<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Bijlagen
Bestemmingsplan
Leuriks Oost 2020 Herziening 1


Status: Vastgesteld
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>Bijlagen toelichting
Bijlage 1     Overzicht bijlagen en onderzoeksrapporten
Bijlage 2     Bodemonderzoek
Bijlage 3     Akoestisch onderzoek
Bijlage 4     Waterhuishoudkundig plan
Bijlage 5     Stikstofberekening




  1                                            bestemmingsplan Leuriks Oost 2020 herziening 1 (vastgesteld)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Overzicht bijlagen en onderzoeksrapporten

Bijlage 1: Overzicht bijlagen en onderzoeksrapportages
Bijlage 2: Rapportage bodemonderzoek
Bijlage 3: Rapportage akoestisch onderzoek
Bijlage 4: Waterhuishoudkundig plan
Bijlage 5: Stikstofberekening
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>       Verkennend bodem- en asbestonderzoek



       Leuriks Oost te Enschede




Opdrachtgever                       Auteur
Gemeente Enschede                   Mevrouw M.H. van Russen Groen
de heer F. J. Deurwaarder
Postbus 20                          Paraaf:
7500 AA Enschede

Adviesbureau
Geofoxx
Eektestraat 10-12
Postbus 221                         Controle / vrijgave
7570 AE Oldenzaal                   De heer P.M. Mulder
0541 - 58 55 44
                                    Paraaf:
Status
Definitief
Datum
14 mei 2020
Projectnummer
20200247/MRUS
Documentkenmerk
20200247_a1RAP.docx
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Inhoudsopgave


1        Inleiding                                                               1

2        Vooronderzoek en onderzoeksstrategie                                    2
         2.1   Algemeen                                                          2
         2.2   Bronverwijzing                                                    2
         2.3   Locatiegegevens en huidig gebruik                                 2
         2.4   Voormalig gebruik                                                 3
         2.5   Omgeving                                                          4
         2.6   Beschikbare bodeminformatie                                       4
         2.7   Bodemopbouw en geohydrologie                                      8
         2.8   Conclusie vooronderzoek                                           9
         2.9   Onderzoekshypothese- en strategie                                 9

3        Veld- en laboratoriumwerkzaamheden                                  11
         3.1    Kwaliteit                                                    11
         3.2    Uitgevoerde veld- en laboratoriumwerkzaamheden               11

4        Resultaten onderzoek                                                13
         4.1    Resultaten veldonderzoek                                     13
         4.2    Resultaten laboratoriumonderzoek                             19

5        Interpretatie resultaten                                            22
         5.1     Resultaten grond en grondwater (NEN 5740)                   22
         5.2     Asbestresultaten (NEN 5707)                                 22
         5.3     Toetsing hypotheses en gevolgen in het kader van de Wbb     23
         5.4     Veiligheidsklasse en hergebruikskwaliteit van de grond      25

6        Samenvatting, conclusies en advies                                  26



Bijlagen
1        Situatietekeningen
         1.1                Geografische ligging locatie
         1.2 t/m 1.4        Situatietekening
1        Boorstaten
2        Analyseresultaten
4        Toetsingscriteria en -tabellen
5        Toelichting bodemonderzoek en asbest
6        Foto’s
7        Bijlagen vooronderzoek
8        Onafhankelijkheidsverklaring veldwerkers




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                        -/-
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




1          Inleiding

In opdracht van Gemeente Enschede heeft Geofoxx, als onafhankelijk adviesbureau1, een
verkennend bodem- en asbestonderzoek uitgevoerd op de locatie Leuriks Oost te Enschede.

De aanleiding voor het laten uitvoeren van het onderzoek wordt gevormd door de
voorgenomen herontwikkeling van de locatie. Voor de locatie staat nieuwbouw van
woonhuizen gepland.

Het doel van het onderzoek is tweeledig:
     Het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de bodem (grond).
     Het vaststellen of de verdenking voor de parameter asbest terecht is en wat
        (indicatief) het gewogen gehalte aan asbest in de grond en/of puin is.

Op grond daarvan wordt een uitspraak gedaan voor wat betreft de hergebruiksmogelijkheden
van de grond en of er vanuit de Wet Bodembescherming en/of veiligheid & gezondheid
(ARBO) consequenties zijn voor de graafwerkzaamheden waarmee de geplande
herontwikkeling gepaard gaat.

In het rapport komt het volgende aan de orde: het vooronderzoek en de onderzoeksopzet, de
veldwerkzaamheden inclusief het zintuiglijk onderzoek, het chemisch onderzoek, de
interpretatie van de verzamelde gegevens, de conclusies en het advies.




1
  De opdrachtgever en terreineigenaar zijn geen zuster- of moederbedrijf en komen niet uit de
eigen organisatie zodat de onafhankelijkheid van het onderzoek is gewaarborgd.

Geofoxx is een handelsnaam van Geofox-Lexmond bv, statutair gevestigd te Oldenzaal en ingeschreven in het handelsregister
onder nr. 06056452. Op alle opdrachten zijn de algemene voorwaarden van Geofox-Lexmond bv van toepassing. Deze
voorwaarden zijn te vinden op geofoxx.nl.
                                                                                                                  1 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




2        Vooronderzoek en onderzoeksstrategie

2.1      Algemeen

Het doel van een vooronderzoek is het verzamelen van inzichten over de eventuele
aanwezigheid van verontreinigingen op de onderzoekslocatie. Hierbij wordt een inschatting
gemaakt van de aard, mate, oorzaak en ligging van mogelijke verontreinigingen. Om dit doel
te bereiken wordt relevante informatie over de onderzoekslocatie en eventueel de
beïnvloeding vanuit de directe omgeving verzameld, geanalyseerd en geïnterpreteerd. De te
verzamelen informatie is afhankelijk van de aanleiding en het doel van het vooronderzoek en
heeft betrekking op locatiegegevens, bodemopbouw en geohydrologie, te verwachten
bodemkwaliteit en potentieel bodembedreigende activiteiten op de onderzoekslocatie.

In de NEN57252 wordt onderscheid gemaakt in algemene en specifieke onderzoeksaspecten
die verzameld moeten worden. Voor dit vooronderzoek geldt dat specifieke informatie
verzameld moet worden over de milieuhygiënische bodemkwaliteit ten behoeve van uit te
voeren bodemonderzoek.

Het vooronderzoek wordt afgesloten met een conclusie, die zal leiden tot een
onderzoekshypothese. De hypothese betreft voor elke (deel)locatie de verwachting met
betrekking tot de aanwezigheid van een bodemverontreiniging.

In de volgende paragrafen is de verkregen informatie vastgelegd.


2.2      Bronverwijzing

In tabel 2.1 zijn de geraadpleegde bronnen van dit vooronderzoek weergegeven.


Tabel 2.1: Bronverwijzing

Nr.    Bron                                   Verwijzing
1.     Topografische ligging en kadastrale    PDOK; www.google.nl/maps; www.kadaster.nl
       gegevens
2.     Historische kaarten                    www.topotijdreis.nl
3.     Gemeentelijke bronnen                  Documenten aangeleverd door de heer F. Deurwaarder
                                              enschede.nl/ondergrond
4.     Geohydrologische gegevens              www.dinoloket.nl; www.grondwatertools.nl
5.     Ligging kabels en leidingen            www.klic-online.nl

Wanneer er twijfels zijn over de eventuele betrouwbaarheid van de bron, wordt hierover in
de betreffende paragraaf expliciet aandacht besteed en wordt tevens aangegeven of deze
bron invloed heeft gehad op de uiteindelijke conclusie van het vooronderzoek.


2.3      Locatiegegevens en huidig gebruik

De onderzoekslocatie maakt deel uit van de wijk “Leuriks Oost”. Deze wijk ligt ten oosten
van de stadskern van Enschede, grenzend aan de wijk Eekmaat West. De locatie wordt
begrensd door de Gronausestraat in het noorden, de Oostweg in het oosten en de
Keppelerdijk in het zuiden (afbeelding 2.1). De totale oppervlakte van de locatie bedraagt
circa 11,7 hectare. De locatie is momenteel braakliggend.

2
 NEN5725 (Bodem – Landbodem – Strategie voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek, oktober
2017).



Projectnummer               Datum
20200247/MRUS               mei 2020                                                            2 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




                                               De Leuriks
                                                            Eekmaat West




Afbeelding 2.1: ligging onderzoekslocatie (blauw contour)

De locatie staat kadastraal bekend als gemeente Lonneker, sectie F, nummers 4080, 4837,
6102 en sectie AA, nummers 2439, 25 en 629.

In bijlage 1 zijn de geografische ligging van de onderzochte locatie en een situatietekening
opgenomen.In bijlage 6 zijn foto’s van de locatie opgenomen.

De algemene locatiegegevens zijn opgenomen in tabel 2.2.


Tabel 2.2: Algemene gegevens onderzoekslocatie

Algemene gegevens onderzoekslocatie
Locatie omschrijving:                     Braakliggend terrein / grasland
Oppervlakte onderzoekslocatie:            117.000 m2
Bebouwing:                                Geen
Verharding:                               Geen
Kadastrale aanduiding:                    Gemeente Lonneker, Sectie F, Nummers 4080, 4837, 6102
                                          Gemeente Lonneker, Sectie AA, nummers 2439, 25 en 629
Eigenaar:                                 divers



2.4         Voormalig gebruik

Uit historische kaarten blijkt dat de locatie altijd in landelijk gebied heeft gelegen. De
Gronausestraat die ten noorden loopt is al minstens anderhalve eeuw aanwezig. De locatie
was tot zeker 1950 in gebruik als weiland.

In ca. 1860 was in het noorden van de locatie bebouwing aanwezig, van vermoedelijk een
boeren erf (A, afbeelding 2.2). Op deze positie blijft tot ca. 1987 bebouwing aanwezig. Rond
1935 wordt vanaf de Gronausestraat ter hoogte van deze weg een weg naar het zuiden
getrokken, welke de verbinding maakt met de toentertijd nieuwe bebouwing op het midden
van de locatie (B, afbeelding 2.2.). Ook een tweede weg wordt aangelegd iets meer in het
oosten van de locatie, die tevens vanaf de Gronausestraat richting het zuiden loopt. Ook
hierlangs verschijnt bebouwing (C en D, afbeelding 2.2). De bebouwing op het midden van
de locatie wordt halverwege de jaren ’50 (bebouwing B) en ’70 (bebouwing C) weer
afgebroken, waarna enkel nog aan de randen van huidige locatie bebouwing (A en D)
overblijft. Nabij een net zuidelijk buiten de locatie gelegen boerderij-erf/woonhuis worden in
de jaren ’60 kassen geplaatst (E) en gaandeweg uitgebreid naar het zuiden. Eind jaren
’90/begin 2000 worden deze kassen weer afgebroken. Rond 2005 worden ook de
bebouwing van A en D gesloopt, waarmee de gehele locatie braakliggend terrein wordt.
Rond dezelfde tijd wordt aan de oostzijde van de locatie een autoweg aangelegd, alsmede de
nieuwbouwwijk Westmaat.

Indeling bossig/niet-bossig al heel lang hetzelfde.



Projectnummer                 Datum
20200247/MRUS                 mei 2020                                                            3 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




In onderstaande afbeelding is de historische situatie uit het verleden zichtbaar weergegeven.



A



B
C



D




    1950                                                1970




E




    1990                                                2010
 Afbeelding 2.2: historische kaarten met in donkerblauw locatiegrenzen (bron: 2). In 1950 nog aanwezige
bebouwing is gelabeld als A, B, C, D en E.



2.5        Omgeving

Langs het zuiden, noorden en oosten van de locatie lopen openbare wegen. Ook bevinden
zich enkele woonhuizen net buiten de locatiegrenzen, maar de onmiddellijke omgeving is
vooral open gebied (braakliggend/grasland). Aan weerzijden van de locatie bevinden zich
woonwijken, maar de onmiddellijke omgeving van de locatie bestaat vooral uit open gebied
(braakliggend/grasland).


2.6        Beschikbare bodeminformatie

Er zijn reeds meerdere bodemonderzoeken op (delen van) de locatie uitgevoerd, welke zijn
opgenomen in tabel 2.3.


2.6.1      Bodem

Met de uitgevoerde bodemonderzoeken op de locatie zijn in het algemeen geen
verontreinigingen in de grond aangetoond. Er zijn slechts enkele lichte verontreinigingen (met
EOX, drins en minerale olie) in de grond aangetoond nabij de bebouwing met adressen
Keppelerdijk 75 tot 87 (net ten zuiden van de huidige locatie). In het grondwater hebben
meerdere onderzoeken concentraties cadmium, nikkel en/of zink boven de streefwaarde
aangetoond. Tevens komen verhoogde gehaltes met zink in de bovengrond voor. Vermoed
wordt dat verhoogde concentraties metalen in grond en grondwater te relateren zijn aan de




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                               4 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




toepassing van (kunst)mest op de locatie. Dit kunnen echter ook van nature aanwezige
verhoogde concentraties zijn (natuurlijk verhoogde achtergrondconcentraties).

Een overzicht van de onderzoeken en met dier resultaten is gegeven in tabel 2.3. De ligging
van de in de tabel met letters (A t/m E) aangeduide locaties waarop deze onderzoeken
betrekking hebben is weergegeven in afbeelding 2.4.


Tabel 2.3: Reeds uitgevoerde bodemonderzoeken

Nr.   Soort onderzoek                            Resultaten onderzoek
Onderzoeken naar gebied waar merendeel huidige locatie binnen valt:
1.    Geohydrologisch onderzoek De Leuriks-      De ingeschatte doorlatendheden zijn over het algemeen niet voldoende (< 1
      Oost, DHV B.V., ON-H 20042012              m/d) om water te infiltreren. Plaatselijk komen wel redelijk tot goed
      28 Jul. 2004                               doorlatende zandlaagjes voor, maar gezien de sterk wisselende
                                                 bodemopbouw met ondiepe slecht doorlatende leemlagen, worden deze
                                                 zandlagen niet geschikt geacht voor infiltratie. Op basis van de hoge GHG’s
                                                 zijn ondergrondse, diepliggende infiltratiesystemen niet wenselijk. Een
                                                 alternatief kan een systeem zijn, waarin het water geborgen wordt om
                                                 vervolgens vertraagd af te voeren. Daar waar het water toch infiltreert door
                                                 een plaatselijk goeddoorlatende zandlaag is dat een positieve bijkomstigheid.
2.    Rapport verkennend onderzoek De            Vijf deellocaties zijn onderzocht, alle (deels) gelegen binnen huidige
      Eschmarke te Enschede oudcorsanr           onderzoekslocatie. Er zijn in de bovengrond gehaltes metalen, PAK en
      04F0007222, Centraal Bodemkundig           minerale olie boven de streefwaarde aangetoond. Enkele metalen
      Bureau B.V. CBB, 10834117.                 (zink, koper, cadmium) overschrijden in enkele monsters van grond of
      10 Sep. 2004                               grondwater de tussenwaarde. Tevens is in de puinverharding van locatie III
                                                 asbest aangetoond (>100 mg/kg). Enkel dit laatste vormt een belemmering
                                                 voor het beoogde gebruik van wonen met tuin. Er dient gesaneerd te worden.
Midden huidige onderzoekslocatie (A)
3.    Rapport controle resultaten                De asbesthoudende puinverharding (deellocatie III, van onderzoek nr. 3) van
      asbestsanering Eschmarke, Mos              een pad is volledig verwijderd. Ca. 190 kuub verharding tot ca. 0,5 m-mv is
      Grondmechanica bv                          verwijderd. In de controlemonsters van de onderliggende bodem is geen
      B806007-RY_3, 18 Sep. 2008                 asbest meer aangetoond. De locatie voldoet hiermee aan het beoogde gebruik
                                                 wonen met tuin.
Zuidelijk deel huidige onderzoekslocatie (B, C en D)
4.    Rapport bodemonderzoek Vinex-locatie       De aanleiding van het onderzoek is voorgenomen nieuwbouw. In de grond
      Keppelerdijk 71/75/87 te Enschede,         zijn over het algemeen slechts licht verhoogde waarden met metalen
      Ingenieursbureau Oranjewoud BV,            aangetoond. Dit kan niet herleid worden tot een bron, en heeft vermoedelijk
      10078/15009-65690, 1 Jun. 1996             een natuurlijke oorsprong. Verder is ter plaatse van de olietank nabij
                                                 Keppelerdijk 87 een lichte verontreiniging met minerale olie in de
                                                 bovengrond vastgesteld.. In het grondwater ter plaatse van de kassen zijn
                                                 enkele metalen (zink, nikkel en cadmium) sterk verhoogd. Bodemvreemde
                                                 bijmenging in de bodem is aangetroffen nabij de woning, lood en kassen van
                                                 nr. 87. In de puinverharding langs nr. 71 is materiaal waargenomen dat
                                                 zintuiglijk beoordeeld is als asbest.
Zuidwesten van huidige onderzoekslocatie (B)
5.    Asbestonderzoek in de bodem op de          Één van de twee puinwegen die over het perceel lopen is verontreinigd met
      locatie Keppelerdijk 71 te Enschede,       asbest. Deze puinweg loopt oost-west over het midden van het perceel. Op
      Aveco de Bondt Rijssen BV R-               basis van het veldwerk wordt het verontreinigd oppervlak geschat 160 m2.
      BD/04.5181.08, 27 Sep. 2004                De te verwijderen laag tot ongeroerde bodem loopt tot ca. 0,6 m-mv.
6.    Verkennend bodemonderzoek en               In de bovengrond zijn lichte verontreinigingen met EOX en
      asbestonderzoek in de bodem                bestrijdingsmiddelen (drins en DDT/DDE/DDD) vastgesteld. Tevens is in
      Keppelerdijk 71 te Enschede oudcorsanr     één puinverhardig asbest aangetoond, zoals beschreven bij onderzoek nr. 7.
      0450011803, Aveco de Bondt Rijssen BV
      04.2181.02, 8 Dec. 2004
7.    Plan van Aanpak Asbestsanering             De sanering is uitgevoerd conform plan van aanpak. De asbesthoudende
      Keppelerdijk 71 te Enschede, NTP Milieu    puinverharding is verwijderd. Ca. 210 ton puin is afgevoerd van een
      Enschede 11 Apr. 2005                      oppervlak van ca. 200 m2 tot ca. 0,5 m-mv. In controlemonsters van
8.    Briefrapportage eindkeuring Keppelerdijk   onderliggende bodem is geen asbest meer aangetoond.
      71 te Enschede, Geofox-Lexmond BV, 13
      Mei 2005
9.    Briefrapportage eindkeuring Keppelerdijk
      71 te Enschede oudcorsanr 05F0013264,




Projectnummer                    Datum
20200247/MRUS                    mei 2020                                                                             5 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




    Geofox-Lexmond BV 21 Jun. 2005
10. Rapport eindsituatie onderzoek op basis   Dit betreft het westelijk deel (ca. 6300 m2) van het perceel Keppelerdijk 71.
    van NEN 5740 en NEN 5707                  Aanleiding van het onderzoek is de vraag of de grondopslag op de
    Keppelerdijk – Enschede, Kruse Milieu     braakliggende locatie van invloed is geweest op de bodemkwaliteit. In de
    BV, 11009122, 10 Mrt. 2011                bodem zijn sporen puin aangetroffen. In de bovengrond zijn lichte
                                              verontreinigingen met lood en PCB aangetoond. In geen van de RE’s is
                                              asbest aangetoond. Conclusie: de opslag van grond heeft hooguit een geringe
                                              invloed gehad op de plaatselijke bodemkwaliteit.
Zuidoosten en oosten van huidige onderzoekslocatie (D en E)
11. Verkennend bodemonderzoek Locaties        Twee deellocaties zijn onderzocht. Aanleiding is geplande woningbouw. In
    Keppelerdijk en Oostweg te Enschede,      de grond zijn geen verontreinigingen aangetoond. In het grondwater zijn licht
    Tebodin B.V., SRVS/38047/1056, 16 Jan.    verhoogde waarden zink, chroom en cadmium aangetoond. De sterke
    2008                                      grondverontreinigingen met metalen uit eerder onderzoek zijn niet bevestigd.
                                              Er is geen asbest aangetoond. De bodemkwaliteit vormt geen belemmering
                                              voor het beoogde gebruik.
Perceel in het noordoosten van huidige onderzoekslocatie (F)
12. Rapport verkennend bodemonderzoek         Aanleiding van onderzoek op deze locatie (ca. 500 m2) is geplande
    conform NEN 5740 Gronausestraat 596 -     nieuwbouw. In de grond zijn geen verontreinigingen aangetoond. Het
    Enschede, 11025010, Kruse Milieu BV, 1    grondwater kent een licht verhoogde concentratie barium.
    Mei 2011
Midden-zuiden huidige onderzoekslocatie (C)
13. Verkennend bodemonderzoek                 Aanleiding is verkoop. Tot heden was de locatie in gebruik door een tuinder.
    Keppelerdijk 75 Enschede, Poel Consult,   In de bovengrond van de kas komen bestrijdingsmiddelen (Drins,
    van der bv                                DDT/DDE/DDD) in gehaltes boven de streefwaarde voor. Over de gehele
    1.201.017                                 locatie komen in de bovengrond gehaltes zink boven de streefwaarde voor. In
    1 Jan. 2002                               het grondwater overschrijden cadmium, zink en nikkel de streefwaarde.
14. Rapport verkennend bodemonderzoek         Aanleiding is aankoop. De bovengrond is licht verontreinigd met DDD,
    conform NEN 5707 en NEN 5897              heptachloorepoxide, chloordaan, PCB, PAK en lood. De ondergrond is niet
    Keppelerdijk 75 - Enschede, Kruse         verontreinigd. Het grondwater bevat licht tot matig verhoogde waarden van
    Milieu BV                                 barium en zin. Er is in de grond geen asbest aangetoond..
    11024816 , 25 Mei 2011




Afbeelding 2.3: Overzicht van (deel)locaties A t/, E waar eerder onderzoek is uitgevoerd. Grenzen huidige
onderzoekslocatie weergegeven als blauw contour .Zwarte lijnen betreffen kadastrale grenzen.




Projectnummer                    Datum
20200247/MRUS                    mei 2020                                                                           6 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




2.6.2     Asbest

Op de locaties A en B uit afbeelding 2.3 waren in het verleden asbesthoudende puinpaden
aanwezig, blijkens onderzoeken met nrs. 2 en 5 uit tabel 2.3. Deze puinverharding zijn
                                                       inmiddels volledig verwijderd (Tabel
                                                       2.3, onderzoeken nrs. 4 en 7 t/m 9),
                                                       waarbij in controlemonsters van
                                                       onderliggende bodem geen asbest
                                                       meer is aangetoond. De
                                                       puinverhardingen betroffen puinpaden
                                                       op boerderij-erven.

                                                       Één van deze erven (locatie ,
                                                       afbeelding 2.3) is op de
                                                       asbestsignaleringskaart van de
                                                       gemeente Enschede nog steeds
                                                       ingetekend als ‘’grote kans op de
                                                       aanwezigheid van asbest’’, zoals te
Afbeelding 2.4: Uitsnede uit asbestsignaleringskaart
                                                       zien op naastgelegen afbeelding (2.4).
Enschede met locatiecontour in blauw
                                                       Deze inkleuring is waarschijnlijk
gebaseerd op de locatiegeschiedenis van boerderij-erf. Blijkens dezelfde kaart bevindt zich
een tweede asbestverdachte deellocatie in het noordoosten van de locatie. Tijdens het
veldwerk van het bodemonderzoek dat op een deel hiervan is uitgevoerd in 2011 (onderzoek
nr. 12, tabel 2.3) is geen asbestverdacht materiaal waargenomen. Opgemerkt wordt echter
dat de bodem er niet gericht op asbest onderzocht is.

Enkele andere vergelijkbare rood gemarkeerde gebieden vallen net buiten de huidige
onderzoekslocatie (afbeelding 2.4); dit zijn eveneens voormalige boerderij-/of tuinderserven.

Het overig deel van de locatie heeft volgens dezelfde kaart een kleine kans op de
aanwezigheid van asbest. Dit deel is voor zover bekend nooit bebouwd geweest en is
voornamelijk in gebruik geweest voor landbouw.

Puin (ongedefinieerd) wordt standaard gezien als asbestverdacht. Gedefinieerd puin is
afhankelijk van de samenstelling (wel/geen bouw- sloopafval, leeftijd materiaal tussen 1945 -
1980) als asbestverdacht aan te duiden.


2.6.3     Gebiedsgericht bodembeleid

In het kader van een gezamenlijk bodembeleid van de gemeente Enschede is voor het gebied
een Nota bodembeheer en een bodemkwaliteitskaart opgesteld (bron 4). In tabel 2.4 is een
overzicht gegeven van de voor de locatie geldende klasseindeling uit de
bodemkwaliteitskaart.


Tabel 2.4: Bodemkwaliteitskaart

Omschrijving
Functiekaart:                          Wonen
Ontgravingskaart:                      Bovengrond: Wonen           Ondergrond: AW2000
Toepassingskaart:                      Bovengrond: Wonen           Ondergrond: AW2000




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                      7 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




2.7       Bodemopbouw en geohydrologie

Tabel 2.5 en afbeelding 2.5 geven schematisch de globale geologische bodemopbouw in de
omgeving van de onderzoekslocatie, bepaald op basis van een representatieve TNO-boring
uit DINO-loket. De afzettingen zijn van met toenemende diepte (van jong naar oud)
weergegeven.




                                                                                    Onderzoekslocatie:




Afbeelding 2.5: Globale geologische bodemopbouw (bron: 6). De dieptes in bovenstaande afbeelding zijn
aangegeven ten opzichte van N.A.P.



Tabel 2.5: Regionale bodemopbouw

Hoogte t.o.v. Formatie                                Legenda-code in   Samenstelling
maaiveld                                              afbeelding 2.3
0 – 10        Formatie van Drente, laagpakket van     DRGIk1            Zand             Deklaag
              Gieten, eerste kleiige eenheid
10 - 19         Formatie van Drente , derde zandige   DRz3              Zand             1e watervoerend
                eenheid                                                                  pakket

De freatische grondwaterstand wordt verwacht op circa 1 m-mv. De onderzoekslocatie ligt
niet in een grondwaterbeschermingsgebied.

De grondwaterstroming in de deklaag vindt overwegend in verticale richting plaats
(infiltratie). Gezien de deklaag uit klei bestaat en weinig doorlatend is, kan er sprake zijn van
kwel. De grondwaterstroming in het eerste watervoerend pakket is globaal oostelijk gericht
(bron: grondwatertools.nl). De grondwaterstroming kan echter lokaal worden beïnvloed door
‘ontwateringsmiddelen’ (sloten, drains, zandcunetten e.d.). Op basis hiervan en de aard van
het onderzoek, wordt een verdere uitwerking van de regionale geohydrologische gegevens
niet relevant geacht.




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                               8 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




2.8      Conclusie vooronderzoek

Op basis van het uitgevoerde vooronderzoek is de relevante bodeminformatie van de
onderzoekslocatie verkregen. Hiermee kan een inschatting worden gemaakt over de kans op
een bodemverontreiniging.

Op de locatie worden geen of hooguit lichte verontreinigingen verwacht met verscheidene
chemische parameters van het bodemonderzoek. Gezien de eerdere onderzoeken zouden
lichte verontreinigingen (met bestrijdingsmiddelen of PAK) kunnen voorkomen nabij
voormalige boeren/-tuindersbedrijven. Ook kan het zijn dat er licht verhoogde waarden met
metalen in grond en grondwater worden gemeten, wat van een natuurlijke oorsprong is of te
relateren kan zijn aan de toepassing van kunstmest op locatie. Over het algemeen worden,
eveneens in lijn met eerder onderzoek, echter geen verontreinigingen verwacht.

Enkele deellocaties hebben een verhoogde kans op het aantreffen van asbest, wegens de
gebruiksgeschiedenis (boeren erven).


2.9      Onderzoekshypothese- en strategie

NEN 5740 (bodem)
Hypothese
Gezien de beschikbare bodeminformatie is de onderzoekslocatie ‘verdacht’ op de
aanwezigheid van een bodemverontreiniging.

De verontreiniging is vermoedelijk van lichte mate, en met name in het grondwater aanwezig
in de vorm van licht verhoogde concentraties metalen. Verwacht wordt dat de grond over
het algemeen niet verontreinigd is.

Strategie
Bij het opstellen van het onderzoeksstrategie wordt uitgegaan van de NEN5740/A1 3. Op
basis van de hypothese, alsmede de doelstelling (actualisatie), wordt de locatie onderzocht
volgens de strategie: voor een grootschalig milieuhygiënisch onverdachte lijnvormige locatie
(GR-ONV-NL).

Bij het positioneren van de boringen (gecombineerd met gaten ten behoeve van
asbestonderzoek, zie hieronder) wordt rekening gehouden met de vermoedelijke ligging van
voormalige wegen/paden en bebouwing.

NEN 5707 (asbest)
Hypothese
Gezien de beschikbare bodeminformatie zijn enkele locatiedelen ‘verdacht’ op de
aanwezigheid van asbest in de bodem. Het overig terrein is overdacht op de aanwezigheid
van asbest.

De drie locatiedelen die als asbestverdacht worden beschouwd, worden B, C en F genoemd,
omdat ze samenvallen met locatiedelen B, C en F (Tabel 2.3 en afbeelding 2.3) waar eerder
onderzoek is uitgevoerd.

Strategie
Voor alle locatiedelen worden gepaste strategieën gehanteerd (Tabel 2.6).




3
  NEN 5740/A1 (Bodem – Landbodem – Strategie voor het uitvoeren van verkennend bodemonderzoek –
Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond, februari 2016)



Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                           9 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Tabel 2.6: Deellocaties asbestonderzoek

Deellocatie             Oppervlak   Hypothese    Strategie
B Voormalig boeren      1,5 ha      Verdacht     Strategie voor een verdachte diffuus belaste locatie met
    erf en puinpaden                             heterogeen verdeelde verontreiniging op schaal van
    (zuidwesten en                               monsterneming uit de NEN5707
    midden)
C   Voormalig boeren    0,4 ha      Verdacht     Strategie voor een verdachte diffuus belaste locatie met
    erf en voormalige                            heterogeen verdeelde verontreiniging op schaal van
    tuinbouw in                                  monsterneming uit de NEN5707
    kassen (zuiden)

F   Voormalige boeren   0,3 ha      Verdacht     Strategie voor een verdachte diffuus belaste locatie met
    erf (noordoosten)                            heterogeen verdeelde verontreiniging op schaal van
                                                 monsterneming uit de NEN5707

-   Overig terrein      9,5 ha      Onverdacht   Strategie voor een grootschalig onverdachte locatie uit
                                                 de NEN5707

Bij het positioneren van de gaten wordt rekening gehouden met de vermoedelijke ligging van
voormalige wegen/paden en bebouwing.




Afbeelding 2.6: Onderzoekslocatie (blauw stippelcontour) met asbestverdachte deellocaties
B, C en F, en ligging voormalige wegen, puinverharding en bebouwing van mogelijk een
boeren erf.

Als op de locatie meer dan 50% puin aanwezig is in plaats van grond, wordtde locatie
onderzocht volgens vergelijkbare strategieën uit de NEN58974.

Voor een overzicht van de werkzaamheden en analyses wordt verwezen naar paragraaf 3.2.


4
  NEN 5897+C2:2017 (Inspectie en monsterneming van asbest in bouw- en sloopafval en
recyclinggranulaat, december 2017)



Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                              10 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




3          Veld- en laboratoriumwerkzaamheden

3.1        Kwaliteit

De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd onder certificaat conform de richtlijnen en
kwaliteitseisen zoals genoemd in de Beoordelingsrichtlijn veldwerk voor milieuhygiënisch
bodem en waterbodemonderzoek van de Stichting Infrastructuur Kwaliteitsborging
Bodembeheer, nummer 2000 "Veldwerk bij milieuhygiënisch bodem- en
waterbodemonderzoek" (kortweg: BRL SIKB 2000) en:
     Vigerend protocol 2001 (Plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van
         boorbeschrijvingen, nemen van grondmonsters en waterpassen);
     Vigerend protocol 2002 (Het nemen van grondwatermonsters);
     Vigerend protocol 2018 (locatie-inspectie en monsterneming van asbest in bodem).

Het laboratoriumonderzoek is uitgevoerd conform het AS3000 kwaliteitssysteem door een
onafhankelijk, door de Raad voor Accreditatie erkend, laboratorium.

Een algemene toelichting op de werkwijze bij het verrichten van boringen, het plaatsen van
peilbuizen en het bemonsteren van de grond en het grondwater is weergegeven in bijlage 5.
De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd door de volgende geregistreerde veldmedewerkers:
      de heer R. Blokhuis (protocollen 2001 & 2018);
      de heer J. de Vries (protocollen 2001, 2002 & 2018);
      de heer H. Klein Elhorst (protocollen 2001, 2002 & 2018)
      de heer P. Kamp (in opleiding, begeleid door bovengenoemden).


3.2        Uitgevoerde veld- en laboratoriumwerkzaamheden

In tabel 3.1 is een overzicht opgenomen van de uitgevoerde veldwerkzaamheden en de
verrichte analyses.


Tabel 3.1: Overzicht uitgevoerde werkzaamheden

(Deel)locatie                Veldwerk                                        Analyses
(onderzoek)                  aantal                            diepte        aantal     pakket
                                                               (m-mv)
Gehele locatie                47 x boring1)                    0,5           16 x       STAPgr2)
11,7 ha                       7 x boring1)                     2             13 x       STAPgw3)
(bodemonderzoek)              13 x peilbuis1)                  4
Verdachte deellocaties B 23 x gaten (0.3x0,3)                  0,5           5x         NEN 58984)
1,5 ha                        5 x gaten (0.3x0,3)              0,5           1x         NEN 58965)
(asbestonderzoek)
Verdachte deellocatie C       12 x gaten (0.3x0,3)             0,5           2x         NEN 58984)
0,4 ha                        2 x gaten (0.3x0,3)              0,5                      NEN 58965)
(asbestonderzoek)
Verdachte deellocatie F       12 x gaten (0.3x0,3)             0,5           3x         NEN 58984)
0,3 ha                        2 x gaten (0.3x0,3)              0,5
(asbestonderzoek)
Onverdachte deellocatie       41 x gaten (0.3x0,3)             0,5           13 x       NEN 58984)
9,5 ha                        16 x boring                      0,5)          3x         NEN 58965)
(asbestonderzoek)
Voor verwijzingen (1) t/m 5)), zie de toelichting op de volgende bladzijde (blz. 12).




Projectnummer                   Datum
20200247/MRUS                   mei 2020                                                             11 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Toelichting tabel 3.1:
1
  : gecombineerd met de boringen en gaten van het asbestonderzoek (waarvoor het totale aantal benodigde
     meetpunten hoger ligt);
2
  : STAPgr: bepaling van percentages droge stof, organische stof en lutum, en analyse op barium, zware
     metalen (cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel en zink), polycyclische aromatische
     koolwaterstoffen (PAK 10), polychloorbifenylen (som-PCB) en minerale olie;
3
  : STAPgw: analyse op barium, zware metalen (cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel en
     zink), minerale olie, vluchtige aromatische koolwaterstoffen (benzeen, tolueen, ethylbenzeen, xylenen,
     styreen en naftaleen) en vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen (vinylchloride, 1,1-dichlooretheen,
     dichloormethaan, trans-1,2-dichlooretheen, cis-1,2-dichlooretheen, som-1,2-dichlooretheen, 1,1-
     dichloorethaan, chloroform, 1,1,1-trichloorethaan, tetrachloormethaan, 1,2-dichloorethaan,
     trichlooretheen, 1,2-dichloorpropaan, 1,1-dichloorpropaan, 1,3-dichloorpropaan, som-dichloorpropanen,
     1,1,2-trichloorethaan, tetrachlooretheen (per) en bromoform);
4
  : kwantitatieve analyse asbest in grond fijne fractie (<20mm) conform NEN5898.
5
  : kwalitatieve analyse op asbest (materiaal) conform NEN5896.

Het verrichten van de boringen, het plaatsen van de peilbuizen en de bemonstering van de
grond heeft plaatsgevonden tussen 23 maart en 6 april 2020. Hetzelfde geldt voor het
graven van de inspectiegaten (van 30x30x50 cm) waarmee de boringen zijn gecombineerd.

Het grondwater is bemonsterd op 3 en 10 april 2020.

Alle meetpunten zijn ingemeten met een RTK-dGPS. Opgemerkt wordt dat wegens slecht
signaalontvangst in de bossige locatiedelen de precisie van inmeting hier slechts 6 meter
was. Om die reden zijn de posities van deze punten tevens handmatig ingemeten. De
precisie van overige GPS-posities was ca. 0,1 meter en voldoet daarmee aan de eis voor een
verdachte locatie in stedelijk gebied.

De situering van de monsternamepunten is weergegeven in bijlage 1.2.

De vrijgekomen grond uit de boringen is in het veld geclassificeerd (vaststellen
bodemopbouw), beoordeeld op de aanwezigheid van verontreinigingen en voor chemisch
onderzoek bemonsterd. Een grondmonster heeft betrekking op een maximaal bodemtraject
van 0,5 meter.

Voorafgaand aan de bemonstering van het grondwater is de diepte van de grondwaterspiegel
bepaald en zijn de zuurgraad (pH), de elektrische geleidbaarheid (EC) en de troebelheid van
het grondwater vastgesteld.

Tijdens het asbestonderzoek is het maaiveld, voor zover mogelijk, geïnspecteerd op het
voorkomen van asbestverdacht materiaal.

De vrijgekomen grond uit asbestgaten is in het veld geclassificeerd (vaststellen
bodemopbouw), beoordeeld op de aanwezigheid van verontreinigingen (na zeving op 20 mm
zeef) en voor chemisch onderzoek bemonsterd.

Het uitgevoerde asbestonderzoek is alle dagen onder de volgende weersomstandigheden
uitgevoerd: droog weer, daglicht en helder weer (geen mist). De bodemvochtigheid in de
grond was meer dan 10%.




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                               12 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




4        Resultaten onderzoek

4.1      Resultaten veldonderzoek

In de boorstaten (bijlage 2) wordt de bodemopbouw van het onderzochte terrein
weergegeven. Een globale beschrijving is opgenomen in tabel 4.1.


Tabel 4.1: Lokale bodemopbouw

Diepte            Bodemsamenstelling                          Opmerkingen
(m-mv)
0,0 – 0,50        Zand, matig fijn, matig siltig, matig       Opgebrachte laag, vaak met zwakke bodemvreemde
                  humeus                                      bijmenging
0,50 – 2,00       Klei, matig zandig, matig                   Op sommige terreindelen is dit een zandlaag, of wordt
                  roesthoudend                                de kleilaag onderbroken door laagjes zand
2,00 – 3,00       Klei, fijn zandig                           -

Bij het zintuiglijk onderzoek zijn bodemvreemde materialen aangetroffen in de vorm van puin,
baksteen, glas, plastic, asfalt en asbest. De bovenste laag tot 0,5 m-mv lijkt een
opgebrachte zandlaag te zijn, met zwakke bijmenging van grind en puin. Plaatselijk werd in
deze laag tevens glas, plastic, baksteen, asfalt of asbest aangetroffen. Onder deze laag
bevindt zich over het algemeen zintuiglijk schone klei. Voor de waargenomen afwijkingen
wordt verwezen naar tabel 4.2 en bijlage 2.


Tabel 4.2: Zintuiglijk waargenomen afwijkingen

Boor-   Diepte      Traject           Grond    Waargenomen bijzonderheden
nr.     boring      (m -mv)           soort
                                               puin       grind     baksteen     glas    anders
        (m -mv)
G01     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G02     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G03     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G03     0,8         0,50   -   0,80   Zand                                               Waarschijnlijk
                                                                                         oorspronkelijk maaiveld
G04     0,50        0,00 - 0,50       Zand     Z          Z         -            -       -
G05     1,00        0,00 - 0,60       Zand     M          S         -            Z       4x avm, 29,5 kg grove
                                                                                         fractie, 40 kg fijn
G06     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G07     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G08     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G09     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G10     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       Sporen plastic
G11     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            Z       Sporen plastic
G12     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            Z       -
G13                                            Z          Z         -            -       -
G14     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G15     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       Sporen plastic
G16     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       Sporen plastic
G17     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G18     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G19     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
19      3,80        0,00   -   0,70   Zand     Z          -         Z            -
G20     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            Z       -
G21     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            Z       -
G22     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G23     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -
G24     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            Z       -
G25     0,50        0,00   -   0,50   Zand     Z          Z         -            -       -




Projectnummer                    Datum
20200247/MRUS                    mei 2020                                                                  13 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Boor-   Diepte    Traject           Grond   Waargenomen bijzonderheden
nr.     boring    (m -mv)           soort
                                            puin   grind   baksteen      glas   anders
        (m -mv)
G26     0,30      0,00 - 0,30       Zand    Z      Z       -             -      Zwak wortelhoudend
G27     2,5       0,00 - 0,30       Zand    Z      Z       -             Z
<
G28     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             Z      -
G29     0,40      0,00   -   0,40   Zand    Z      Z       -             Z      -
G30     0,40      0,00   -   0,40   Zand    Z      Z       -             Z      -
G31     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G32     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -
32      3,00      0,00   -   0,50   Zand    Z      -       -             -      -
                  2,10   -   2,50   Klei    -      Z       -             -      -
G33     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G34     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      zwak asfalthoudend
G35     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
35      3,50      0,00   -   0,50   Zand    -      -       Z             -      -
G36     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
36      2,00      0,00   -   0,50   Zand    -      -       Z             -      -
G37     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
37      3,00      0,00   -   0,65   Zand    Z      Z       -             -      -
                  0,65   -   0,90   Zand    -      Z       -             -      -
                  0,90   -   1,00   Zand    -      Z       -             -      -
G38     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G39     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G40     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G41     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G42     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             Z      -
G43     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
G44     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             Z      -
G45     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      Zwak asbesthoudend
45      2,50      0,00   -   0,70   Zand    Z      Z       -             -      -
G46     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       Z             Z      -
47      2,00      0,00   -   0,30   Zand    -      Z       -                    -
G48     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       Z             Z      -
48      3,10      0,00   -   0,50   Zand    Z      -       -             -      -
                  0,50   -   1,60   Zand    Z      -       -             -      Onderin soort van slib van
                                                                                de oude sloot
G49     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G50     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G51     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
51      3,00      0,50   -   1,50   Zand    -      -       -             -      -
G52     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G53     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
53      3,50      0,30   -   0,40   Zand    -      -       -             -      -
                  0,40   -   1,50   Zand    -      Z       -             -      -
                  1,50   -   2,10   Klei    -      Z       -             -      -
G54     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G55     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G56     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      -       -             -      sterk asbesthoudend
58      3,20      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G59     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       -             -      -
G60     0,50      0,00   -   0,50   Zand    -      Z       Z             Z      -
G61     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             Z      -
61      2,00      0,00   -   0,50   Zand    Z      -       -             -      -
G62     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
64      1,00      0,70   -   1,00   Zand    -      -       -             -      Twee keer gestaakt, pb in
                                                                                de buurt van wiertstenen
                                                                                2-4m
G65     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             -      -
65      2,50      0,00   -   0,40   Zand    -      -       -             -      -
G66     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      -       M             -      -
G67     0,50      0,00   -   0,50   Zand    Z      Z       -             Z      -
G68     0,45      0,00   -   0,05           -      -       -             -      Zode
                  0,05   -   0,45   Zand    -      Z       -             -      brokken oer
G69     0,50      0,00   -   0,40   Zand    S      -       -             -      -
G70     0,50      0,12   -   0,50   Zand    -      -       -             -      -




Projectnummer                  Datum
20200247/MRUS                  mei 2020                                                            14 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Boor-      Diepte    Traject       Grond   Waargenomen bijzonderheden
nr.        boring    (m -mv)       soort
                                           puin   grind   baksteen      glas   anders
           (m -mv)
G71        0,50      0,10 - 0,35    Zand   S      M       -             -      -
G72        0,50      0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      brokken kolen
G73      0,50        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,40    Zand   -      -       -             -      -
G74      0,50        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G75      1,00        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G76      0,60        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,40    Zand   -      Z       -             -      -
G77      0,50        0,00 - 0,20    Zand   -      Z       -             -      -
G78      0,50        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,40    Zand   S      -       -             -      brokken oer
G79      0,50        0,00 - 0,50    Zand   M      M       -             M
G80      0,50        0,00 - 0,40    Zand   -      Z       -             -      -
G81      0,45        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,45    Zand   -      Z       -             -      -
81       3,10        0,00 - 0,05           -      -       -             -      Zode
                     0,05 - 0,45    Zand   -      Z       -             -      -
G82      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
82       0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G83      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G84      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
84       2,00        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G85      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G86      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G87      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G88      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
88       2,90        0,00 - 0,30    Zand   -      -       -             -      -
G89      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G90      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G91      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G92      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G93      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G94      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
G95      0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       -             -      -
94       0,85        0,00 - 0,60    Zand   -      -       -             -      Piepschuim resten
D101     0,05        0,00 - 0,05           >S     -       -             -      volledig puin
G147     0,50        0,00 - 0,50    Zand   -      Z       Z             Z      -
Toelichting tabel 4.2:
Z          Zwakke bijmenging (0 – 5 %)
M          Matige bijmenging (5 - 15 %)
S          Sterke bijmenging (15 - 50 %)
AVM        Asbestverdacht materiaal



Tabel 4.3: Meetgegevens grondwater

Peilbuis     Filterdiepte      Grondwaterstand    pH                 EGV                Troebelheid
             (m -mv)           (m -mv)            (-)                (µS/cm)            (NTU)
19           2,75 - 3,75       1,23               6,2                191                110
27           1,50 - 2,50       0,95               4,4                388                8,61
32           1,95 - 2,95       0,69               6,2                314                18,9
35           2,45 - 3,45       0,95               6,2                349                16,8
37           2,00 - 3,00       1,14               5,2                256                455
45           1,50 - 2,50       0,61               6,0                334                19,6
48           2,00 - 3,00       0,85               6,8                1762               145
51           2,00 - 3,00       0,90               6,8                225                111
53           2,50 - 3,50       1,05               5,6                408                174
58           2,20 - 3,20       1,17               6,9                416                168
65           1,50 - 2,50       0,43               6,8                451                41
81           1,53 - 2,53       0,75               5,3                116                32



Projectnummer                  Datum
20200247/MRUS                  mei 2020                                                            15 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




88           1,90 - 2,90        1,52              6,3              432                    14,8
Toelichting tabel 4.3:
pH         = zuurgraad
EGV        = elektrisch geleidingsvermogen

Wegens de kleilaag was er sprake van ‘slechtlopende’ peilbuizen. Hierdoor zakte de
stijghoogte in de peilbuis tijdens monstername meer dan 0,5 meter (afwijking BRL2002).
Door de peilbuizen met tussenposes af te pompen, is toch voldoende grondwater per
monster verzameld. Verwacht wordt dat de slechtlopendheid van de peilbuizen niet tot
significante afwijkingen in de analyseresultaten geleid heeft.

Op basis van de verzamelde (veld)informatie heeft een selectie plaatsgevonden van de te
analyseren grond- en grondwatermonsters. Een overzicht van de uitgevoerde analyses is
weergegeven in tabel 4.4 (grond), 4.5 (asbest in grond) en tabel 4.6 (grondwater).

Tabel 4.4: Monsterselectie chemische analyses grond

Analyse-    Traject          Deelmonsters        Analyse-   Motivatie
monster     (m -mv)                              pakket
MMog1       0,50 - 1,10      32 (0,50 - 0,80)    STAPgr     Zandige ondergrond, van noordelijk weiland
                             35 (0,60 - 1,10)               (zintuiglijk schoon)
                             45 (0,70 - 1,00)
                             48 (0,50 - 1,00)
                             61 (0,50 - 1,00)
MMog2       0,50 - 1,00      36 (0,50 - 1,00)    STAPgr     Zandige ondergrond, middelste weiland
                             37 (0,65 - 0,90)               (zintuiglijk schoon)
                             51 (0,50 - 1,00)
                             53 (0,50 - 1,00)
MMog3       0,50 - 1,00      27 (0,50 - 0,90)    STAPgr     Zandige ondergrond, bossige locatiedelen
                             29 (0,50 - 1,00)               (zintuiglijk schoon)
                             64 (0,70 - 1,00)
                             88 (0,50 - 1,00)
MMog4       0,40 - 1,00      05 (0,60 - 1,00)    STAPgr     Kleiige ondergrond van boringen nabij
                             25 (0,50 - 1,00)               (voormalige) sloot of vijver, gehele locatie
                             47 (0,50 - 1,00)               (zintuiglijk schoon)
                             58 (0,50 - 1,00)
                             65 (0,40 - 0,90)
MMog5       0,50 - 1,20      03 (0,50 - 0,80)    STAPgr     Zandige ondergrond, voormalige
                             19 (0,70 - 1,20)               boerderijerven (zintuiglijk schoon)
                             84 (0,50 - 1,00)
                             94 (0,50 - 0,80)
                             75 (0,50 - 0,70)
MMog6       1,00 - 1,50      29 (1,00 - 1,50)    STAPgr     Diepere ondergrond van meetposities waar
                             36 (1,00 - 1,40)               zandlaag tot ver onder het maaiveld
                             48 (1,00 - 1,50)               doorloopt, gehele locatie (zintuiglijk schoon)
                             53 (1,00 - 1,50)
                             61 (1,00 - 1,50)
MMbg7       0,00 - 0,50      25 (0,00 - 0,50)    STAPgr     Noord weiland westelijk deel (zwak
                             32 (0,00 - 0,50)               puinhoudend)
                             31 (0,00 - 0,50)
                             33 (0,00 - 0,50)
                             34 (0,00 - 0,50)
MMbg8       0,00 - 0,50      47 (0,00 - 0,30)*   STAPgr     Noordelijk weiland oostelijk deel (zintuiglijk
                             48 (0,00 - 0,50)               schoon / zwak baksteen- of glashoudend)
                             147 (0,00 - 0,50)
                             46 (0,00 - 0,50)
                             49 (0,00 - 0,50)
                             60 (0,00 - 0,50)
MM9bg       0,00 - 0,50      45 (0,00 - 0,50)    STAPgr     Voormalige boerderij +weg in noordelijk
                             35 (0,00 - 0,50)               deel (zwak puinhoudend)
                             41 (0,00 - 0,50)
                             42 (0,00 - 0,50)
                             43 (0,00 - 0,50)
                             44 (0,00 - 0,50)




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                                16 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




MMbg10      0,00 - 0,50        37 (0,00 - 0,50)   STAPgr        Midden weiland zuid (zwak puinhoudend)
                               51 (0,00 - 0,50)
                               38 (0,00 - 0,50)
                               39 (0,00 - 0,50)
                               40 (0,00 - 0,50)
                               50 (0,00 - 0,50)
MMbg11        0,00 - 0,50      65 (0,00 - 0,40)   STAPgr        Voormalige weg noord-zuidlangs oostelijke
                               62 (0,00 - 0,30)                 zijde (zwak puinhoudend)
                               67 (0,00 - 0,50)
MMbg12        0,00 - 0,50      27 (0,10 - 0,40)   STAPgr        Westelijk bossig deel, zintuiglijk schoon
                               29 (0,00 - 0,20)
                               36 (0,00 - 0,50)
                               26 (0,00 - 0,30)
                               28 (0,00 - 0,50)
                               30 (0,00 - 0,40)
MMbg13        0,00 - 0,50      58 (0,00 - 0,50)   STAPgr        Oostelijk bossig en tuin, zintuiglijk schoon
                               64 (0,00 - 0,50)
                               81 (0,00 - 0,45)
                               63 (0,00 - 0,50)
                               75 (0,05 - 0,50)
MMbg14        0,00 - 0,50      03 (0,00 - 0,50)   STAPgr        Boerderijerf zuidwest (lzwak puinhoudend))
                               05 (0,00 - 0,50)
                               12 (0,00 - 0,50)
                               19 (0,00 - 0,50)
MM15bg        0,00 - 0,50      53 (0,00 - 0,30)   STAPgr        Boerderijerf zuid, zintuiglijk schoon
                               84 (0,00 - 0,50)
                               88 (0,00 - 0,30)
                               94 (0,00 - 0,50)
MM16bg        0,00 - 0,50      61 (0,00 - 0,50)   STAPgr        Grond van voormalige weg, met veel
                               56 (0,00 - 0,50)                 bodemvreemde bijmenging
                               66 (0,00 - 0,50)
*          naderhand bleek dat de boringen hernummerd zijn ten aanzien van het boorplan: boring+gat 147
(uitgevoerd) in plaats van boring+gat 47(boorplan) en boring+gat 47(uitgevoerd) in de plaats van
boring+gat 57 (boorplan). Hierdoor valt boring + gat 47 buiten het omschreven gebied ‘’ Noordelijk weiland
oostelijk deel” dat beoogd was voor mengmonster MM8bg, hoewel het grondmonster van 47 wel deel
uitmaakt van dit mengmonster. De grond is zintuiglijk wel van vergelijkbare aard als de andere deelmonsters
uit het mengmonster. Geen van de uitgevoerde meetpunten heeft nummer 57.



Tabel 4.5: Monsterselectie asbestanalyses

(Deel) Analyse-           Traject Deelmonsters        Analyse- Motivatie
locatie monster           (m -mv)                     pakket
        mmAsb_F1          0- 0,50 MM1: Gaten 69       NEN 5898 Mengmonstere van deellocatie F, hoek van
                                  en 71                        de tuin met veel bijmgenging van
                                                               pannen/puin in de bodem
   F   mmAsb_F2           0- 0,50 MM2: Gaten 68,      NEN 5898 Mengmonster van deellocatie F, zintuiglijk
                                  70, 72, 74, 76               schoon, westelijk deel
       mmAsb_F3           0- 0,50 MM3: Gaten 73,      NEN 5898 Mengmonster van deellocatie F, zintuiglijk
                                  78, 79, 80 en 81             schoon, oostelijk deel
       mmAsb_B1           0- 0,50 MM4: Gaten 4, 6,    NEN 5898 Mengmonstervan deellocatie B, zwak
                                  7, 14 ,15 en 16              puinhoudend, zuidelijk deel
       mmAsb5_B2          0- 0,50 MM5: Gaten 1, 2     NEN 5898 Mengmonstervan deellocatie B, zwak
                                  3, 8, 9 en 10                puinhoudend, noordwestelijk deel
       mmAsb_B3           0- 0,50 MM6: Gaten 11,      NEN 5898 Mengmonstervan deellocatie B, zwak
                                  12, 13, 20, 21 en            puinhoudend, noordoostelijk deel
                                  24
   B   mmasb_B4           0- 0,50 MM7: Gaten 17, NEN 5898 Mengmonstervan deellocatie B, zwak
                                  18, 19, 22 en 23           puinhoudend, zuidwestelijk deel
       G05Asb_B5          0- 0,50 Gat 5: grond      NEN 5898 Grond (fijne fractie) van gat 5, waar
                                                             asbestverdacht materiaal is aangetroffen
       G05avmAsb_B5       0- 0,50 Gat 5: avm        NEN 5896 Abestverdacht materiaal (grove fractie) uit
                                                             gat 5
       G101Asb_B6         0- 0,05 Meetpunt 1010     NEN 5896 Asbestverdacht materiaal op het maaiveld,
                                                             westzijde deellocatie B



Projectnummer                 Datum
20200247/MRUS                 mei 2020                                                               17 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




           mmAsb_C1     0- 0,50 MM17: Gaten 86, NEN   5898 Mengmonstervan deellocatie C, zintuigelijk
                                87, 88 en 92               schoon, noordelijk deel
           mmAsB_C2     0- 0,50 MM18: Gaten 85, NEN   5898 Mengmonstervan deellocatie C, zintuigelijk
     C                          89, 90 en 91               schoon, midden
           mmAsb_C3     0- 0,50 MM19: Gaten     NEN   5898 Mengmonstervan deellocatie C, zintuigelijk
                                82,83,84,93, 94            schoon, zuidelijk deel
                                en 95
           mmAsb_O1     0- 0,50 MM11:           NEN   5898 Voormalige boerderij in noorden (zwakke
                                G41,G35,G42,G4             bijmenging asbest/glas/puin)
                                3 en G44
           mmAsb_O2     0- 0,50 MM12: G62, 65, NEN    5898 Voormalige weg noord-zuidlangs oostelijke
                                67                         zijde (zwak puinhoudend)
           mmAsb_O3     0- 0,50 MM10: 25, 31,   NEN   5898 Noord weiland westelijk deel (lichte
                                32, 33, 34                 bijmenging puin/asfalt)
           mmAsb_O4     0- 0,50 MM15: G48,      NEN   5898 Noord weiland oostelijk deel (lichte
                                G60,G46 en G147            bijmenging glas/puin/baksteen)
           mmAsb_O5     0- 0,50 MM8: Gaten 36, NEN    5898 Midden weiland (lichte bijmenging
                                37, 38, 39, 40,            puin/baksteen)
                                51
           mmAsb_O6     0- 0,50 MM9: Gaten 26, NEN    5898 Westelijk bossig deel (schoon tot zwak
                                27, 28, 29, 30             puinhoudend)
           mmAsb_O7     0- 0,50 MM14: G49,G50 NEN     5898 Oostelijk bossig deel (geroerd, zintuiglijk
                                en G59                     schoon)
           mmAsb_O8     0- 0,50 MM13:           NEN   5898 Oostelijk deel (zintuiglijk schoon)
Overig
                                G58,G47,G63 en
                                G64
           G45Asb_O9    0- 0,50 G45             NEN   5898 Grond (fijne fractie) van gat 45, waar
                                                           asbestverdacht materiaal is aangetroffen
           G45avm_O9    0- 0,50 G45             NEN   5896 Abestverdacht materiaal uit gat 45
           G61Asb_O10   0- 0,50 G61             NEN   5898 Grond (fijne fractie) van gat 61, waar
                                                           asbestverdacht materiaal is aangetroffen
           G61avm_O10   0- 0,50 G61             NEN   5896 Abestverdacht materiaal (grove fractie) uit
                                                           gat 61
           G66Asb_O11   0- 0,50 G66             NEN   5898 Grond (fijne fractie) van gat 66, waar
                                                           asbestverdacht materiaal is aangetroffen
           G56Asb_O12   0- 0,50 G56             NEN   5898 Grond (fijne fractie) van gat 56, waar
                                                           asbestverdacht materiaal is aangetroffen
           G56avm_O12   0- 0,50 G56             NEN   5896 Abestverdacht materiaal (grove fractie) uit
                                                           gat 56
           mmAsb_O13    0- 0,50 MM16: Gaten 52, NEN   5898 Gaten zuidrand bossige locatiedeel
                                53, 54 en 55



Tabel 4.6: Monsterselectie grondwateranalyses

Peilbuis                Monster              Filtertraject                Analyse
                                             (in m-mv)
19                      19-1-1               2,75 - 3,75                  STAPgw
27                      27-1-1               1,50 - 2,50                  STAPgw
32                      32-1-1               1,95 - 2,95                  STAPgw
35                      35-1-1               2,45 - 3,45                  STAPgw
37                      37-1-1               2,00 - 3,00                  STAPgw
45                      45-1-1               1,50 - 2,50                  STAPgw
48                      48-1-1               2,00 - 3,00                  STAPgw
51                      51-1-1               2,00 - 3,00                  STAPgw
53                      53-1-1               2,50 - 3,50                  STAPgw
58                      58-1-1               2,20 - 3,20                  STAPgw
65                      65-1-1               1,50 - 2,50                  STAPgw
81                      81-1-1               1,53 - 2,53                  STAPgw
88                      88-1-1               1,90 - 2,90                  STAPgw




Projectnummer               Datum
20200247/MRUS               mei 2020                                                             18 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




4.2        Resultaten laboratoriumonderzoek

De chemische analyses zijn uitgevoerd door het milieulaboratorium van SYNLAB Analytics &
Services B.V. te Rotterdam. De analyseresultaten zijn getoetst aan het referentiekader van
het Besluit bodemkwaliteit en de Circulaire bodemsanering 2013 (Staatscourant 2013 nr.
16675). In het Besluit bodemkwaliteit wordt de achtergrondwaarde (AW) voor grond en in
de Circulaire worden de streefwaarde (S) voor grondwater en de interventiewaarde (I) voor
grond en grondwater onderscheiden. De bodemindex geeft de mate van overschrijding weer,
waarbij de achtergrond- en streefwaarde index 0 heeft en de interventiewaarde index 1.

In tabellen 4.7 en tabel 4.8 is een samenvatting van de analyseresultaten van respectievelijk
de grond- en grondwatermonsters opgenomen.

De resultaten van het asbestonderzoek zijn getoetst aan de norm die tijdens verkennend
onderzoek wordt gehanteerd (50 mg/kg).In tabel 4.9 is een samenvatting van de resultaten
weergegeven..

De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage 3. Een volledig overzicht van de
toetsingsresultaten is opgenomen in bijlage 4.


Tabel 4.7: Toetsingsresultaten grond

Analyse-     Traject           > AW (+index)     > 0,5x(AW+I)      > I (+index)     Toetsing Bbk*
monster      (m -mv)
MM1og        0,50 - 1,10       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM2og        0,50 - 1,00       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM3og        0,50 - 1,00       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM4og        0,40 - 1,00       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM5og        0,50 - 1,20       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM6og        1,00 - 1,50       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM7bg        0,00 - 0,50       -                 -                 -                Altijd toepasbaar
MM8bg        0,00 - 0,50       PAK 10 VROM (-)   -                 -                Altijd toepasbaar
MM9bg        0,00 - 0,50       PCB (som 7)       -                 -                Klasse industrie
                               (0,03)
                               PAK 10 VROM
                               (0,01)
MM10bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar
MM11bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar
MM12bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar
MM13bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar
MM14bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar
MM15bg       0,00   -   0,50   Lood (0,08)       -                 -                Altijd   toepasbaar
MM16bg       0,00   -   0,50   -                 -                 -                Altijd   toepasbaar



Tabel 4.8: Toetsingsresultaten grondwater

Analyse-        Filterdiepte    > S (+index)         > 0,5x(S+I)              > I (+index)
monster         (m -mv)
19-1-1          2,75 - 3,75     Barium (-)           -                        -
27-1-1          1,50 - 2,50     Kobalt (0,04)        -                        -
                                Nikkel (0,37)
                                Zink (0,18)
                                Cadmium (0,16)
32-1-1          1,95 - 2,95     Nikkel (0,28)        -                        -
                                Barium (0,01)
35-1-1          2,45 - 3,45     Nikkel (0,03)        -                        -
                                Barium (0,08)
37-1-1          2,00 - 3,00     Nikkel (0,12)        -                        -
                                Barium (0,08)




Projectnummer                  Datum
20200247/MRUS                  mei 2020                                                            19 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




45-1-1            1,50   -   2,50    Zink (0,1)                 -                         -
48-1-1            2,00   -   3,00    Barium (0,28)              -                         -
51-1-1            2,00   -   3,00    Naftaleen (-)              -                         -
53-1-1            2,50   -   3,50    Cadmium (0,08)             Nikkel (0,57)             -
                                     Barium (0,02)
58-1-1            2,20   -   3,20    -                          -                         -
65-1-1            1,50   -   2,50    -                          -                         -
81-1-1            1,53   -   2,53    Zink (0,33)                -                         -
88-1-1            1,90   -   2,90    Zink (0,37)                -                         -
                                     Barium (0,16)
Toelichting tabellen 4.6 en 4.7:
-                       : geen verhogingen ten opzichte van dit toetsingsniveau aangetoond
*                       Toetsing hergebruikskwaliteit vrijkomende grond in het kader van het Besluit
                        bodemkwaliteit. De resultaten zijn indicatief: voor een definitieve uitspraak dient een
                        partijkeuring conform BRL1000 te worden uitgevoerd.
> AW                    : > Achtergrondwaarde
>S                      : > Streefwaarde
> 0,5x(AW+I)            : triggerwaarde waarbij in beginsel nader (chemisch) onderzoek noodzakelijk is
> 0,5x(S+I)             : triggerwaarde waarbij in beginsel herbemonstering noodzakelijk is
>I                      : > Interventiewaarde
Index(grond)            : (GSSD - AW) / (I - AW)
Index(grondwater)       : (GSSD - S) / (I - S)
GSSD                    : Gestandaardiseerde waarde omgerekend naar standaard bodem




Tabel 4.9: Resultaat asbestanalyses (gewogen asbestconcentraties in mg/kg.ds)

Deel (Meng)monster            grond/ Grove fractie> 20 mm           Fijne fractie <20 mm Totaal      Overschrijding
locatie                       puin1)                                                       gewogen Norm5)
                                     Aantal2) Soort3)   Gehalte4)   Soort 3)     Gehalte4)
                                                                                           gehalte4)


           mmAsb_F1           grond -        -          -           S           4,1       4,1        NEE
   F       mmAsb_F2           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_F3           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_B1           grond -        -          -           S           2,1       2,1        NEE
           mmAsb5_B2          grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_B3           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
   B       mmasb_B4     grond -              -          -           -           <2        <2         NEE
           G05Asb_B5 &  grond 5              S, A       150,1       S           0,5       150,6      JA
           G05avmAsb_B5
           G101Asb_B6   grond 2              S          730*        S           <2*       730*       JA*
           mmAsb_C1           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
   C       mmAsB_C2           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_C3           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_O1           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_O2           grond -        -          -           S           0,9       0,9        NEE
           mmAsb_O3           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_O4           grond -        -          -           S, A        23        23         NEE
           mmAsb_O5           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_O6           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
  Overig




           mmAsb_O7           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           mmAsb_O8           grond -        -          -           -           <2        <2         NEE
           G45Asb_O9 &  grond 1              S          4,0         A           117,6     121,6      JA
           G45avm_O9
           G61Asb_O10   grond 1              S          14,3        -           <2        14,3       NEE
           & G61avm_O10
           G66Asb_O11   grond -              -          -           S           8,8       8,8        NEE




Projectnummer                       Datum
20200247/MRUS                       mei 2020                                                                  20 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




      G56Asb_O12   grond 17            S        2150,6 S            52,9       2203,5     JA
      & G56avm_O12
      mmAsb_O13    grond -             -        -        -          <2         <2         NEE
Toelichting tabel 4.9:
--: niet aangetoond/niet geanalyseerd;
1)
   : op basis van de definitie in de NEN5707/NEN5897;
2)
   : aantal stukjes asbesthoudend materiaal die zintuiglijk zijn waargenomen en verzameld in een
     asbestverzamelmonster (zoals gerapporteerd door het laboratorium);
3)
   : het soort asbest dat is aangetroffen (A = amfibool asbest; S =serpentijnasbest);
4)
   : gewogen asbestconcentraties. De concentraties asbest is als volgt berekend: concentratie
     serpentijnasbest (chrysotiel) vermeerderd met tien maal de concentratie amfiboolasbest (amosiet,
     crocidoliet). De concentraties worden tevens gecorrigeerd aan de hand van het ontgraven volume en het
     percentage grove materialen (>20mm);
5)
   : overschrijding van 0,5 x de interventiewaarde (>50 mg/kg.ds.)
*    Dit monster bestond uit verzameld asbestverdacht materiaal dat in de toplaag (0 – 0,05 m-mv) nabij gat
     5 is gevonden, ter plaatse van meetpunt 101. Het verzamelmateriaal had een gewicht van 37,85 g,
     waarvan blijkens analyse 12,5 % asbest (chrysotiel) is. Aangezien de grond (fijne fractie) hier niet
     bemonsterd is, kan eigenlijk geen gehalte van de bodem worden vastgesteld. Uitgaande van 0 mg asbest
     in de fijne fractie, en van een bodemvolume van 0,3 x 0,3 x 0,05 meter, zou het asbestgehalte in deze
     toplaag op 730 mg/kg uitkomen.




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                              21 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




5        Interpretatie resultaten

5.1      Resultaten grond en grondwater (NEN 5740)

Middels het zintuiglijk onderzoek is opgemerkt dat de bovengrond van vrijwel de gehele
locatie bestaat uit opgebracht zand. Deze laag heeft een zwakke bijmenging van grind, puin
en soms glas. Plaatselijk is in deze laag eveneens wat plastic, sporen baksteen, asfalt of
asbestverdacht materiaal waargenomen. Wanneer deze laag is aangebracht is onbekend,
maar vermoedelijk ruim vóór de jaren ’70, zoals blijkt uit gesprekken met omwonenden, het
feit dat de laag ook ter plaatse van voormalige bebouwing voorkomt en er geen documenten
van het grondverzet bestaan. Onder deze bovenste laag bevindt zich over het algemeen
zintuiglijk schone kleigrond.

Uit de analyseresultaten komt naar voren dat de bovengrond op enkele locatiedelen licht
verontreinigd is met PAK , PCB en/of lood. De bovengrond van mengmonsters (MMbg8 en
MMbg9) waarin PAK en/of PCB licht verhoogd zijn, komen van het midden en oosten van
het noordelijke weiland. In het midden van het weiland was in het verleden bebouwing
aanwezig. De bovengrond van het mengmonster (MMbg15) waarin lood licht verhoogd is,
komt van het locatiedeel in het zuiden waar in het verleden tuinbouw (in kassen) plaatsvond.
Deze lichte verontreinigingen zijn dus mogelijk gerelateerd aan het voormalig bodemgebruik,
alhoewel ze mogelijk ook al in de grond aanwezig waren voordat deze op locatie ter
ophoging is aangebracht.

In de overige mengmonsters van de bovengrond zijn geen verontreinigingen aangetoond.
Ook in de ondergrond zijn geen verontreinigingen aangetoond.

In het grondwater zijn meerdere metalen (barium, cadmium, nikkel, kobalt en zink) in
concentraties boven de streefwaarde aangetoond. Ter plaatse van één peilbuis in het zuiden
van de locatie (peilbuis 53) overschrijdt de concentratie nikkel de tussenwaarde. Verder is
ter plaatse van een andere peilbuis in het zuiden (peilbuis 51) een licht verhoogde
concentratie (>S) naftaleen aangetoond. Het gegeven dat metalen in verhoogde
concentraties voorkomen komt overeen met de gegevens verzameld uit het vooronderzoek:
dit kan van natuurlijke oorsprong zijn of is te relateren kan zijn aan de toepassing van
kunstmest op locatie. De licht verhoogde concentratie naftaleen is van onbekende
oorsprong.


5.2      Asbestresultaten (NEN 5707)

Op basis van het vooronderzoek waren enkele deellocaties aangewezen als asbestverdacht:
deellocaties B, C en F. Deze deellocaties zijn intensiever onderzocht dan het overig
onverdachte terrein.

Op enkele plaatsen is op of in de bodem materiaal aangetroffen dat zintuiglijk beoordeeld is
als zeer asbestverdacht. Dit betroffen:
      de oostelijke rand van deellocatie B: gat G05 en meetpunt 101 (waar zich een
          puinbult bevindt);
      in het noorden van het overig terrein: gat 45;
      de noordoostelijke hoek van het overig terrein, nabij deellocatie F: gat 61;
      het zuidelijk deel van de oostelijke bosstrook, op overig terrein: gaten 56 en 66.
          Nabij gat 56 bevindt zich tevens een bult puin (zie bijlage 1.4);




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                    22 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




         meetpunt 154. Deze ligt tussen gaten 54 en 55. Hier is asbest waargenomen bij
          terugkeer naar de locatie om enkele meetpunten opnieuw in te meten. Intussen was
          er door de boer geploegd, en zo is asbest uit de bovengrond hier naar boven
          gekomen.
In de eerste vier gevallen is analytisch bevestigd dat dit materiaal inderdaad asbesthoudend
is. In het vijfde geval is geen analyse meer uitgevoerd, daar dit ná het eigenlijke
asbestonderzoek is waargenomen.

De verklaring van asbestmateriaal ter plaatse van deze gaten is deels te relateren aan het
voormalig gebruik:
     Gaten 45, 61 en 66 waren gepositioneerd op punten binnen het overig terrein waar
         vermoedelijk in het verleden wegen/paden hebben gelopen.
     Gat G05 en meetpunt 101 maken onderdeel uit van deellocatie B, een voormalig
         boerderij-erf. Hier is eerder asbest aangetoond (tabel 2.3, onderzoek 4) en
         gesaneerd.

Het asbest in gat 56, gelegen in de bosstrook, is niet te relateren aan voormalig
bodemgebruik. Hier is waarschijnlijk sprake van asbestdump, ook te zien aan de grote
hoeveelheid asbestverzamelmateriaal (>1 kg) dat hier is aangetroffen.

De grond (fijne fractie, <2 mm) uit deze gaten met asbestverdacht materiaal is eveneens
separaat bemonsterd en op asbest geanalyseerd.

In drie van deze gaten overschrijdt het omgerekend gewogen bodemgehalte asbest de norm
van 50 mg/kg. Dit geldt voor gat 5, gat 45 en gat 56. Voor de overige twee gaten met
asbestverdacht materiaal (gaten 61 en 66) ligt het asbestgehalte ruim beneden de norm (50
mg/kg).

Ook in de twintig mengmonsters van grond zonder asbestverdacht materiaal (anders dan
sporen puin) liggen de asbestgehaltes ruim beneden de norm. In de meerderheid hiervan is in
het geheel geen asbest aangetoond. In vier mengmonsters zijn lage gehaltes asbest (tussen
de 0,9 en 23 mg/kg) aangetoond.

Voor de locatiedelen waar asbest is aangetoond, wordt hieronder besproken wat de
gevolgen zijn in het kader van de Wet bodembescherming.


5.3       Toetsing hypotheses en gevolgen in het kader van de Wbb


5.3.1     Bodemonderzoek (NEN 5740)

De hypothese van een verdachte locatie is bevestigd. Ook de verwachting ten aanzien van
de mate van de verontreiniging (niet tot licht verontreinigde grond en licht verhoogde
concentraties metalen in het grondwater) is bevestigd.

De grond en het grondwater van de locatie zijn hiermee voldoende onderzocht. De
bevindingen vanuit het bodemonderzoek vormen geen belemmering voor de geplande
herontwikkeling in het kader van de Wet Bodembescherming.




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                    23 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




5.3.3    Asbestonderzoek (NEN 5707)

Deellocatie B
De hypothese dat deze deellocatie asbestverdacht is, is bevestigd. Ter plaatse van gat G05
is het gewogen asbestgehalte 150,6 mg/kg, en nabij dit gat (ter plaatse van meetpunt 101)
is op het maaiveld ook materiaal gevonden waarin analytisch asbest is aangetoond.

Uit het vooronderzoek (tabel 2.3, onderzoek 4) was bekend dat op deze locatie in het
verleden een puinpad van een boerenerf aanwezig was, waarin destijds asbest is
aangetoond. De puinverharding is ontgraven. Gat G05 en meetpunt 101 liggen langs/ter
plaatse van een stuk van het voormalige puinpad.

Het feit dat ter plaatse van geen van de andere gaten van deze deellocatie asbest is
aangetoond, wijst erop de restverontreiniging asbest zich beperkt tot de ligging van het
voormalige puinpad.

Er dient nader onderzoek uitgevoerd te worden. Dit kan zich beperken tot de het voormalige
puinpad (westelijke rand en midden van deellocatie B).

Deellocatie C
De hypothese van een asbestverdachte deellocatie, is voor deellocatie C niet bevestigd. Er is
ter plaatse van deze deellocatie zowel zintuiglijk als analytisch geen asbest aangetoond.

De deellocatie was van te voren als asbestverdacht aangemerkt, aangezien op deze locatie
vroeger kassen aanwezig waren, waarvan onbekend is of deze asbesthoudend waren.
Gezien de resultaten kan deze deellocatie nu als asbestonverdacht worden beschouwd.

Er is hier geen aanleiding tot nader onderzoek.

Deellocatie F
De hypothese van een asbestverdachte deellocatie dient ook voor deellocatie F te worden
verworpen. Plaatselijk (gaten 69 en 72) is veel bijmenging met puin (met name dakpannen)
aangetroffen, maar noch hier, noch in de zintuiglijk schone grond, is analytisch asbest
aangetoond.

Er is hier geen aanleiding tot nader onderzoek.

Overig terrein
De hypothese dat het overig terrein asbestonverdacht is, dient eveneens te worden
verworpen. Ter plaatse van vier gaten op het overig terrein (gaten 45, 56, 61, 66) is asbest
aangetoond.

Drie van deze gaten (gaten 45, 61 en 66) zijn gepositioneerd ter plaatse van voormalige
wegen/paden. Gat 61 ligt tevens naast hetzelfde voormalige boeren erf, op basis waarvan
deellocatie F als verdacht werd aangemerkt. Ter plaatse van één van deze gaten (gat 45)
overschrijdt het asbestgehalte (151 mg/kg) de norm voor nader onderzoek.

Het vierde gat (gat 56) te midden van de oostelijke bossige strook. Hier is meer dan 1 kg aan
asbestverzamelmateriaal aangetroffen. Omgerekend komt het bodemgehalte ter plaatse van
dit gat uit op 2203 mg/kg, ruimschoots boven de norm voor nader onderzoek. De herkomst
van het asbest is vermoedelijk dump van elders.




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                    24 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Daarnaast is iets meer naar het zuiden op het zuidelijk weiland – ter plaatse van meetpunt
154 - eveneens asbest verdacht materiaal waargenomen, hoewel dit niet meer is
geanalyseerd (zoals genoemd in §5.2).

Gezien de normoverschrijdingen ter plaatse gat 45 en gat 56 is er aanleiding tot nader
onderzoek. Het onderzoek dient zich met name te richten op het vermoedelijk voormalige
pad waar gat 45 is gepositioneerd, en op de oostelijke bosstrook. (Illegale) asbestdump zoals
ter plaatse van gat 56 beperkt zich waarschijnlijk tot het bossige gebied, aangezien dit geen
landbouwfunctie kent en men zich hier verdekt kan opstellen.

Om dezelfde reden kan het wenselijk zijn ook de westelijke bosstrook nader op asbest te
onderzoeken. Ook het gebied rondom meetpunt 154- waar na het ploegen asbest naar boven
is gekomen - kan in nader asbestonderzoek worden meegenomen.


5.4      Veiligheidsklasse en hergebruikskwaliteit van de grond

Hergebruikskwaliteit grond (Bbk)
Op basis van de enkel resultaten van het bodemonderzoek is zowel de boven- als ondergrond
over het algemeen (indicatief) van hergebruikskwaliteit ‘’altijd toepasbaar’’ in het kader van
het besluit bodemkwaliteit.
Uitzondering hierop vormt de bovengrond van een het midden van het noordelijk weiland
(MM9bg), rondom de voormalige boerderij en weg. Vanwege verhoogde gehaltes PCB,
behoort de hergebruikskwaliteit van deze bovengrond (indicatief) tot klasse industrie.

Daarnaast is de grond mogelijk plaatselijk sterk verontreinigd sterk verontreinigd met asbest.
Sterk met asbest verontreinigde grond is van hergebruikskwaliteit ‘’niet toepasbaar’’.

Vooralsnog kan worden aangenomen dat de grond over het algemeen van
hergebruikskwaliteit ‘’altijd toepasbaar is’’, met uitzondering van de bovengrond op het
noordelijk weiland en locatiedelen waarvoor nader asbestonderzoek geadviseerd wordt.

Veiligheidsklasse (CROW400)
De werkzaamheden dienen over het algemeen te worden uitgevoerd met in achtneming van
de veiligheidseisen conform ‘’basishygiëne’’ uit de CROW400.

Uitzondering hierop vormen locatiedelen waarvoor nader asbestonderzoek wordt
geadviseerd. Voor deze locatiedelen kan pas aan de hand van de resultaten van het nader
asbestonderzoek de definitieve veiligheidsklasse worden bepaald.




Projectnummer              Datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                     25 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




6         Samenvatting, conclusies en advies
In opdracht van Gemeente Enschede heeft Geofoxx, als onafhankelijk adviesbureau, een
verkennend bodem- en asbestonderzoek uitgevoerd op de locatie Leuriks Oost te Enschede.

De aanleiding voor het laten uitvoeren van het onderzoek wordt gevormd door de
voorgenomen herontwikkeling van de locatie. Het doel van het onderzoek is:
     Het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de bodem (bodemonderzoek);
     Het vaststellen of de verdenking voor de parameter asbest terecht is en wat
        (indicatief) het gewogen gehalte aan asbest in de grond en/of puin is
        (asbestonderzoek);
Vervolgens wordt een uitspraak gedaan of er op basis van de onderzoeksresultaten wordt
gevolgen zijn voor de geplande werkzaamheden.

Resultaten bodemonderzoek
In de bovengrond zijn plaatselijk lichte verontreinigingen aangetoond met lood, PAK en PCB.
In de ondergrond zijn geen verontreinigingen aangetoond.

Het grondwater bevat licht verhoogde concentraties metalen. Plaatselijk overschrijdt de
nikkelconcentratie de tussenwaarde.

Resultaten asbestonderzoek
Ter plaatse van drie gaten (gaten 5, 45 en 56) overschrijdt het vastgestelde asbestgehalte
de norm voor nader onderzoek.

Advies
Er wordt geadviseerd nader asbestonderzoek uit te voeren, waarbij de focus ligt op:
     De oostelijke rand van deellocatie B (bij gat 5)
     Noordelijk deel van het weiland waar vermoedelijk een pad gelopen heeft (gat 45)
     Oostelijke bosstrook (gat 56)
Daarnaast wordt geadviseerd bij het nader onderzoek (met mindere intensiteit) eveneens de
westelijke bosstrook en een deel van het zuidelijke weiland (meetpunt 154) te betrekken.

Aan de hand van de resultaten van nader asbestonderzoek kan voor deze locatiedelen
worden vastgesteld of er sprake is van een geval van ernstige bodemverontreiniging met
asbest, wat hier de te hanteren veiligheidsklasse tijdens de graafwerkzaamheden is, en wat
hier (indicatief) de hergebruiksklasse van de grond is.

Voor de overige locatiedelen worden wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit geen
belemmeringen voor de herontwikkelingsplannen gezien. De (indicatieve) hergebruikskwaliteit
van de grond is hier over het algemeen ‘’altijd toepasbaar’’ en plaatselijk “klasse industrie’’.
De te hanteren veiligheidsklasse is ‘’basishygiëne’’.



Disclaimer
Het onderzoek is op een zorgvuldige wijze uitgevoerd met behulp van de voor het onderzoek gangbare
technieken, inzichten en methodes. Bij het uitvoeren van onderzoek streven wij optimale representativiteit na.
Het blijft mogelijk dat er plaatselijk afwijkingen voorkomen in de samenstelling van grond of grondwater.
Deze afwijkingen komen door het steekproefsgewijze karakter van het onderzoek niet aan het licht. Daar
komt bij dat onderzoek naar de bodem een momentopname is. Verandering van grond en grondwater o.a. als
gevolg van het bodemgebruik kan na het onderzoek plaatsvinden. Geofoxx is niet aansprakelijk voor schade
die voortkomt uit bovengenoemde aspecten.




Projectnummer                Datum
20200247/MRUS                mei 2020                                                                 26 / 26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 1: Situatietekeningen




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>                                                                 Legenda
                                           Onderzoekslocatie
                                           voormalige wegen
                                           asbestverdachte deellocaties
                                           voorheen (boerderij)bebouwing
                                           voormalige puinverharding
                                           puinbult
                                      posities boorpunten
                                           Gat + boring tot 2 m-mv
                                           Gat + boring tot 1 m-mv
                                           Gat (+ boring*) tot 0,5 m-mv
                                           Gat + peilbuis
                                           Asbest verdacht materiaal
                                           op maaiveld

                                         * Enkel buiten asbestverdachte deellocaties
                                         zijn deze gaten gecombineerd met een
                                         boring tot 0,5m-mv




                                                                                             QGISF:\GL_Proj\2020\0xxx\02xx\024x\0247\TEK\20200247 1.2 en 1.4.qgs - Geprint door marg
                                      Omschrijving:                               Bijlage:
                                      Situa etekening: Overzicht                    1.2
                                      Project:
                                      Leuriks Oost te Enschede
                                      Opdrachtgever:
                                      Gemeente Enschede
                                      Projectnummer:
                                      20200247
                                      Tekenaar:        Schaal:     Formaat:   Datum:
                                      MARG             1:2.000     A3         14-5-2020

0   20   40   60   80   100   120 m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>                                                                                                                       0         5         10     15    20        25     30 m


                                                                                                                           Omschrijving:                                 Bijlage:
Legenda                                                                                                                    Situa etekening:
                                                                                                                           Deelloca es B en C
                                                                                                                                                                         1.3
Onderzoeksloca e                                                                                                           Project:
                              posi es boorpunten                                                                           Leurinks Oost te Enschede




                                                                                                                                                                                    F:\GL_Proj\2020\0xxx\02xx\024x\0247\TEK\20200247 1.2 en 1.4.qgs
asbestverdachte deelloca es
voormalige puinverharding          Gat + boring tot 2 m-mv                                                                 Opdrachtgever:
                                                                                                                           Gemeente Enschede
Puinbult                           Gat + boring tot 1 m-mv                                                                 Projectnummer:
                                                                                                                       20200247
                                   Gat (+ boring*) tot 0,5 m-mv
                                                                                                                           Tekenaar:        Schaal:    Formaat:        Datum:
                                                                                                                           MARG             1:500      A3              14-5-2020
                                   Gat + peilbuis                          * Enkel buiten asbestverdachte
                                                                           deellocaties zijn deze gaten gecombineerd
                                   Asbest verdacht materiaal op maaiveld   met een boring tot 0,5m-mv
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>                                                               Legenda
                                         Onderzoekslocatie
                                         voormalige wegen
                                         asbestverdachte deellocaties
                                         mogelijk vroeger boeren erf
                                    posities boorpunten
                                               Gat + boring tot 2 m-mv
                                               Gat + boring tot 1 m-mv
                                               Gat (+ boring*) tot 0,5 m-mv
                                               Gat + peilbuis
                                               Asbest verdacht materiaal
                                               op maaiveld


                                     * Enkel buiten asbestverdachte
                                     deellocaties zijn deze gaten
                                     gecombineerd met een boring tot 0,5m-
                                     mv




                                                                                           QGISF:\GL_Proj\2020\0xxx\02xx\024x\0247\TEK\20200247 1.2 en 1.4.qgs - Geprint door marg
                                    Omschrijving:                               Bijlage:
                                    Situa etekening: Deelloca e F +               1.4
                                    details vml. wegen en puinbult
                                    Project:
                                    Leuriks Oost te Enschede
                                    Opdrachtgever:
                                    Gemeente Enschede
                                    Projectnummer:
                                    20200247
                                    Tekenaar:        Schaal:     Formaat:   Datum:
                                    MARG             1:1.000     A3         14-5-2020

0   10   20   30   40   50   60 m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 2: Boorstaten




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>Boring:        G01                                                         Boring:        G02
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0     weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                         grindhoudend, sporen puin,                                                 puinhoudend, zwak
                                         brokken klei, donkerbruin,                                                 grindhoudend, donkerbruin,
                                         Schep                                                                      Schep
                                   50                                                                         50
  50                                                                         50




Boring:        G03                                                         Boring:        03
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0     weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                         puinhoudend, zwak                                    1                     puinhoudend, zwak
                                         grindhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, donkerbruin,
                                         Schep                                                                      Schep
                                   50                                                                         50
  50                                                                         50
                                                                                                                    Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                              2                     matig humeus, zwak grindig,
                                                                                                                    zwart, Edelmanboor,
                                                                                                              80
                                                                                                                    Waarschijnlijk oorspronkelijk
                                                                                                                    maaiveld
                                                                                              3
                                                                            100                                     Klei, matig zandig, zwak
                                                                                                              110   grindig, matig roesthoudend,
                                                                                                                    Edelmanboor




Boring:        G04                                                         Boring:        G05
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0     weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                         matig humeus, matig
                                         puinhoudend, zwak                                    1 2                   puinhoudend, sterk
                                         grindhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, zwak
                                         Schep                                                                      glashoudend, zwak
  50
                                   50
                                                                             50
                                                                                                                    asbestverdacht materiaal
                                                                                                              60    houdend, donker zwartbruin,
                                                                                                                    Schep, 4x avm, 29,5 kg
                                                                                                                    grove fractie, 40 kg fijn
                                                                                                                    Klei, zwak zandig, matig
                                                                                                                    roesthoudend, neutraal
                                                                                                              100   grijsoranje, Edelmanboor
                                                                            100




Boring:        05                                                          Boring:        G06
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0     weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, matig                                                        matig humeus, zwak
                                         puinhoudend, sterk                                                         puinhoudend, zwak
                   1
                                         grindhoudend, zwak                                                         grindhoudend, donkerbruin,
                                         glashoudend, zwak                                                          Schep
                                         asbestverdacht materiaal                                             50
  50                                                                         50
                                   60    houdend, donker zwartbruin,
                                         Edelmanboor
                                         Klei, zwak zandig, matig
                   2                     roesthoudend, neutraal
                                         grijsoranje, Edelmanboor
                                   100
 100




                                                                                                                                                      getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                              Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>Boring:        G07                                                        Boring:        G08
Datum:         24-3-2020                                                  Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, donkerbruin,
                                        Schep                                                                      Schep
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




Boring:        G09                                                        Boring:        G10
Datum:         24-3-2020                                                  Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, zwak plastic
                                        Schep                                                                      afval houdend, donkerbruin,
                                   50
                                   52                                                                        50    Schep
  50                                                                        50
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, matig
                                        plantenhoudend,
                                        donkerbruin, Schep, Waars
                                        oud maaiveld
Boring:        G11                                                        Boring:        12
Datum:         25-3-2020                                                  Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        zwak humeus, zwak                                                          zwak humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                                                                                             1
                                        grindhoudend, zwak plastic                                                 grindhoudend, zwak
                                        afval houdend, zwak                                                        glashoudend, donker
                                   50   glashoudend, donker                                                  50    grijsbruin, Schep
  50                                                                        50
                                        grijsbruin, Schep
                                                                                                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                   matig humeus, zwak
                                                                                             2                     grindhoudend, donkerbruin,
                                                                                                                   Edelmanboor

                                                                                                             100
                                                                           100
                                                                                                                   Klei, matig zandig, zwak
                                                                                             3                     roesthoudend, neutraal
                                                                                                             125   oranjebeige, Veenboor




Boring:        G12                                                        Boring:        G13
Datum:         25-3-2020                                                  Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        zwak humeus, zwak                                                          zwak humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, zwak                                                         grindhoudend, donker
                                        glashoudend, donker                                                        grijsbruin, Schep
                                   50   grijsbruin, Schep                                                    50
  50                                                                        50




                                                                                                                                                     getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                             Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>Boring:        G14                                                        Boring:        G15
Datum:         24-3-2020                                                  Datum:         24-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0    weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                        matig humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                         puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, donkerbruin,                                                grindhoudend, zwak plastic
                                        Schep                                                                     afval houdend, donkerbruin,
                                   50                                                                        50   Schep
  50                                                                        50




Boring:        G16                                                        Boring:        G17
Datum:         24-3-2020                                                  Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0    weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                        matig humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                         puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, zwak plastic                                                grindhoudend, donkerbruin,
                                        afval houdend, donkerbruin,                                               Schep
                                   50   Schep                                                                50
  50                                                                        50




Boring:        G18                                                        Boring:        G19
Datum:         25-3-2020                                                  Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0    weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                        zwak humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                         puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, donkerbruin,                                                grindhoudend, donkerbruin,
                                   40   Schep                                                                     Edelmanboor, Lijkt
  50
                                   50
                                                                            50
                                                                                                             50   opgebracht
                                        Zand, uiterst fijn, sterk
                                        siltig, licht bruinbeige, Schep




                                                                                                                                                    getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                             Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>Boring:        19                                                          Boring:        G20
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0    weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         zwak humeus, zwak grindig,                                                zwak humeus, zwak
                                         sporen baksteen, zwak                                                     puinhoudend, zwak
                   1
                                         puinhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, zwak
                                         Edelmanboor, Lijkt                                                        glashoudend, donker
                                         opgebracht                                                           50   grijsbruin, Schep
  50                                                                         50


                                   70

                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak grindig,
                                         zwart, Edelmanboor
                   2
 100



                                   130
                                         Zand, matig fijn, kleiïg, zwak
                   3
                                   150
                                         humeus, zwak grindig, sterk
 150                                     roesthoudend, donker
                                         bruinoranje, Edelmanboor

                   4                     Klei, matig zandig, zwak
                                         grindig, laagjes roest,
                                         neutraal oranjegrijs,
                                         Edelmanboor
 200




 250


                                   270
                                         Klei, zwak zandig, zwak
                                         zandhoudend, laagjes roest,
                                         neutraal oranjegrijs,
 300                                     Edelmanboor




                                   350
 350
                                         Zand, kleiïg, laagjes klei,
                                         laagjes roest, donker
                                         grijsoranje, Edelmanboor
                                   380




Boring:        G21                                                         Boring:        G22
Datum:         25-3-2020                                                   Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0     weiland                                                              0    weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         zwak humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                         puinhoudend, zwak                                                         puinhoudend, zwak
                                         grindhoudend, zwak                                                        grindhoudend, donkerbruin,
                                         glashoudend, donker                                                       Schep
                                   50    grijsbruin, Schep                                                    50
  50                                                                         50




                                                                                                                                                     getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                              Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>Boring:        G23                                                        Boring:        G24
Datum:         25-3-2020                                                  Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         zwak humeus, zwak
                                        puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                                        grindhoudend, donkerbruin,                                                 grindhoudend, zwak
                                        Schep                                                                      glashoudend, donker
                                   50                                                                        50    grijsbruin, Schep
  50                                                                        50




Boring:        G25                                                        Boring:        25
Datum:         3-4-2020                                                   Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak grindig,
                   1                    puinhoudend, zwak                                    1                     donkerbruin, Edelmanboor
                                        grindhoudend, donker
                                        zwartbruin, Schep
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50
                                                                                                                   Klei, matig zandig, matig
                                                                                                                   roesthoudend, laagjes zand,
                                                                                                                   neutraal grijsoranje,
                                                                                             2
                                                                                                                   Edelmanboor

                                                                                                             100
                                                                           100
                                                                                                                   Klei, matig zandig, zwak
                                                                                                                   grindig, matig roesthoudend,
                                                                                                                   neutraal grijsoranje,
                                                                                             3
                                                                                                                   Edelmanboor


                                                                           150



                                                                                             4


                                                                                                             200
                                                                           200




Boring:        G26                                                        Boring:        G27
Datum:         1-4-2020                                                   Datum:         1-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                                Boormeester:   Rob Stegink
                                   0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                   1                    matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, zwak                                                         grindhoudend, zwak
                                   30                                                                        30
                                        wortelhoudend, zwak                                                        wortelhoudend, zwak
                                        puinhoudend, Schep                                                         puinhoudend, zwak
                                                                                                                   glashoudend, Schep




                                                                                                                                                     getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                             Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>Boring:        27                                                    Boring:        G28
Datum:         25-3-2020                                             Datum:         1-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                           Boormeester:   Rob Stegink
                             0     weiland                                                        0     weiland
   0                                                                    0
                             10    Zand, matig fijn, matig siltig,                                      Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   sterk humeus, sterk                                                  matig humeus, zwak
                                   plantenresten houdend,                                               grindhoudend, zwak
                  1                                                                    1
                                   matig wortelhoudend, donker                                          wortelhoudend, zwak
                             40    zwartbruin, Edelmanboor                                              puinhoudend, zwak
                                                                                                  50    glashoudend, Schep
  50                               Zand, matig fijn, matig siltig,     50
                                   matig humeus, zwak
                                   wortelhoudend, donker
                  2
                                   grijsbruin, Edelmanboor
                             90    Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   zwak humeus, laagjes klei,
 100                               donker bruingrijs,
                                   Edelmanboor
                  3
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   zwak roesthoudend, laagjes
                                   klei, neutraal grijsbeige,
 150
                                   Edelmanboor

                  4

                             180
                                   Klei, matig zandig, matig
                                   roesthoudend, neutraal
 200                               grijsbeige, Veenboor
                  5



                             240

                             250   Klei, zwak zandig, neutraal
 250
                                   blauwgrijs, Veenboor




Boring:        G29                                                   Boring:        29
Datum:         1-4-2020                                              Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                           Boormeester:   Rob Stegink
                             0     weiland                                                        0     bosgrond
   0                                                                    0
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,                                      Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                       1
                                   matig humeus, zwak                                             20
                                                                                                        uiterst humeus, resten
                                   grindhoudend, zwak                                                   planten, matig
                                   wortelhoudend, zwak                                                  wortelhoudend, donker
                             40                                                        2
                                   puinhoudend, zwak                                                    zwartbruin, Edelmanboor
                                   glashoudend, Schep
                                                                       50                               Zand, zeer fijn, sterk siltig,
                                                                                                        zwak grindig, matig
                                                                                                        roesthoudend, laagjes klei,
                                                                                       3                licht oranjegrijs, Veenboor



                                                                      100



                                                                                       4


                                                                      150



                                                                                       5


                                                                                                  200
                                                                      200




                                                                                                                                          getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                        Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>Boring:        G30                                                      Boring:        G31
Datum:         1-4-2020                                                 Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                              Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                  1                   grindhoudend, zwak                                                         puinhoudend, zwak
                                                                                           1
                                      wortelhoudend, zwak                                                        grindhoudend, donker
                                 40   puinhoudend, zwak                                                          zwartbruin, Schep
                                      glashoudend, Schep                                                   50
                                                                          50




Boring:        G32                                                      Boring:        32
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                 0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                  1                   puinhoudend, zwak                                    1                     puinhoudend, donkerbruin,
                                      grindhoudend, donker                                                       Edelmanboor
                                      zwartbruin, Schep
                                 50                                                                        50
  50                                                                      50
                                                                                                                 Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                           2                     matig humeus, zwak grindig,
                                                                                                                 donkerbruin, Edelmanboor
                                                                                                           80

                                                                                                                 Zand, matig siltig, matig
                                                                                           3                     grindig, licht bruingrijs,
                                                                         100                                     Edelmanboor
                                                                                                           110
                                                                                                                 Klei, zwak zandig, matig
                                                                                                                 roesthoudend, neutraal
                                                                                           4                     grijsoranje, Edelmanboor

                                                                         150



                                                                                           5               180

                                                                                                                 Klei, zwak zandig, matig
                                                                                                                 roesthoudend, laagjes zand,
                                                                         200                                     neutraal grijsoranje,
                                                                                                           210
                                                                                                                 Edelmanboor
                                                                                                                 Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                                                 plantenresten houdend, zwak
                                                                                                                 grindhoudend, neutraal
                                                                                                           250   blauwgrijs, Edelmanboor
                                                                         250
                                                                                                                 Klei, uiterst siltig, neutraal
                                                                                                                 blauwgrijs, Edelmanboor


                                                                                                           290

                                                                                                           300   Klei, zwak zandig, neutraal
                                                                         300
                                                                                                                 blauwgrijs, Edelmanboor




Boring:        G33                                                      Boring:        G34
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                      puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                  1                                                                        1
                                      grindhoudend, donker                                                       grindhoudend, zwak
                                      zwartbruin, Schep                                                          asfalthoudend, donker
                                 50                                                                        50    zwartbruin, Schep
  50                                                                      50




                                                                                                                                                   getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>Boring:        G35                                                      Boring:        35
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Rob Stegink
                                 0    weiland                                                        0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                      Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                   matig humeus, zwak
                                      puinhoudend, zwak                                                    baksteenhoudend,
                  1                                                                       1
                                      grindhoudend, donker                                                 donkerbruin, Edelmanboor
                                      zwartbruin, Schep
                                 50                                                                  50
  50                                                                      50
                                                                                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                           matig humeus, donkerbruin,
                                                                                                           Edelmanboor

                                                                                          2

                                                                         100

                                                                                                     120

                                                                                                     130   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                           zwak humeus, donker
                                                                                          3                grijsbruin, Edelmanboor
                                                                         150
                                                                                                           Klei, zwak zandig, laagjes
                                                                                                           roest, neutraal, Edelmanboor

                                                                                          4


                                                                         200



                                                                                                     230
                                                                                                           Klei, zwak zandig,
                                                                                                           donkergrijs, Edelmanboor
                                                                         250




                                                                         300




                                                                                                     350
                                                                         350




Boring:        G36                                                      Boring:        G37
Datum:         1-4-2020                                                 Datum:         1-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                              Boormeester:   Rob Stegink
                                 0    weiland                                                        0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                      Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                   matig humeus, zwak
                                      grindhoudend, zwak                                                   grindhoudend, zwak
                                      puinhoudend, zwak                                                    puinhoudend, zwak
                                      wortelhoudend, donker                                                wortelhoudend, donker
  50
                                 50   zwartbruin, Schep                   50
                                                                                                     50    zwartbruin, Schep




                                                                                                                                             getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>Boring:        37                                                    Boring:        36
Datum:         25-3-2020                                             Datum:         25-3-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                           Boormeester:   Rob Stegink
                             0     weiland                                                            0     weiland
   0                                                                    0
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                                   roesthoudend, zwak                                                       wortelhoudend, zwak
                  1                                                                    1
                                   grindhoudend, zwak                                                       roesthoudend, zwak
                                   puinhoudend, donkerbruin,                                                baksteenhoudend,
                                   Edelmanboor                                                        50    donkerbruin, Edelmanboor
  50                                                                   50
                                                                                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                             65
                                                                                                            zwak humeus, zwak
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                       2                    roesthoudend, donker
                  2                zwak humeus, zwak
                                                                                                            grijsbruin, Edelmanboor
                             90    grindhoudend, donker
                             100   bruingrijs, Edelmanboor                                            100
 100                                                                  100
                                   Zand, matig fijn, sterk siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   zwak grindhoudend, zwak                                                  sterk roesthoudend, neutraal
                                   roesthoudend, neutraal
                                                                                       3                    oranjebruin, Edelmanboor
                  3
                                   beigegrijs, Edelmanboor
                                                                                                      140
                                   Klei, matig zandig, zwak                                                 Zand, zeer fijn, sterk siltig,
 150                         155   grindig, zwak roesthoudend,        150
                                                                                                            brokken klei, neutraal
                                   neutraal groengrijs,                                                     beigegrijs, Edelmanboor
                                   Edelmanboor
                  4                                                                    4
                                   Klei, sterk zandig, zwak
                                   grindig, licht oranjebruin,
                             200   Edelmanboor                                                        200
 200                                                                  200
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                             220   zwak roesthoudend, laagjes
                                   klei, Edelmanboor
                                   Klei, zwak zandig, zwak
                                   grindig, zwak roesthoudend,
                             250
 250                               licht beigegrijs, Edelmanboor
                             260
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   sterk roesthoudend, licht
                                   oranjebruin, Edelmanboor
                                   Klei, zwak zandig, zwak
                             300   roesthoudend, licht
 300
                                   beigegrijs, Edelmanboor




Boring:        G38                                                   Boring:        G39
Datum:         1-4-2020                                              Datum:         1-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                           Boormeester:   Rob Stegink
                             0     weiland                                                            0     weiland
   0                                                                    0
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                  1                grindhoudend, zwak                                  1                    grindhoudend, zwak
                                   puinhoudend, zwak                                                        puinhoudend, zwak
                                   wortelhoudend, donker                                                    wortelhoudend, donker
                             50    zwartbruin, Schep                                                  50    zwartbruin, Schep
  50                                                                   50




Boring:        G40                                                   Boring:        G41
Datum:         1-4-2020                                              Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                           Boormeester:   Jeroen de Vries
                             0     weiland                                                            0     weiland
   0                                                                    0
                                   Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                   matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                                   grindhoudend, zwak                                                       puinhoudend, zwak
                  1                                                                    1
                                   puinhoudend, zwak                                                        grindhoudend, donker
                                   wortelhoudend, donker                                                    zwartbruin, Schep
                             50    zwartbruin, Schep                                                  50
  50                                                                   50




                                                                                                                                              getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                        Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>Boring:        G42                                                         Boring:        G43
Datum:         3-4-2020                                                    Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                             Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0     weiland                                                            0    weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                      matig humeus, zwak
                                         puinhoudend, zwak                                                       puinhoudend, zwak
                   1                                                                         1
                                         grindhoudend, zwak                                                      grindhoudend, donker
                                         glashoudend, donker                                                     zwartbruin, Schep
                                   50    zwartbruin, Schep                                                  50
  50                                                                         50




Boring:        G44                                                         Boring:        G45
Datum:         3-4-2020                                                    Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                             Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0     weiland                                                            0    weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                      matig humeus, zwak
                   1                     puinhoudend, zwak                                   1 2 MVM G45         puinhoudend, zwak
                                         grindhoudend, zwak                                                      grindhoudend, zwak
                                         glashoudend, donker                                                     glashoudend, zwak
                                   50    zwartbruin, Schep                                                  50   asbesthoudend, donker
  50                                                                         50
                                                                                                                 zwartbruin, Schep




Boring:        45                                                          Boring:        G46
Datum:         30-3-2020                                                   Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0     weiland                                                            0    weiland
   0                                                                          0
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, zwak                                                      matig humeus, zwak
                   1                     puinhoudend, zwak                                   1                   grindhoudend, zwak
                                         grindhoudend, zwak                                                      baksteenhoudend, zwak
                                         wortelhoudend, Edelmanboor                                              glashoudend, donker
  50                                                                         50
                                                                                                            50   zwartbruin, Schep


                                   70
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                   2                     donkerbruin, Edelmanboor,
                                         Modder
                                   100
 100
                                         Klei, matig zandig, matig
                                         roesthoudend, laagjes zand,
                                         neutraal oranjegrijs,
                   3
                                         Edelmanboor


 150



                   4


                                   200
 200
                                         Klei, zwak zandig, zwak
                                         roesthoudend, neutraal
                                         oranjegrijs, Edelmanboor


                                   250
 250




                                                                                                                                                   getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                              Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>Boring:        G47                                                      Boring:        47
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   de Vries                                                 Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, donkerbruin,                          1                    matig humeus, zwak
                                      Schep                                                                    steenhoudend, donkerbruin,
                                                                                                         30
                                                                                                               Edelmanboor
                                                                                          2                    Klei, zwak zandig, laagjes
                                 50
  50                                                                      50                                   zand, zwak roesthoudend,
                                                                                                               neutraal bruinbeige,
                                                                                                               Edelmanboor
                                                                                          3


                                                                         100



                                                                                          4


                                                                                                         150
                                                                         150
                                                                                                               Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                                               plantenresten houdend,
                                                                                          5                    neutraal blauwgrijs,
                                                                                                               Edelmanboor

                                                                                                         200
                                                                         200




Boring:        G48                                                      Boring:        48
Datum:         6-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                                      grindhoudend, zwak                                                       puinhoudend, donkerbruin,
                                                                                          1
                                      baksteenhoudend, zwak                                                    Edelmanboor
                                      glashoudend, donker
                                 50   zwartbruin, Schep                                                  50
  50                                                                      50
                                                                                                               Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                               matig humeus, sporen grind,
                                                                                          2                    donkerbruin, Edelmanboor,
                                                                                                               Onderin soort van slib van
                                                                                                               de oude sloot
                                                                         100



                                                                                          3


                                                                         150
                                                                                                         160

                                                                                                         170   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                               grijs, Edelmanboor
                                                                                          4                    Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               grijs, Edelmanboor
                                                                         200




                                                                         250




                                                                                                         290
                                                                                                               Klei, zwak zandig, grijs,
                                                                         300
                                                                                                         310
                                                                                                               Edelmanboor




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>Boring:        G49                                                      Boring:        G50
Datum:         6-4-2020                                                 Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                                      grindhoudend, zwak                                                       grindhoudend, zwak
                  1                                                                       1
                                      wortelhoudend, donker                                                    wortelhoudend, donker
                                      zwartbruin, Schep                                                        grijsbruin, Schep
                                 50                                                                      50
  50                                                                      50




Boring:        G51                                                      Boring:        51
Datum:         1-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   Rob Stegink                                              Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig
                                      matig humeus, zwak                                                       kleiïg, matig humeus,
                                      grindhoudend, zwak                                  1                    donkerbruin, Edelmanboor
                                      puinhoudend, zwak
                                      wortelhoudend, donker
                                 50   zwartbruin, Schep                                                  50
  50                                                                      50
                                                                                                               Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               zwak roesthoudend, licht
                                                                                                               beigebruin, Edelmanboor
                                                                                          2


                                                                         100



                                                                                          3


                                                                                                         150
                                                                         150
                                                                                                               Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                          4                    laagjes klei, matig
                                                                                                               roesthoudend, licht
                                                                                                         180
                                                                                                               oranjebruin, Edelmanboor
                                                                                                               Klei, zwak zandig, laagjes
                                                                         200              5                    zand, zwak roesthoudend,
                                                                                                               grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                                         220
                                                                                                               Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               bruin, Edelmanboor

                                                                         250
                                                                                                         260
                                                                                                               Klei, zwak zandig, grijs,
                                                                                                               Edelmanboor


                                                                                                         300
                                                                         300




Boring:        G52                                                      Boring:        G53
Datum:         6-4-2020                                                 Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                                      grindhoudend, zwak                                                       grindhoudend, zwak
                  1
                                      wortelhoudend, donker                                                    wortelhoudend, donker
                                      zwartbruin, Schep                                                        zwartbruin, Schep
                                 50                                                                      50
  50                                                                      50




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>Boring:        53                                                        Boring:        G54
Datum:         26-3-2020                                                 Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                           Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0     weiland                                                            0    weiland
   0                                                                        0
                                       Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                  1                    matig humeus, donker                                                    matig humeus, zwak
                                       zwartbruin, Edelmanboor                                                 grindhoudend, zwak
                                 30                                                        1
                                                                                                               wortelhoudend, donker
                                 40    Zand, matig fijn, matig siltig,                                         zwartbruin, Schep
                                       matig humeus, matig                                                50
  50                                   roesthoudend, donkerbruin,          50
                                       Edelmanboor
                                       Zand, matig fijn, sterk siltig,
                  2
                                       zwak roesthoudend, zwak
                                       grindhoudend, neutraal
                                       bruinbeige, Edelmanboor
 100



                  3


                                 150
 150
                                       Klei, sterk zandig, matig
                                       roesthoudend, zwak
                  4                    grindhoudend, neutraal
                                       oranjebeige, Edelmanboor


 200
                                 210
                                       Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                       zwak roesthoudend,
                                       neutraalbruin, Edelmanboor

 250
                                 260
                                       Klei, zwak zandig, neutraal
                                       blauwgrijs, Edelmanboor



 300




                                 350
 350




Boring:        G55                                                       Boring:        G56
Datum:         6-4-2020                                                  Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                           Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0     weiland                                                            0    weiland
   0                                                                        0
                                       Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                       matig humeus, zwak                                                      matig humeus, zwak
                                       grindhoudend, zwak                                                      puinhoudend, zwak
                  1                                                                        1 2 3
                                       wortelhoudend, donker                                                   wortelhoudend, sterk
                                       zwartbruin, Schep                                                       asbesthoudend, donkerbruin,
  50
                                 50
                                                                           50
                                                                                                          50   Schep




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                            Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>Boring:        G58                                                      Boring:        58
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   de Vries                                                 Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0                1
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, donkerbruin,                                               matig humeus, zwak
                                      Schep                                                                    steenhoudend, donkerbruin,
                                                                                          1
                                                                                                               Edelmanboor

                                 50                                                                      50
  50                                                                      50
                                                                                                               Klei, zwak zandig, laagjes
                                                                                                               zand, zwak roesthoudend,
                                                                                                               neutraal bruinbeige,
                                                                                          2
                                                                                                               Edelmanboor


                                                                         100



                                                                                          3


                                                                                                         150
                                                                         150
                                                                                                               Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                                               plantenresten houdend,
                                                                                          4                    neutraal blauwgrijs,
                                                                                                               Edelmanboor


                                                                         200




                                                                         250




                                                                         300

                                                                                                         320




Boring:        G59                                                      Boring:        G60
Datum:         6-4-2020                                                 Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                       matig humeus, zwak
                  1                   grindhoudend, zwak                                  1                    grindhoudend, zwak
                                      wortelhoudend, donker                                                    baksteenhoudend, zwak
                                      zwartbruin, Schep                                                        glashoudend, donker
                                 50                                                                      50    zwartbruin, Schep
  50                                                                      50




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre>Boring:        G61                                                      Boring:        61
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                              0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                      puinhoudend, zwak                                                          puinhoudend, zwak
                  1 2                                                                      1
                                      grindhoudend, zwak                                                         roesthoudend, donker
                                      asbestverdacht materiaal                                                   zwartbruin, Edelmanboor
                                 50   houdend, zwak glashoudend,                                           50
  50                                                                      50
                                      donker zwartbruin, Schep                                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                 laagjes klei, matig
                                                                                                                 roesthoudend, neutraal
                                                                                           2
                                                                                                                 oranjegrijs, Edelmanboor

                                                                                                           100
                                                                         100
                                                                                                                 Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                 laagjes klei, zwak
                                                                                           3                     roesthoudend, neutraal
                                                                                                                 beigegrijs, Edelmanboor


                                                                         150



                                                                                           4


                                                                                                           200
                                                                         200




Boring:        G62                                                      Boring:        G63
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   de Vries
                                 0    weiland                                                              0     bosgrond
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, zwak siltig,
                  1                   matig humeus, zwak                                                         zwak humeus, donkerbruin,
                                      puinhoudend, zwak                                                          Schep
                                                                                           1
                                      grindhoudend, donker
                                      zwartbruin, Schep
                                 50                                                                        50
  50                                                                      50




Boring:        G64                                                      Boring:        64
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         30-3-2020




Boormeester:   de Vries                                                 Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                 0    bosgrond                                                             0     bosgrond
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, zwak siltig,                                             Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                      zwak humeus, donkerbruin,                                                  zwak humeus, donkerbruin,
                                      Schep                                                                      Edelmanboor
                                                                                           1


                                 50
  50                                                                      50


                                                                                                           70
                                                                                                                 Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                                           2                     zwak humeus, donker
                                                                                                                 geelbruin, Edelmanboor,
                                                                                                           100
                                                                         100                                     Twee keer gestaakt, pb in de
                                                                                                                 buurt van wiertsema 2 - 4 m




                                                                                                                                                   getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>Boring:        G65                                                      Boring:        65
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         26-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    weiland                                                            0     bosgrond
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, zwak                                                       matig humeus, matig
                                      puinhoudend, zwak                                   1                    wortelhoudend, donker
                                      grindhoudend, donker                                                     grijsbruin, Edelmanboor
                                      zwartbruin, Schep                                                  40

                                 50                                                                            Klei, sterk zandig,
  50                                                                      50
                                                                                                               bruinbeige, Edelmanboor
                                                                                          2


                                                                                                         90

                                                                                                               Klei, sterk zandig, zwak
                                                                         100
                                                                                                               roesthoudend, grijsbruin,
                                                                                                               Edelmanboor

                                                                                          3


                                                                                                         150
                                                                         150
                                                                                                               Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                          4                    matig roesthoudend, bruin,
                                                                                                               Edelmanboor
                                                                                                         180
                                                                                                               Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               grijs, Edelmanboor
                                                                         200              5




                                                                                                         250
                                                                         250




Boring:        G66                                                      Boring:        G67
Datum:         3-4-2020                                                 Datum:         3-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                 0    weiland                                                            0     weiland
   0                                                                       0
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, sterk dakpan                                               matig humeus, zwak
                  1 2                 houdend, matig                                      1                    puinhoudend, zwak
                                      baksteenhoudend, zwak                                                    grindhoudend, zwak
                                      puinhoudend, donker                                                      glashoudend, donker
                                 50   zwartbruin, Schep                                                  50    zwartbruin, Schep
  50                                                                      50




Boring:        G68                                                      Boring:        G69
Datum:         23-3-2020                                                Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    braak                                                              0     braak
   0                             5                                         0
                                      Schep, Zode                                                              Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                               matig humeus, sterk
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                     1                    puinhoudend, donkerbruin,
                                      matig humeus, zwak
                                                                                                               Schep
                                      steenhoudend, brokken oer,
                                                                                                         40
                                 45   zwak wortelhoudend,
                                                                                                         50    Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                      donkerbruin, Schep                  50
                                                                                                               laagjes roest, grijsblauw,
                                                                                                               Edelmanboor




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>Boring:        G70                                                      Boring:        G71
Datum:         23-3-2020                                                Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    tegel                                                              0     braak
   0                             5                                         0
                                                                                                         10    Zand, matig fijn, matig siltig,
                                 12   Zand, matig fijn, matig siltig,                                          zwak grindig, licht
                                      witbeige, Schep                                                          beigebruin, Schep
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                    35    Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, matig
                                                                                                               matig humeus, sterk
  50
                                 50   steenhoudend, zwak                  50
                                                                                                         50
                                                                                                               puinhoudend, donkerbruin,
                                      wortelhoudend, laagjes klei,                                             Schep
                                      donkerbruin, Schep
                                                                                                               Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               brokken klei, matig
                                                                                                               roesthoudend, oranjebruin,
Boring:        G72                                                      Boring:        G73                     Edelmanboor
Datum:         23-3-2020                                                Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    gazon                                                              0     braak
   0                             5                                         0                             5
                                      Schep, Zode                                                              Schep, Zode
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, brokken klei,                                              matig humeus, brokken klei,
                                      zwak grindhoudend, brokken                                         40
                                                                                                               matig wortelhoudend,
                                      kolen, donkerbruin, Schep                                                donkerbruin, Schep
                                 50                                                                      50
  50                                                                      50
                                                                                                               Klei, sterk zandig, matig
                                                                                                               roesthoudend, bruinoranje,
                                                                                                               Edelmanboor


Boring:        G74                                                      Boring:        G75
Datum:         23-3-2020                                                Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    gazon                                                              0     gazon
   0                             5                                         0                             5
                                      Schep, Zode                                                              Schep, Zode
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                          Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, sporen                                1                    matig humeus, sporen
                                      stenen, laagjes zand,                                                    stenen, donkerbruin, Schep
                                      donkerbruin, Schep
                                 50                                                                      50
  50                                                                      50
                                                                                                               Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                          2
                                                                                                         70
                                                                                                               matig humeus, donkerbruin,
                                                                                                               Edelmanboor

                                                                                          3                    Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                               zwak humeus, bruin,
                                                                                                         100
                                                                         100                                   Edelmanboor




Boring:        G76                                                      Boring:        G77
Datum:         23-3-2020                                                Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                          Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                 0    gazon                                                              0     braak
   0                             5                                         0
                                      Schep, Zode                                                              Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                               matig humeus, sporen grind,
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,                                    20
                                                                                                               matig wortelhoudend,
                                      matig humeus, sporen
                                                                                                               donkerbruin, Schep
                                 40
                                      stenen, zwak wortelhoudend,
                                      donkerbruin, Schep                                                       Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                 50                                                                      50
  50                                                                      50                                   zwak roesthoudend,
                                 60
                                      Zand, matig fijn, sterk siltig,
                                                                                                               bruinbeige, Edelmanboor
                                      zwak humeus, zwak
                                      roesthoudend, bruin,
                                      Edelmanboor
                                      Zand, matig fijn, matig siltig,
                                      matig humeus, donker
                                      zwartbruin, Edelmanboor




                                                                                                                                                 getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                          Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>Boring:        G78                                                         Boring:        G79
Datum:         23-3-2020                                                   Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                             Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                   0     gazon                                                              0    braak
   0                               5                                          0
                                         Schep, Zode                                                             Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                 matig humeus, matig
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                 puinhoudend, matig
                                         matig humeus, sporen puin,
                                                                                                                 wortelhoudend, zwak
                                         brokken oer, donkerbruin,
                                   40                                                                            steenhoudend, resten glas,
                                         Schep
                                   50                                                                       50   donkerbruin, Schep
  50                                                                         50
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         zwak humeus, matig
                                         roesthoudend, oranjebruin,
                                         Edelmanboor

Boring:        G80                                                         Boring:        G81
Datum:         23-3-2020                                                   Datum:         23-3-2020




Boormeester:   Ronald Blokhuis                                             Boormeester:   Ronald Blokhuis
                                   0     braak                                                              0    gazon
   0                                                                          0                             5
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,                                         Schep, Zode
                                         matig humeus, zwak
                                                                                                                 Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         steenhoudend, matig
                                                                                                                 matig humeus, zwak
                                         wortelhoudend, donkerbruin,
                                   40
                                                                                                                 steenhoudend, zwak
                                         Schep
                                                                                                            45   wortelhoudend, Schep
                                   50
  50                                     Zand, matig fijn, matig siltig,
                                         matig humeus, laagjes zand,
                                         donker grijsbruin,
                                         Edelmanboor

Boring:        81                                                          Boring:        G82
Datum:         24-3-2020                                                   Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                           Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0     gazon                                                              0    groenstrook
   0                               5                                          0
                                         Schep, Zode                                                             Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                 matig humeus, zwak
                                         Zand, matig fijn, matig siltig,
                   1                                                                                             grindhoudend, zwak
                                         matig humeus, zwak
                                                                                                                 wortelhoudend, donker
                                         steenhoudend, zwak
                                                                                                                 zwartbruin, Schep
                                   45    wortelhoudend, Schep
                                                                                                            50
  50                                                                         50
                                   60
                                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                         zwak humeus, donkerbruin,
                                         Edelmanboor
                   2                     Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                   90
                                         neutraalbeige, Edelmanboor
 100                                     Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                         lichtbruin, Edelmanboor
                   3
                                   125
                                         Klei, zwak zandig, laagjes
                                         roest, neutraal oranjegrijs,
 150                                     Edelmanboor

                   4




                                   200
 200
                                         Klei, matig zandig, matig
                                         roesthoudend, laagjes zand,
                                         neutraal grijsoranje,
                                   230
                                         Edelmanboor
                                         Klei, zwak zandig,
 250                                     donkergrijs, Edelmanboor



                                   280
                                         Klei, matig zandig,
                                         donkergrijs, Edelmanboor,
 300                                     Veel inlopend zand
                                   310




                                                                                                                                                   getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                            Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>Boring:        82                                                         Boring:        G83
Datum:         30-3-2020                                                  Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    braak                                                                0     groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        zwak wortelhoudend, zwak                                                   matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, donker                                                       grindhoudend, zwak
                   1
                                        zwartbruin, Edelmanboor                                                    wortelhoudend, donker
                                                                                                                   zwartbruin, Schep
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




Boring:        G84                                                        Boring:        84
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    groenstrook                                                          0     bosgrond
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, zwak                                   1                     wortelhoudend, zwak
                                        wortelhoudend, donker                                                      grindhoudend, donker
                                        zwartbruin, Schep                                                          zwartbruin, Edelmanboor
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50
                                                                                                                   Zand, matig fijn, kleiïg, zwak
                                                                                                                   grindhoudend, licht
                                                                                                                   oranjegrijs, Edelmanboor
                                                                                             2


                                                                                                             100
                                                                           100
                                                                                                                   Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                                                   roesthoudend, licht
                                                                                                                   groengrijs, Edelmanboor
                                                                                             3


                                                                                                             150
                                                                           150
                                                                                                                   Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                             4
                                                                                                                   grindig, Edelmanboor
                                                                                                             170
                                                                                                                   Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                             5                     zwak roesthoudend, licht
                                                                                                                   beigegrijs, Edelmanboor
                                                                                                             200
                                                                           200




Boring:        G85                                                        Boring:        G86
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    groenstrook                                                          0     groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, donker                                                       grindhoudend, donker
                                        zwartbruin, Schep                                                          zwartbruin, Schep

                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




Boring:        86                                                         Boring:        G87
Datum:         30-3-2020                                                  Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    braak                                                                0     groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak grindig,                                                matig humeus, zwak
                   1                    grijszwart, Edelmanboor                                                    grindhoudend, donker
                                                                                                                   zwartbruin, Schep

                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




                                                                                                                                                     getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>Boring:        G88                                                        Boring:        88
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    groenstrook                                                          0     bosgrond
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                   1                     matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, donker                                                       wortelhoudend, donker
                                                                                                             30
                                        zwartbruin, Schep                                                          zwartbruin, Edelmanboor
                                                                                             2                     Zand, matig fijn, uiterst
                                   50
  50                                                                        50                                     siltig, zwak roesthoudend,
                                                                                                                   neutraal oranjegrijs,
                                                                                                                   Edelmanboor
                                                                                             3


                                                                                                             100
                                                                           100
                                                                                                                   Klei, zwak zandig, zwak
                                                                                             4
                                                                                                             120
                                                                                                                   roesthoudend, licht
                                                                                                                   geeloranje, Edelmanboor
                                                                                                                   Zand, matig fijn, uiterst
                                                                                                                   siltig, zwak roesthoudend,
                                                                           150                                     licht geeloranje, Edelmanboor
                                                                                             5


                                                                                                             180
                                                                                                                   Klei, zwak zandig, neutraal
                                                                                             6
                                                                                                                   bruingrijs, Edelmanboor
                                                                           200




                                                                           250




                                                                                                             290




Boring:        G89                                                        Boring:        G90
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    groenstrook                                                          0     groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                         matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, donker                                                       grindhoudend, zwak
                                        zwartbruin, Schep                                                          wortelhoudend, donker
                                                                                                                   zwartbruin, Schep
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




Boring:        90                                                         Boring:        G91
Datum:         30-3-2020                                                  Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    braak                                                                0     groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak grindig,                                                matig humeus, zwak
                   1                    zwart, Edelmanboor                                                         grindhoudend, donker
                                                                                                                   zwartbruin, Schep

                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




                                                                                                                                                     getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>Boring:        G92                                                        Boring:        G93
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    groenstrook                                                          0    groenstrook
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak                                                        matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, zwak                                                        grindhoudend, donker
                                        wortelhoudend, donker                                                     zwartbruin, Schep
                                        zwartbruin, Schep
                                   50                                                                        50
  50                                                                        50




Boring:        G94                                                        Boring:        94
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         30-3-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Henk Kleinelhorst
                                   0    groenstrook                                                          0    braak
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,                                           Zand, matig siltig, matig
                                        matig humeus, zwak                                                        humeus, zwak
                                        grindhoudend, donker                                 1                    wortelhoudend, donkerbruin,
                                        zwartbruin, Schep                                                         Edelmanboor, Piepschuim
                                                                                                                  resten
                                   50
  50                                                                        50
                                                                                                             60
                                                                                             2                    Zand, matig siltig, sterk
                                                                                                             80
                                                                                                                  roesthoudend, donker
                                                                                                             85   grijsoranje, Edelmanboor
                                                                                                                  Klei, zwak zandig, matig
                                                                                                                  roesthoudend, neutraal
                                                                                                                  grijsoranje, Edelmanboor

Boring:        G95                                                        Boring:        D102
Datum:         6-4-2020                                                   Datum:         1-4-2020




Boormeester:   Jeroen de Vries                                            Boormeester:   Rob Stegink
                                   0    groenstrook                                                          0    weiland
   0                                                                         0
                                        Zand, matig fijn, matig siltig,
                                        matig humeus, zwak
                                        grindhoudend, zwak
                                        wortelhoudend, donker
                                        zwartbruin, Schep
                                   50
  50




Boring:        D101                                                       Boring:        G147
Datum:         24-3-2020                                                  Datum:         6-4-2020




Boormeester:   Henk Kleinelhorst                                          Boormeester:   Jeroen de Vries
                                   0    puin                                                                 0    weiland
   0                                                                         0
                   1               5
                                        Volledig puin, Edelmanboor                                                Zand, matig fijn, matig siltig,
                                                                                                                  matig humeus, zwak
                                                                                             1                    grindhoudend, zwak
                                                                                                                  baksteenhoudend, zwak
                                                                                                                  glashoudend, donker
                                                                                                             50   zwartbruin, Schep
                                                                            50




                                                                                                                                                    getekend volgens NEN 5104

Projectcode: 20200247                           Leuriks oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 3: Analyseresultaten




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 GEOFOXX Oldenzaal BV
 Marthe van Russen Groen
 Postbus 221
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 18
 7570 AE OLDENZAAL




Uw projectnaam                                        : Leuriks oost te Enschede
Uw projectnummer                                      : 20200247
SYNLAB rapportnummer                                  : 13229509, versienummer: 1.
Rapport-verificatienummer                             : ZP77TVY1

Rotterdam, 15-04-2020


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
20200247. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het
project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn overgenomen in dit analyserapport. SYNLAB is
niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers) is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 18 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 Jaap-Willem Hutter
 Technical Director




           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 2 van 18
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                   13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM7bg MM7bg 25 (0-50) 32 (0-50) G31 (0-50) G33 (0-50) G34 (0-50)
002           Grond (AS3000)                    MM8bg MM8bg 47 (0-30) 48 (0-50) G46 (0-50) G49 (0-50) G60 (0-50) G147 (0-50)
003           Grond (AS3000)                    MM9bg MM9bg 45 (0-50) G35 (0-50) G41 (0-50) G42 (0-50) G43 (0-50) G44 (0-50)
004           Grond (AS3000)                    MM10bg MM10bg 37 (0-50) 51 (0-50) G38 (0-50) G39 (0-50) G40 (0-50) G50 (0-50)
005           Grond (AS3000)                    MM11bg MM11bg 65 (0-40) G62 (0-30) G67 (0-50)


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                 005



monster voorbehandeling                                 S                        Ja                             Ja                             Ja                             Ja                     Ja
droge stof                            gew.-%            S                      85.9                           84.5                           86.4                           85.2                   76.3
gewicht artefacten                    g                 S                       <1                             <1                             <1                             <1                     <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen                           geen                           geen                           geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        2.7                            2.7                            2.8                            2.9                   4.2


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        4.5                            5.6                            <1                             1.3                   5.1


METALEN
barium                                mg/kgds           S                      <20                           <20                               33                          <20                       25
cadmium                               mg/kgds           S                      <0.2                          <0.2                            0.30                          <0.2                    0.21
kobalt                                mg/kgds           S                      <1.5                          <1.5                            <1.5                          <1.5                    <1.5
koper                                 mg/kgds           S                       7.0                           8.2                             9.4                           6.9                     8.6
kwik                                  mg/kgds           S                      0.06                         <0.05                            0.05                         <0.05                    0.06
lood                                  mg/kgds           S                        18                            19                              29                            13                      24
molybdeen                             mg/kgds           S                      <0.5                          <0.5                            <0.5                          <0.5                    <0.5
nikkel                                mg/kgds           S                       3.1                            <3                             4.9                            <3                     3.1
zink                                  mg/kgds           S                        22                            27                              57                            22                      40


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                   <0.01
fenantreen               mg/kgds S         0.05                                                              0.08                           0.19                           0.03                    0.02
antraceen                mg/kgds S        <0.01                                                              0.04                           0.05                          <0.01                   <0.01
fluoranteen              mg/kgds S         0.11                                                              0.38                           0.36                           0.06                    0.04
benzo(a)antraceen        mg/kgds S         0.05                                                              0.22                           0.18                           0.03                    0.02
chryseen                 mg/kgds S         0.05                                                              0.18                           0.20                           0.03                    0.04
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.04                                                              0.12                           0.15                           0.03                    0.03
benzo(a)pyreen           mg/kgds S         0.06                                                              0.21                           0.21                           0.04                    0.03
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S         0.05                                                              0.16                           0.20                           0.03                    0.03
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S         0.05                                                              0.15                           0.19                           0.03                    0.03
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.474                                                             1.547                          1.737                          0.294                   0.254
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 52                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 101                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             1.7                            <1                    <1
PCB 118                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 138                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             3.8                            <1                    <1
PCB 153                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             4.4                            <1                    <1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 3 van 18
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                   13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM7bg MM7bg 25 (0-50) 32 (0-50) G31 (0-50) G33 (0-50) G34 (0-50)
002           Grond (AS3000)                    MM8bg MM8bg 47 (0-30) 48 (0-50) G46 (0-50) G49 (0-50) G60 (0-50) G147 (0-50)
003           Grond (AS3000)                    MM9bg MM9bg 45 (0-50) G35 (0-50) G41 (0-50) G42 (0-50) G43 (0-50) G44 (0-50)
004           Grond (AS3000)                    MM10bg MM10bg 37 (0-50) 51 (0-50) G38 (0-50) G39 (0-50) G40 (0-50) G50 (0-50)
005           Grond (AS3000)                    MM11bg MM11bg 65 (0-40) G62 (0-30) G67 (0-50)


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                005

PCB 180                               µg/kgds           S                        <1                             <1                            3.2                             <1                  <1
                                                                                       1)                             1)                            1)                              1)                  1)
som PCB (7) (0.7 factor)              µg/kgds           S                        4.9                            4.9                          15.2                             4.9                 4.9


MINERALE OLIE
                                                                                       2)                             2)
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                             2)
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5                             <5                              6                             <5                    7
                                                                                       2)                             2)
fractie C22-C30                       mg/kgds                                     6                              6                             18                              7                    5
                                                                                       2)                             2)
fractie C30-C40                       mg/kgds                                     7                              7                             20                              8                   <5
                                                                                       2)                             2)
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20                            <20                             40                            <20                  <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 4 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                             De periode tussen monsterneming en het in behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de
                              conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster beïnvloed.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 5 van 18
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                   13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM12bg MM12bg 27 (10-40) 29 (0-20) 36 (0-50) G26 (0-30) G28 (0-50) G30 (0-40)
007           Grond (AS3000)                    MM13bg MM13bg 58 (0-50) 64 (0-50) 81 (0-45) G63 (0-50) G75 (5-50)
008           Grond (AS3000)                    MM14bg MM14bg 03 (0-50) 05 (0-50) 12 (0-50) 19 (0-50)
009           Grond (AS3000)                    MM15bg MM15bg 53 (0-30) 84 (0-50) 88 (0-30) 94 (0-50)
010           Grond (AS3000)                    MM16bg MM16bg 61 (0-50) G56 (0-50) G66 (0-50)


Analyse                               Eenheid           Q                         006                            007                            008                            009                010



monster voorbehandeling                                 S                        Ja                             Ja                             Ja                             Ja                     Ja
droge stof                            gew.-%            S                      76.0                           82.1                           85.8                           81.4                   80.4
gewicht artefacten                    g                 S                       <1                             <1                             <1                             <1                     <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen                           geen                           geen                           geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        8.1                            2.1                            2.1                            3.7                  4.0


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        2.9                            2.2                            3.8                            3.7                  6.4


METALEN
barium                                mg/kgds           S                      <20                           <20                            <20                               75                  <20
cadmium                               mg/kgds           S                      <0.2                          <0.2                           <0.2                            0.24                  <0.2
kobalt                                mg/kgds           S                       1.5                          <1.5                            1.5                            <1.5                  <1.5
koper                                 mg/kgds           S                        10                            <5                            6.2                              13                    13
kwik                                  mg/kgds           S                      0.07                         <0.05                          <0.05                            0.09                  0.05
lood                                  mg/kgds           S                        23                            17                             11                              60                    25
molybdeen                             mg/kgds           S                      <0.5                          <0.5                           <0.5                            <0.5                  <0.5
nikkel                                mg/kgds           S                       3.6                            <3                            3.9                              <3                    <3
zink                                  mg/kgds           S                        31                          <20                              27                              66                    35


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                   0.01
fenantreen               mg/kgds S         0.03                                                              0.01                           0.09                           0.07                   0.08
antraceen                mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                           0.03                          <0.01                   0.02
fluoranteen              mg/kgds S         0.07                                                              0.04                           0.28                           0.18                   0.12
benzo(a)antraceen        mg/kgds S         0.03                                                              0.04                           0.15                           0.09                   0.06
chryseen                 mg/kgds S         0.04                                                              0.04                           0.12                           0.10                   0.06
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.04                                                              0.04                           0.09                           0.09                   0.05
benzo(a)pyreen           mg/kgds S         0.04                                                              0.04                           0.14                           0.10                   0.06
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S         0.04                                                              0.04                           0.10                           0.10                   0.06
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S         0.04                                                              0.04                           0.10                           0.09                   0.06
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.347                                                             0.304                          1.107                          0.834                   0.58
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 52                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 101                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 118                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 138                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             1.9                   <1
PCB 153                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             1.3                   <1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 6 van 18
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                   13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM12bg MM12bg 27 (10-40) 29 (0-20) 36 (0-50) G26 (0-30) G28 (0-50) G30 (0-40)
007           Grond (AS3000)                    MM13bg MM13bg 58 (0-50) 64 (0-50) 81 (0-45) G63 (0-50) G75 (5-50)
008           Grond (AS3000)                    MM14bg MM14bg 03 (0-50) 05 (0-50) 12 (0-50) 19 (0-50)
009           Grond (AS3000)                    MM15bg MM15bg 53 (0-30) 84 (0-50) 88 (0-30) 94 (0-50)
010           Grond (AS3000)                    MM16bg MM16bg 61 (0-50) G56 (0-50) G66 (0-50)


Analyse                               Eenheid           Q                         006                            007                            008                            009                010

PCB 180                               µg/kgds           S                        <1                             <1                             <1                             <1                  <1
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)                  1)
som PCB (7) (0.7 factor)              µg/kgds           S                        4.9                            4.9                            4.9                            6.7                 4.9


MINERALE OLIE
                                                                                       2)                                                            2)                             2)
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                                                            2)                             2)
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                                                            2)                             2)
fractie C22-C30                       mg/kgds                                     7                              7                              7                              5                   <5
                                                                                       2)                                                            2)                             2)
fractie C30-C40                       mg/kgds                                    <5                              9                              9                              6                   <5
                                                                                       2)                                                            2)                             2)
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20                            <20                            <20                            <20                  <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 7 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster beschrijvingen



006                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

007                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

008                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

009                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

010                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                             De periode tussen monsterneming en het in behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de
                              conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster beïnvloed.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 8 van 18
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                   13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Analyse                                         Monstersoort                                                  Relatie tot norm


monster voorbehandeling                         Grond (AS3000)                                               Grond: conform NEN-EN 16179. Grond (AS3000): conform AS3000
                                                                                                             en conform NEN-EN 16179
droge stof                                      Grond (AS3000)                                               Grond: Gelijkwaardig aan ISO 11465 en gelijkwaardig aan NEN-EN
                                                                                                             15934. Grond (AS3000): conform AS3010-2 en gelijkwaardig aan
                                                                                                             NEN-EN 15934
gewicht artefacten                              Grond (AS3000)                                               Conform AS3000
aard van de artefacten                          Grond (AS3000)                                               Idem
organische stof (gloeiverlies)                  Grond (AS3000)                                               Grond: gelijkwaardig aan NEN 5754. Grond (AS3000): conform
                                                                                                             AS3010-3
lutum (bodem)                                   Grond (AS3000)                                               Grond: eigen methode. Grond (AS3000): conform AS3010-4
barium                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN-EN-ISO 17294-2)
cadmium                                         Grond (AS3000)                                               Idem
kobalt                                          Grond (AS3000)                                               Idem
koper                                           Grond (AS3000)                                               Idem
kwik                                            Grond (AS3000)                                               Idem
lood                                            Grond (AS3000)                                               Idem
molybdeen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
nikkel                                          Grond (AS3000)                                               Idem
zink                                            Grond (AS3000)                                               Idem
naftaleen                                       Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-6
fenantreen                                      Grond (AS3000)                                               Idem
antraceen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
fluoranteen                                     Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)antraceen                               Grond (AS3000)                                               Idem
chryseen                                        Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(k)fluoranteen                             Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)pyreen                                  Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(ghi)peryleen                              Grond (AS3000)                                               Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                          Grond (AS3000)                                               Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                   Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
PCB 28                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-8
PCB 52                                          Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 101                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 118                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 138                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 153                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 180                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som PCB (7) (0.7 factor)                        Grond (AS3000)                                               Idem
totaal olie C10 - C40                           Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-7 en conform NEN-EN-ISO 16703

Monster       Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001           Y8266128                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
001           Y8266132                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
001           Y8266123                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201




                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                    Blad 9 van 18
Marthe van Russen Groen                                             Analyserapport

Projectnaam                 Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer               20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer               13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster   Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001       Y8266065                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
001       Y8266047                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
002       Y8204986                                          06-04-2020                        06-04-2020                         ALC201
002       Y8204989                                          06-04-2020                        06-04-2020                         ALC201
002       Y8266657                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
002       Y8266677                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
002       Y8204988                                          06-04-2020                        06-04-2020                         ALC201
002       Y8266113                                          06-04-2020                        06-04-2020                         ALC201
003       Y8266121                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
003       Y8266122                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
003       Y8266133                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
003       Y8266120                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
003       Y8266066                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
004       Y8265953                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
004       Y8266117                                          06-04-2020                        06-04-2020                         ALC201
004       Y8266688                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
004       Y8265955                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
004       Y8265954                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
004       Y8267175                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
005       Y8266689                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
005       Y8266131                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
005       Y8266669                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
006       Y8266218                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
006       Y8265958                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
006       Y8267156                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
006       Y8267171                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
006       Y8265957                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
006       Y8265951                                          01-04-2020                        01-04-2020                         ALC201
007       Y8284613                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
007       Y8266509                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
007       Y8266755                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
007       Y8266739                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
007       Y8266691                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
008       Y8266785                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
008       Y8266788                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
008       Y8267169                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
008       Y8266784                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
009       Y8266502                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
009       Y8266686                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
009       Y8266503                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
009       Y8266514                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
010       Y8266660                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
010       Y8266148                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201
010       Y8266134                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC201




                                                                                                                                                                     Paraaf :
          SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



          AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
          HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 10 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  001
Monster beschrijvingen                                          MM7bgMM7bg 25 (0-50) 32 (0-50) G31 (0-50) G33 (0-50) G34 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 11 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  002
Monster beschrijvingen                                          MM8bgMM8bg 47 (0-30) 48 (0-50) G46 (0-50) G49 (0-50) G60 (0-50) G147 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 12 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  003
Monster beschrijvingen                                          MM9bgMM9bg 45 (0-50) G35 (0-50) G41 (0-50) G42 (0-50) G43 (0-50) G44 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 13 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  004
Monster beschrijvingen                                          MM10bgMM10bg 37 (0-50) 51 (0-50) G38 (0-50) G39 (0-50) G40 (0-50) G50 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 14 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  005
Monster beschrijvingen                                          MM11bgMM11bg 65 (0-40) G62 (0-30) G67 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 15 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  006
Monster beschrijvingen                                          MM12bgMM12bg 27 (10-40) 29 (0-20) 36 (0-50) G26 (0-30) G28 (0-50) G30 (0-40)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 16 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  007
Monster beschrijvingen                                          MM13bgMM13bg 58 (0-50) 64 (0-50) 81 (0-45) G63 (0-50) G75 (5-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 17 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  008
Monster beschrijvingen                                          MM14bgMM14bg 03 (0-50) 05 (0-50) 12 (0-50) 19 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 18 van 18
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      07-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      07-04-2020
Rapportnummer                 13229509           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020


Monsternummer:                                                  009
Monster beschrijvingen                                          MM15bgMM15bg 53 (0-30) 84 (0-50) 88 (0-30) 94 (0-50)



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                       C9-C14
kerosine en petroleum                         C10-C16
diesel en gasolie                             C10-C28
motorolie                                     C20-C36
stookolie                                     C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 GEOFOXX Oldenzaal BV
 Marthe van Russen Groen
 Postbus 221
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 9
 7570 AE OLDENZAAL




Uw projectnaam                                        : Leuriks oost te Enschede
Uw projectnummer                                      : 20200247
SYNLAB rapportnummer                                  : 13227291, versienummer: 1.
Rapport-verificatienummer                             : 6LHGNJKL

Rotterdam, 09-04-2020


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
20200247. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het
project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn overgenomen in dit analyserapport. SYNLAB is
niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers) is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 9 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 Jaap-Willem Hutter
 Technical Director




           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 2 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                   13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM1og MM1og
002           Grond (AS3000)                    MM2og MM2og
003           Grond (AS3000)                    MM3og MM3og
004           Grond (AS3000)                    MM4og MM4og
005           Grond (AS3000)                    MM5og MM5og


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                 005



monster voorbehandeling                                 S                        Ja                             Ja                             Ja                             Ja                     Ja
droge stof                            gew.-%            S                      79.4                           85.1                           82.5                           85.3                   79.3
gewicht artefacten                    g                 S                       <1                             <1                             <1                             <1                     <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen                           geen                           geen                           geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        2.8                            0.9                            1.9                            0.9                   2.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        3.4                            12                             5.9                            14                    9.0


METALEN
barium                                mg/kgds           S                     <20                            <20                            <20                              29                      20
cadmium                               mg/kgds           S                     <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                    <0.2
kobalt                                mg/kgds           S                      2.6                            2.3                           <1.5                            5.3                     2.2
koper                                 mg/kgds           S                       12                             <5                             <5                             <5                      <5
kwik                                  mg/kgds           S                    <0.05                          <0.05                          <0.05                          <0.05                   <0.05
lood                                  mg/kgds           S                       16                           <10                            <10                            <10                       12
molybdeen                             mg/kgds           S                     <0.5                           <0.5                           <0.5                           <0.5                    <0.5
nikkel                                mg/kgds           S                      7.5                            5.1                            3.4                             11                     5.3
zink                                  mg/kgds           S                       34                             21                           <20                              27                      27


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S        <0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                   <0.01
fenantreen               mg/kgds S         0.03                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.01
antraceen                mg/kgds S         0.01                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                   <0.01
fluoranteen              mg/kgds S         0.09                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.03
                                                                                                                                                                                                          4)
benzo(a)antraceen        mg/kgds S         0.05                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.04
chryseen                 mg/kgds S         0.06                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.03
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.04                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.05
benzo(a)pyreen           mg/kgds S         0.06                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.03
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S         0.06                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.04
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S         0.05                                                             <0.01                          <0.01                          <0.01                    0.05
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.457                                                              0.07                           0.07                           0.07                   0.294
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 52                 µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 101                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 118                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 138                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1
PCB 153                µg/kgds                          S                        <1                             <1                             <1                             <1                    <1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 3 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                   13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                    MM1og MM1og
002           Grond (AS3000)                    MM2og MM2og
003           Grond (AS3000)                    MM3og MM3og
004           Grond (AS3000)                    MM4og MM4og
005           Grond (AS3000)                    MM5og MM5og


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                005

PCB 180                               µg/kgds           S                        <1                             <1                             <1                             <1                  <1
                                                                                       1)                             1)                             1)                             1)                  1)
som PCB (7) (0.7 factor)              µg/kgds           S                        4.9                            4.9                            4.9                            4.9                 4.9


MINERALE OLIE
                                                                                       2)                             3)
fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                             3)
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                             3)
fractie C22-C30                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                             3)
fractie C30-C40                       mg/kgds                                    <5                             <5                             <5                             <5                   <5
                                                                                       2)                             3)
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20                            <20                            <20                            <20                  <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 4 van 9
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                 13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                             De conserveringstermijn van het monster is overschreden. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster
                              beïnvloed.
3                             De periode tussen monsterneming en het in behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de
                              conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster beïnvloed.
4                             Er zijn componenten aanwezig die een storende invloed hebben op de meting. Om die reden is de onzekerheid in het
                              resultaat vergroot.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 5 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                   13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020

Nummer         Monstersoort                     Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM6og MM6og


Analyse                               Eenheid           Q                         006



monster voorbehandeling                                 S                        Ja
droge stof                            gew.-%            S                      84.6
gewicht artefacten                    g                 S                       <1
aard van de artefacten                -                 S                     geen


organische stof (gloeiverlies)        % vd DS           S                        1.0


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                            S                        11


METALEN
barium                                mg/kgds           S                       23
cadmium                               mg/kgds           S                     <0.2
kobalt                                mg/kgds           S                      3.4
koper                                 mg/kgds           S                      6.3
kwik                                  mg/kgds           S                    <0.05
lood                                  mg/kgds           S                     <10
molybdeen                             mg/kgds           S                     <0.5
nikkel                                mg/kgds           S                      7.5
zink                                  mg/kgds           S                       29


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S        <0.01
fenantreen               mg/kgds S        <0.01
antraceen                mg/kgds S        <0.01
fluoranteen              mg/kgds S        <0.01
benzo(a)antraceen        mg/kgds S        <0.01
chryseen                 mg/kgds S        <0.01
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S        <0.01
benzo(a)pyreen           mg/kgds S        <0.01
                                                                                       4)
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S         0.01
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S        <0.01
                                                                                       1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        0.073
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                   µg/kgds                        S                        <1
PCB 52                   µg/kgds                        S                        <1
PCB 101                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 118                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 138                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 153                  µg/kgds                        S                        <1
PCB 180                  µg/kgds                        S                        <1
                                                                                       1)
som PCB (7) (0.7 factor) µg/kgds                        S                        4.9


MINERALE OLIE



De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 6 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                   13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                    MM6og MM6og


Analyse                               Eenheid           Q                         006

fractie C10-C12                       mg/kgds                                    <5
fractie C12-C22                       mg/kgds                                    <5
fractie C22-C30                       mg/kgds                                    <5
fractie C30-C40                       mg/kgds                                    <5
totaal olie C10 - C40                 mg/kgds           S                       <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 7 van 9
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                 13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020



Monster beschrijvingen



006                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
4                             Er zijn componenten aanwezig die een storende invloed hebben op de meting. Om die reden is de onzekerheid in het
                              resultaat vergroot.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 8 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer                   13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020



Analyse                                         Monstersoort                                                  Relatie tot norm


monster voorbehandeling                         Grond (AS3000)                                               Grond: conform NEN-EN 16179. Grond (AS3000): conform AS3000
                                                                                                             en conform NEN-EN 16179
droge stof                                      Grond (AS3000)                                               Grond: Gelijkwaardig aan ISO 11465 en gelijkwaardig aan NEN-EN
                                                                                                             15934. Grond (AS3000): conform AS3010-2 en gelijkwaardig aan
                                                                                                             NEN-EN 15934
gewicht artefacten                              Grond (AS3000)                                               Conform AS3000
aard van de artefacten                          Grond (AS3000)                                               Idem
organische stof (gloeiverlies)                  Grond (AS3000)                                               Grond: gelijkwaardig aan NEN 5754. Grond (AS3000): conform
                                                                                                             AS3010-3
lutum (bodem)                                   Grond (AS3000)                                               Grond: eigen methode. Grond (AS3000): conform AS3010-4
barium                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-5 en conform NEN 6950 (ontsluiting conform NEN
                                                                                                             6961, meting conform NEN-EN-ISO 17294-2)
cadmium                                         Grond (AS3000)                                               Idem
kobalt                                          Grond (AS3000)                                               Idem
koper                                           Grond (AS3000)                                               Idem
kwik                                            Grond (AS3000)                                               Idem
lood                                            Grond (AS3000)                                               Idem
molybdeen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
nikkel                                          Grond (AS3000)                                               Idem
zink                                            Grond (AS3000)                                               Idem
naftaleen                                       Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-6
fenantreen                                      Grond (AS3000)                                               Idem
antraceen                                       Grond (AS3000)                                               Idem
fluoranteen                                     Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)antraceen                               Grond (AS3000)                                               Idem
chryseen                                        Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(k)fluoranteen                             Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(a)pyreen                                  Grond (AS3000)                                               Idem
benzo(ghi)peryleen                              Grond (AS3000)                                               Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                          Grond (AS3000)                                               Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                   Grond (AS3000)                                               Idem
factor)
PCB 28                                          Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-8
PCB 52                                          Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 101                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 118                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 138                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 153                                         Grond (AS3000)                                               Idem
PCB 180                                         Grond (AS3000)                                               Idem
som PCB (7) (0.7 factor)                        Grond (AS3000)                                               Idem
totaal olie C10 - C40                           Grond (AS3000)                                               Conform AS3010-7 en conform NEN-EN-ISO 16703

Monster       Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001           Y8266663                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
001           Y8266059                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
001           Y8266656                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201




                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                    Blad 9 van 9
Marthe van Russen Groen                                             Analyserapport

Projectnaam                 Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      02-04-2020
Projectnummer               20200247                                                                                                                    Startdatum      02-04-2020
Rapportnummer               13227291           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 09-04-2020



Monster   Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001       Y8266063                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
001       Y8266076                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
002       Y8266674                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
002       Y8267157                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
002       Y8266038                                          30-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
002       Y8266683                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
003       Y8266512                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
003       Y8266495                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
003       Y8266226                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
003       Y8267154                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
004       Y8266787                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
004       Y8266681                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
004       Y8266655                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
004       Y8266693                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
004       Y8266064                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
005       Y8266508                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
005       Y8266790                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
005       Y8266798                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
005       Y8266791                                          25-03-2020                        24-03-2020                         ALC201
005       Y8266510                                          30-03-2020                        30-03-2020                         ALC201
006       Y8266672                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
006       Y8266232                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201
006       Y8266661                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
006       Y8266659                                          26-03-2020                        26-03-2020                         ALC201
006       Y8266231                                          25-03-2020                        25-03-2020                         ALC201




                                                                                                                                                                     Paraaf :
          SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



          AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
          HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    SYNLAB Analytics & Services B.V.
                                                                                                                    Correspondentieadres
                                                                                                                    Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                    Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                    www.synlab.nl
                                                                     Analyserapport


 GEOFOXX Oldenzaal BV
 Marthe van Russen Groen
 Postbus 221
                                                                                                                                                                  Blad 1 van 9
 7570 AE OLDENZAAL




Uw projectnaam                                        : Leuriks oost te Enschede
Uw projectnummer                                      : 20200247
SYNLAB rapportnummer                                  : 13229755, versienummer: 1.
Rapport-verificatienummer                             : 1ZGCY2F9

Rotterdam, 15-04-2020


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project
20200247. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de geteste monsters. De door u aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het
project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn overgenomen in dit analyserapport. SYNLAB is
niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SYNLAB Analytics & Services B.V., gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15
in Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden of het SYNLAB laboratorium in Frankrijk
(99-101 Avenue Louis Roche, Gennevilliers) is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 9 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben naar aanleiding van dit rapport, bijvoorbeeld als u nadere
informatie nodig heeft over de meetonzekerheid van de analyseresultaten in dit rapport, dan verzoeken wij u
vriendelijk contact op te nemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 Jaap-Willem Hutter
 Technical Director




           SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



           AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
           HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                       Blad 2 van 9
Marthe van Russen Groen                                                Analyserapport

Projectnaam                    Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                  20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                  13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


001          Grondwater                        19-1-1 19-1-1 19 (275-375)
             (AS3000)
002          Grondwater                        27-1-1 27-1-1 27 (150-250)
             (AS3000)
003          Grondwater                        37-1-1 37-1-1 37 (200-300)
             (AS3000)
004          Grondwater                        48-1-1 48-1-1 48 (200-300)
             (AS3000)
005          Grondwater                        51-1-1 51-1-1 51 (200-300)
             (AS3000)


Analyse                              Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                 005



METALEN
barium                               µg/l              S                       51                             26                             95                            210                      20
cadmium                              µg/l              S                    <0.20                             1.3                          0.39                          <0.20                   <0.20
kobalt                               µg/l              S                       <2                             23                             14                             9.7                    6.1
koper                                µg/l              S                      3.4                           <2.0                            7.5                           <2.0                     2.4
kwik                                 µg/l              S                    <0.05                          <0.05                          <0.05                          <0.05                   <0.05
lood                                 µg/l              S                     <2.0                           <2.0                           <2.0                           <2.0                    <2.0
molybdeen                            µg/l              S                       <2                             <2                             <2                             <2                      <2
nikkel                               µg/l              S                      3.7                             37                             22                             3.1                     13
zink                                 µg/l              S                       16                            200                             56                           <10                       36


VLUCHTIGE AROMATEN
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
benzeen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
tolueen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
ethylbenzeen                         µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
o-xyleen                             µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                   <0.1
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
p- en m-xyleen                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                  1) 2)
xylenen (0.7 factor)                 µg/l              S                      0.21                           0.21                           0.21                           0.21                   0.21
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
styreen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
naftaleen              µg/l    S          <0.02                                                            <0.02                          <0.02                          <0.02                    0.03


GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,1-dichloorethaan           µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,2-dichloorethaan           µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,1-dichlooretheen           µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                   <0.1
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
cis-1,2-dichlooretheen       µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                   <0.1
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
trans-1,2-dichlooretheen     µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                   <0.1
                                                                                     1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                  1) 2)
som (cis,trans) 1,2-         µg/l S                                           0.14                           0.14                           0.14                           0.14                   0.14
dichloorethenen (0.7 factor)
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
dichloormethaan              µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,1-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,2-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
1,3-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                   <0.2
                                                                                     1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                          1) 2)                  1) 2)
som dichloorpropanen (0.7    µg/l S                                           0.42                           0.42                           0.42                           0.42                   0.42
factor)
                                                                                     1)                             1)                             1)                             1)                     1)
tetrachlooretheen            µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                   <0.1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                        Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 3 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                   13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


001           Grondwater                        19-1-1 19-1-1 19 (275-375)
              (AS3000)
002           Grondwater                        27-1-1 27-1-1 27 (150-250)
              (AS3000)
003           Grondwater                        37-1-1 37-1-1 37 (200-300)
              (AS3000)
004           Grondwater                        48-1-1 48-1-1 48 (200-300)
              (AS3000)
005           Grondwater                        51-1-1 51-1-1 51 (200-300)
              (AS3000)


Analyse                               Eenheid           Q                         001                            002                            003                            004                005

                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
tetrachloormethaan                    µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                  <0.1
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
1,1,1-trichloorethaan                 µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                  <0.1
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
1,1,2-trichloorethaan                 µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1                  <0.1
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
trichlooretheen                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                  <0.2
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
chloroform                            µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                  <0.2
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
vinylchloride                         µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                  <0.2
                                                                                      1)                             1)                             1)                             1)                    1)
tribroommethaan                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2                  <0.2


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25                  <25
fractie C12-C22                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25                  <25
fractie C22-C30                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25                  <25
fractie C30-C40                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25                  <25
totaal olie C10 - C40                 µg/l              S                       <50                            <50                            <50                            <50                  <50




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 4 van 9
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                 13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster beschrijvingen



001                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De conserveringstermijn van het monster is overschreden. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster
                              beïnvloed.
2                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                       Blad 5 van 9
Marthe van Russen Groen                                                Analyserapport

Projectnaam                    Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                  20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                  13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer       Monstersoort                      Monsterspecificatie


006          Grondwater                        53-1-1 53-1-1 53 (250-350)
             (AS3000)
007          Grondwater                        58-1-1 58-1-1 58 (220-320)
             (AS3000)
008          Grondwater                        65-1-1 65-1-1 65 (150-250)
             (AS3000)
009          Grondwater                        81-1-1 81-1-1 81 (153-253)
             (AS3000)


Analyse                              Eenheid           Q                         006                            007                            008                            009



METALEN
barium                               µg/l              S                       60                             29                             18                             37
cadmium                              µg/l              S                     0.84                          <0.20                          <0.20                          <0.20
kobalt                               µg/l              S                       18                            2.9                            7.0                             3.0
koper                                µg/l              S                     <2.0                           <2.0                           <2.0                           <2.0
kwik                                 µg/l              S                    <0.05                          <0.05                          <0.05                          <0.05
lood                                 µg/l              S                     <2.0                           <2.0                           <2.0                           <2.0
molybdeen                            µg/l              S                       <2                             <2                             <2                             <2
nikkel                               µg/l              S                       49                            9.2                            7.2                             5.1
zink                                 µg/l              S                       31                           <10                            <10                             310


VLUCHTIGE AROMATEN
                                                                                     1)                                                            1)
benzeen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
tolueen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
ethylbenzeen                         µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
o-xyleen                             µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1)                                                            1)
p- en m-xyleen                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1) 2)                          2)                             1) 2)                          2)
xylenen (0.7 factor)                 µg/l              S                      0.21                           0.21                           0.21                           0.21
                                                                                     1)                                                            1)
styreen                              µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
                                                                                     1)                                                            1)
naftaleen              µg/l    S          <0.02                                                            <0.02                          <0.02                          <0.02


GEHALOGENEERDE KOOLWATERSTOFFEN
                                                                                     1)                                                            1)
1,1-dichloorethaan           µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
1,2-dichloorethaan           µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
1,1-dichlooretheen           µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1)                                                            1)
cis-1,2-dichlooretheen       µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1)                                                            1)
trans-1,2-dichlooretheen     µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1) 2)                          2)                             1) 2)                          2)
som (cis,trans) 1,2-         µg/l S                                           0.14                           0.14                           0.14                           0.14
dichloorethenen (0.7 factor)
                                                                                     1)                                                            1)
dichloormethaan              µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
1,1-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
1,2-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1)                                                            1)
1,3-dichloorpropaan          µg/l S                                           <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                     1) 2)                          2)                             1) 2)                          2)
som dichloorpropanen (0.7    µg/l S                                           0.42                           0.42                           0.42                           0.42
factor)
                                                                                     1)                                                            1)
tetrachlooretheen            µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1)                                                            1)
tetrachloormethaan           µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                     1)                                                            1)
1,1,1-trichloorethaan        µg/l S                                           <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                        Paraaf :
             SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



             AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
             HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                        Blad 6 van 9
Marthe van Russen Groen                                                 Analyserapport

Projectnaam                     Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                   20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                   13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020

Nummer        Monstersoort                      Monsterspecificatie


006           Grondwater                        53-1-1 53-1-1 53 (250-350)
              (AS3000)
007           Grondwater                        58-1-1 58-1-1 58 (220-320)
              (AS3000)
008           Grondwater                        65-1-1 65-1-1 65 (150-250)
              (AS3000)
009           Grondwater                        81-1-1 81-1-1 81 (153-253)
              (AS3000)


Analyse                               Eenheid           Q                         006                            007                            008                            009

                                                                                      1)                                                            1)
1,1,2-trichloorethaan                 µg/l              S                      <0.1                           <0.1                           <0.1                           <0.1
                                                                                      1)                                                            1)
trichlooretheen                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                      1)                                                            1)
chloroform                            µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                      1)                                                            1)
vinylchloride                         µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2
                                                                                      1)                                                            1)
tribroommethaan                       µg/l              S                      <0.2                           <0.2                           <0.2                           <0.2


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25
fractie C12-C22                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25
fractie C22-C30                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25
fractie C30-C40                       µg/l                                      <25                            <25                            <25                            <25
totaal olie C10 - C40                 µg/l              S                       <50                            <50                            <50                            <50




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                         Paraaf :
              SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



              AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
              HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                      Blad 7 van 9
Marthe van Russen Groen                                               Analyserapport

Projectnaam                   Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                 20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                 13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster beschrijvingen



006                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

007                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

008                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

009                           *        De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                       voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                             De conserveringstermijn van het monster is overschreden. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster
                              beïnvloed.
2                             De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                       Paraaf :
            SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



            AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
            HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                          Blad 8 van 9
Marthe van Russen Groen                                                   Analyserapport

Projectnaam                       Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer                     20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer                     13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Analyse                                           Monstersoort                                                  Relatie tot norm


barium                                            Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
cadmium                                           Grondwater (AS3000)                                          Idem
kobalt                                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
koper                                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
kwik                                              Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 en conform NEN-EN-ISO 17852
lood                                              Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
molybdeen                                         Grondwater (AS3000)                                          Idem
nikkel                                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
zink                                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
benzeen                                           Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3130-1
tolueen                                           Grondwater (AS3000)                                          Idem
ethylbenzeen                                      Grondwater (AS3000)                                          Idem
o-xyleen                                          Grondwater (AS3000)                                          Idem
p- en m-xyleen                                    Grondwater (AS3000)                                          Idem
xylenen (0.7 factor)                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
styreen                                           Grondwater (AS3000)                                          Idem
naftaleen                                         Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-4
1,1-dichloorethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3130-1
1,2-dichloorethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1-dichlooretheen                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
cis-1,2-dichlooretheen                            Grondwater (AS3000)                                          Idem
trans-1,2-dichlooretheen                          Grondwater (AS3000)                                          Idem
som (cis,trans) 1,2-                              Grondwater (AS3000)                                          Idem
dichloorethenen (0.7 factor)
dichloormethaan                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,2-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,3-dichloorpropaan                               Grondwater (AS3000)                                          Idem
som dichloorpropanen (0.7 factor)                 Grondwater (AS3000)                                          Idem
tetrachlooretheen                                 Grondwater (AS3000)                                          Idem
tetrachloormethaan                                Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1,1-trichloorethaan                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
1,1,2-trichloorethaan                             Grondwater (AS3000)                                          Idem
trichlooretheen                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem
chloroform                                        Grondwater (AS3000)                                          Idem
vinylchloride                                     Grondwater (AS3000)                                          Idem
tribroommethaan                                   Grondwater (AS3000)                                          Idem
totaal olie C10 - C40                             Grondwater (AS3000)                                          Conform AS3110-5

Monster         Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


001             G6743743                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
001             B1930493                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
001             G6743744                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
002             G6789580                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
002             G6789579                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236




                                                                                                                                                                           Paraaf :
                SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



                AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
                HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>GEOFOXX Oldenzaal BV                                                                                                                                    Blad 9 van 9
Marthe van Russen Groen                                             Analyserapport

Projectnaam                 Leuriks oost te Enschede                                                                                                    Orderdatum      08-04-2020
Projectnummer               20200247                                                                                                                    Startdatum      08-04-2020
Rapportnummer               13229755           - 1                                                                                                      Rapportagedatum 15-04-2020



Monster   Barcode                                           Aanlevering                       Monstername                        Verpakking


002       B1930497                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
003       B1930506                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
003       G6743749                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
003       G6743742                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
004       G6743739                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
004       B1930507                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
004       G6743733                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
005       G6743745                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
005       B1930492                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
005       G6743750                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
006       G6743738                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
006       G6743732                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
006       B1930491                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
007       B1930490                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC204
007       G6743731                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC236
007       G6743730                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC236
008       G6743751                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
008       B1930499                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC204
008       G6743752                                          03-04-2020                        01-04-2020                         ALC236
009       G6743735                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC236
009       G6743736                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC236
009       B1930494                                          03-04-2020                        03-04-2020                         ALC204




                                                                                                                                                                     Paraaf :
          SYNLAB Analytics & Services B.V. IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028



          AL ONZE WERKZAAMHEDEN WORDEN UITGEVOERD ONDER DE ALGEMENE VOORWAARDEN GEDEPONEERD BIJ DE KAMER VAN KOOPHANDEL EN FABRIEKEN TE ROTTERDAM INSCHRIJVING
          HANDELSREGISTER: KVK ROTTERDAM 24265286
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 4: Toetsingscriteria en -tabellen




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020         Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Inleiding
De mate van verontreiniging van grond en grondwater wordt vastgesteld door de
gehalten/concentraties aan verontreinigende stoffen in de monsters van grond en
grondwater te toetsen aan de norm die is vastgesteld door het ministerie van VROM. Dit
betreft de circulaire "Bodemsanering 2013" (Staatscourant 2013 nr 16675)., die een
onderdeel vormt van de Wet bodembescherming (Wbb). In de Circulaire wordt verwezen
naar het Besluit en de Regeling bodemkwaliteit (RBK) ten aanzien van de
Achtergrondwaarden voor grond.

Toelichting toetsingswaarden
De achtergrondwaarden voor grond zijn vastgesteld op basis van de gehalten aan stoffen
zoals die voorkomen in de bodem van natuur- en landbouwgronden in Nederland die niet zijn
belast door lokale verontreinigingbronnen. De streefwaarden voor grondwater zijn gebaseerd
op de bescherming van de milieukwaliteit op de lange termijn, uitgaande van
Verwaarloosbare Risico’s voor het ecosysteem. De achtergrondwaarden en streefwaarden
betreffen het concentratieniveau waarop of waaronder grond en/of grondwater als niet
verontreinigd wordt beschouwd.

De interventiewaarde is het concentratieniveau voor verontreinigingen in grond en
grondwater waarboven een ernstige vermindering optreedt van de functionele eigenschappen
die de bodem heeft voor mens, plant of dier. Boven deze waarde is er mogelijk sprake van
een geval van ernstige bodemverontreiniging (> 25 m³ grond of > 100 m³ grondwater
verontreinigd boven de interventiewaarde).

Bij de toetsing wordt een uitspraak gedaan op parameterniveau en op monsterniveau. Als
gevolg van de toetsregels in artikel 4.2.2. van de Regeling bodemkwaliteit kan de conclusie
op monsterniveau afwijken van de conclusie op parameterniveau. Artikel 4.2.2. beschrijft
wanneer de achtergrondwaarde wordt overschreden.

Bodemindex
Bij de getoetste waarde is een bodemindex opgenomen. De bodemindex is een
gestandaardiseerde maat voor de mate van overschrijding van een bepaalde toetsingswaarde
en wordt berekend volgens onderstaande formule:

                (𝐺𝑆𝑆𝐷 − 𝐴𝑊)
𝐵𝑜𝑑𝑒𝑚𝑖𝑛𝑑𝑒𝑥 =
                  (𝐼 − 𝐴𝑊)

Daarbij geldt het volgende:
AW:                Achtergrondwaarde
I:                 Interventiewaarde
GSSD:              Gestandaardiseerde waarde omgerekend naar standaard bodem

Index< 0:          De achtergrondwaarde wordt niet overschreden;
Index> 0:          De achtergrondwaarde wordt overschreden;
Index> 0,5:        De waarde waarbij nader bodemonderzoek in het kader van de Wet
                   bodembescherming noodzakelijk is wordt overschreden;
Index> 1           De interventiewaarde wordt overschreden.

De toetsingswaarden voor grond zijn bodemtype-afhankelijk en gebaseerd op een
standaardbodem met een lutum percentage van 25% en een organisch stof percentage van
10%. Bij de beoordeling van de kwaliteit van de bodem worden de gemeten gehalten
middels een bodemtypecorrectie met BoToVa gevalideerde software omgerekend naar
standaardbodem.




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                   Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>    Verkennend bodem- en asbestonderzoek
    Leuriks Oost te Enschede




    Barium
    In de Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013 is aangegeven dat de norm voor barium
    tijdelijk is ingetrokken. Gebleken is dat de interventiewaarde voor barium lager was dan het
    gehalte dat van nature in de bodem voorkomt. Indien sprake is van verhoogde
    bariumgehalten ten opzichte van de natuurlijke achtergrondwaarde als gevolg van een
    antropogene bron, kan dit gehalte worden beoordeeld op basis van de voormalige
    interventiewaarde voor barium van 920 mg/kg d.s. (standaardbodem). Analyses op barium
    dienen wel nog te worden uitgevoerd, maar de resultaten hoeven niet meer getoetst te
    worden, tenzij een duidelijke antropogene bron aanwezig is.

    Indicatieve niveaus voor ernstige verontreiniging
    Voor een aantal stoffen zijn nog geen achtergrond-, streef- en interventiewaarden opgesteld,
    omdat nog geen meet- en analysevoorschriften zijn vastgesteld of omdat nog onvoldoende
    ecotoxicologische gegevens beschikbaar zijn om betrouwbare waarden vast te stellen. De
    wel beschikbare indicatieve niveaus hebben een grotere mate van onzekerheid en mogen dan
    ook niet op dezelfde wijze worden gehanteerd om uitspraken te doen over gevallen van al
    dan niet ernstige bodemverontreiniging. In bepaalde gevallen kan het bijvoorbeeld nodig zijn
    aanvullend onderzoek te doen naar de risico's van de betreffende stof.

    Niet genormeerde stoffen
    Stoffen waarvoor geen normen zijn opgesteld worden aangeduid als ‘niet-genormeerde
    stoffen’. Ook bij deze stoffen kan sprake zijn van een geval van ernstige verontreiniging
    en/of saneringsurgentie. De circulaire geeft een richtlijn die bij het aantreffen van niet-
    genormeerde stoffen kan worden gevolgd.

    Beleid voor hergebruik grond
    Om de hergebruiksmogelijkheden van grond te kunnen bepalen is een onderzoek conform het
    Besluit Bodemkwaliteit noodzakelijk. Bij een dergelijk onderzoek wordt de vrijkomende grond,
    op basis van de gemeten gehalten, ingedeeld in ‘klassen’ (klasse ‘altijd toepasbaar’, klasse
    ‘wonen’, klasse ‘industrie’ of klasse ‘niet toepasbaar’).

    In onderstaande figuur is deze klasseverdeling schematisch weergegeven. Tevens blijkt
    hieruit dat hier het Besluit Bodemkwaliteit en de Circulaire Bodemsanering samenkomen.

                            Max.
                            waarde      Max. waarde
                            klasse      klasse
    Achtergrondwaarde       wonen       industrie

             Klasse wonen       Klasse       Niet toepasbaar                          Generiek
Altijd                          industrie                        Nooit
toepasbaar                                                       toepasbaar           gebiedsspecifiek
                        Ruimte voor lokale maximale waarden


    Achtergrondwaarde                   Interventie-     Sanerings
                                            waarde       criterium
                                     (droge) bodem




    projectnummer               datum
    20200247/MRUS               mei 2020                                                     Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>Tabel 1: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                           MM7bg                                MM8bg                             MM9bg
Grondsoort                             Zand                                 Zand                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak               zwak steenhoudend, zwak           zwak puinhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak asfalthoudend     puinhoudend, zwak grindhoudend,   grindhoudend, zwak
                                                                            zwak wortelhoudend, zwak          wortelhoudend, zwak glashoudend
                                                                            baksteenhoudend, zwak
                                                                            glashoudend
Certificaatcode                        13229509                             13229509                          13229509
Boring(en)                             25, 32, G31, G33, G34                47, 48, G147, G46, G49, G60       45, G35, G41, G42, G43, G44
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                          0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,70                                 2,70                              2,80
Lutum                       % ds       4,50                                 5,60                              1,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                             4-5-2020                          4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde        Voldoet aan Achtergrondwaarde     Overschrijding Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw         GSSD        Index      Meetw        GSSD         Index   Meetw         GSSD        Index

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds     <1,5           <2,9      -0,07       <1,5           <2,6     -0,07      <1,5          <3,7      -0,06
Barium                      mg/kg ds    <20            <41 (6)               <20            <37 (6)              33           128 (6)
Cadmium                     mg/kg ds     <0,2           <0,2      -0,03       <0,2           <0,2     -0,03       0,30          0,50     -0,01
Koper                       mg/kg ds      7,0           13,0      -0,18        8,2           14,8     -0,17       9,4          18,9      -0,14
Kwik                        mg/kg ds      0,06           0,08        -0       <0,05          <0,05       -0       0,05          0,07        -0
Lood                        mg/kg ds     18             27        -0,05       19             28       -0,05      29            45        -0,01
Molybdeen                   mg/kg ds     <0,5           <0,4      -0,01       <0,5           <0,4     -0,01      <0,5          <0,4      -0,01
Nikkel                      mg/kg ds      3,1            7,5      -0,42       <3             <5       -0,46       4,9          14,3      -0,32
Zink                        mg/kg ds     22             46        -0,16       27             53       -0,15      57           133        -0,01

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01         <0,01                  <0,01         <0,01               <0,01         <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01         <0,01                   0,04          0,04                0,05          0,05
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,05          0,05                   0,08          0,08                0,19          0,19
Fluorantheen                mg/kg ds       0,11          0,11                   0,38          0,38                0,36          0,36
Chryseen                    mg/kg ds       0,05          0,05                   0,18          0,18                0,20          0,20
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,05          0,05                   0,22          0,22                0,18          0,18
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,06          0,06                   0,21          0,21                0,21          0,21
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,04          0,04                   0,12          0,12                0,15          0,15
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,05          0,05                   0,15          0,15                0,19          0,19
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,05          0,05                   0,16          0,16                0,20          0,20
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                     0,47     -0,03                       1,50        0                     1,70      0,01
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                   <18,00          -0                   <18,00       -0                    54,0       0,03
PCB 28                      µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                  <1            <3
PCB 52                      µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                  <1            <3
PCB 101                     µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                   1,7           6,1
PCB 118                     µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                  <1            <3
PCB 138                     µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                   3,8          13,6
PCB 153                     µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                   4,4          15,7
PCB 180                     µg/kg ds      <1            <3                     <1            <3                   3,2          11,4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds     <5             13 (6)                <5             13 (6)              <5            13 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds     <5             13 (6)                <5             13 (6)               6            21 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds      6             22 (6)                 6             22 (6)              18            64 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds      7             26 (6)                 7             26 (6)              20            71 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds    <20            <52        -0,03      <20            <52       -0,03      40           143        -0,01

OVERIG
Artefacten                  g             <1                                   <1                                <1
Aard artefacten             -              0                                    0                                 0




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM7bg                                MM8bg                             MM9bg
Grondsoort                             Zand                                 Zand                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak               zwak steenhoudend, zwak           zwak puinhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak asfalthoudend     puinhoudend, zwak grindhoudend,   grindhoudend, zwak
                                                                            zwak wortelhoudend, zwak          wortelhoudend, zwak glashoudend
                                                                            baksteenhoudend, zwak
                                                                            glashoudend
Certificaatcode                        13229509                             13229509                          13229509
Boring(en)                             25, 32, G31, G33, G34                47, 48, G147, G46, G49, G60       45, G35, G41, G42, G43, G44
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                          0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,70                                 2,70                              2,80
Lutum                       % ds       4,50                                 5,60                              1,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                             4-5-2020                          4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde        Voldoet aan Achtergrondwaarde     Overschrijding Achtergrondwaarde
Droge stof                  % w/w         85,9           86,0                  84,5           85,0               86,4            86,0
Lutum                       %               4,5                                  5,6                             <1
Organische stof (humus)     %               2,7                                  2,7                               2,8



Tabel 2: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                           MM10bg                               MM11bg                            MM12bg
Grondsoort                             Zand                                 Zand                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak roesthoudend, zwak              matig wortelhoudend, zwak         zwak wortelhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak puinhoudend,      puinhoudend, zwak grindhoudend,   roesthoudend, zwak
                                       zwak wortelhoudend                   zwak glashoudend                  baksteenhoudend, resten planten,
                                                                                                              matig wortelhoudend, zwak
                                                                                                              grindhoudend, zwak puinhoudend,
                                                                                                              zwak glashoudend
Certificaatcode                        13229509                             13229509                          13229509
Boring(en)                             37, 51, G38, G39, G40, G50           65, G62, G67                      27, 29, 36, G26, G28, G30
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                          0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,90                                 4,20                              8,10
Lutum                       % ds       1,30                                 5,10                              2,90
Datum van toetsing                     4-5-2020                             4-5-2020                          4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde        Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw         GSSD        Index      Meetw        GSSD         Index   Meetw         GSSD        Index

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds     <1,5           <3,7      -0,06        <1,5          <2,8     -0,07      1,5            4,8      -0,06
Barium                      mg/kg ds    <20            <54 (6)                 25            70 (6)            <20            <49 (6)
Cadmium                     mg/kg ds     <0,2           <0,2      -0,03         0,21          0,31    -0,02     <0,2           <0,2      -0,03
Koper                       mg/kg ds      6,9           13,8      -0,17         8,6          15,0     -0,17     10             17        -0,15
Kwik                        mg/kg ds     <0,05          <0,05        -0         0,06          0,08       -0      0,07           0,09        -0
Lood                        mg/kg ds     13             20        -0,06        24            34       -0,03     23             32        -0,04
Molybdeen                   mg/kg ds     <0,5           <0,4      -0,01        <0,5          <0,4     -0,01     <0,5           <0,4      -0,01
Nikkel                      mg/kg ds     <3             <6        -0,45         3,1           7,2     -0,43      3,6            9,8      -0,39
Zink                        mg/kg ds     22             51        -0,15        40            78       -0,11     31             61        -0,14

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01         <0,01                  <0,01         <0,01                0,01          0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01         <0,01                  <0,01         <0,01               <0,01         <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,03          0,03                   0,02          0,02                0,03          0,03
Fluorantheen                mg/kg ds       0,06          0,06                   0,04          0,04                0,07          0,07
Chryseen                    mg/kg ds       0,03          0,03                   0,04          0,04                0,04          0,04
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,03          0,03                   0,02          0,02                0,03          0,03
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,04          0,04                   0,03          0,03                0,04          0,04
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,03          0,03                   0,03          0,03                0,04          0,04
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,03          0,03                   0,03          0,03                0,04          0,04
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,03          0,03                   0,03          0,03                0,04          0,04
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                     0,29     -0,03                       0,25    -0,03                     0,35     -0,03
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                   <17,00          -0                   <12,00    -0,01                    <6,00     -0,01
PCB 28                      µg/kg ds      <1            <2                     <1            <2                  <1            <1



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM10bg                            MM11bg                            MM12bg
Grondsoort                             Zand                              Zand                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak roesthoudend, zwak           matig wortelhoudend, zwak         zwak wortelhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak puinhoudend,   puinhoudend, zwak grindhoudend,   roesthoudend, zwak
                                       zwak wortelhoudend                zwak glashoudend                  baksteenhoudend, resten planten,
                                                                                                           matig wortelhoudend, zwak
                                                                                                           grindhoudend, zwak puinhoudend,
                                                                                                           zwak glashoudend
Certificaatcode                        13229509                          13229509                          13229509
Boring(en)                             37, 51, G38, G39, G40, G50        65, G62, G67                      27, 29, 36, G26, G28, G30
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,90                              4,20                              8,10
Lutum                       % ds       1,30                              5,10                              2,90
Datum van toetsing                     4-5-2020                          4-5-2020                          4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde
PCB 52                      µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB 101                     µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB 118                     µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB 138                     µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB 153                     µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB 180                     µg/kg ds      <1             <2                 <1             <2                  <1             <1
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds     <5             12 (6)             <5              8 (6)             <5              4 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds     <5             12 (6)              7             17 (6)             <5              4 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds      7             24 (6)              5             12 (6)              7              9 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds      8             28 (6)             <5              8 (6)             <5              4 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds    <20            <48       -0,03    <20            <33       -0,03    <20            <17        -0,04

OVERIG
Artefacten                  g             <1                                <1                                <1
Aard artefacten             -              0                                 0                                 0
Droge stof                  % w/w         85,2          85,0                76,3          76,0                76,0          76,0
Lutum                       %              1,3                               5,1                               2,9
Organische stof (humus)     %              2,9                               4,2                               8,1



Tabel 3: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                           MM13bg                            MM14bg                            MM15bg
Grondsoort                             Zand                              Zand                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen              sporen stenen, zwak               matig puinhoudend, sterk          zwak wortelhoudend, zwak
                                       steenhoudend, zwak                grindhoudend, zwak glashoudend,   grindhoudend
                                       wortelhoudend                     zwak puinhoudend, zwak
                                                                         grindhoudend, sporen baksteen
Certificaatcode                        13229509                          13229509                          13229509
Boring(en)                             58, 64, 81, G63, G75              03, 05, 12, 19                    53, 84, 88, 94
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50                       0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,10                              2,10                              3,70
Lutum                       % ds       2,20                              3,80                              3,70
Datum van toetsing                     4-5-2020                          4-5-2020                          4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw         GSSD        Index   Meetw        GSSD         Index   Meetw         GSSD         Index

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds     <1,5           <3,6     -0,07      1,5            4,4     -0,06      <1,5          <3,1      -0,07
Barium                      mg/kg ds    <20            <53 (6)            <20            <44 (6)              75           240 (6)
Cadmium                     mg/kg ds     <0,2           <0,2     -0,03     <0,2           <0,2     -0,03       0,24          0,37     -0,02
Koper                       mg/kg ds     <5             <7       -0,22      6,2           12,0     -0,19      13            24        -0,11
Kwik                        mg/kg ds     <0,05          <0,05       -0     <0,05          <0,05       -0       0,09          0,12        -0
Lood                        mg/kg ds     17             27       -0,05     11             17       -0,07      60            89         0,08
Molybdeen                   mg/kg ds     <0,5           <0,4     -0,01     <0,5           <0,4     -0,01      <0,5          <0,4      -0,01
Nikkel                      mg/kg ds     <3             <6       -0,45      3,9            9,9     -0,39      <3            <5        -0,46
Zink                        mg/kg ds    <20            <33       -0,18     27             59       -0,14      66           139           -0



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM13bg                              MM14bg                                  MM15bg
Grondsoort                             Zand                                Zand                                    Zand
Zintuiglijke bijmengingen              sporen stenen, zwak                 matig puinhoudend, sterk                zwak wortelhoudend, zwak
                                       steenhoudend, zwak                  grindhoudend, zwak glashoudend,         grindhoudend
                                       wortelhoudend                       zwak puinhoudend, zwak
                                                                           grindhoudend, sporen baksteen
Certificaatcode                        13229509                            13229509                                13229509
Boring(en)                             58, 64, 81, G63, G75                03, 05, 12, 19                          53, 84, 88, 94
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                         0,00 - 0,50                             0,00 - 0,50
Humus                       % ds       2,10                                2,10                                    3,70
Lutum                       % ds       2,20                                3,80                                    3,70
Datum van toetsing                     4-5-2020                            4-5-2020                                4-5-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde       Voldoet aan Achtergrondwaarde           Voldoet aan Achtergrondwaarde

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01         <0,01                 <0,01              <0,01                <0,01          <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01         <0,01                  0,03               0,03                <0,01          <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,01          0,01                  0,09               0,09                 0,07           0,07
Fluorantheen                mg/kg ds       0,04          0,04                  0,28               0,28                 0,18           0,18
Chryseen                    mg/kg ds       0,04          0,04                  0,12               0,12                 0,10           0,10
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,04          0,04                  0,15               0,15                 0,09           0,09
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,04          0,04                  0,14               0,14                 0,10           0,10
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,04          0,04                  0,09               0,09                 0,09           0,09
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,04          0,04                  0,10               0,10                 0,09           0,09
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,04          0,04                  0,10               0,10                 0,10           0,10
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                     0,30    -0,03                            1,10    -0,01                       0,83    -0,02
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                   <23,0           0                        <23,0          0                     18,00         -0
PCB 28                      µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                   <1             <2
PCB 52                      µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                   <1             <2
PCB 101                     µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                   <1             <2
PCB 118                     µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                   <1             <2
PCB 138                     µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                    1,9            5,1
PCB 153                     µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                    1,3            3,5
PCB 180                     µg/kg ds      <1            <3                    <1                 <3                   <1             <2
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds     <5             17 (6)                <5                 17 (6)               <5              9 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds     <5             17 (6)                <5                 17 (6)               <5              9 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds      7             33 (6)                 7                 33 (6)                5             14 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds      9             43 (6)                 9                 43 (6)                6             16 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds    <20            <67       -0,03       <20                <67       -0,03      <20            <38       -0,03

OVERIG
Artefacten                  g             <1                                  <1                                      <1
Aard artefacten             -              0                                   0                                       0
Droge stof                  % w/w         82,1          82,0                  85,8               86,0                 81,4           81,0
Lutum                       %              2,2                                 3,8                                     3,7
Organische stof (humus)     %              2,1                                 2,1                                     3,7



Tabel 4: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                           MM16bg                              MM1og                                   MM2og
Grondsoort                             Zand                                Zand                                    Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak              sporen grind, laagjes klei, matig       zwak grindhoudend, zwak
                                       roesthoudend, zwak                  roesthoudend                            roesthoudend
                                       wortelhoudend, sterk
                                       asbesthoudend, matig
                                       baksteenhoudend
Certificaatcode                        13229509                            13227291                                13227291
Boring(en)                             61, G56, G66                        32, 35, 45, 48, 61                      36, 37, 51, 53
Traject (m -mv)                        0,00 - 0,50                         0,50 - 1,10                             0,50 - 1,00
Humus                       % ds       4,00                                2,80                                    0,90



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>Lutum                       % ds       6,40                                 3,40                                 12,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                             9-4-2020                             9-4-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde        Voldoet aan Achtergrondwaarde        Voldoet aan Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw          GSSD         Index    Meetw         GSSD         Index     Meetw         GSSD         Index

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      <1,5            <2,5      -0,07       2,6            7,9      -0,04       2,3            3,9      -0,06
Barium                      mg/kg ds     <20             <35 (6)              <20            <46 (6)              <20            <24 (6)
Cadmium                     mg/kg ds      <0,2            <0,2      -0,03      <0,2           <0,2      -0,03      <0,2           <0,2      -0,03
Koper                       mg/kg ds      13              22        -0,12      12             23        -0,11      <5             <5        -0,23
Kwik                        mg/kg ds       0,05            0,07        -0      <0,05          <0,05        -0      <0,05          <0,04        -0
Lood                        mg/kg ds      25              35        -0,03      16             24        -0,05     <10             <9        -0,09
Molybdeen                   mg/kg ds      <0,5            <0,4      -0,01      <0,5           <0,4      -0,01      <0,5           <0,4      -0,01
Nikkel                      mg/kg ds      <3              <4        -0,48       7,5           19,6      -0,24       5,1            8,1      -0,41
Zink                        mg/kg ds      35              65        -0,13      34             74        -0,11      21             33        -0,18

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds       0,01             0,01               <0,01          <0,01                 <0,01         <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds       0,02             0,02                0,01           0,01                 <0,01         <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,08             0,08                0,03           0,03                 <0,01         <0,01
Fluorantheen                mg/kg ds       0,12             0,12                0,09           0,09                 <0,01         <0,01
Chryseen                    mg/kg ds       0,06             0,06                0,06           0,06                 <0,01         <0,01
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,06             0,06                0,05           0,05                 <0,01         <0,01
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,06             0,06                0,06           0,06                 <0,01         <0,01
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,05             0,05                0,04           0,04                 <0,01         <0,01
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,06             0,06                0,05           0,05                 <0,01         <0,01
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,06             0,06                0,06           0,06                 <0,01         <0,01
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                        0,58    -0,02                      0,46     -0,03                     <0,070    -0,04
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                     <12,00     -0,01                    <18,00         -0                   <25,0       0,01
PCB 28                      µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 52                      µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 101                     µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 118                     µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 138                     µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 153                     µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB 180                     µg/kg ds      <1              <2                   <1             <3                    <1            <4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds      <5               9 (6)               <5             13 (6)               <5             18 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds      <5               9 (6)               <5             13 (6)               <5             18 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds      <5               9 (6)               <5             13 (6)               <5             18 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds      <5               9 (6)               <5             13 (6)               <5             18 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds     <20             <35        -0,03     <20            <50        -0,03     <20            <70        -0,02

OVERIG
Artefacten                  g             <1                                   <1                                   <1
Aard artefacten             -              0                                    0                                    0
Droge stof                  % w/w         80,4            80,0                 79,4           79,0                  85,1           85,0
Lutum                       %              6,4                                  3,4                                 12
Organische stof (humus)     %              4,0                                  2,8                                  0,9



Tabel 5: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                           MM3og                                MM4og                                MM5og
Grondsoort                             Zand                                 Klei                                 Zand
Zintuiglijke bijmengingen              laagjes klei, matig roesthoudend,    matig roesthoudend, laagjes zand,    zwak grindhoudend, sterk
                                       zwak roesthoudend                    zwak roesthoudend                    roesthoudend
Certificaatcode                        13227291                             13227291                             13227291




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>Boring(en)                            27, 29, 64, 88                    05, 25, 47, 58, 65                03, 19, 84, 94, G75
Traject (m -mv)                       0,50 - 1,00                       0,40 - 1,00                       0,50 - 1,20
Humus                      % ds       1,90                              0,90                              2,30
Lutum                      % ds       5,90                              14,00                             9,00
Datum van toetsing                    9-4-2020                          9-4-2020                          9-4-2020
Monsterconclusie                      Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde     Voldoet aan Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                      Meetw        GSSD         Index   Meetw        GSSD         Index   Meetw        GSSD         Index

METALEN
Kobalt                     mg/kg ds     <1,5           <2,6     -0,07      5,3            8,1     -0,04       2,2           4,4     -0,06
Barium                     mg/kg ds    <20            <36 (6)             29             45 (6)              20            41 (6)
Cadmium                    mg/kg ds     <0,2           <0,2     -0,03     <0,2           <0,2     -0,03      <0,2          <0,2     -0,03
Koper                      mg/kg ds     <5             <6       -0,23     <5             <5       -0,23      <5            <6       -0,23
Kwik                       mg/kg ds     <0,05          <0,05       -0     <0,05          <0,04       -0      <0,05         <0,05       -0
Lood                       mg/kg ds    <10            <10       -0,08    <10             <9       -0,09      12            17       -0,07
Molybdeen                  mg/kg ds     <0,5           <0,4     -0,01     <0,5           <0,4     -0,01      <0,5          <0,4     -0,01
Nikkel                     mg/kg ds      3,4            7,5     -0,42     11             16       -0,29       5,3           9,8     -0,39
Zink                       mg/kg ds    <20            <28       -0,19     27             40       -0,17      27            47       -0,16

PAK
Naftaleen                  mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01               <0,01         <0,01
Anthraceen                 mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01               <0,01         <0,01
Fenanthreen                mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,01          0,01
Fluorantheen               mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,03          0,03
Chryseen                   mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,03          0,03
Benzo(a)anthraceen         mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,04          0,04
Benzo(a)pyreen             mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,03          0,03
Benzo(k)fluorantheen       mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,05          0,05
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen   mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,05          0,05
Benzo(g,h,i)peryleen       mg/kg ds      <0,01         <0,01               <0,01         <0,01                0,04          0,04
PAK 10 VROM                mg/kg ds                    <0,070   -0,04                    <0,070   -0,04                     0,29    -0,03
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                µg/kg ds                   <25,0      0,01                   <25,0      0,01                   <21,0           0
PCB 28                     µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 52                     µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 101                    µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 118                    µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 138                    µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 153                    µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB 180                    µg/kg ds      <1            <4                  <1            <4                  <1            <3
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12    mg/kg ds     <5             18 (6)             <5             18 (6)             <5             15 (6)
Minerale olie C12 - C22    mg/kg ds     <5             18 (6)             <5             18 (6)             <5             15 (6)
Minerale olie C22 - C30    mg/kg ds     <5             18 (6)             <5             18 (6)             <5             15 (6)
Minerale olie C30 - C40    mg/kg ds     <5             18 (6)             <5             18 (6)             <5             15 (6)
Minerale olie (totaal)     mg/kg ds    <20            <70       -0,02    <20            <70       -0,02    <20            <61       -0,03

OVERIG
Artefacten                 g             <1                                <1                                <1
Aard artefacten            -              0                                 0                                 0
Droge stof                 % w/w         82,5          83,0                85,3          85,0                79,3          79,0
Lutum                      %              5,9                              14                                 9,0
Organische stof (humus)    %              1,9                               0,9                               2,3



Tabel 6: Gemeten gehalten in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Grondmonster                          MM6og
Grondsoort                            Zand




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>Zintuiglijke bijmengingen              sterk roesthoudend, matig
                                       roesthoudend, laagjes klei, zwak
                                       roesthoudend, zwak grindhoudend,
                                       sporen grind
Certificaatcode                        13227291
Boring(en)                             29, 36, 48, 53, 61
Traject (m -mv)                        1,00 - 1,50
Humus                       % ds       1,00
Lutum                       % ds       11,00
Datum van toetsing                     9-4-2020
Monsterconclusie                       Voldoet aan Achtergrondwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw         GSSD        Index

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      3,4            6,0     -0,05
Barium                      mg/kg ds     23             42 (6)
Cadmium                     mg/kg ds     <0,2           <0,2     -0,03
Koper                       mg/kg ds      6,3            9,9      -0,2
Kwik                        mg/kg ds     <0,05          <0,04       -0
Lood                        mg/kg ds    <10             <9       -0,09
Molybdeen                   mg/kg ds     <0,5           <0,4     -0,01
Nikkel                      mg/kg ds      7,5           12,5     -0,35
Zink                        mg/kg ds     29             47       -0,16

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01         <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01         <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds      <0,01         <0,01
Fluorantheen                mg/kg ds      <0,01         <0,01
Chryseen                    mg/kg ds      <0,01         <0,01
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds      <0,01         <0,01
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds      <0,01         <0,01
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds      <0,01         <0,01
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds      <0,01         <0,01
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,01          0,01
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                     0,073   -0,04
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                   <25,0      0,01
PCB 28                      µg/kg ds      <1            <4
PCB 52                      µg/kg ds      <1            <4
PCB 101                     µg/kg ds      <1            <4
PCB 118                     µg/kg ds      <1            <4
PCB 138                     µg/kg ds      <1            <4
PCB 153                     µg/kg ds      <1            <4
PCB 180                     µg/kg ds      <1            <4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds     <5             18 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds     <5             18 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds     <5             18 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds     <5             18 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds    <20            <70       -0,02

OVERIG
Artefacten                  g             <1
Aard artefacten             -              0
Droge stof                  % w/w         84,6          85,0
Lutum                       %             11
Organische stof (humus)     %              1,0




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>----------   : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
<=T          : Kleiner of gelijk aan Tussenwaarde
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : > Interventiewaarde
1            : Gemeten gehalte is <= 0
2            : Enkele parameters ontbreken in de som
6            : Heeft geen normwaarde
8            : Asbest voldoet
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde
Index        : (GSSD - AW) / (I - AW)

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.0.0 -




Tabel 7: Normwaarden conform de Wet Bodembescherming
                                                                 AW       WO       IND        I

METALEN
Kobalt                                        mg/kg ds            15       35      190     190
Cadmium                                       mg/kg ds             0,6      1,2      4,3    13
Koper                                         mg/kg ds            40       54      190     190
Kwik                                          mg/kg ds             0,15     0,83     4,8    36
Lood                                          mg/kg ds            50      210      530     530
Molybdeen                                     mg/kg ds             1,5     88      190     190
Nikkel                                        mg/kg ds            35       39      100     100
Zink                                          mg/kg ds           140      200      720     720

PAK
PAK 10 VROM                                   mg/kg ds             1,5      6,8     40      40

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                                   mg/kg ds             0,02     0,04     0,5     1

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie (totaal)                        mg/kg ds           190      190      500     5000




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>Tabel 8: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                      35-1-1                                  32-1-1                                  45-1-1
Datum                             10-4-2020                               10-4-2020                               10-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,45 - 3,45                             1,95 - 2,95                             1,50 - 2,50
Datum van toetsing                4-5-2020                                4-5-2020                                4-5-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                  Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index

METALEN
Kobalt                     µg/l       8,6            8,6          -0,14      15             15            -0,06       6,8            6,8          -0,16
Barium                     µg/l      97             97             0,08      57             57             0,01      45             45            -0,01
Cadmium                    µg/l      <0,20          <0,14         -0,05      <0,20          <0,14         -0,05      <0,20          <0,14         -0,05
Koper                      µg/l      <2,0           <1,4          -0,23       4,7            4,7          -0,17       4,3            4,3          -0,18
Kwik                       µg/l      <0,05          <0,04         -0,04      <0,05          <0,04         -0,04      <0,05          <0,04         -0,04
Lood                       µg/l      <2,0           <1,4          -0,23      <2,0           <1,4          -0,23      <2,0           <1,4          -0,23
Molybdeen                  µg/l      <2             <1            -0,01      <2             <1            -0,01      <2             <1            -0,01
Nikkel                     µg/l      17             17             0,03      32             32             0,28       4,9            4,9          -0,17
Zink                       µg/l      40             40            -0,03      42             42            -0,03     140            140              0,1

AROMATISCHE
VERBINDINGEN
Benzeen                    µg/l      <0,2           <0,1             -0      <0,2           <0,1             -0      <0,2           <0,1             -0
Ethylbenzeen               µg/l      <0,2           <0,1          -0,03      <0,2           <0,1          -0,03      <0,2           <0,1          -0,03
Tolueen                    µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
Xylenen (som)
Xylenen (som)              µg/l                     <0,21            0                      <0,21            0                      <0,21            0
meta-/para-Xyleen (som)    µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
ortho-Xyleen               µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
Styreen (Vinylbenzeen)     µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02
Som 16 Aromatische
oplosmiddelen
Som 16 Aromatische         µg/l                     <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)
oplosmiddelen

PAK
Naftaleen                  µg/l      <0,02          <0,01            0       <0,02          <0,01            0       <0,02          <0,01            0
PAK 10 VROM
PAK 10 VROM                -                        <0,00020(11)                            <0,00020(11)                            <0,00020(11)

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
1,1-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
Dichloorpropaan
Dichloorpropaan            µg/l                     <0,42            -0                     <0,42            -0                     <0,42            -0
Dichloorpropanen (0,7      µg/l       0,42                                    0,42                                    0,42
som, 1,1+1,2+1,3)
cis + trans-1,2-
Dichlooretheen
cis + trans-1,2-           µg/l                     <0,14          0,01                     <0,14          0,01                     <0,14          0,01
Dichlooretheen
1,1-Dichlooretheen         µg/l      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01
cis-1,2-Dichlooretheen     µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen   µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
Dichloormethaan            µg/l      <0,2           <0,1              0      <0,2           <0,1              0      <0,2           <0,1              0
Trichloormethaan           µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
(Chloroform)
Tribroommethaan            µg/l      <0,2           <0,1(14)                 <0,2           <0,1(14)                 <0,2           <0,1(14)
(bromoform)
Tetrachloormethaan         µg/l      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01
(Tetra)
1,1-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
1,2-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02
1,2-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
1,1,1-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1             0       <0,1           <0,1             0       <0,1           <0,1             0




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>Watermonster                     35-1-1                                  32-1-1                                  45-1-1
Datum                            10-4-2020                               10-4-2020                               10-4-2020
Filterdiepte (m -mv)             2,45 - 3,45                             1,95 - 2,95                             1,50 - 2,50
Datum van toetsing               4-5-2020                                4-5-2020                                4-5-2020
Monsterconclusie                 Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde
1,1,2-Trichloorethaan     µg/l      <0,1            <0,1         0          <0,1            <0,1         0          <0,1            <0,1         0
Trichlooretheen (Tri)     µg/l      <0,2            <0,1     -0,05          <0,2            <0,1     -0,05          <0,2            <0,1     -0,05
Tetrachlooretheen (Per)   µg/l      <0,1            <0,1         0          <0,1            <0,1         0          <0,1            <0,1         0
Vinylchloride             µg/l      <0,2            <0,1      0,02          <0,2            <0,1      0,02          <0,2            <0,1      0,02

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12   µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C12 - C22   µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C22 - C30   µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C30 - C40   µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie (totaal)    µg/l    <50             <35            -0,03    <50             <35            -0,03    <50             <35            -0,03



Tabel 9: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                     88-1-1                                  19-1-1                                  27-1-1
Datum                            10-4-2020                               1-4-2020                                1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)             1,90 - 2,90                             2,75 - 3,75                             1,50 - 2,50
Datum van toetsing               4-5-2020                                15-4-2020                               15-4-2020
Monsterconclusie                 Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                 Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index

METALEN
Kobalt                    µg/l       6,9            6,9          -0,16      <2             <1            -0,24      23             23             0,04
Barium                    µg/l     140            140             0,16      51             51                0      26             26            -0,04
Cadmium                   µg/l       0,24           0,24         -0,03      <0,20          <0,14         -0,05       1,3            1,3           0,16
Koper                     µg/l       3,9            3,9          -0,19       3,4            3,4          -0,19      <2,0           <1,4          -0,23
Kwik                      µg/l      <0,05          <0,04         -0,04      <0,05          <0,04         -0,04      <0,05          <0,04         -0,04
Lood                      µg/l      <2,0           <1,4          -0,23      <2,0           <1,4          -0,23      <2,0           <1,4          -0,23
Molybdeen                 µg/l      <2             <1            -0,01      <2             <1            -0,01      <2             <1            -0,01
Nikkel                    µg/l      15             15                0       3,7            3,7          -0,19      37             37             0,37
Zink                      µg/l     340            340             0,37      16             16            -0,07     200            200             0,18

AROMATISCHE
VERBINDINGEN
Benzeen                   µg/l      <0,2           <0,1             -0      <0,2           <0,1             -0      <0,2           <0,1             -0
Ethylbenzeen              µg/l      <0,2           <0,1          -0,03      <0,2           <0,1          -0,03      <0,2           <0,1          -0,03
Tolueen                   µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
Xylenen (som)
Xylenen (som)             µg/l                     <0,21            0                      <0,21            0                      <0,21            0
meta-/para-Xyleen (som)   µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
ortho-Xyleen              µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
Styreen (Vinylbenzeen)    µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02
Som 16 Aromatische
oplosmiddelen
Som 16 Aromatische        µg/l                     <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)
oplosmiddelen

PAK
Naftaleen                 µg/l      <0,02          <0,01            0       <0,02          <0,01            0       <0,02          <0,01            0
PAK 10 VROM
PAK 10 VROM               -                        <0,00020(11)                            <0,00020(11)                            <0,00020(11)

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan       µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
1,1-Dichloorpropaan       µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
Dichloorpropaan
Dichloorpropaan           µg/l                     <0,42            -0                     <0,42            -0                     <0,42            -0
Dichloorpropanen (0,7     µg/l       0,42                                    0,42                                    0,42



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>Watermonster                      88-1-1                                19-1-1                                27-1-1
Datum                             10-4-2020                             1-4-2020                              1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              1,90 - 2,90                           2,75 - 3,75                           1,50 - 2,50
Datum van toetsing                4-5-2020                              15-4-2020                             15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde           Overschrijding Streefwaarde           Overschrijding Streefwaarde
som, 1,1+1,2+1,3)
cis + trans-1,2-
Dichlooretheen
cis + trans-1,2-           µg/l                     <0,14        0,01                     <0,14        0,01                     <0,14        0,01
Dichlooretheen
1,1-Dichlooretheen         µg/l      <0,1           <0,1         0,01      <0,1           <0,1         0,01      <0,1           <0,1         0,01
cis-1,2-Dichlooretheen     µg/l      <0,1           <0,1                   <0,1           <0,1                   <0,1           <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen   µg/l      <0,1           <0,1                   <0,1           <0,1                   <0,1           <0,1
Dichloormethaan            µg/l      <0,2           <0,1            0      <0,2           <0,1            0      <0,2           <0,1            0
Trichloormethaan           µg/l      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01
(Chloroform)
Tribroommethaan            µg/l      <0,2           <0,1(14)               <0,2           <0,1(14)               <0,2           <0,1(14)
(bromoform)
Tetrachloormethaan         µg/l      <0,1           <0,1         0,01      <0,1           <0,1         0,01      <0,1           <0,1         0,01
(Tetra)
1,1-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01
1,2-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1        -0,02      <0,2           <0,1        -0,02      <0,2           <0,1        -0,02
1,2-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                   <0,2           <0,1                   <0,2           <0,1
1,1,1-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0
1,1,2-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0
Trichlooretheen (Tri)      µg/l      <0,2           <0,1        -0,05      <0,2           <0,1        -0,05      <0,2           <0,1        -0,05
Tetrachlooretheen (Per)    µg/l      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0      <0,1           <0,1            0
Vinylchloride              µg/l      <0,2           <0,1         0,02      <0,2           <0,1         0,02      <0,2           <0,1         0,02

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12    µg/l    <25              18(6)                <25              18(6)                <25              18(6)
Minerale olie C12 - C22    µg/l    <25              18(6)                <25              18(6)                <25              18(6)
Minerale olie C22 - C30    µg/l    <25              18(6)                <25              18(6)                <25              18(6)
Minerale olie C30 - C40    µg/l    <25              18(6)                <25              18(6)                <25              18(6)
Minerale olie (totaal)     µg/l    <50             <35          -0,03    <50             <35          -0,03    <50             <35          -0,03



Tabel 10: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                      37-1-1                                48-1-1                                51-1-1
Datum                             1-4-2020                              1-4-2020                              1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,00 - 3,00                           2,00 - 3,00                           2,00 - 3,00
Datum van toetsing                15-4-2020                             15-4-2020                             15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde           Overschrijding Streefwaarde           Overschrijding Streefwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                  Meetw         GSSD            Index   Meetw         GSSD            Index   Meetw         GSSD            Index

METALEN
Kobalt                     µg/l      14             14          -0,08      9,7             9,7        -0,13       6,1            6,1        -0,17
Barium                     µg/l      95             95           0,08    210             210           0,28      20             20          -0,05
Cadmium                    µg/l       0,39           0,39          -0     <0,20           <0,14       -0,05      <0,20          <0,14       -0,05
Koper                      µg/l       7,5            7,5        -0,13     <2,0            <1,4        -0,23       2,4            2,4        -0,21
Kwik                       µg/l      <0,05          <0,04       -0,04     <0,05           <0,04       -0,04      <0,05          <0,04       -0,04
Lood                       µg/l      <2,0           <1,4        -0,23     <2,0            <1,4        -0,23      <2,0           <1,4        -0,23
Molybdeen                  µg/l      <2             <1          -0,01     <2              <1          -0,01      <2             <1          -0,01
Nikkel                     µg/l      22             22           0,12      3,1             3,1         -0,2      13             13          -0,03
Zink                       µg/l      56             56          -0,01    <10              <7          -0,08      36             36          -0,04

AROMATISCHE
VERBINDINGEN
Benzeen                    µg/l      <0,2           <0,1           -0      <0,2           <0,1           -0      <0,2           <0,1           -0
Ethylbenzeen               µg/l      <0,2           <0,1        -0,03      <0,2           <0,1        -0,03      <0,2           <0,1        -0,03
Tolueen                    µg/l      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01      <0,2           <0,1        -0,01
Xylenen (som)
Xylenen (som)              µg/l                     <0,21          0                      <0,21          0                      <0,21          0
meta-/para-Xyleen (som)    µg/l      <0,2           <0,1                   <0,2           <0,1                   <0,2           <0,1



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>Watermonster                      37-1-1                                  48-1-1                                  51-1-1
Datum                             1-4-2020                                1-4-2020                                1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,00 - 3,00                             2,00 - 3,00                             2,00 - 3,00
Datum van toetsing                15-4-2020                               15-4-2020                               15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde             Overschrijding Streefwaarde
ortho-Xyleen               µg/l      <0,1            <0,1                    <0,1            <0,1                    <0,1            <0,1
Styreen (Vinylbenzeen)     µg/l      <0,2            <0,1     -0,02          <0,2            <0,1     -0,02          <0,2            <0,1     -0,02
Som 16 Aromatische
oplosmiddelen
Som 16 Aromatische         µg/l                     <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)                             <0,77(2,14)
oplosmiddelen

PAK
Naftaleen                  µg/l      <0,02          <0,01            0       <0,02          <0,01            0        0,03           0,03            0
PAK 10 VROM
PAK 10 VROM                -                        <0,00020(11)                            <0,00020(11)                             0,00043(11)

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
1,1-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
Dichloorpropaan
Dichloorpropaan            µg/l                     <0,42            -0                     <0,42            -0                     <0,42            -0
Dichloorpropanen (0,7      µg/l       0,42                                    0,42                                    0,42
som, 1,1+1,2+1,3)
cis + trans-1,2-
Dichlooretheen
cis + trans-1,2-           µg/l                     <0,14          0,01                     <0,14          0,01                     <0,14          0,01
Dichlooretheen
1,1-Dichlooretheen         µg/l      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01
cis-1,2-Dichlooretheen     µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen   µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1                     <0,1           <0,1
Dichloormethaan            µg/l      <0,2           <0,1              0      <0,2           <0,1              0      <0,2           <0,1              0
Trichloormethaan           µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
(Chloroform)
Tribroommethaan            µg/l      <0,2           <0,1(14)                 <0,2           <0,1(14)                 <0,2           <0,1(14)
(bromoform)
Tetrachloormethaan         µg/l      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01      <0,1           <0,1           0,01
(Tetra)
1,1-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2           <0,1          -0,01
1,2-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2           <0,1          -0,02
1,2-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1                     <0,2           <0,1
1,1,1-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0
1,1,2-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0
Trichlooretheen (Tri)      µg/l      <0,2           <0,1          -0,05      <0,2           <0,1          -0,05      <0,2           <0,1          -0,05
Tetrachlooretheen (Per)    µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0      <0,1           <0,1              0
Vinylchloride              µg/l      <0,2           <0,1           0,02      <0,2           <0,1           0,02      <0,2           <0,1           0,02

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12    µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C12 - C22    µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C22 - C30    µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie C30 - C40    µg/l    <25              18(6)                  <25              18(6)                  <25              18(6)
Minerale olie (totaal)     µg/l    <50             <35            -0,03    <50             <35            -0,03    <50             <35            -0,03



Tabel 11: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                      53-1-1                                  58-1-1                                  65-1-1
Datum                             1-4-2020                                3-4-2020                                1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,50 - 3,50                             2,20 - 3,20                             1,50 - 2,50
Datum van toetsing                15-4-2020                               15-4-2020                               15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde             Voldoet aan Streefwaarde                Voldoet aan Streefwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                  Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index   Meetw         GSSD              Index




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>Watermonster                      53-1-1                                  58-1-1                                 65-1-1
Datum                             1-4-2020                                3-4-2020                               1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,50 - 3,50                             2,20 - 3,20                            1,50 - 2,50
Datum van toetsing                15-4-2020                               15-4-2020                              15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde             Voldoet aan Streefwaarde               Voldoet aan Streefwaarde
METALEN
Kobalt                     µg/l      18             18            -0,03      2,9            2,9          -0,21      7,0            7,0          -0,16
Barium                     µg/l      60             60             0,02     29             29            -0,04     18             18            -0,06
Cadmium                    µg/l       0,84           0,84          0,08     <0,20          <0,14         -0,05     <0,20          <0,14         -0,05
Koper                      µg/l      <2,0           <1,4          -0,23     <2,0           <1,4          -0,23     <2,0           <1,4          -0,23
Kwik                       µg/l      <0,05          <0,04         -0,04     <0,05          <0,04         -0,04     <0,05          <0,04         -0,04
Lood                       µg/l      <2,0           <1,4          -0,23     <2,0           <1,4          -0,23     <2,0           <1,4          -0,23
Molybdeen                  µg/l      <2             <1            -0,01     <2             <1            -0,01     <2             <1            -0,01
Nikkel                     µg/l      49             49             0,57      9,2            9,2           -0,1      7,2            7,2          -0,13
Zink                       µg/l      31             31            -0,05    <10             <7            -0,08    <10             <7            -0,08

AROMATISCHE
VERBINDINGEN
Benzeen                    µg/l      <0,2           <0,1             -0      <0,2          <0,1             -0      <0,2          <0,1             -0
Ethylbenzeen               µg/l      <0,2           <0,1          -0,03      <0,2          <0,1          -0,03      <0,2          <0,1          -0,03
Tolueen                    µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01
Xylenen (som)
Xylenen (som)              µg/l                     <0,21            0                     <0,21            0                     <0,21            0
meta-/para-Xyleen (som)    µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2          <0,1                     <0,2          <0,1
ortho-Xyleen               µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1          <0,1                     <0,1          <0,1
Styreen (Vinylbenzeen)     µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2          <0,1          -0,02      <0,2          <0,1          -0,02
Som 16 Aromatische
oplosmiddelen
Som 16 Aromatische         µg/l                     <0,77(2,14)                            <0,77(2,14)                            <0,77(2,14)
oplosmiddelen

PAK
Naftaleen                  µg/l      <0,02          <0,01            0       <0,02         <0,01            0       <0,02         <0,01            0
PAK 10 VROM
PAK 10 VROM                -                        <0,00020(11)                           <0,00020(11)                           <0,00020(11)

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2          <0,1                     <0,2          <0,1
1,1-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2          <0,1                     <0,2          <0,1
Dichloorpropaan
Dichloorpropaan            µg/l                     <0,42            -0                    <0,42            -0                    <0,42            -0
Dichloorpropanen (0,7      µg/l       0,42                                    0,42                                   0,42
som, 1,1+1,2+1,3)
cis + trans-1,2-
Dichlooretheen
cis + trans-1,2-           µg/l                     <0,14         0,01                     <0,14         0,01                     <0,14         0,01
Dichlooretheen
1,1-Dichlooretheen         µg/l      <0,1           <0,1          0,01       <0,1          <0,1          0,01       <0,1          <0,1          0,01
cis-1,2-Dichlooretheen     µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1          <0,1                     <0,1          <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen   µg/l      <0,1           <0,1                     <0,1          <0,1                     <0,1          <0,1
Dichloormethaan            µg/l      <0,2           <0,1              0      <0,2          <0,1              0      <0,2          <0,1              0
Trichloormethaan           µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01
(Chloroform)
Tribroommethaan            µg/l      <0,2           <0,1(14)                 <0,2          <0,1(14)                 <0,2          <0,1(14)
(bromoform)
Tetrachloormethaan         µg/l      <0,1           <0,1          0,01       <0,1          <0,1          0,01       <0,1          <0,1          0,01
(Tetra)
1,1-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01      <0,2          <0,1          -0,01
1,2-Dichloorethaan         µg/l      <0,2           <0,1          -0,02      <0,2          <0,1          -0,02      <0,2          <0,1          -0,02
1,2-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1                     <0,2          <0,1                     <0,2          <0,1
1,1,1-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1          <0,1              0      <0,1          <0,1              0
1,1,2-Trichloorethaan      µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1          <0,1              0      <0,1          <0,1              0
Trichlooretheen (Tri)      µg/l      <0,2           <0,1          -0,05      <0,2          <0,1          -0,05      <0,2          <0,1          -0,05
Tetrachlooretheen (Per)    µg/l      <0,1           <0,1              0      <0,1          <0,1              0      <0,1          <0,1              0
Vinylchloride              µg/l      <0,2           <0,1           0,02      <0,2          <0,1           0,02      <0,2          <0,1           0,02

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>Watermonster                      53-1-1                                  58-1-1                             65-1-1
Datum                             1-4-2020                                3-4-2020                           1-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              2,50 - 3,50                             2,20 - 3,20                        1,50 - 2,50
Datum van toetsing                15-4-2020                               15-4-2020                          15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde             Voldoet aan Streefwaarde           Voldoet aan Streefwaarde
Minerale olie C10 - C12    µg/l     <25              18(6)                  <25             18(6)              <25             18(6)
Minerale olie C12 - C22    µg/l     <25              18(6)                  <25             18(6)              <25             18(6)
Minerale olie C22 - C30    µg/l     <25              18(6)                  <25             18(6)              <25             18(6)
Minerale olie C30 - C40    µg/l     <25              18(6)                  <25             18(6)              <25             18(6)
Minerale olie (totaal)     µg/l     <50             <35       -0,03         <50            <35       -0,03     <50            <35       -0,03



Tabel 12: Gemeten concentraties in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Watermonster                      81-1-1
Datum                             3-4-2020
Filterdiepte (m -mv)              1,53 - 2,53
Datum van toetsing                15-4-2020
Monsterconclusie                  Overschrijding Streefwaarde
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                  Meetw         GSSD              Index

METALEN
Kobalt                     µg/l       3,0            3,0          -0,21
Barium                     µg/l      37             37            -0,02
Cadmium                    µg/l      <0,20          <0,14         -0,05
Koper                      µg/l      <2,0           <1,4          -0,23
Kwik                       µg/l      <0,05          <0,04         -0,04
Lood                       µg/l      <2,0           <1,4          -0,23
Molybdeen                  µg/l      <2             <1            -0,01
Nikkel                     µg/l       5,1            5,1          -0,17
Zink                       µg/l     310            310             0,33

AROMATISCHE
VERBINDINGEN
Benzeen                    µg/l      <0,2           <0,1             -0
Ethylbenzeen               µg/l      <0,2           <0,1          -0,03
Tolueen                    µg/l      <0,2           <0,1          -0,01
Xylenen (som)
Xylenen (som)              µg/l                     <0,21            0
meta-/para-Xyleen (som)    µg/l      <0,2           <0,1
ortho-Xyleen               µg/l      <0,1           <0,1
Styreen (Vinylbenzeen)     µg/l      <0,2           <0,1          -0,02
Som 16 Aromatische
oplosmiddelen
Som 16 Aromatische         µg/l                     <0,77(2,14)
oplosmiddelen

PAK
Naftaleen                  µg/l      <0,02          <0,01            0
PAK 10 VROM
PAK 10 VROM                -                        <0,00020(11)

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,3-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1
1,1-Dichloorpropaan        µg/l      <0,2           <0,1
Dichloorpropaan
Dichloorpropaan            µg/l                     <0,42            -0
Dichloorpropanen (0,7      µg/l       0,42
som, 1,1+1,2+1,3)
cis + trans-1,2-
Dichlooretheen
cis + trans-1,2-           µg/l                     <0,14          0,01
Dichlooretheen
1,1-Dichlooretheen         µg/l      <0,1           <0,1           0,01
cis-1,2-Dichlooretheen     µg/l      <0,1           <0,1
trans-1,2-Dichlooretheen   µg/l      <0,1           <0,1



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>Watermonster                              81-1-1
Datum                                     3-4-2020
Filterdiepte (m -mv)                      1,53 - 2,53
Datum van toetsing                        15-4-2020
Monsterconclusie                          Overschrijding Streefwaarde
Dichloormethaan               µg/l           <0,2            <0,1         0
Trichloormethaan              µg/l           <0,2            <0,1     -0,01
(Chloroform)
Tribroommethaan               µg/l            <0,2               <0,1(14)
(bromoform)
Tetrachloormethaan            µg/l            <0,1               <0,1         0,01
(Tetra)
1,1-Dichloorethaan            µg/l            <0,2               <0,1         -0,01
1,2-Dichloorethaan            µg/l            <0,2               <0,1         -0,02
1,2-Dichloorpropaan           µg/l            <0,2               <0,1
1,1,1-Trichloorethaan         µg/l            <0,1               <0,1             0
1,1,2-Trichloorethaan         µg/l            <0,1               <0,1             0
Trichlooretheen (Tri)         µg/l            <0,2               <0,1         -0,05
Tetrachlooretheen (Per)       µg/l            <0,1               <0,1             0
Vinylchloride                 µg/l            <0,2               <0,1          0,02

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12       µg/l          <25              18(6)
Minerale olie C12 - C22       µg/l          <25              18(6)
Minerale olie C22 - C30       µg/l          <25              18(6)
Minerale olie C30 - C40       µg/l          <25              18(6)
Minerale olie (totaal)        µg/l          <50             <35               -0,03




----------   : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Streefwaarde
8,88         : > Streefwaarde
8,88         : > Interventiewaarde
>T           : Groter dan Tussenwaarde
11           : Enkele parameters ontbreken in de berekening van de somfractie
14           : Streefwaarde ontbreekt zorgplicht van toepassing
2            : Enkele parameters ontbreken in de som
6            : Heeft geen normwaarde
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde
Index        : (GSSD - S) / (I - S)

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.0.0 -




Tabel 13: Normwaarden conform de Wet Bodembescherming
                                                                      S         S Diep         Indicatief      I

METALEN
Kobalt                                        µg/l                  20                  0,7                 100
Barium                                        µg/l                  50                200                   625
Cadmium                                       µg/l                   0,4                0,06                  6
Koper                                         µg/l                  15                  1,3                  75
Kwik                                          µg/l                   0,05               0,01                  0,3
Lood                                          µg/l                  15                  1,7                  75
Molybdeen                                     µg/l                   5                  3,6                 300
Nikkel                                        µg/l                  15                  2,1                  75
Zink                                          µg/l                  65                 24                   800

AROMATISCHE VERBINDINGEN
Benzeen                                       µg/l                      0,2                                   30
Ethylbenzeen                                  µg/l                      4                                    150
Tolueen                                       µg/l                      7                                   1000




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>                                          S       S Diep   Indicatief     I
Xylenen (som)                      µg/l   0,2                            70
Styreen (Vinylbenzeen)             µg/l   6                             300
Som 16 Aromatische oplosmiddelen   µg/l                         150

PAK
Naftaleen                          µg/l    0,01                          70

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
1,1,1-Trichloorethaan              µg/l    0,01                          300
1,1,2-Trichloorethaan              µg/l    0,01                          130
1,1-Dichloorethaan                 µg/l    7                             900
1,1-Dichlooretheen                 µg/l    0,01                           10
1,2-Dichloorethaan                 µg/l    7                             400
cis + trans-1,2-Dichlooretheen     µg/l    0,01                           20
Dichloormethaan                    µg/l    0,01                         1000
Dichloorpropaan                    µg/l    0,8                            80
Tetrachlooretheen (Per)            µg/l    0,01                           40
Tetrachloormethaan (Tetra)         µg/l    0,01                           10
Tribroommethaan (bromoform)        µg/l                                  630
Trichlooretheen (Tri)              µg/l   24                             500
Vinylchloride                      µg/l    0,01                            5
Trichloormethaan (Chloroform)      µg/l    6                             400

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie (totaal)             µg/l   50                            600




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>Tabel 1: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                           MM7bg                         MM8bg                     MM9bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                      Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak        zwak steenhoudend, zwak   zwak puinhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak            puinhoudend, zwak         grindhoudend, zwak
                                       asfalthoudend                 grindhoudend, zwak        wortelhoudend, zwak
                                                                     wortelhoudend, zwak       glashoudend
                                                                     baksteenhoudend, zwak
                                                                     glashoudend
Humus (% ds)                           2,70                          2,70                      2,80
Lutum (% ds)                           4,50                          5,60                      1,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                  4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                    partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar         Klasse industrie
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw           GSSD          Meetw        GSSD         Meetw          GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      <1,5              <2,9       <1,5           <2,6        <1,5             <3,7
Barium                      mg/kg ds     <20               <41 (6)    <20            <37 (6)      33              128 (6)
Cadmium                     mg/kg ds      <0,2              <0,2       <0,2           <0,2         0,30             0,50
Koper                       mg/kg ds       7,0              13,0        8,2           14,8         9,4             18,9
Kwik                        mg/kg ds       0,06              0,08      <0,05          <0,05        0,05             0,07
Lood                        mg/kg ds      18                27         19             28          29               45
Molybdeen                   mg/kg ds      <0,5              <0,4       <0,5           <0,4        <0,5             <0,4
Nikkel                      mg/kg ds       3,1               7,5       <3             <5           4,9             14,3
Zink                        mg/kg ds      22                46         27             53          57              133

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01             <0,01      <0,01          <0,01       <0,01            <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01             <0,01       0,04           0,04        0,05             0,05
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,05              0,05       0,08           0,08        0,19             0,19
Fluorantheen                mg/kg ds       0,11              0,11       0,38           0,38        0,36             0,36
Chryseen                    mg/kg ds       0,05              0,05       0,18           0,18        0,20             0,20
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,05              0,05       0,22           0,22        0,18             0,18
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,06              0,06       0,21           0,21        0,21             0,21
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,04              0,04       0,12           0,12        0,15             0,15
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,05              0,05       0,15           0,15        0,19             0,19
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,05              0,05       0,16           0,16        0,20             0,20
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                         0,47                      1,50                         1,70
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                       <18,00                    <18,00                        54,0
PCB 28                      µg/kg ds      <1                <3         <1             <3          <1               <3
PCB 52                      µg/kg ds      <1                <3         <1             <3          <1               <3
PCB 101                     µg/kg ds      <1                <3         <1             <3           1,7              6,1
PCB 118                     µg/kg ds      <1                <3         <1             <3          <1               <3
PCB 138                     µg/kg ds      <1                <3         <1             <3           3,8             13,6
PCB 153                     µg/kg ds      <1                <3         <1             <3           4,4             15,7
PCB 180                     µg/kg ds      <1                <3         <1             <3           3,2             11,4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds      <5                13 (6)     <5             13 (6)      <5               13 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds      <5                13 (6)     <5             13 (6)       6               21 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds       6                22 (6)      6             22 (6)      18               64 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds       7                26 (6)      7             26 (6)      20               71 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds     <20               <52        <20            <52          40              143

OVERIG
Artefacten                  g             <1                           <1                         <1




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM7bg                         MM8bg                        MM9bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                         Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak        zwak steenhoudend, zwak      zwak puinhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak            puinhoudend, zwak            grindhoudend, zwak
                                       asfalthoudend                 grindhoudend, zwak           wortelhoudend, zwak
                                                                     wortelhoudend, zwak          glashoudend
                                                                     baksteenhoudend, zwak
                                                                     glashoudend
Humus (% ds)                           2,70                          2,70                         2,80
Lutum (% ds)                           4,50                          5,60                         1,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                     4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                       partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar            Klasse industrie
Samenstelling monster
Aard artefacten             -              0                             0                            0
Droge stof                  % w/w         85,9              86,0        84,5             85,0        86,4             86,0
Lutum                       %              4,5                           5,6                         <1
Organische stof (humus)     %              2,7                           2,7                          2,8



Tabel 2: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                           MM10bg                        MM11bg                       MM12bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                         Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak roesthoudend, zwak       matig wortelhoudend, zwak    zwak wortelhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak            puinhoudend, zwak            roesthoudend, zwak
                                       puinhoudend, zwak             grindhoudend, zwak           baksteenhoudend, resten
                                       wortelhoudend                 glashoudend                  planten, matig
                                                                                                  wortelhoudend, zwak
                                                                                                  grindhoudend, zwak
                                                                                                  puinhoudend, zwak
                                                                                                  glashoudend
Humus (% ds)                           2,90                          4,20                         8,10
Lutum (% ds)                           1,30                          5,10                         2,90
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                     4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                       partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar            Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw           GSSD          Meetw           GSSD         Meetw          GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      <1,5              <3,7        <1,5             <2,8         1,5              4,8
Barium                      mg/kg ds     <20               <54 (6)      25               70 (6)     <20              <49 (6)
Cadmium                     mg/kg ds      <0,2              <0,2         0,21             0,31       <0,2             <0,2
Koper                       mg/kg ds       6,9              13,8         8,6             15,0        10               17
Kwik                        mg/kg ds      <0,05             <0,05        0,06             0,08        0,07             0,09
Lood                        mg/kg ds      13                20          24               34          23               32
Molybdeen                   mg/kg ds      <0,5              <0,4        <0,5             <0,4        <0,5             <0,4
Nikkel                      mg/kg ds      <3                <6           3,1              7,2         3,6              9,8
Zink                        mg/kg ds      22                51          40               78          31               61

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01             <0,01       <0,01            <0,01        0,01             0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01             <0,01       <0,01            <0,01       <0,01            <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,03              0,03        0,02             0,02        0,03             0,03
Fluorantheen                mg/kg ds       0,06              0,06        0,04             0,04        0,07             0,07
Chryseen                    mg/kg ds       0,03              0,03        0,04             0,04        0,04             0,04
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,03              0,03        0,02             0,02        0,03             0,03
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,04              0,04        0,03             0,03        0,04             0,04
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,03              0,03        0,03             0,03        0,04             0,04
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,03              0,03        0,03             0,03        0,04             0,04
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,03              0,03        0,03             0,03        0,04             0,04
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                         0,29                         0,25                         0,35
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM10bg                        MM11bg                        MM12bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                          Zand
Zintuiglijke bijmengingen              zwak roesthoudend, zwak       matig wortelhoudend, zwak     zwak wortelhoudend, zwak
                                       grindhoudend, zwak            puinhoudend, zwak             roesthoudend, zwak
                                       puinhoudend, zwak             grindhoudend, zwak            baksteenhoudend, resten
                                       wortelhoudend                 glashoudend                   planten, matig
                                                                                                   wortelhoudend, zwak
                                                                                                   grindhoudend, zwak
                                                                                                   puinhoudend, zwak
                                                                                                   glashoudend
Humus (% ds)                           2,90                          4,20                          8,10
Lutum (% ds)                           1,30                          5,10                          2,90
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                      4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                        partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
PCB (som 7)                 µg/kg ds                       <17,00                        <12,00                         <6,00
PCB 28                      µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 52                      µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 101                     µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 118                     µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 138                     µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 153                     µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB 180                     µg/kg ds      <1                <2          <1                <2          <1                <1
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds      <5                12 (6)      <5                 8 (6)      <5                 4 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds      <5                12 (6)       7                17 (6)      <5                 4 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds       7                24 (6)       5                12 (6)       7                 9 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds       8                28 (6)      <5                 8 (6)      <5                 4 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds     <20               <48         <20               <33         <20               <17

OVERIG
Artefacten                  g             <1                            <1                            <1
Aard artefacten             -              0                             0                             0
Droge stof                  % w/w         85,2              85,0        76,3              76,0        76,0              76,0
Lutum                       %              1,3                           5,1                           2,9
Organische stof (humus)     %              2,9                           4,2                           8,1



Tabel 3: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                           MM13bg                        MM14bg                        MM15bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                          Zand
Zintuiglijke bijmengingen              sporen stenen, zwak           matig puinhoudend, sterk      zwak wortelhoudend, zwak
                                       steenhoudend, zwak            grindhoudend, zwak            grindhoudend, Piepschuim
                                       wortelhoudend                 glashoudend, zwak             resten
                                                                     puinhoudend, zwak
                                                                     grindhoudend, sporen
                                                                     baksteen, Lijkt opgebracht
Humus (% ds)                           2,10                          2,10                          3,70
Lutum (% ds)                           2,20                          3,80                          3,70
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                      4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                        partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw           GSSD          Meetw           GSSD          Meetw           GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      <1,5              <3,6         1,5               4,4        <1,5              <3,1
Barium                      mg/kg ds     <20               <53 (6)     <20               <44 (6)      75               240 (6)
Cadmium                     mg/kg ds      <0,2              <0,2        <0,2              <0,2         0,24              0,37
Koper                       mg/kg ds      <5                <7           6,2              12,0        13                24
Kwik                        mg/kg ds      <0,05             <0,05       <0,05             <0,05        0,09              0,12




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM13bg                        MM14bg                       MM15bg
Grondsoort                             Zand                          Zand                         Zand
Zintuiglijke bijmengingen              sporen stenen, zwak           matig puinhoudend, sterk     zwak wortelhoudend, zwak
                                       steenhoudend, zwak            grindhoudend, zwak           grindhoudend, Piepschuim
                                       wortelhoudend                 glashoudend, zwak            resten
                                                                     puinhoudend, zwak
                                                                     grindhoudend, sporen
                                                                     baksteen, Lijkt opgebracht
Humus (% ds)                           2,10                          2,10                         3,70
Lutum (% ds)                           2,20                          3,80                         3,70
Datum van toetsing                     4-5-2020                      4-5-2020                     4-5-2020
Monster getoetst als                   partij                        partij                       partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar            Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Lood                        mg/kg ds      17                27          11              17           60                89
Molybdeen                   mg/kg ds      <0,5              <0,4        <0,5            <0,4         <0,5              <0,4
Nikkel                      mg/kg ds      <3                <6           3,9             9,9         <3                <5
Zink                        mg/kg ds     <20               <33          27              59           66               139

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01             <0,01       <0,01           <0,01        <0,01             <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01             <0,01        0,03            0,03        <0,01             <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,01              0,01        0,09            0,09         0,07              0,07
Fluorantheen                mg/kg ds       0,04              0,04        0,28            0,28         0,18              0,18
Chryseen                    mg/kg ds       0,04              0,04        0,12            0,12         0,10              0,10
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,04              0,04        0,15            0,15         0,09              0,09
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,04              0,04        0,14            0,14         0,10              0,10
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,04              0,04        0,09            0,09         0,09              0,09
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,04              0,04        0,10            0,10         0,09              0,09
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,04              0,04        0,10            0,10         0,10              0,10
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                         0,30                        1,10                           0,83
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                       <23,0                       <23,0                           18,00
PCB 28                      µg/kg ds      <1                <3          <1              <3           <1                <2
PCB 52                      µg/kg ds      <1                <3          <1              <3           <1                <2
PCB 101                     µg/kg ds      <1                <3          <1              <3           <1                <2
PCB 118                     µg/kg ds      <1                <3          <1              <3           <1                <2
PCB 138                     µg/kg ds      <1                <3          <1              <3            1,9               5,1
PCB 153                     µg/kg ds      <1                <3          <1              <3            1,3               3,5
PCB 180                     µg/kg ds      <1                <3          <1              <3           <1                <2
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds      <5                17 (6)      <5              17 (6)       <5                 9 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds      <5                17 (6)      <5              17 (6)       <5                 9 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds       7                33 (6)       7              33 (6)        5                14 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds       9                43 (6)       9              43 (6)        6                16 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds     <20               <67         <20             <67          <20               <38

OVERIG
Artefacten                  g             <1                            <1                           <1
Aard artefacten             -              0                             0                            0
Droge stof                  % w/w         82,1              82,0        85,8            86,0         81,4              81,0
Lutum                       %              2,2                           3,8                          3,7
Organische stof (humus)     %              2,1                           2,1                          3,7



Tabel 4: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                           MM16bg                        MM1og                        MM2og
Grondsoort                             Zand                          Zand                         Zand




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>Zintuiglijke bijmengingen              zwak puinhoudend, zwak    sporen grind, laagjes klei,   zwak grindhoudend, zwak
                                       roesthoudend, zwak        matig roesthoudend,           roesthoudend
                                       wortelhoudend, sterk      Onderin soort van slib van
                                       asbesthoudend, matig      de oude sloot, Modder
                                       baksteenhoudend
Humus (% ds)                           4,00                      2,80                          0,90
Lutum (% ds)                           6,40                      3,40                          12,00
Datum van toetsing                     4-5-2020                  9-4-2020                      9-4-2020
Monster getoetst als                   partij                    partij                        partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar         Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw        GSSD         Meetw           GSSD          Meetw           GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds     <1,5           <2,5         2,6               7,9         2,3               3,9
Barium                      mg/kg ds    <20            <35 (6)     <20               <46 (6)     <20               <24 (6)
Cadmium                     mg/kg ds     <0,2           <0,2        <0,2              <0,2        <0,2              <0,2
Koper                       mg/kg ds     13             22          12                23          <5                <5
Kwik                        mg/kg ds      0,05           0,07       <0,05             <0,05       <0,05             <0,04
Lood                        mg/kg ds     25             35          16                24         <10                <9
Molybdeen                   mg/kg ds     <0,5           <0,4        <0,5              <0,4        <0,5              <0,4
Nikkel                      mg/kg ds     <3             <4           7,5              19,6         5,1               8,1
Zink                        mg/kg ds     35             65          34                74          21                33

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds       0,01           0,01      <0,01             <0,01       <0,01             <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds       0,02           0,02       0,01              0,01       <0,01             <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       0,08           0,08       0,03              0,03       <0,01             <0,01
Fluorantheen                mg/kg ds       0,12           0,12       0,09              0,09       <0,01             <0,01
Chryseen                    mg/kg ds       0,06           0,06       0,06              0,06       <0,01             <0,01
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       0,06           0,06       0,05              0,05       <0,01             <0,01
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       0,06           0,06       0,06              0,06       <0,01             <0,01
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       0,05           0,05       0,04              0,04       <0,01             <0,01
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       0,06           0,06       0,05              0,05       <0,01             <0,01
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds       0,06           0,06       0,06              0,06       <0,01             <0,01
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                      0,58                         0,46                         <0,070
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                   <12,00                        <18,00                        <25,0
PCB 28                      µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 52                      µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 101                     µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 118                     µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 138                     µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 153                     µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB 180                     µg/kg ds     <1             <2          <1                <3          <1                <4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds     <5              9 (6)      <5                13 (6)      <5                18 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds     <5              9 (6)      <5                13 (6)      <5                18 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds     <5              9 (6)      <5                13 (6)      <5                18 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds     <5              9 (6)      <5                13 (6)      <5                18 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds    <20            <35         <20               <50         <20               <70

OVERIG
Artefacten                  g            <1                         <1                            <1
Aard artefacten             -             0                          0                             0
Droge stof                  % w/w        80,4           80,0        79,4              79,0        85,1              85,0
Lutum                       %             6,4                        3,4                          12
Organische stof (humus)     %             4,0                        2,8                           0,9




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>Tabel 5: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                           MM3og                          MM4og                         MM5og
Grondsoort                             Zand                           Klei                          Zand
Zintuiglijke bijmengingen              laagjes klei, matig            matig roesthoudend,           zwak grindhoudend, sterk
                                       roesthoudend, zwak             laagjes zand, zwak            roesthoudend,
                                       roesthoudend, Twee keer        roesthoudend                  Waarschijnlijk
                                       gestaakt, pb in de buurt van                                 oorspronkelijk maaiveld
                                       wiertsema 2 - 4 m
Humus (% ds)                           1,90                           0,90                          2,30
Lutum (% ds)                           5,90                           14,00                         9,00
Datum van toetsing                     9-4-2020                       9-4-2020                      9-4-2020
Monster getoetst als                   partij                         partij                        partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar              Altijd toepasbaar             Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                       Meetw          GSSD            Meetw           GSSD          Meetw           GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds      <1,5            <2,6            5,3               8,1         2,2               4,4
Barium                      mg/kg ds     <20             <36 (6)         29                45 (6)      20                41 (6)
Cadmium                     mg/kg ds      <0,2            <0,2           <0,2              <0,2        <0,2              <0,2
Koper                       mg/kg ds      <5              <6             <5                <5          <5                <6
Kwik                        mg/kg ds      <0,05           <0,05          <0,05             <0,04       <0,05             <0,05
Lood                        mg/kg ds     <10             <10            <10                <9          12                17
Molybdeen                   mg/kg ds      <0,5            <0,4           <0,5              <0,4        <0,5              <0,4
Nikkel                      mg/kg ds       3,4             7,5           11                16           5,3               9,8
Zink                        mg/kg ds     <20             <28             27                40          27                47

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01       <0,01             <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01       <0,01             <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,01              0,01
Fluorantheen                mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,03              0,03
Chryseen                    mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,03              0,03
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,04              0,04
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,03              0,03
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,05              0,05
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,05              0,05
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds      <0,01           <0,01          <0,01             <0,01        0,04              0,04
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                      <0,070                           <0,070                         0,29
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                     <25,0                            <25,0                         <21,0
PCB 28                      µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 52                      µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 101                     µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 118                     µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 138                     µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 153                     µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB 180                     µg/kg ds      <1              <4             <1                <4          <1                <3
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12     mg/kg ds      <5              18 (6)         <5                18 (6)      <5                15 (6)
Minerale olie C12 - C22     mg/kg ds      <5              18 (6)         <5                18 (6)      <5                15 (6)
Minerale olie C22 - C30     mg/kg ds      <5              18 (6)         <5                18 (6)      <5                15 (6)
Minerale olie C30 - C40     mg/kg ds      <5              18 (6)         <5                18 (6)      <5                15 (6)
Minerale olie (totaal)      mg/kg ds     <20             <70            <20               <70         <20               <61

OVERIG
Artefacten                  g             <1                             <1                            <1
Aard artefacten             -              0                              0                             0




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>Grondmonster                           MM3og                          MM4og                      MM5og
Grondsoort                             Zand                           Klei                       Zand
Zintuiglijke bijmengingen              laagjes klei, matig            matig roesthoudend,        zwak grindhoudend, sterk
                                       roesthoudend, zwak             laagjes zand, zwak         roesthoudend,
                                       roesthoudend, Twee keer        roesthoudend               Waarschijnlijk
                                       gestaakt, pb in de buurt van                              oorspronkelijk maaiveld
                                       wiertsema 2 - 4 m
Humus (% ds)                           1,90                           0,90                       2,30
Lutum (% ds)                           5,90                           14,00                      9,00
Datum van toetsing                     9-4-2020                       9-4-2020                   9-4-2020
Monster getoetst als                   partij                         partij                     partij
Bodemklasse monster                    Altijd toepasbaar              Altijd toepasbaar          Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Droge stof                  % w/w         82,5            83,0           85,3             85,0      79,3             79,0
Lutum                       %              5,9                           14                          9,0
Organische stof (humus)     %              1,9                            0,9                        2,3



Tabel 6: Samenstellingwaarden en toetsing voor grond conform Besluit Bodemkwaliteit
Grondmonster                            MM6og
Grondsoort                              Zand
Zintuiglijke bijmengingen               sterk roesthoudend, matig
                                        roesthoudend, laagjes klei,
                                        zwak roesthoudend, zwak
                                        grindhoudend, sporen grind,
                                        Onderin soort van slib van de
                                        oude sloot
Humus (% ds)                            1,00
Lutum (% ds)                            11,00
Datum van toetsing                      9-4-2020
Monster getoetst als                    partij
Bodemklasse monster                     Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
Monstermelding 1
Monstermelding 2
Monstermelding 3
                                        Meetw           GSSD

METALEN
Kobalt                      mg/kg ds        3,4              6,0
Barium                      mg/kg ds       23               42 (6)
Cadmium                     mg/kg ds       <0,2             <0,2
Koper                       mg/kg ds        6,3              9,9
Kwik                        mg/kg ds       <0,05            <0,04
Lood                        mg/kg ds      <10               <9
Molybdeen                   mg/kg ds       <0,5             <0,4
Nikkel                      mg/kg ds        7,5             12,5
Zink                        mg/kg ds       29               47

PAK
Naftaleen                   mg/kg ds       <0,01            <0,01
Anthraceen                  mg/kg ds       <0,01            <0,01
Fenanthreen                 mg/kg ds       <0,01            <0,01
Fluorantheen                mg/kg ds       <0,01            <0,01
Chryseen                    mg/kg ds       <0,01            <0,01
Benzo(a)anthraceen          mg/kg ds       <0,01            <0,01
Benzo(a)pyreen              mg/kg ds       <0,01            <0,01
Benzo(k)fluorantheen        mg/kg ds       <0,01            <0,01
Indeno-(1,2,3-c,d)pyreen    mg/kg ds       <0,01            <0,01
Benzo(g,h,i)peryleen        mg/kg ds        0,01             0,01
PAK 10 VROM                 mg/kg ds                         0,073
PAK 10 VROM

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)                 µg/kg ds                       <25,0
PCB 28                      µg/kg ds       <1               <4
PCB 52                      µg/kg ds       <1               <4
PCB 101                     µg/kg ds       <1               <4



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>Grondmonster                                MM6og
Grondsoort                                  Zand
Zintuiglijke bijmengingen                   sterk roesthoudend, matig
                                            roesthoudend, laagjes klei,
                                            zwak roesthoudend, zwak
                                            grindhoudend, sporen grind,
                                            Onderin soort van slib van de
                                            oude sloot
Humus (% ds)                                1,00
Lutum (% ds)                                11,00
Datum van toetsing                          9-4-2020
Monster getoetst als                        partij
Bodemklasse monster                         Altijd toepasbaar
Samenstelling monster
PCB 118                       µg/kg ds         <1                 <4
PCB 138                       µg/kg ds         <1                 <4
PCB 153                       µg/kg ds         <1                 <4
PCB 180                       µg/kg ds         <1                 <4
PCB (som 7)

OVERIGE
(ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie C10 - C12       mg/kg ds         <5                 18 (6)
Minerale olie C12 - C22       mg/kg ds         <5                 18 (6)
Minerale olie C22 - C30       mg/kg ds         <5                 18 (6)
Minerale olie C30 - C40       mg/kg ds         <5                 18 (6)
Minerale olie (totaal)        mg/kg ds        <20                <70

OVERIG
Artefacten                    g                <1
Aard artefacten               -                 0
Droge stof                    % w/w            84,6               85,0
Lutum                         %                11
Organische stof (humus)       %                 1,0




----------   : Geen toetsnorm aanwezig
<            : kleiner dan de detectielimiet
8,88         : <= Achtergrondwaarde
8,88         : Wonen
8,88         : Industrie
8,88         : <= Interventiewaarde
8,88         : Niet Toepasbaar > IW
1            : Gemeten gehalte is <= 0
2            : Enkele parameters ontbreken in de som
6            : Heeft geen normwaarde
8            : Asbest voldoet
#            : verhoogde rapportagegrens
GSSD         : Gestandaardiseerde meetwaarde

              - Getoetst via de BoToVa service, versie 3.0.0 -




Tabel 7: Normwaarden (mg/kg) conform Regeling Besluit Bodemkwaliteit
                                                                  AW        WO       IND       I

METALEN
Kobalt                                        mg/kg ds             15        35      190     190
Cadmium                                       mg/kg ds              0,6       1,2      4,3    13
Koper                                         mg/kg ds             40        54      190     190
Kwik                                          mg/kg ds              0,15      0,83     4,8    36
Lood                                          mg/kg ds             50       210      530     530
Molybdeen                                     mg/kg ds              1,5      88      190     190
Nikkel                                        mg/kg ds             35        39      100     100
Zink                                          mg/kg ds            140       200      720     720

PAK



Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>                                    AW      WO      IND        I
PAK 10 VROM              mg/kg ds    1,5     6,8     40       40

GECHLOREERDE
KOOLWATERSTOFFEN
PCB (som 7)              mg/kg ds    0,02    0,04     0,5      1

OVERIGE (ORGANISCHE)
VERBINDINGEN
Minerale olie (totaal)   mg/kg ds   190     190     500     5000




Projectcode: 20200247
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                       :      Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                         :      20200247
(Deel)locatie                                 :      Gat 101


Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat          Lengte [m]   Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           101             0,3              0,3             0,05                              2


           Gat             k [-]           nk [-]        Massa AVM        Massa AVM niet-          Serpentijnasbest                                           Amfiboolasbest
                                                      hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                      Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet        Actinoliet        Anthophylliet   Tremoliet
                                                                                                  %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld %asbest, gemiddeld      %asbest,      %asbest,
                                                                                                                                                                                       gemiddeld     gemiddeld

           101           golplaat            2             37,85                 0                      12,5                   0                    0                  0                  0             0
          Totaal                             2             37,85                 0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                     730,13            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                  waarvan:
                                                                                                  • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                 0,0            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                  • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                730,1           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                   : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                    : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                             Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie,
                                     ruimtelijke eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit
                                     moet het hoogste gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                 : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest            : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                     verwerkt).
Gewogen gehalte                      : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                  : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende
                                     norm mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                     : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                     tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                       : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                     tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en
                                     vezelvormig tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                          1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                            :      Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                              :      20200247
(Deel)locatie                                      :      Gat 05



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                     14,2           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     82,1           %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                      43            % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8           kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat             Lengte [m]     Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

            5                 0,5                0,3             0,3                               5



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                   0,8           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                   0,1           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                   1,6           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                    0            mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                   0,8           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                     0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]              nk [-]       Massa AVM        Massa AVM niet-          Serpentijnasbest                                           Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet        Actinoliet        Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                       %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld %asbest, gemiddeld      %asbest,      %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld     gemiddeld

            5            asbestcement              2             13,9                 0                      17,5                    0                  3,5                 0                  0             0
                           golfplaat
                               0                   3
                                                   0             21,5
                                                                  0                   0                      12,5
                                                                                                              0                      0                   0                  0                  0             0
          Totaal                                   5             35,4                 0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                          150,60            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       waarvan:
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                 0,5            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                150,1           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie,
                                          ruimtelijke eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit
                                          moet het hoogste gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende
                                          norm mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en
                                          vezelvormig tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                             1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                            :      Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                              :      20200247
(Deel)locatie                                      :      Gat 61



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                     13,9           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     85,6           %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2            % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8           kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat             Lengte [m]     Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           61                 0,3                0,3             0,5                               0



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                     0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]              nk [-]       Massa AVM        Massa AVM niet-          Serpentijnasbest                                           Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet        Actinoliet        Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                       %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld %asbest, gemiddeld      %asbest,      %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld     gemiddeld

           61            asbestcement              1             7,94                 0                      12,5                    0                   0                  0                  0             0
          Totaal                                   1             7,94                 0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                           14,31            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       waarvan:
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                  0,0           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                 14,3           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie,
                                          ruimtelijke eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit
                                          moet het hoogste gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende
                                          norm mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en
                                          vezelvormig tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                             1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                            :      Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                              :      20200247
(Deel)locatie                                      :      Gat 61



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                     13,9           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     85,6           %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2            % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8           kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat             Lengte [m]     Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           61                 0,3                0,3             0,5                               0



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                     0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]              nk [-]       Massa AVM        Massa AVM niet-          Serpentijnasbest                                           Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet        Actinoliet        Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                       %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld %asbest, gemiddeld      %asbest,      %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld     gemiddeld

           61            asbestcement              1             7,94                 0                      12,5                    0                   0                  0                  0             0
          Totaal                                   1             7,94                 0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                           14,31            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       waarvan:
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                  0,0           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                 14,3           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie,
                                          ruimtelijke eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit
                                          moet het hoogste gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende
                                          norm mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en
                                          vezelvormig tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                             1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                           :       Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                             :       20200247
(Deel)locatie                                     :       Gat 56



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                      13           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     74,7          %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2           % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8          kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat            Lengte [m]      Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           56                 0,3                0,3             0,5                               17



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                    54          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                    40          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                    77          mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                    36          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                    18          mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                    0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                    0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]             nk [-]        Massa AVM         Massa AVM niet-         Serpentijnasbest                                             Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel           Amosiet             Crocidoliet           Actinoliet       Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                    %asbest, gemiddeld     %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld     %asbest,       %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld      gemiddeld

           56              golfplaat             17             1041                  0                      12,5                   0                   0                     0                 0             0
          Totaal                                 17             1041                  0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                          2.203,50           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                    waarvan:
                                                                                                    • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                     52,9           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                    • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                    2150,6          mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie, ruimtelijke
                                          eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit moet het hoogste
                                          gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende norm
                                          mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en vezelvormig
                                          tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                                   1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                            :      Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                              :      20200247
(Deel)locatie                                      :      Gat 61



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                     13,9           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     85,6           %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2            % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8           kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat             Lengte [m]     Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           61                 0,3                0,3             0,5                               0



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                     0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]              nk [-]       Massa AVM        Massa AVM niet-          Serpentijnasbest                                           Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet        Actinoliet        Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                       %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld %asbest, gemiddeld      %asbest,      %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld     gemiddeld

           61            asbestcement              1             7,94                 0                      12,5                    0                   0                  0                  0             0
          Totaal                                   1             7,94                 0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                           14,31            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       waarvan:
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                  0,0           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                 14,3           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie,
                                          ruimtelijke eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit
                                          moet het hoogste gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende
                                          norm mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn
                                          tot lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en
                                          vezelvormig tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                             1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                           :       Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                             :       20200247
(Deel)locatie                                     :       Gat 56



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                      13           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     74,7          %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2           % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8          kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat            Lengte [m]      Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           56                 0,3                0,3             0,5                               17



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                    54          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                    40          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                    77          mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                    36          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                    18          mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                    0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                    0           mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]             nk [-]        Massa AVM         Massa AVM niet-         Serpentijnasbest                                             Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel           Amosiet             Crocidoliet           Actinoliet       Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                    %asbest, gemiddeld     %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld     %asbest,       %asbest,
                                                                                                                                                                                            gemiddeld      gemiddeld

           56              golfplaat             17             1041                  0                      12,5                   0                   0                     0                 0             0
          Totaal                                 17             1041                  0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                          2.203,50           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                    waarvan:
                                                                                                    • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                     52,9           mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                    • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                    2150,6          mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie, ruimtelijke
                                          eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit moet het hoogste
                                          gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende norm
                                          mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en vezelvormig
                                          tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                                   1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>Toetsingstabel NEN5707 - verkennend bodemonderzoek 1)

Projectgegevens
Locatie                                           :       Leuriks Oost Enschede
Projectnummer Geofoxx                             :       20200247
(Deel)locatie                                     :       Gat 45



Monstergegevens
Massa veldvochtig analysemonster                                                       :                     16,8           kg
Gehalte droge stof                                                                     :                     75,9           %
Percentage grove materialen (>20mm)                                                    :                       2            % V/V
Volumieke massa van de geconsolideerde grond op locatie                                :                      1,8           kg/dm3



Gegevens geïnspecteerde gaten
           Gat            Lengte [m]      Breedte [m]         Lengte [m]        Aantal stukken AVM bij monstername

           45                 0,3                0,3             0,5                               1



Analyseresultaten in de fijne fractie (<20 mm) binnen de (deel)locatie
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie                                                                      :                     12          mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (ondergrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     8,4         mg/kg d.s.
Gemeten gehalte asbest in de grondfractie (bovengrens 95% betrouwbaarheidsinterval)                            :                     20          mg/kg d.s.

Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                            :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte serpentijnasbest in de grondfractie (niet-hechtgebonden)                                       :                     0           mg/kg d.s.

Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (hechtgebonden)                                              :                     0           mg/kg d.s.
Gemeten gehalte amfiboolasbest in de grondfractie (niet hechtgebonden)                                         :                     12          mg/kg d.s.



Analyseresultaten in de grove fractie (>20 mm) binnen de (deel)locatie
           Gat                k [-]             nk [-]        Massa AVM         Massa AVM niet-         Serpentijnasbest                                              Amfiboolasbest
                                                           hechtgebonden [g]   hechtgebonden [g]
                                                                                                           Chrysotiel            Amosiet             Crocidoliet           Actinoliet       Anthophylliet   Tremoliet

                                                                                                       %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld   %asbest, gemiddeld     %asbest,       %asbest,
                                                                                                                                                                                             gemiddeld      gemiddeld

           45           asbestcement              1             1,95                  0                      12,5                    0                   0                     0                 0             0
          Totaal                                  1             1,95                  0



Homogeniteitstoets
Kan het mengmonster als homogeen worden beschouwd?                                     :                       ja



Toetsingsresultaat asbest in de (deel)locatie (na correctie op hoeveelheid grove materialen):                                                                            121,56            mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       waarvan:
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de fijne fractie (<20 mm):                   117,6          mg/kg d.s. gewogen asbest
                                                                                                       • gehalte aan asbest in de grove fractie (>20 mm):                    4,0           mg/kg d.s. gewogen asbest



Legenda afkortingen:
nk                                        : het aantal asbesthoudende materiaaldeeltjes van het asbesttype k .
k                                         : asbesttype; voorbeelden van asbeststypen k zijn V-plaat(vlakke plaat), G-Plaat (golfplaat), pulp, board, bitumen etc.
Homogeen                                  Sprake is van homogeniteit als er geen significante verschillen zijn in gehalten van de gaten/sleuven o.b.v. de verzamelde AVM binnen dezelfde (deel)locatie, ruimtelijke
                                          eenheid (RE) of vak. Bij homogeniteit mag het gemiddelde gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden. Bij inhomogeniteit moet het hoogste
                                          gehalte asbest van de verschillende gaten/sleuven worden aangehouden.
Hechtgebonden asbest                      : hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn verwerkt).
Niet hechtgebonden asbest                 : niet-hechtgebonden asbest is asbest in een product waarvan de asbestvezels niet of slecht zijn ingesloten in de matrix (het materiaal waarin de asbestvezels zijn
                                          verwerkt).
Gewogen gehalte                           : het gewogen gehalte is gelijk aan het gemeten gehalte aan serpentijnasbest vermeerderd met 10x het gemeten gehalte aan amfiboolasbest.
AVM                                       : asbestverdacht materiaal : materiaal dat op basis van voorkennis en/of beoordeling met het blote oog een zodanige hoeveelheid asbest bevat dat de vigerende norm
                                          mogelijk wordt overschreden.
Serpentijnasbest                          : vezelvormige silicaten die behoren tot de serpentijnmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanner ze worden vermalen of verwerkt. Chrysotielasbest valt onder deze serpentijnmineralen.
Amfiboolasbest                            : vezelvormige silicaten die behoren tot de amfiboolmineralen die zijn uitgekristaliseerd in de zogenaamde asbestiforme vorm en daardoor makkelijk splijtbaar zijn tot
                                          lange, dunne, flexibele sterke vezels wanneer ze worden vermalen of verwerkt. Crocidoliet-, amosiet-, vezelvormig anthophyliet, vezelvormig actinoliet en vezelvormig
                                          tremoliet vallen onder deze amfiboolmineralen.




                                   1) NEN 5707 'Bodem - Inspectie en monsterneming van asbest in bodem en partijen grond' - augustus 2015 ; Toetsingstabel Geofoxx 6.1 - september 2015.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 5: Toelichting bodemonderzoek en asbest




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Algemeen
In deze bijlage zijn de technische handelingen die worden verricht bij milieukundig bodem-
onderzoek in het algemeen, beschreven en toegelicht. De veldwerkzaamheden worden
uitgevoerd conform een intern kwaliteitssysteem dat voldoet aan de ISO-9001 en de VCA**
normen (VeiligheidsChecklistAannemers). De van toepassing zijnde protocollen staan in dit
rapport beschreven.

Boorwerkzaamheden en bemonstering
Grond
Meestal worden boringen handmatig verricht met een zogenaamde edelmanboor. In andere
gevallen wordt gebruik gemaakt van een guts, een zuigerboor of een pulsboor. In beton- of
asfaltverhardingen worden met een diamantboor gaten geboord om de onderliggende bodem
te kunnen bereiken. Regelmatig komt het voor dat losse verhardingsmaterialen zijn
aangebracht (met name puin). Om die reden moeten boringen soms (gedeeltelijk) worden
uitgevoerd met een puinboor, een slagguts, een ramguts of een mechanische boorstelling.

Grondwater
In een boorgat kan een peilbuis worden geplaatst om grondwatermonsters te nemen.
Peilbuizen zijn kunststof buizen die over een lengte van (meestal) één meter zijn
geperforeerd. Het geperforeerde gedeelte (filter) wordt voorzien van een filterkous om
inspoeling van fijn bodemmateriaal te voorkomen.

Voor het verkrijgen van een representatief grondwatermonster wordt de peilbuis afgepompt,
direct na plaatsing en voorafgaand aan de monstername. Monstername vindt plaats na
minimaal een week standtijd. Voor het afpompen en bemonsteren van het grondwater wordt
gebruik gemaakt van een slangenpomp. Per peilbuis wordt het grondwater met een schoon
stuk (siliconen)slang bemonsterd om contaminatie uit te sluiten. De grondwatermonsters
worden gekoeld bewaard in luchtdicht afgesloten glazen flessen met kunststof schroefdop.

Zintuiglijk onderzoek
In het veld worden grond en grondwater zintuiglijk onderzocht. Het zintuiglijk onderzoek is te
splitsen in:
      lithologisch onderzoek, waarbij de opgeboorde grondsoorten worden geclassificeerd.
      onderzoek naar verontreiniging, waarbij zintuiglijk waarneembare afwijkingen in of
          aan het bodemmateriaal worden beschreven.

    De benaming van de zintuiglijk waargenomen bijzonderheden is afwijkend van de
    benaming in Protocol 2001. De gehanteerde gradaties komen overeen.

Gradaties                          Hoeveelheid (protocol 2001)   Hoeveelheid (volgens codering
                                                                 NEN5104 en NEN5706)
< 5%                               weinig                        zwak
5% - 15%                           veel                          matig
15%- 50%                           zeer veel                     sterk
50% - 80%                          -                             uiterst
> 80%                              -                             volledig
-:       niet benoemd

De hoeveelheden zwak, matig en sterk komen overeen met de gradaties en hoeveelheden
zoals benoemd in Protocol 2001. De grens van 80% tussen uiterst en volledig is gebaseerd
op de definitie van een bouwstof uit het Besluit bodemkwaliteit.

De hoeveelheden volgens NEN5104 en NEN5706 zijn voor bodemvreemde bestanddelen niet
gedefinieerd. Om deze coderingen te kunnen duiden is aansluiting gemaakt bij Protocol
2001.




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                       Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bij olieproducten wordt gebruik gemaakt van de 'oliepan-methode'. Daarbij wordt de grond
verkruimeld in een schaal met water. Het verschijnen van een oliefilm op het water is een
teken dat er olieachtige stoffen in de grond aanwezig kunnen zijn.
Eventueel worden PID-metingen uitgevoerd (alleen als specifiek in rapport vermeld). Met
behulp van de PID-meter kan de hoeveelheid ioniseerbare vluchtige bestanddelen in de
opgeboorde grond worden bepaald.

Mede op basis van de resultaten van het zintuiglijk onderzoek wordt beslist welke monsters
op welke chemische stoffen worden geanalyseerd.

Stromingsrichting grondwater en doorlaatbaarheid van de bodem
Via een waterpassing kan de lokale stromingsrichting van het grondwater worden bepaald.
Met de gegevens van een waterpassing kan een inschatting worden gemaakt van het
verspreidingspatroon van een verontreiniging in het grondwater.

Bij een waterpassing wordt het grondwaterpeil in meerdere peilbuizen bepaald ten opzichte
van een vast punt op het terrein. Hieruit volgt of er sprake is van een eenduidige
grondwaterstromingsrichting en hoe sterk deze stroming is.

Via een zogenaamde doorlaatbaarheidstest kan de waterdoorlaatbaarheid van de grond onder
de grondwaterspiegel worden vastgesteld. Bepaald wordt hoe snel een boorgat weer wordt
gevuld met toestromend grondwater, nadat het gat is leeggepompt. Het resultaat van de
test geeft, samen met de algemene geohydrologische informatie over de onderzoekslocatie
een indicatie van de hoeveelheid grondwater dat zal toestromen bij ontgraving van een
verontreiniging of bij een grondwatersanering.

Chemisch onderzoek
Indien bij het zintuiglijk onderzoek in overeenkomende bodemlagen uit verschillende boringen
geen afwijkingen worden aangetroffen mogen mengmonsters worden samengesteld. Voor
chemische analyse op mengmonsters wordt gekozen om zoveel mogelijk informatie te
verkrijgen tegen relatief beperkte analysekosten. Het risico hierbij is dat in het mengmonster
een verontreiniging wordt aangetroffen waarbij niet duidelijk is of alle monsters in dezelfde
mate zijn verontreinigd, ofwel dat één of enkele monsters relatief sterk zijn verontreinigd.
Indien een dergelijke situatie optreedt, dan worden in principe de individuele monsters
waaruit dat mengmonster was samengesteld geanalyseerd op de betreffende stof. Op die
manier wordt vastgesteld hoe de verontreiniging is verdeeld over de monsters.

Indien er sprake is van een onverdacht terrein worden minimaal twee grondmengmonsters en
minimaal één grondwatermonster geanalyseerd op een breed pakket aan stoffen. Deze
stoffen zijn opgenomen in de zogeheten standaardpakketten voor grond en grondwater.
Indien er sprake is van aandachtspunten waarbij bekend is om welke verontreinigende
stoffen het gaat, worden de betreffende monsters onderzocht op de relevante stoffen. In het
algemeen worden monsters die tijdens het zintuiglijk onderzoek als afwijkend zijn
beoordeeld, niet gemengd. Wel wordt met mengmonsters gewerkt indien een homogene
afwijkende laag wordt aangetroffen, bijvoorbeeld een puinhoudende verhardingslaag.
Grondwatermonsters worden in principe nooit gemengd.

Het laboratoriumonderzoek zal worden uitgevoerd conform het AS3000 kwaliteitswaarborg
door een onafhankelijk, door de Raad voor Accreditatie erkend, laboratorium. Op de
certificaten is te zien door welk laboratorium de analyses in dit onderzoek zijn verricht.

Afkortingen en begrippen
m-gws: meter beneden de grondwaterspiegel;
m-mv: meter beneden maaiveld.




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Wat is asbest?
Asbest is een verzamelnaam voor een aantal in de natuur voorkomende mineralen die zijn
opgebouwd uit fijne vezels (in tegenstelling tot wat veel mensen denken is asbest geen
chemisch product). Het asbest wordt als delfstof in mijnen (dagbouw) gewonnen; de lagen
asbest zijn ingesloten in gesteente. De landen waar asbest gewonnen wordt, zijn onder meer
Rusland, Canada en Zuid-Afrika. Asbest komt in Nederland niet van nature voor maar is
ingevoerd vanuit het buitenland. Ruwe asbest is in het verleden ingevoerd en aan een grote
verscheidenheid van producten toegevoegd. De in Nederland ingevoerde en toegepaste
asbestsoorten zijn:

chrysotiel (wit asbest, 84% van de productie);
amosiet (bruin asbest, 4% van de productie);
crocidoliet (blauw asbest, 12% van de productie).

De overige asbestsoorten komen slechts sporadisch voor. De kleuren waarmee de
asbestsoorten aangeduid worden, zijn overigens alleen microscopisch waarneembaar.

Asbest is vanwege zijn eigenschappen in het verleden veelvuldig toegepast als toevoeging in
diverse producten. Het materiaal zal in Nederland niet in pure vorm worden aangetroffen,
maar is in percentages (tot maximaal 80 à 90 procent) gemengd met andere producten.
De meest voorkomende toepassing is de toevoeging aan bouwmaterialen zoals
cementplaten. De bekende asbestcementen golfplaten bestaan voor circa 80% uit cement en
circa 20% uit asbest.

Toepassingsgebieden asbest
Asbest is in zo’n 3.000 verschillende producten toegepast. Veelgebruikte toepassingen zijn:
   -    Asbestcement: golfplaten, riolering, wand- en plafondplaten, borstweringsplaten,
        boeiboorden, bloembakken enz.. De bedrijven in Nederland die veel van deze
        producten hebben geproduceerd zijn Asbestona in Harderwijk en Eternit in Goor;
   -    Brandwerende textiel: brandwerende kleding, handschoenen, branddekens,
        lasgordijnen, theatergordijnen;
   -    Brandwerend plaatmateriaal: brandwerend materiaal in bijvoorbeeld brandkasten, als
        schimmelwerende onderlaag voor vinylvloerbedekking, onderlaag van behang;
   -    Spuitasbest (asbest vermengd met bindmiddel; wolachtig uiterlijk): gespoten tegen
        dragende constructiebalken van gebouwen (brandwering);
   -    Vulstof: in kitten (bijvoorbeeld de kassen in het Westland, maar ook bij metalen
        raamkozijnen van gebouwen), vloer- en wandafwerkmiddelen;
   -    Asbesthoudend kunststof: remvoering, remblokken, koppelingsplaten;
   -    Koord: : afdichtingkoord in kachels.

Hechtgebondenheid asbest
Het risico van asbest wordt bepaald door de losse respirabele vezels. De vezels zijn
gebonden in materialen. Afhankelijk van de hardheid c.q. hechtgebondenheid van het
materiaal komen snel of minder snel asbestvezels vrij. Er worden twee typen materialen
onderscheiden namelijk: “hechtgebonden” en “niet-hechtgebonden” materialen.
Wanneer het asbest bijvoorbeeld met cement is vermengd (hard materiaal), spreekt men over
hechtgebonden asbest. De vezels zitten stevig gebonden in het cement en komen hieruit
alleen vrij bij bewerking van het materiaal. Hechtgebonden materiaal vormt zodoende geen
direct risico. Wanneer het asbest wordt gebroken of verweerd is, of slechtgeboden in een
matrix voorkomt (wol, papier, textiel etc.) komen de vezels eerder los van het
bindingsmateriaal en ontstaan er gezondheidsrisico’s als er respirabele vezels in de lucht
komen.

Eigenschappen van asbest in de bodem
Bepaalde eigenschappen van asbest zijn van belang tijdens het onderzoek naar asbest in de
bodem. Hieronder wordt op deze eigenschappen kort ingegaan:



projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020                                                  Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




    -   visuele herkenbaarheid van asbest. Asbest in de bodem is, in tegenstelling tot de
        meeste chemische verontreinigingen in het merendeel van de gevallen visueel
        zichtbaar. De herkenning van de asbesthoudende deeltjes door de onderzoeker is
        zodoende essentieel;
    -   verspreidingsgedrag. Asbesthoudend materiaal loogt niet uit zodat verdere
        verspreiding van het materiaal in de omgeving alleen door menselijk handelen
        veroorzaakt kan worden. Asbesthoudend materiaal kan zodoende niet worden
        verwacht in ongeroerde bodemlagen.

Wettelijk kader

Voor asbest op of in de bodem, grond en puin kunnen diverse wettelijke kaders van
toepassing zijn. Figuur 1 biedt ondersteuning in het positioneren van asbestproblemen binnen
het juiste kader.

Figuur 1: Het wettelijk kader en bevoegd gezag

                                             Asbest in bodem, grond of puin.
                                                 Welk wettelijk kader?

             weg of strook langs een weg?               BAW / Inspectie Milieuhygiëne
                                                  ja
                               nee


          stortplaats, geluidswal of depot voor            Wm / provincie of gemeente
          grond/puin of strook langs een weg?
                                                   ja
                                 nee


           ondergronds bouwwerk of leiding?              (O.)Asbestverwijderingsbesluit/
                                                                   gemeente
                                                  ja
                                 nee


            asbestbevattende afvalstroom?                   Wm, WvS / provincie of
                                                                 gemeente
                                                  ja

                                 nee


             Wbb, / provincie of gemeente


Definiëring begrippen
    -    Geluidswal: een geluidswerende voorziening die bestaat uit grond. Aangebracht
         boven het maaiveld en het maakt geen onderdeel uit van de bodem;
    -    Ondergrondse werken: bouwwerken zoals kelders en fundamenten of ondergronds
         leidingnet met bijvoorbeeld asbestbevattende cementleidingen;
    -    Puin (= niet bodem): het materiaal bestaat voor meer dan 50% (gewicht) uit
         puindelen / bodemvreemde delen die groter zijn dan 2 mm (bron: provincie
         Gelderland);
    -    Stortplaats: inrichting (of gedeelte van inrichting) waar afvalstoffen worden gestort.
         Onder stortplaats wordt ook begrepen een stortplaats waar het storten van
         afvalstoffen is beëindigd. (Stortbesluit bodembescherming (Stb. 55, 1993) en de
         (voor 1996, NAVOS) gesloten stortplaatsen;
    -    Strook: stroken van een halve meter aan beide zijden van en direct aansluitend op
         een weg (bron: regeling asbestwegen Wms, art. 1e);




projectnummer                 datum
20200247/MRUS                 mei 2020                                                     Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




    -     Weg: Weg, pad, parkeerplaats, erfverharding of gedeelte daarvan, alsmede andere
          grond die bestemd is om door rij- of ander verkeer te worden gebruikt.(Bron: regeling
          asbestwegen Wms, art. 1d);
    -     Zwerfasbest: asbest is op de bodem aanwezig en heeft zich niet vermengd met de
          bodem;

Besluit asbestwegen
De regeling Asbestwegen (Wet milieugevaarlijke stoffen, VROM, februari 1999) is medio
2000 omgezet in een besluit. Kort samengevat houdt de regeling het volgende in: Het is met
ingang van 1 januari 2000 verboden een weg die asbest bevat, voorhanden te hebben.
Onder weg worden binnen deze regeling ook beschouwd paden,sporen, parkeerplaatsen,
bermen en erven.

Uitzonderingen: De regeling is niet van toepassing op wegeigenaren die kunnen aantonen dat
het asbest voor 1 juli 1993 is aangebracht én waarvan het asbest is afgeschermd door een
verharding die geen asbest bevat (asfalt, klinkers of beton). De regeling is eveneens niet van
toepassing op een weg of stroken waarvan de eigenaar heeft aangetoond dat de
concentratie Serpentijnasbest vermeerderd met tien maal de concentratie Amfiboolasbest ten
hoogste 100 mg/kg is.

In figuur 2 is een toelichting gegeven op het Besluit Asbestwegen.


Figuur 2: Toelichting Besluit Asbestwegen (voorheen Regeling Asbestwegen)

                            BAW wettelijk kader
                           Onderzoek NEN 5897




                      overschrijding restconcentratienorm?
                                                             nee
                                         ja                           geen actie vereist


                               zorgplicht? (1993)              ja   eigenaar weg: saneren

                                         nee

                              saneringnorm
          minder         100 mg/kg gewogen asbest

                                         meer

beheren       niet                                                       nee
             urgent
                              duurzame afdekking /
                                    saneren




Interventiewaarde en restconcentratienorm
VROM heeft in het huidige interimbeleid voor asbest in bodem, grond en puin(granulaat) een
restconcentratienorm met betrekking tot de asbestconcentratie vastgesteld. Met ingang van
1 januari 2003 geldt een interventiewaarde bodemsanering voor asbest van 100 mg/kg
gewogen (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de
amfiboolasbestconcentratie). Dit concentratieniveau wordt tevens gehanteerd als
restconcentratienorm (hergebruik).




projectnummer                 datum
20200247/MRUS                 mei 2020                                                      Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 6: Foto’s




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 1: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020   Foto 2: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020




Foto 3: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020   Foto 4: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020




Foto 5: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020   Foto 6: aanzicht locatie d.d. 26 februari 2020




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                                     Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 7: deellocatie F (d.d. 23 maart 2020)               Foto 8: locatie aanzicht (d.d. 23 maart 2020)




Foto 9: locatie aanzicht, zuidelijk weeiland (d.d. 23    Foto 10: locatie aanzicht, zuidelijk weeiland (d.d. 23
maart 2020)                                              maart 2020)




Foto 11: locatie aanzicht, zuidelijk weeiland (d.d. 23
maart 2020)                                              Foto 12: 12 locatie aanzicht (d.d. 03 april 2020)




projectnummer                  datum
20200247/MRUS                  14 mei 2020                                                             Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 13: boring 12 (d.d. 26 maart 2020)          Foto 14: locatie aanzicht (d.d. 03 april 2020)




                                                  Foto 16: ophoging in oostelijke bosstrook (d.d. 03
Foto 15: locatie aanzicht (d.d. 03 april 2020)   april 2020)




Foto 17: peilbuis 27 (d.d. 26 maart 2020)        Foto 18: peilbuis 27 (d.d. 26 maart 2020)




projectnummer                 datum
20200247/MRUS                 14 mei 2020                                                     Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 19: boring 29 (d.d. 26 maart 2020)   Foto 20: gat 36(d.d. 26 maart 2020)




Foto 21: gat 37 (d.d. 26 maart 2020)      Foto 22: gat +peilbuis 48 (d.d. 26 maart 2020)




Foto 23: gat 53 (d.d. 26 maart 2020)      Foto 24: peilbuis + gat 58 (d.d. 26 maart 2020)




projectnummer               datum
20200247/MRUS               14 mei 2020                                             Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 25: gat 61 (d.d. 26 maart 2020)      Foto 26: gat 65 d.d. 26 maart 2020)




Foto 27: gat 84 (d.d. 30 maart 2020)      Foto 28: gat 02 (d.d. 24 maart 2020)




Foto 29: gat 102 (d.d. 26 maart 2020)     Foto 30: gat 103 (d.d. 24 maart 2020)




projectnummer               datum
20200247/MRUS               14 mei 2020                                           Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 31: gat 03 (d.d. 26 maart 2020)            Foto 32: locatie aanzicht (d.d. 03 april 2020)




                                                 Foto 34: D102_20200401_093100 (d.d. 01 april
Foto 33: gat 39 (d.d. 01 april 2020)            2020)




 Foto 35: D102_20200401_093110 (d.d. 01 april    Foto 36: D103_20200401_110205 (d.d. 01 april
2020)                                           2020)




 Foto 37: D103_20200403_085621 (d.d. 03 april
2020)                                           Foto 38: gat 02 (d.d. 24 maart 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                                     Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede




Foto 39: gat 03 (d.d. 24 maart 2020)      Foto 40: gat 04 (d.d. 24 maart 2020)




Foto 41: gat 14 (d.d. 24 maart 2020)      Foto 42: gat 17 (d.d. 26 maart 2020)




projectnummer               datum
20200247/MRUS               14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 43: gat 19 (d.d. 26 maart 2020)       Foto 44: gat 23 (d.d. 26 maart 2020)




Foto 45: gat 25 (d.d. 03 april 2020)       Foto 46: gat 28 (d.d. 01 april 2020)




Foto 47: gat 29 (d.d. 01 april 2020)       Foto 48: gat 30 (d.d. 01 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 49: gat 32 (d.d. 03 april 2020)       Foto 50: gat 33 (d.d. 03 april 2020)




Foto 51: gat 34 (d.d. 03 april 2020)       Foto 52: gat 35 (d.d. 03 april 2020)




Foto 53: gat 36 (d.d. 01 april 2020)       Foto 54: gat 37 (d.d. 01 april 2020)




Foto 55: gat 38 (d.d. 01 april 2020)       Foto 56: gat 40 (d.d. 01 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede




Foto 57: gat 42 (d.d. 03 april 2020)       Foto 58: gat 43 (d.d. 06 april 2020)




Foto 59: gat 44 (d.d. 03 april 2020)       Foto 60: gat 44 (d.d. 03 april 2020)




Foto 61: gat 45 (d.d. 03 april 2020)       Foto 62: gat 45 (d.d. 03 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede




Foto 63: gat 45 (d.d. 03 april 2020)       Foto 64: gat 46 (d.d. 06 april 2020)




Foto 65: gat 47 (d.d. 06 april 2020)       Foto 66: gat 48 (d.d. 06 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 67: gat 50 (d.d. 06 april 2020)       Foto 68: gat 51 (d.d. 01 april 2020)




Foto 69: gat 56 (d.d. 03 april 2020)       Foto 70: gat 56 (d.d. 03 april 2020)




Foto 71: gat 59 (d.d. 06 april 2020)       Foto 72: gat 61 (d.d. 03 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 73: gat 62 (d.d. 03 april 2020)       Foto 74: gat 63 (d.d. 03 april 2020)




Foto 75: gat 64 (d.d. 03 april 2020)       Foto 76: gat 65 (d.d. 03 april 2020)




Foto 77: gat 66 (d.d. 03 april 2020)       Foto 78: gat 67 (d.d. 03 april 2020)




projectnummer                datum
20200247/MRUS                14 mei 2020                                          Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>Fotobijlage
Leuriks Oost te Enschede



Foto 79: gat 68 (d.d. 23 maart 2020)      Foto 80: gat 69 d.d. 23 maart 2020)




Foto 81: Gat 75 (d.d. 23 maart 2020)      Foto 82: G at 77 (d.d. 23 maart 2020)




Foto 83: gat (d.d. 23 maart 2020)




projectnummer               datum
20200247/MRUS               14 mei 2020                                           Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 7: Bijlagen vooronderzoek




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020    Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>Verkennend bodem- en asbestonderzoek
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 8: Onafhankelijkheidsverklaring




projectnummer              datum
20200247/MRUS              mei 2020       Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek
Bestemmingsplan Leuriks Oost
Enschede

Wegverkeerslawaai




                               Gemeente Enschede
                                  M. van der Vegt
                                   5 februari 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>Inhoud

1.   Inleiding                                    1

2.   Wettelijk kader                              2
     2.1    Wegverkeer                            2
     2.2    Hogere waarde                         2

3    Akoestisch onderzoek                         3
     3.1   Onderzoeksopzet                        3
     3.2   Verkeersgegevens                       3
     3.3   Rekenmethode                           3
     3.4   Rekenresultaten                        4

4.   Maatregelen                                  5
     4.1   Bronmaatregelen                        5
     4.2   Overdrachtsmaatregelen                 5

5.   Cumulatie                                    7

6.   Hogere grenswaarde                           8

7.   Conclusie                                    10




Bijlagen
1.   Situatie
2.   Verkeersgegevens
3.   Rekenmodel en invoergegevens
4.   Rekenresultaten wegverkeer
5.   Rekenmodel en invoergegevens – maatregelen
6.   Rekenresultaten wegverkeer – maatregelen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>1    Inleiding

Binnen het plangebied Leuriks Oost is woningbouw voorzien. Binnen het plangebied zal de
mogelijkheid worden geboden om maximaal 74 vrijstaande woningen te realiseren.

Dit betekent dat binnen het plan nieuwe geluidsgevoelige bestemmingen mogelijk worden
gemaakt. Bij de ontwikkeling van nieuwe geluidsgevoelige bestemmingen is vanuit de Wet
geluidhinder onderzoek naar de geluidsbelasting noodzakelijk indien de bestemmingen zijn
gelegen binnen een wettelijke zone. Het plangebied is gelegen binnen de zones van de
Gronausestraat, Euregioweg en Oostweg.

Om na te gaan of de milieuhygiënische situatie geluidsgevoelige bestemmingen toelaat is door
de afdeling Bestemmen van de Gemeente Enschede een akoestisch onderzoek verricht waarin
de geluidsbelasting vanwege het wegverkeer op de nog te realiseren geluidsgevoelige
bestemmingen is bepaald.




                                             1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>2     Wettelijk kader

2.1   Wegverkeer

In artikel 74 van de Wet geluidhinder is bepaald dat zich aan weerszijden van een weg een
zone bevindt. De breedte van de zone is afhankelijk van de ligging van de weg in stedelijk of
buitenstedelijk gebied en van het aantal rijstroken. De zonering geldt niet voor wegen die
gelegen zijn binnen een als woonerf aangeduid gebied en voor wegen waarvoor een
maximumsnelheid geldt van 30 km per uur.

Volgens artikel 77 van de Wet geluidhinder is het college van Burgemeester en Wethouders
verplicht om voor nieuwe situaties bij de voorbereiding van de vaststelling van een
bestemmingsplan, of van een wijzigings- of uitwerkingsplan, dat geheel of gedeeltelijk
betrekking heeft op gronden die zijn gelegen binnen een zone als bedoeld in artikel 74, een
akoestisch onderzoek in te stellen naar de geluidsbelasting die woningen, andere
geluidsgevoelige gebouwen en geluidsgevoelige terreinen die binnen de zone zijn gelegen,
ondervinden van het verkeer op die weg. Daarnaast wordt een onderzoek ingesteld naar de
doeltreffendheid van de in aanmerking komende verkeersmaatregelen en andere maatregelen,
om te voorkomen dat de in de toekomst vanwege de weg optredende geluidsbelasting van de
geluidsgevoelige objecten, de ten hoogste toelaatbare waarden te boven zou gaan.

De voorkeursgrenswaarde uit de Wet geluidhinder voor woningen en andere geluidsgevoelige
gebouwen binnen een geluidszone bedraagt 48 dB. Een geluidsbelasting hoger dan de
voorkeursgrenswaarde is uitsluitend mogelijk indien een hogere waarde wordt vastgesteld. In
stedelijk gebied langs een aanwezige weg bedraagt de ten hoogste vast te stellen hogere
waarde 63 dB. Voor vervangende woningen bedraagt de ten hoogste vast te stellen hogere
waarde 68 dB.

Vanwege de verwachting dat de geluidsproductie van motorvoertuigen in de toekomst zal
afnemen biedt artikel 110g van de Wet geluidhinder de bevoegde autoriteit de mogelijkheid tot
het toepassen van een aftrek op de berekende geluidsbelastingen. Deze aftrek bedraagt 5 dB
bij wegen met een snelheid van minder dan 70 km/u. Voor wegen met een snelheid van
70 km/u en hoger is de aftrek afhankelijk van de hoogte van de geluidsbelasting zonder aftrek
ex. artikel 110 g Wgh. De aftrek bedraagt 4 dB bij een geluidsbelasting van 57 dB, 3 dB bij een
geluidsbelasting van 56 dB en 2 dB bij andere waarden van de geluidsbelasting. Voor de
bepaling van de geluidwering ter plaatse van de gevels van geluidsgevoelige bestemmingen
mag geen aftrek worden toegepast.


2.2   Hogere waarde

Het vaststellen van een hogere waarde is pas mogelijk indien aangetoond wordt dat
maatregelen (bronmaatregelen, overdrachtsmaatregelen en/of maatregelen bij de ontvanger)
om te voldoen aan de voorkeursgrenswaarde niet doeltreffend zijn (bezwaren
stedenbouwkundige, verkeerskundige, vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard),
en voldaan wordt aan de voorwaarden uit de Geluidsnota Enschede (verder Geluidnota). De
Geluidnota is op 3 april 2018 door Burgemeester en Wethouders (gedeeltelijk herzien)
vastgesteld.




                                               2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>3     Akoestisch onderzoek

3.1   Onderzoeksopzet

In het plangebied wordt de mogelijkheid geboden geluidsgevoelige bestemmingen (woningen)
te realiseren.

Het plangebied wordt begrensd door de Gronausestraat, Oostweg en Keppelerdijk. Het
plangebied is gelegen binnen de zone van de Euregioweg, Gronausestraat en de Oostweg. De
nabij het plangebied gelegen Keppelerdijk en Moerasspirealaan en de in het plangebied te
realiseren wegen hebben op grond van de Wet geluidhinder geen zone omdat het 30 km/uur
wegen betreft. De Wet geluidhinder is op 30 km-wegen niet van toepassing. In het kader van
een goede ruimtelijke ordening zijn deze 30 km-wegen wel meegenomen in het akoestisch
onderzoek.

In bijlage 1 is een situatietekening opgenomen met de ligging van het plangebied en de kavels
voor de 74 te realiseren woningen.


3.2   Verkeersgegevens

Door het Domein Fysiek, afdeling Stadsingenieurs & Ontwerp, van de gemeente Enschede zijn
voor de relevante wegen verkeersgegevens aangeleverd voor het jaar 2030.

De aangeleverde verkeersgegevens hebben betrekking op werkdagen. Voor de
geluidsberekeningen moet uitgegaan worden van weekdagen. De aangeleverde
verkeersgegevens zijn omgerekend van werkdag- naar weekdaggegevens.
De aangeleverde verkeersgegevens en de omrekening van de verkeersgegevens van werkdag
in weekdag zijn opgenomen in bijlage 2.


3.3   Rekenmethode

Voor de bepaling van de geluidsbelasting vanwege het wegverkeer is met behulp van het
computerprogramma Geomilieu (V2020.0) een rekenmodel opgesteld. Met behulp van dit
rekenmodel is de geluidsbelasting overeenkomstig Standaardrekenmethode II uit het “Reken-
en Meetvoorschrift Geluidhinder 2012“ berekend.

Om de geluidsbelasting vanwege het wegverkeer op de omgeving te berekenen zijn in het
rekenmodel de relevante wegen ingevoerd op basis van de aangeleverde verkeersgegevens.

Op de Euregioweg, Gronausestraat en Oostweg bedraagt de maximumsnelheid 50 km/uur. Op
de overige wegen bedraagt de maximumsnelheid 30 km/uur. Voor alle wegen, met uitzondering
van de nieuw aan te leggen wegen in het plangebied, bestaat de verharding uit asfalt (DAB).
Van de nieuw in het plangebied aan te leggen wegen bestaat de verharding uit klinkers in
keperverband.

In het rekenmodel zijn voor de harde bodemgebieden (wegen, trottoirs e.d.) bodemvlakken
ingevoerd. De bodemfactor voor deze harde bodemgebieden bedraagt 0,0 (hard). Als algemene
bodemfactor voor de overige gebieden is een factor 0,8 (zacht) aangehouden.



                                              3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>Voor de situering van de te projecteren bebouwing is uitgegaan van het stedenbouwkundigplan
van de afdeling Stadsingenieurs & Ontwerp van de gemeente Enschede. In het plan zijn de
kavels en de in het bestemminsplan op te nemen bouwvlakken aangegeven.

In het onderzoek is uitgegaan van een worst-case situatie, dat er in het plangebied geen
bebouwing aanwezig is. Hierdoor is geen sprake van afscherming naar achterliggende
woningen.

In het rekenmodel zijn voor de relevante kavels op het bouwvlak rekenpunten gelegd op 2
meter boven de begane grond en verdiepingsvloeren (2 m, 5 m en 8 m). Verder is over het
plangebied een grid gelegd met een berekeningshoogte van 8 m (maatgevende hoogte).

Een plot van het rekenmodel en de invoergegevens zijn opgenomen in bijlage 3.


3.4   Rekenresultaten

De rekenresultaten van de berekening van de geluidsbelasting vanwege het wegverkeerslawaai
zijn voor de woningen opgenomen in bijlage 4. Uit de rekenresultaten blijkt het volgende:

Euregioweg
Vanwege het wegverkeer op de Euregioweg wordt op alle woningen binnen het plangebied
Leuriks Oost voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 48 dB.

Gronausestraat
Vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat wordt op 35 woningen binnen het plangebied
Leuriks Oost de voorkeursgrenswaarde van 48 dB overschreden. De overschrijding vindt plaats
op vrijwel alle woningen in het noordelijk deel van het plangebied. Vanwege het wegverkeer op
de Gronausestraat bedraagt de geluidsbelasting ten hoogste 56 dB, incl. aftrek ex. artikel 110g
Wgh. Daarmee wordt voldaan aan de, voor nieuwe woningen, ten hoogste vast te stellen
hogere waarde van 63 dB.

Keppelerdijk
Vanwege het wegverkeer op de Keppelerdijk wordt op alle woningen binnen het plangebied
Leuriks Oost voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 48 dB.

Moerasspirealaan
Vanwege het wegverkeer op de Moerasspirealaan wordt op alle woningen binnen het
plangebied Leuriks Oost voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 48 dB.

Oostweg
Vanwege het wegverkeer op de Oostweg wordt op 8 woningen binnen het plangebied Leuriks
Oost de voorkeursgrenswaarde van 48 dB overschreden. De overschrijdingen vinden plaats op
de meest oostelijk gelegen woningen in het noordelijk deel van het plangebied. Vanwege het
wegverkeer op de Oostweg bedraagt de geluidsbelasting ten hoogste 57 dB, incl. aftrek ex.
artikel 110g Wgh. Daarmee wordt voldaan aan de, voor nieuwe woningen, ten hoogste vast te
stellen hogere waarde van 63 dB.

Wegen plangebied Leuriks Oost
Vanwege het wegverkeer op de nieuw aan te leggen wegen binnen het plangebied Leuriks
Oost wordt op alle woningen binnen het plangebied voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van
48 dB.

                                               4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>4     Maatregelen

Zonder maatregelen zal op diverse woningen vanwege het verkeer op de Gronausestraat en de
Oostweg de voorkeursgrenswaarde worden overschreden. Onderzocht is welke maatregelen
mogelijk zijn om de geluidsbelasting op de woningen te reduceren.


4.1   Bronmaatregelen

Het toepassen van geluidreducerende wegdekken voor de Gronausestraat en de Oostweg
wordt door de afdeling Stadsdeelbeheer, vanwege hogere initiële kosten en een kortere
levensduur, niet wenselijk geacht. Bovendien zal een stil wegdek er niet toe leiden dat vanwege
het wegverkeer op de Gronausestraat en Oostweg aan de voorkeursgrenswaarde wordt
voldaan.

Geluidsreductie zou verder kunnen worden behaald door het verlagen van de snelheid van het
verkeer en/of het verminderen van de verkeersintensiteit. Omdat de Gronausestraat en de
Oostweg deel uitmaken van de hoofdstructuur zijn dergelijke maatregelen niet reëel.

Vergroten van de afstand van de kavels tot de Gronausestraat en de Oostweg, zodat voldaan
wordt aan de voorkeursgrenswaarde, betekent dat vrijwel alle kavels in het noordelijk deel van
het plangebied niet gerealiseerd kunnen worden. Daarmee zou een financieel onhaalbaar plan
ontstaan.


4.2   Overdrachtsmaatregelen

De hoogste overschrijdingen vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en de Oostweg
vinden plaats op de bovenste verdieping. Afscherming van de bovenste bouwlagen is slechts
mogelijk met een (relatief) hoge afscherming (ca. 9 meter hoogte). Hoge afschermingen zijn
vanuit stedenbouwkundig oogpunt niet wenselijk.

Lage afschermingen zijn vanuit stedenbouwkundig oogpunt eventueel acceptabel als deze
groen zijn. Groene schermen zijn over het algemeen absorberend. Onderzocht is of met lage
schermen (3 meter hoog en absorberend) op de begane grond en in de buitenruimte voldaan
kan worden aan de voorkeursgrenswaarde.

Gronausestraat
Met een scherm van 3 meter hoog, parallel aan de Gronausestraat, langs de noordgrens van de
kavels die grenzen aan de Gronausestraat (kavel 1, 7,13, 19, 25 en 31) kan op de begane
grond en in de buitenruimte bij vrijwel alle kavels worden voldaan aan de
voorkeursgrenswaarde. Om op alle kavels te voldoen moet het scherm haaks op de
Gronausestraat worden doorgetrokken. Gerekend vanaf de Gronausestraat moet het scherm,
zowel aan de oostzijde (kavel 31-33) als aan de westzijde (kavel 1-3) langs 3 kavels worden
doorgetrokken.

Oostweg
Met een scherm van 3 meter hoog langs de oostzijde van de kavels 73 en 74 en langs de
zuidzijde van de kavels 72 (deels) en 73 (geheel) kan op de begane grond en in de buitenruimte
van de kavels 72 en 73 worden voldaan aan de voorkeursgrenswaarde. Voor kavel 74 is dit niet
volledig mogelijk. Door het bouwvlak in de noordoosthoek van kavel 74 te situeren zal de
woning voor afscherming zorgen. Hierdoor zullen de zuid- en westgevel, en de aan die zijden
van de woning gelegen buitenruimten, geluidluw zijn.
                                               5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>Een plot van het rekenmodel met maatregelen (schermen) en de invoergegevens daarvan zijn
opgenomen in bijlage 5. De rekenresultaten voor de situatie met bovenstaande
geluidsschermen zijn opgenomen in bijlage 6.




                                            6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>5.     Cumulatie

Volgens de Wet geluidhinder is sprake van cumulatie als sprake is van meer dan één relevante
geluidsbron. Van een voor de Wet geluidhinder relevante geluidsbron is sprake als het om een
zoneringsplichtige bron gaat en de voorkeursgrenswaarde wordt overschreden.


De geluidsbelasting vanwege het wegverkeerslawaai is gecumuleerd overeenkomstig bijlage 1
van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 (RMV2012).

Voor kavel 74 zijn de gecumuleerde geluidsbelastingen opgenomen in onderstaande tabel.

                                       Geluidsbelasting
 Rekenpunt   hoogte                          (dB)
              (m)     Gronausestraat      Oostweg         Cumulatie

     74        2          53,92             54,29            57
               5          55,57             58,44            60
               8          56,55             59,73            61

     74-1      2          52,86             52,92            56
               5          54,9              60,49            62
               8          55,76             61,25            62

De cumulatieve geluidsbelasting bedraagt ten hoogste 62 dB (excl. aftrek ex artikel 110g Wgh).
Daarmee is volgens de Geluidnota sprake van een aanvaardbare situatie.




                                                    7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>6      Hogere Grenswaarde

In het voorgaande is de geluidsbelasting vanwege wegverkeerslawaai op de binnen het
bestemmingsplan Leuriks Oost te realiseren woningen in beeld gebracht.

Uit de resultaten blijkt dat op woningen die op kavels in het noordelijk deel van het plangebied
worden gerealiseerd vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en/of Oostweg de
voorkeursgrenswaarde van 48 dB uit de Wet geluidhinder wordt overschreden.

De realisatie van de woningen is alleen mogelijk indien een hogere waarde wordt vastgesteld.
In stedelijk gebied bedraagt, op nieuwe woningen vanwege de genoemde wegen, de ten
hoogste vast te stellen hogere waarde 63 dB.

Het vaststellen van een hogere waarde is pas mogelijk nadat aangetoond is dat maatregelen
om de geluidsbelasting terug te brengen tot de voorkeursgrenswaarde onvoldoende
doeltreffend zijn dan wel overwegende bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige, verkeer-
of vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard. Tevens dient voldaan te worden aan de
voorwaarden uit de Geluidnota.

Uit hoofdstuk 4 blijkt dat maatregelen die getroffen kunnen worden om aan de
voorkeursgrenswaarde te voldoen onvoldoende effect hebben of bezwaren ontmoeten van
verkeerskundige, stedenbouwkundige of financiële aard. Hiermee wordt aan de eerste eis om
een hogere waarde te kunnen vaststellen voldaan.

Om een hogere waarde te kunnen vaststellen moet verder nog worden voldaan aan de ten
hoogste vast te stellen hogere waarde uit de Wet geluidhinder en aan de Geluidnota. In de
Geluidnota is bepaald dat om een hogere waarde te kunnen vaststellen:
   -      een woning tenminste één geluidluwe gevel heeft. Een gevel is geluidluw indien de
          geluidsbelasting ten gevolge van elk van de afzonderlijk te onderscheiden bronnen
          op grond van de Wet geluidhinder niet hoger is dan de voorkeursgrenswaarde die
          voor elk van de afzonderlijk te onderscheiden geluidbronnen geldt.
   -      verblijfsruimten en buitenruimten (indien beschikbaar) bij voorkeur gelegen zijn aan
          de geluidluwe zijde van een woning.

Alle woningen waarvoor een hogere waarde noodzakelijk is beschikken over een geluidluwe
gevel (geluidsbelasting <48 dB). Deze woningen beschikken tevens aan de geluidluwe zijde
over een buitenruimte, waarmee voldaan wordt aan de voorkeurseis voor buitenruimten. Zonder
maatregelen zouden de geluidluwe gevel en de daaraan grenzende buitenruimte niet altijd
gelegen zijn aan de achterzijde van de woning, daar waar men over het algemeen een terras
aanlegt en de meeste tijd in de buitenruimte doorbrengt. Vanwege het wegverkeer op de
Gronausestraat en de Oostweg zal een gedeelte van de woningen in het noordelijk deel van het
plangebied geen geluidluwe achtergevel en een daaraan grenzende buitenruimte hebben.
Vanuit het oogpunt van een goed woon- en leefklimaat en daarmee van een goede ruimtelijke
ordening worden absorberende groene geluidsschermen geplaatst zodat in alle achtertuinen
vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en de Oostweg wordt voldaan aan de
voorkeursgrenswaarde.

In hoeverre verblijfsruimten aan de geluidluwe zijde van de woningen worden gerealiseerd is op
dit moment niet duidelijk. Hieraan zal in het kader van de omgevingsvergunning onderdeel
bouwen aandacht worden besteed. Daar waar nodig zullen gevelmaatregelen moeten worden
getroffen om te voldoen aan de eisen uit het Bouwbesluit.



                                                8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>Uit het voorgaande blijkt dat aan de voorwaarden, uit de Wet geluidhinder en de Geluidnota,
voor het vaststellen van een hogere waarde wordt voldaan. Voor de realisatie van het plan is
het noodzakelijk dat vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en de Oostweg hogere
waarden worden aangevraagd.

De vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en Oostweg aan te vragen hogere waarden
zijn in onderstaande tabel opgenomen. Voor de woningen is uitgegaan van de hoogst
berekende geluidsbelasting op het bouwvlak.


  Weg                          Kavel 1)                        Hogere waarde   Aftrek

  Gronausestraat               1, 7, 13, 19, 25 en 31              56 dB       5 dB
                               2, 8, 14, 20, 26 en 32              54 dB       5 dB
                               9, 21 en 27                         53 dB       5 dB
                               3, 15, 33 en 74                     52 dB       5 dB
                               4, 10, 22, 28 en 34                 51 dB       5 dB
                               16                                  50 dB       5 dB
                               5, 11, 17, 23, 29 en 35             49 dB       5 dB

  Oostweg                      72                                  54 dB       5 dB
                               73                                  57 dB       5 dB
                               74                                  56 dB       5 dB


  1):   nummering kavels zoals weergegeven op bijlage 1.


In totaal wordt voor 33 woningen een hogere waarde aangevraagd. Voor 30 woningen is dit
uitsluitend vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en voor 2 woningen uitsluitend
vanwege het wegverkeer op de Oostweg. Voor 1 woning (kavel 74) wordt zowel vanwege het
wegverkeer op de Gronausestraat als op de Oostweg een hogere waarde aangevraagd.




                                                           9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>7      Conclusie

Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat op alle woningen in het zuidelijk deel van het plangebied
vanwege het wegverkeer op wegen nabij en in het plangebied wordt voldaan aan de
voorkeursgrenswaarde van 48 dB uit de Wet geluidhinder.

Op diverse woningen in het noordelijk deel van het plangebied Leuriks Oost wordt vanwege het
wegverkeer op de Gronausestraat en/of Oostweg de voorkeursgrenswaarde overschreden.
Vanwege de overige wegen nabij en in het plangebied wordt op de woningen in het noordelijk
deel van het plangebied wel voldaan aan de voorkeursgrenswaarde.

Vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat wordt op maximaal 30 woningen de
voorkeursgrenswaarde overschreden. De geluidsbelasting bedraagt vanwege het wegverkeer
op de Gronausestraat ten hoogste 56 dB.

Vanwege het wegverkeer op de Oostweg wordt op maximaal 3 woningen de
voorkeursgrenswaarde overschreden. De geluidsbelasting vanwege het wegverkeer op de
Oostweg bedraagt ten hoogste 57 dB.

In totaal wordt voor 33 woningen een hogere waarde aangevraagd. Voor 30 woningen is dit
uitsluitend vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en voor 2 woningen uitsluitend
vanwege het wegverkeer op de Oostweg. Voor 1 woning wordt zowel vanwege het wegverkeer
op de Gronausestraat als op de Oostweg een hogere waarde aangevraagd.

Volgens de Wet geluidhinder is in het plangebied alleen sprake van cumulatie ter plaatse van
kavel 74 waar zowel vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat als op de Oostweg de
voorkeursgrenswaarde wordt overschreden. De cumulatieve geluidsbelasting bedraagt ten
hoogste 62 dB (excl. aftrek ex artikel 110g Wgh). Daarmee is volgens de Geluidnota sprake van
een aanvaardbare situatie.

Realisatie van woningen in het noordelijk deel van het plangebied Leuriks Oost is alleen
mogelijk als vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en de Oostweg hogere waarden
worden vastgesteld. Aan de voorwaarden, uit de Wet geluidhinder en de Geluidnota, voor het
vaststellen van een hogere waarde wordt voldaan.

Zonder maatregelen zullen alle woningen een geluidluwe gevel en buiten ruimte hebben. Deze
zijn echter niet altijd gelegen aan de achterzijde van de woning waar men over het algemeen
een terras aanlegt en de meeste tijd in de buitenruimte doorbrengt. Vanwege het wegverkeer
op de Gronausestraat en de Oostweg zal een gedeelte van de woningen in het noordelijk deel
van het plangebied geen geluidluwe achtergevel en een daaraan grenzende buitenruimte
hebben. Vanuit het oogpunt van een goed woon- en leefklimaat en daarmee van een goede
ruimtelijke ordening worden absorberende groene geluidsschermen geplaatst zodat in alle
achtertuinen vanwege het wegverkeer op de Gronausestraat en de Oostweg wordt voldaan aan
de voorkeursgrenswaarde.




                                               10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Bijlage 1

Situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                                                                                         Bijlage 1
Situatie




                                                                                                                                                                                                                                                                                                             0m                            200 m


                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  schaal = 1 : 5000




471200




                                                                                          1
                                                                                     ca. 536m ²                                     7
                                                                                                                               ca. 521m ²                           13
                                                                                                                                                                ca. 521m ²                                 19
                                                                                         2                                                                                                             ca. 521m ²                             25
                                                                                    ca. 536m ²                                                                                                                                            ca. 521m ²                   31
                                                                                                                              8
                                                                                                                         ca. 521m ²                           14                                                                                                   ca. 536m ²
                                                                                                                                                          ca. 521m ²                                          20
                                                                                        3                                                                                                                ca. 521m ²                             26
                                                                                   ca. 536m ²                                                                                                                                               ca. 521m ²               32
                                                                                                                          9
                                                                                                                     ca. 521m ²                         15                                                                                                       ca. 536m ²
                                                                                                                                                    ca. 521m ²
                                                                                                                                                                                                                   21
                                                                                       4                                                                                                                       ca. 521m ²                           27
                                                                                  ca. 536m ²                                                                                                                                                    ca. 521m ²          33
                                                                                                                      10
                                                                                                                  ca. 521m ²                           16                                                                                                       ca. 536m ²
                                                                                                                                                   ca. 521m ²
                                                                                                                                                                                                               22
                                                                                      5                                                                                                                    ca. 521m ²                            28
                                                                                                                                                                                                                                             ca. 521m ²                              74
                                                                                 ca. 536m ²                               11                                                                                                                                        34
                                                                                                                                                                                                                                                               ca. 536m ²         ca. 2918 m²
                                                                                                                      ca. 521m ²                         17
                                                                                                                                                     ca. 521m ²                                           23
                                                                                                                                                                                                      ca. 521m ²                             29
                                                                                     6                                                                                                                                                   ca. 521m ²               35
                                                                                ca. 703m ²                                  12
                                                                                                                                                             18                                                                                               ca. 536m ²
                                                                                                                        ca. 521m ²
                                                                                                                                                         ca. 521m ²                                   24
                                                                                                                                                                                                  ca. 521m ²                           30
                                                                                                                                                                                                                                   ca. 521m ²
                                                                                                                                                                                                                                                                 36
                                                                                                                                                                                                                                                             ca. 536m ²
                                                                                                                                                                                                                                                                                    72              73
                                                                                                                                                                                                                                                                                ca. 584m ²      ca. 688m ²




                                                                                                                                                       41
                                                                                                                                                                                  46
                                                                                                                                                  ca. 749m ²
                                                                                                                                                                             ca. 751m ²




                                                                                                                    37
                                                                                                               ca. 800m ²
                                                                                                                                                        42
                                                                                                                                                   ca. 618m ²                           47
                                                                                                                                                                                    ca. 650m ²

                                                                                                               38
                                                                                                          ca. 673m ²
                                                                                                                                                        43
                                                                                                                                                   ca. 546m ²                             48
                                                                                                                                                                                      ca. 616m ²
                                                                                                            39
                                                                                                        ca. 686m ²
                                                                                                                                                     44
                                                                                                                                                ca. 599m ²                               49
                                                                                                                                                                                     ca. 683m ²


470800                                                                                                 40
                                                                                                  ca. 747m ²                                    45
                                                                                                                                                                                                                                   51
                                                                                                                                                                                                                               ca. 744m ²
                                                                                                                                            ca. 658m ²                               50
                                                                                                                                                                                 ca. 722m ²

                                                                                                                                                                                                                                52
                                                                                                                                                                                                                            ca. 776m ²




                                                                                                                                   58
                                                                                                                              ca. 810m ²                                         62
                                                                                                                                                                             ca. 676m ²
                                                                                53
                                                                            ca. 665m ²
                                                                                                                                59
                                                                                                                            ca 898m ²                                        63                                             67
                                                                                                                                                                         ca. 617m ²                                     ca. 696m ²

                                                                               54
                                                                           ca. 702m ²
                                                                                                                           60
                                                                                                                       ca.987m ²                                                                                           68
                                                                                                                                                                           64
                                                                                                                                                                                                                       ca. 668m ²
                                                                                                                                                                       ca. 563m ²
                                                                               55
                                                                          ca. 708m ²
                                                                                                                                                                                                                           69
                                                                                                                                                                                                                       ca 645m ²
                                                                             56                                                                                            65
                                                                         ca. 713m ²                                                                                    ca. 824m ²
                                                                                                            61                                                                                                             70
                                                                                                        ca. 960m ²                ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                                                                       ca. 672m ²

                                                                       57
                                                                   ca. 766m ²                                                                                               66
                                                                                                                                                                       ca. 930m ²                                               71
                                                                                                                                                                                                                            ca. 766m ²




470400




        260400                                                                         260800                                                                                                                                                                                                                                    261200
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                          Bijlage 1
Situatie




                                                                                                                                                                                                      0m                                      80 m


                                                                                                                                                                                                                   schaal = 1 : 2000




                                          1
                                     ca. 536m²                                   7
                                                                            ca. 521m²                          13
                                                                                                           ca. 521m²                                 19
                                         2                                                                                                       ca. 521m²                           25
                                                                                                                                                                                 ca. 521m²                 31
                                    ca. 536m²                              8
                                                                      ca. 521m²                            14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                       ca. 521m²                                       20
                                        3                                                                                                          ca. 521m²                           26
                                   ca. 536m²                                                                                                                                       ca. 521m²              32
                                                                       9
                                                                  ca. 521m²                         15                                                                                                ca. 536m²
                                                                                                ca. 521m²
                                                                                                                                                            21
                                       4                                                                                                                ca. 521m²                         27
                                  ca. 536m²                         10                                                                                                                ca. 521m²          33
471000                                                          ca. 521m²                          16                                                                                                ca. 536m²
                                                                                               ca. 521m²
                                                                                                                                                        22
                                      5                                                                                                             ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                    ca. 521m²            34                  74
                                 ca. 536m²                             11
                                                                                                                                                                                                    ca. 536m²              ca. 2918 m²
                                                                   ca. 521m²                            17
                                                                                                    ca. 521m²                                       23
                                                                                                                                                ca. 521m²                           29
                                     6                                                                                                                                          ca. 521m²              35
                                ca. 703m²                               12
                                                                                                          18                                                                                       ca. 536m²
                                                                    ca. 521m²
                                                                                                      ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                            ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                          ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                      36
                                                                                                                                                                                                  ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                             72                73
                                                                                                                                                                                                                         ca. 584m²         ca. 688m²




                                                                                                  41
                                                                                                                           46
                                                                                              ca. 749m²
                                                                                                                       ca. 751m²



                                                                 37
                                                             ca. 800m²
                                                                                                   42
                                                                                              ca. 618m²                            47
                                                                                                                               ca. 650m²

                                                            38
                                                        ca. 673m²
                                                                                                  43
                                                                                              ca. 546m²                              48
                                                                                                                                 ca. 616m²
                                                          39
                                                      ca. 686m²
                                                                                                44
                                                                                            ca. 599m²                               49
                                                                                                                                ca. 683m²

                                                     40                                                                                                                    51
                                                                                                                                                                       ca. 744m²
470800                                           ca. 747m²                                  45
                                                                                        ca. 658m²                              50
                                                                                                                           ca. 722m²

                                                                                                                                                                        52
                                                                                                                                                                    ca. 776m²




                                                                               58
                                                                           ca. 810m²                                       62
                                                                                                                       ca. 676m²
                                53
                            ca. 665m²
                                                                            59
                                                                         ca 898m²                                        63                                         67
                                                                                                                     ca. 617m²                                  ca. 696m²

                               54
                           ca. 702m²
                                                                       60
                                                                    ca.987m²                                                                                        68
                                                                                                                       64
                                                                                                                                                                ca. 668m²
                                                                                                                   ca. 563m²
                              55
                          ca. 708m²
                                                                                                                                                                   69
                                                                                                                                                               ca 645m²
                             56                                                                                        65
                         ca. 713m²                                                                                 ca. 824m²
                                                          61                                                                                                       70
                                                      ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                               ca. 672m²



                    ca. 766m²                                                                                          66
                                                                                                                   ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                    ca. 766m²




                                                                         260800                                                                                                                                                          261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>Bijlage 2

Verkeersgegevens
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>Van:      Domein Fysiek, afdeling Stadsingenieurs & Ontwerp
Aan:      Afdeling Bestemmen & Vergunnen
Datum:    27-09-19



A. Huidige (werkdag-)etmaalintensiteiten

          Straat                  tussen                                           Etm.-int      jaar   Vwet       Vfeit
      1   Gronausestraat          Zuid Esmarkerrondweg - Oostweg                     17800      2017     50         50
      2   Gronausestraat          Oostweg - Dolphiaweg                               18700      2017     50         50
      3   Oostweg                 Gronausestraat - Keppelerdijk                      17800      2017     50         50
      4   Oostweg                 Keppelerdijk - RW35                                16500      2018     80         80
      5   Euregioweg              Gronausestraat - Sleutelweg                        12200      2017     50         50
      6   Keppelerdijk            Zuid Esmarkerrondweg - Oostweg                       100      2019     30         30
      7   Moerasspirealaan        Oostweg - Haverkampweg                              2100      2014     30         30
      8   overige wegen Leuriks Ooa - b                                                         2019     30         30
      9
     10


B. Functie, vormgeving en verharding en gem. dag-/avond-/nachtuurpercentage

          Straat                  functie                   aantal     stroken verharding                 %         %          %
                                                           rijbanen   /richting                         daguur   avonduur   nachtuur
      1   Gronausestraat          hoofdweg buiten beb. kom     2          1          asfalt              6,60      3,70       0,75
      2   Gronausestraat          hoofdweg buiten beb. kom     2          1          asfalt              6,60      3,70       0,75
      3   Oostweg                 industrieweg(nacht maatg     2          1          asfalt              6,90      2,88       0,71
      4   Oostweg                 industrieweg(nacht maatg     1          1          asfalt              6,90      2,88       0,71
      5   Euregioweg              industrieweg(nacht maatg     1          1          asfalt              6,90      2,88       0,71
      6   Keppelerdijk            wijkverzamel/verbindings     1          1          asfalt              6,72      3,62       0,61
      7   Moerasspirealaan        wijkverzamel/verbindings     1          1          asfalt              6,72      3,62       0,61
      8   overige wegen Leuriks Oowoonstraat                   1          1       klinkers               6,80      3,60       0,50
      9
     10


C. Verdeling van verkeer naar voertuigsoort per periode

          Straat                                  dag                             avond                           nacht
                                     %lmvt       %mzvt        %zwvt    %lmvt      %mzvt       %zwvt     %lmvt     %mzvt      %zwvt
      1   Gronausestraat             91,30        4,10         4,60    93,04       3,28        3,68     93,70      3,00       3,30
      2   Gronausestraat             91,30        4,10         4,60    93,04       3,28        3,68     93,70      3,00       3,30
      3   Oostweg                    90,30        5,10         4,60    92,24       4,08        3,68     85,80      7,00       7,20
      4   Oostweg                    90,30        5,10         4,60    92,24       4,08        3,68     85,80      7,00       7,20
      5   Euregioweg                 90,30        5,10         4,60    92,24       4,08        3,68     85,80      7,00       7,20
      6   Keppelerdijk               95,30        2,80         1,90    96,24       2,24        1,52     94,60      3,90       1,50
      7   Moerasspirealaan           95,30        2,80         1,90    96,24       2,24        1,52     94,60      3,90       1,50
      8   overige wegen Leuriks Oo   97,60        1,20         1,20    97,80       1,10        1,10     97,00      2,00       1,00
      9
     10


D. Groei van het verkeer

          Straat                  Verwachte (werkdag-)etmaalintensiteit
                                                 2030
      1   Gronausestraat                          17900
      2   Gronausestraat                          18900
      3   Oostweg                                 18800
      4   Oostweg                                 17800
      5   Euregioweg                              12500
      6   Keppelerdijk                              500
      7   Moerasspirealaan                         2200
      8   overige wegen Leuriks Oost         zie tekening
      9
     10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>      100       100
             200




                 300
 50         25
             350 25



75           400
       100             500
                         I
                         ntens
                             itei
                                tenperwer
                                        kdaget
                                             maal
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                                                                    Bijlage 2


Omrekening werkdag - weekdag
                                                                                                                                            Omrekenfactoren gemeente Enschede
Rood = invoer gegevens werkdag                                                                                                              (bron: VI-Lucht & Geluid, VROM/DGM, juni 2007)
Blauw = uitvoergegevens weekdag t.b.v. geluidsberekeningen                                                                                  Licht verkeer                              0,89
                                                                                                                                            Vrachtverkeer                              0,78


                                                                   werkdag                                                                  weekdag
                                                                   intensiteit     uurtint.          LV           MV           ZV           intensiteit        uurtint.          LV           MV           ZV
   1 Gronausestraat                              etmaal      mvt          17900                                                                    15768
     Zuid Esmarkerrondweg - Oostweg              dag         %                                6,60        91,30         4,10         4,60                                 6,60        92,29         3,63         4,08
                                                             mvt      14176,80          1181,40      1078,62           48,44        54,34      12481,68             1040,14       959,97           37,78        42,39
                                                 avond       %                                3,70        93,04         3,28         3,68                                 3,71        93,85         2,90         3,25
                                                             mvt        2649,20          662,30       616,20           21,72        24,37        2337,51             584,38       548,42           16,94        19,01
                                                 nacht       %                                0,75        93,70         3,00         3,30                                 0,75        94,44         2,65         2,91
                                                             mvt        1074,00          134,25       125,79            4,03         4,43         948,42             118,55       111,96            3,14         3,46


   2 Gronausestraat                              etmaal      mvt          18900                                                                    16648
     Oostweg - Dolphiaweg                        dag         %                                6,60        91,30         4,10         4,60                                 6,60        92,29         3,63         4,08
                                                             mvt      14968,80          1247,40      1138,88           51,14        57,38      13178,98             1098,25      1013,60           39,89        44,76
                                                 avond       %                                3,70        93,04         3,28         3,68                                 3,71        93,85         2,90         3,25
                                                             mvt        2797,20          699,30       650,63           22,94        25,73        2468,09             617,02       579,06           17,89        20,07
                                                 nacht       %                                0,75        93,70         3,00         3,30                                 0,75        94,44         2,65         2,91
                                                             mvt        1134,00          141,75       132,82            4,25         4,68        1001,40             125,18       118,21            3,32         3,65


   3 Oostweg                                     etmaal      mvt          18800                                                                    16531
     Gronausestraat - Keppelerdijk               dag         %                                6,90        90,30         5,10         4,60                                 6,90        91,40         4,52         4,08
                                                             mvt      15566,40          1297,20      1171,37           66,16        59,67      13688,00             1140,67      1042,52           51,60        46,54
                                                 avond       %                                2,88        92,24         4,08         3,68                                 2,89        93,13         3,61         3,26
                                                             mvt        2165,76          541,44       499,42           22,09        19,92        1909,04             477,26       444,49           17,23        15,54
                                                 nacht       %                                0,71        85,80         7,00         7,20                                 0,71        87,33         6,24         6,42
                                                             mvt        1067,84          133,48       114,53            9,34         9,61         933,70             116,71       101,93            7,29         7,50


   4 Oostweg                                     etmaal      mvt          17800                                                                    15651
     Keppelerdijk - RW35                         dag         %                                6,90        90,30         5,10         4,60                                 6,90        91,40         4,52         4,08
                                                             mvt      14738,40          1228,20      1109,06           62,64        56,50      12959,92             1079,99       987,07           48,86        44,07
                                                 avond       %                                2,88        92,24         4,08         3,68                                 2,89        93,13         3,61         3,26
                                                             mvt        2050,56          512,64       472,86           20,92        18,87        1807,49             451,87       420,84           16,31        14,71
                                                 nacht       %                                0,71        85,80         7,00         7,20                                 0,71        87,33         6,24         6,42
                                                             mvt        1011,04          126,38       108,43            8,85         9,10         884,03             110,50           96,51         6,90         7,10


   5 Euregioweg                                  etmaal      mvt          12500                                                                    10991
     Gronausestraat - Sleutelweg                 dag         %                                6,90        90,30         5,10         4,60                                 6,90        91,40         4,52         4,08
                                                             mvt      10350,00           862,50       778,84           43,99        39,68        9101,07             758,42       693,17           34,31        30,95
                                                 avond       %                                2,88        92,24         4,08         3,68                                 2,89        93,13         3,61         3,26
                                                             mvt        1440,00          360,00       332,06           14,69        13,25        1269,31             317,33       295,54           11,46        10,33
                                                 nacht       %                                0,71        85,80         7,00         7,20                                 0,71        87,33         6,24         6,42
                                                             mvt         710,00           88,75           76,15         6,21         6,39         620,81              77,60           67,77         4,85         4,98


   6 Keppelerdijk                                etmaal      mvt             500                                                                      442
     Leuriks Oost - Oostweg                      dag         %                                6,72        95,30         2,80         1,90                                 6,72        95,86         2,47         1,67
                                                             mvt         403,20           33,60           32,02         0,94         0,64         356,76              29,73           28,50         0,73         0,50
                                                 avond       %                                3,62        96,24         2,24         1,52                                 3,62        96,69         1,97         1,34
                                                             mvt          72,40           18,10           17,42         0,41         0,28          64,14              16,03           15,50         0,32         0,21
                                                 nacht       %                                0,61        94,60         3,90         1,50                                 0,61        95,24         3,44         1,32
                                                             mvt          24,40               3,05         2,89         0,12         0,05          21,57                  2,70         2,57         0,09         0,04


   7 Moerasspirealaan                            etmaal      mvt           2200                                                                     1947
     Oostweg - Haverkampweg                      dag         %                                6,72        95,30         2,80         1,90                                 6,72        95,86         2,47         1,67
                                                             mvt        1774,08          147,84       140,89            4,14         2,81        1569,76             130,81       125,39            3,23         2,19
                                                 avond       %                                3,62        96,24         2,24         1,52                                 3,62        96,69         1,97         1,34
                                                             mvt         318,56           79,64           76,65         1,78         1,21         282,20              70,55           68,21         1,39         0,94
                                                 nacht       %                                0,61        94,60         3,90         1,50                                 0,61        95,24         3,44         1,32
                                                             mvt         107,36           13,42           12,70         0,52         0,20          94,91              11,86           11,30         0,41         0,16


   8 Overige wegen Leuriks Oost                  etmaal      mvt             100                                                                          89
                                                 dag         %                                6,80        97,60         1,20         1,20                                 6,80        97,89         1,05         1,05
                                                             mvt          81,60               6,80         6,64         0,08         0,08          72,41                  6,03         5,91         0,06         0,06
                                                 avond       %                                3,60        97,80         1,10         1,10                                 3,60        98,07         0,97         0,97
                                                             mvt          14,40               3,60         3,52         0,04         0,04          12,78                  3,20         3,13         0,03         0,03
                                                 nacht       %                                0,50        97,00         2,00         1,00                                 0,50        97,36         1,76         0,88
                                                             mvt            4,00              0,50         0,49         0,01         0,01            3,55                 0,44         0,43         0,01         0,00
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>Bijlage 3
Invoergegevens rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    Bijlage 3a
Invoergeggevens - model

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Wegen
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Gebouwen
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Kruisingen
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Minirotondes
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Hoogtelijnen
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Hulplijnen

471500



                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            0m                         300 m


                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 schaal = 1 : 7500




                                                                                                                     1
                                                                                                                ca. 536 m²                                     7
                                                                                                                                                          ca. 521 m²                             13
                                                                                                                                                                                            ca. 521 m²                                 19
                                                                                                                                                                                                                                   ca. 521 m²                             25
                                                                                                                   2
                                                                                                              ca. 536 m²                                                                                                                                              ca. 521 m²                    31
                                                                                                                                                         8
                                                                                                                                                    ca. 521 m²                           14                                                                                                     ca. 536 m²
                                                                                                                                                                                     ca. 521 m²                                           20
                                                                                                                  3                                                                                                                  ca. 521 m²                              26
                                                                                                             ca. 536 m²                                                                                                                                                 ca. 521 m²                 32
                                                                                                                                                     9
                                                                                                                                                ca. 521 m²                           15                                                                                                        ca. 536 m²
                                                                                                                                                                                ca. 521 m²
                                                                                                                                                                                                                                               21
                                                                                                                 4                                                                                                                         ca. 521 m²                            27
                                                                                                            ca. 536 m²                           10                                                                                                                          ca. 521 m²           33



471000                                                                                                                                       ca. 521 m²                            16                                                                                                         ca. 536 m²
                                                                                                                                                                               ca. 521 m²
                                                                                                                                                                                                                                           22
                                                                                                                5                                                                                                                      ca. 521 m²                             28
                                                                                                           ca. 536 m²                                                                                                                                                    ca. 521 m²              34               74
                                                                                                                                                      11                                                                                                                                                        ca. 291 8 m²
                                                                                                                                                 ca. 521 m²                           17                                                                                                    ca. 536 m²
                                                                                                                                                                                 ca. 521 m²                                           23
                                                                                                                                                                                                                                  ca. 521 m²                             29
                                                                                                               6                                                                                                                                                     ca. 521 m²                 35
                                                                                                          ca. 703 m²                                    12                                                                                                                                  ca. 536 m²
                                                                                                                                                   ca. 521 m²                           18
                                                                                                                                                                                    ca. 521 m²                                    24
                                                                                                                                                                                                                              ca. 521 m²                            30
                                                                                                                                                                                                                                                                ca. 521 m²
                                                                                                                                                                                                                                                                                               36
                                                                                                                                                                                                                                                                                          ca. 536 m²
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 72                 73
                                                                                                                                                                                                                                                                                                             ca. 584 m²        ca. 688 m²




                                                                                                                                                                                  41
                                                                                                                                                                                                              46
                                                                                                                                                                              ca. 749 m²                 ca. 751 m²



                                                                                                                                              37
                                                                                                                                          ca. 800 m²
                                                                                                                                                                                    42
                                                                                                                                                                               ca. 618 m²                            47
                                                                                                                                                                                                                ca. 650 m²

                                                                                                                                          38
                                                                                                                                     ca. 673 m²
                                                                                                                                                                                    43
                                                                                                                                                                               ca. 546 m²                              48
                                                                                                                                                                                                                   ca. 616 m²
                                                                                                                                        39
                                                                                                                                   ca. 686 m²
                                                                                                                                                                                 44
                                                                                                                                                                            ca. 599 m²                                49
                                                                                                                                                                                                                 ca. 683 m²

                                                                                                                                  40                                                                                                                            51
                                                                                                                             ca. 747 m²                                    45                                                                              ca. 744 m²
                                                                                                                                                                       ca. 658 m²                                 50
                                                                                                                                                                                                             ca. 722 m²

                                                                                                                                                                                                                                                            52
                                                                                                                                                                                                                                                        ca. 776 m²




                                                                                                                                                            58
                                                                                                                                                       ca. 810 m²                                             62
                                                                                                                                                                                                         ca. 676 m²
                                                                                                           53
                                                                                                      ca. 665 m²                                         59
                                                                                                                                                     ca 8 98 m²                                          63                                              67
                                                                                                                                                                                                     ca. 617 m²                                     ca. 696 m²

                                                                                                          54
                                                                                                     ca. 702 m²
                                                                                                                                                      60
                                                                                                                                                  ca.9 87 m²                                           64                                              68
                                                                                                                                                                                                                                                   ca. 668 m²
                                                                                                                                                                                                   ca. 563 m²
                                                                                                         55
                                                                                                    ca. 708 m²
                                                                                                                                                                                                                                                       69
                                                                                                                                                                                                                                                   ca 6 45 m²
                                                                                                        56                                                                                             65
                                                                                                   ca. 713 m²                                                                                     ca. 824 m²
                                                                                                                                       61                                                                                                               70
                                                                                                                                   ca. 960 m²                ca. 178 4 m²
                                                                                                                                                                                                                                                   ca. 672 m²

                                                                                                  57
                                                                                             ca. 766 m²                                                                                                 66
                                                                                                                                                                                                   ca. 930 m²                                                71
                                                                                                                                                                                                                                                        ca. 766 m²




470500




470000




                                                                  260500                                                                                                                                                                                                                                           261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                       Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen

                                                                                                                                                     Wegen
                                                                                                                                                     Gebouwen
                                                                                                                                                     Kruisingen
                                                                                                                                                     Minirotondes




                                                                                                                                                           0m                             300 m


                                                                                                                                                                    schaal = 1 : 7500




                                                                                                                                       Eur-01
                                                                Gro-01
                                                                Gro- 02

                                                                                                                                                                 Gro-0
                                                                                              Leur-06                                                            Gro-043


471000

                                                                                              Leur-03




                                                                                                                                    t-012
                                                                                                     Leu




                                                                                                                                 Oost-0
                                                                                                          r -0




                                                                                                                                 Oos
                                                                                     05
                                                                                     r-



                                                                                                              2
                                                                                  Leu




                                                                                         4
                                                                                  r -0
                                                                            L   eu
                                                                                                Leur-01




                                                                   Kep-02                                         Kep-01                          Moera
                                                                                                                                                          s-01
                                                                                                                                       Oost-03




470500
                                                                                                                                        Oost-04
                                                                                                                             Oost-05
                                                                                                                          t-06
                                                                                                                       Oos




470000
                                                                                                    07
                                                                                                st-
                                                                                             Oo




                                              260500                                                            261000                                                                      261500
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                           Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam        Omschr.               ISO_H   ISO M.   Hdef.           Type     Cpl   Cpl_W   Helling   Wegdek   V(MR(D))   V(MR(A))   V(MR(N))   V(MR(P4))   V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(LV(P4))
Eur-01      Euregioweg             0,00       --   Relatief   Verdeling   False     1,5         0   W0             50         50         50          --         50         50         50          --
Gro-01      Gronausestraat         0,00       --   Relatief   Verdeling   False     1,5         0   W0             50         50         50          --         50         50         50          --
Gro-02      Gronausestraat         0,00       --   Relatief   Verdeling   False     1,5         0   W0             50         50         50          --         50         50         50          --
Gro-03      Gronausestraat         0,00       --   Relatief   Verdeling   False     1,5         0   W0             50         50         50          --         50         50         50          --
Gro-04      Gronausestraat         0,00       --   Relatief   Verdeling   False     1,5         0   W0             50         50         50          --         50         50         50          --

Kep-01      Keppelerdijk           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            30         30         30          --         30         30         30          --
Kep-02      Keppelerdijk           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            30         30         30          --         30         30         30          --
Leur-01     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --
Leur-02     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --
Leur-03     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --

Leur-04     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --
Leur-05     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --
Leur-06     Leuriks Oost           0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W9a           30         30         30          --         30         30         30          --
Moeras-01   Moerasspirealaan       0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            30         30         30          --         30         30         30          --
Oost-01     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            50         50         50          --         50         50         50          --

Oost-02     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            50         50         50          --         50         50         50          --
Oost-03     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            50         50         50          --         50         50         50          --
Oost-04     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            60         60         60          --         60         60         60          --
Oost-05     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            60         60         60          --         60         60         60          --
Oost-06     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            80         80         80          --         80         80         80          --

Oost-07     Oostweg                0,00      --    Relatief   Verdeling   False    1,5         0    W0            80         80         80          --         80         80         80          --




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                              7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                            Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam        V(MV(D))   V(MV(A))   V(MV(N))   V(MV(P4))   V(ZV(D))   V(ZV(A))   V(ZV(N))   V(ZV(P4))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %Int(P4)   %MR(D)   %MR(A)   %MR(N)   %MR(P4)
Eur-01            50         50         50          --         50         50         50          --        10991,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --
Gro-01            50         50         50          --         50         50         50          --         7884,00      6,60      3,71      0,75         --       --       --       --        --
Gro-02            50         50         50          --         50         50         50          --         7884,00      6,60      3,71      0,75         --       --       --       --        --
Gro-03            50         50         50          --         50         50         50          --         8324,00      6,60      3,71      0,75         --       --       --       --        --
Gro-04            50         50         50          --         50         50         50          --         8324,00      6,60      3,71      0,75         --       --       --       --        --

Kep-01            30        30         30          --         30         30         30          --          445,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Kep-02            30        30         30          --         30         30         30          --          100,00      6,72      3,62      0,61         --       --       --       --        --
Leur-01           30        30         30          --         30         30         30          --          400,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Leur-02           30        30         30          --         30         30         30          --          300,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Leur-03           30        30         30          --         30         30         30          --          100,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --

Leur-04           30        30         30          --         30         30         30          --           75,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Leur-05           30        30         30          --         30         30         30          --           75,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Leur-06           30        30         30          --         30         30         30          --          100,00      6,80      3,60      0,50         --       --       --       --        --
Moeras-01         30        30         30          --         30         30         30          --         1947,00      6,72      3,62      0,61         --       --       --       --        --
Oost-01           50        50         50          --         50         50         50          --         8266,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --

Oost-02           50        50         50          --         50         50         50          --         8266,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --
Oost-03           50        50         50          --         50         50         50          --        17800,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --
Oost-04           60        60         60          --         60         60         60          --        17800,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --
Oost-05           60        60         60          --         60         60         60          --        17800,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --
Oost-06           80        80         80          --         80         80         80          --        17800,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --

Oost-07           80        80         80          --         80         80         80          --        17800,00      6,90      2,89      0,71         --       --       --       --        --




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                               7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                        Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam        %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %LV(P4)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %MV(P4)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)   %ZV(P4)   MR(D)   MR(A)   MR(N)   MR(P4)    LV(D)     LV(A)     LV(N)   LV(P4)
Eur-01       91,40    93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --   693,16    295,82     68,15       --
Gro-01       92,29    93,85    94,44        --     3,63     2,90     2,65        --     4,08     3,25     2,91        --      --      --      --       --   480,23    274,51     55,84       --
Gro-02       92,29    93,85    94,44        --     3,63     2,90     2,65        --     4,08     3,25     2,91        --      --      --      --       --   480,23    274,51     55,84       --
Gro-03       92,29    93,85    94,44        --     3,63     2,90     2,65        --     4,08     3,25     2,91        --      --      --      --       --   507,03    289,83     58,96       --
Gro-04       92,29    93,85    94,44        --     3,63     2,90     2,65        --     4,08     3,25     2,91        --      --      --      --       --   507,03    289,83     58,96       --

Kep-01       97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --     29,62    15,71      2,17       --
Kep-02       95,86   96,69    95,24        --     2,47     1,97     3,44        --     1,67     1,34     1,32        --      --      --      --       --      6,44     3,50      0,58       --
Leur-01      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --     26,63    14,12      1,95       --
Leur-02      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --     19,97    10,59      1,46       --
Leur-03      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --      6,66     3,53      0,49       --

Leur-04      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --      4,99      2,65      0,37      --
Leur-05      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --      4,99      2,65      0,37      --
Leur-06      97,89   98,07    97,36        --     1,05     0,97     1,76        --     1,05     0,97     0,88        --      --      --      --       --      6,66      3,53      0,49      --
Moeras-01    95,86   96,69    95,24        --     2,47     1,97     3,44        --     1,67     1,34     1,32        --      --      --      --       --    125,42     68,15     11,31      --
Oost-01      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    521,30    222,48     51,25      --

Oost-02      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --     521,30   222,48     51,25      --
Oost-03      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    1122,57   479,08    110,37      --
Oost-04      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    1122,57   479,08    110,37      --
Oost-05      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    1122,57   479,08    110,37      --
Oost-06      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    1122,57   479,08    110,37      --

Oost-07      91,40   93,13    87,33        --     4,52     3,61     6,24        --     4,08     3,26     6,42        --      --      --      --       --    1122,57   479,08    110,37      --




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                            7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                   Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam            MV(D)      MV(A)      MV(N)   MV(P4)     ZV(D)      ZV(A)   ZV(N)   ZV(P4)   LE (D) 63   LE (D) 125   LE (D) 250   LE (D) 500   LE (D) 1k   LE (D) 2k   LE (D) 4k   LE (D) 8k
Eur-01          34,28      11,47       4,87       --     30,94      10,36    5,01       --       85,08        92,32        99,23       103,83      109,31      105,95       99,24       90,38
Gro-01          18,89       8,48       1,57       --     21,23       9,51    1,72       --       83,28        90,44        97,26       102,11      107,64      104,25       97,53       88,55
Gro-02          18,89       8,48       1,57       --     21,23       9,51    1,72       --       83,28        90,44        97,26       102,11      107,64      104,25       97,53       88,55
Gro-03          19,94       8,96       1,65       --     22,41      10,04    1,82       --       83,52        90,67        97,50       102,34      107,88      104,49       97,77       88,79
Gro-04          19,94       8,96       1,65       --     22,41      10,04    1,82       --       83,52        90,67        97,50       102,34      107,88      104,49       97,77       88,79

Kep-01           0,32       0,16       0,04      --       0,32       0,16   0,02       --       69,16        73,20        80,98        84,97       90,28       87,21       80,60       73,03
Kep-02           0,17       0,07       0,02      --       0,11       0,05   0,01       --       63,57        68,00        76,76        78,93       84,04       81,14       74,59       68,25
Leur-01          0,29       0,14       0,04      --       0,29       0,14   0,02       --       75,97        80,43        87,36        88,47       91,77       85,01       79,90       73,39
Leur-02          0,21       0,10       0,03      --       0,21       0,10   0,01       --       74,72        79,18        86,11        87,22       90,52       83,76       78,65       72,14
Leur-03          0,07       0,03       0,01      --       0,07       0,03     --       --       69,95        74,41        81,34        82,45       85,75       78,98       73,87       67,37

Leur-04          0,05       0,03       0,01      --       0,05       0,03     --       --       68,70        73,16        80,09        81,20       84,50       77,74       72,63       66,12
Leur-05          0,05       0,03       0,01      --       0,05       0,03     --       --       68,70        73,16        80,09        81,20       84,50       77,74       72,63       66,12
Leur-06          0,07       0,03       0,01      --       0,07       0,03     --       --       69,95        74,41        81,34        82,45       85,75       78,98       73,87       67,37
Moeras-01        3,23       1,39       0,41      --       2,19       0,94   0,16       --       76,46        80,90        89,65        91,82       96,93       94,04       87,49       81,15
Oost-01         25,78       8,62       3,66      --      23,27       7,79   3,77       --       83,85        91,08        97,99       102,60      108,08      104,71       98,00       89,14

Oost-02         25,78       8,62       3,66      --      23,27       7,79   3,77       --       83,85        91,08        97,99       102,60      108,08      104,71       98,00       89,14
Oost-03         55,51      18,57       7,89      --      50,11      16,77   8,11       --       87,18        94,41       101,32       105,93      111,41      108,04      101,33       92,47
Oost-04         55,51      18,57       7,89      --      50,11      16,77   8,11       --       87,01        95,08       101,25       107,05      112,89      109,32      102,54       92,66
Oost-05         55,51      18,57       7,89      --      50,11      16,77   8,11       --       87,01        95,08       101,25       107,05      112,89      109,32      102,54       92,66
Oost-06         55,51      18,57       7,89      --      50,11      16,77   8,11       --       84,80        94,23        99,53       106,83      113,27      109,45      102,57       91,57

Oost-07         55,51      18,57       7,89      --      50,11      16,77   8,11       --       84,80        94,23        99,53       106,83      113,27      109,45      102,57       91,57




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                     7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                          Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam        LE (A) 63   LE (A) 125   LE (A) 250   LE (A) 500   LE (A) 1k   LE (A) 2k   LE (A) 4k   LE (A) 8k   LE (N) 63   LE (N) 125   LE (N) 250   LE (N) 500   LE (N) 1k   LE (N) 2k   LE (N) 4k
Eur-01          80,82        87,98        94,73        99,66      105,38      101,99       95,26       86,12       76,22        83,56        90,71        94,86       99,81       96,50       89,83
Gro-01          80,31        87,39        94,05        99,21      104,99      101,57       94,84       85,59       73,17        80,22        86,80        92,11       97,99       94,56       87,82
Gro-02          80,31        87,39        94,05        99,21      104,99      101,57       94,84       85,59       73,17        80,22        86,80        92,11       97,99       94,56       87,82
Gro-03          80,55        87,63        94,28        99,45      105,23      101,81       95,08       85,83       73,41        80,46        87,04        92,34       98,23       94,80       88,06
Gro-04          80,55        87,63        94,28        99,45      105,23      101,81       95,08       85,83       73,41        80,46        87,04        92,34       98,23       94,80       88,06

Kep-01          66,31       70,30        77,96        82,15       87,49       84,40       77,78       70,08       58,08        62,12        70,33        73,63       78,96       75,94       69,33
Kep-02          60,52       64,79        73,26        76,02       81,22       78,26       71,68       64,90       53,37        57,76        66,80        68,45       73,61       70,77       64,21
Leur-01         73,12       77,53        84,34        85,65       88,98       82,20       77,08       70,43       64,89        69,36        76,71        77,13       80,45       73,74       68,63
Leur-02         71,87       76,28        83,09        84,40       87,73       80,95       75,83       69,18       63,64        68,11        75,47        75,88       79,20       72,49       67,38
Leur-03         67,10       71,51        78,32        79,63       82,96       76,18       71,06       64,41       58,87        63,34        70,69        71,11       74,43       67,72       62,61

Leur-04         65,85       70,26        77,07        78,38       81,71       74,93       69,81       63,16       57,62        62,09        69,44        69,86       73,18       66,47       61,36
Leur-05         65,85       70,26        77,07        78,38       81,71       74,93       69,81       63,16       57,62        62,09        69,44        69,86       73,18       66,47       61,36
Leur-06         67,10       71,51        78,32        79,63       82,96       76,18       71,06       64,41       58,87        63,34        70,69        71,11       74,43       67,72       62,61
Moeras-01       73,41       77,69        86,16        88,91       94,11       91,15       84,57       77,80       66,27        70,65        79,69        81,34       86,51       83,66       77,10
Oost-01         79,58       86,74        93,49        98,42      104,15      100,75       94,02       84,89       74,99        82,32        89,47        93,62       98,57       95,26       88,60

Oost-02         79,58       86,74        93,49        98,42      104,15      100,75       94,02       84,89       74,99        82,32        89,47        93,62       98,57       95,26       88,60
Oost-03         82,91       90,07        96,82       101,75      107,48      104,08       97,35       88,22       78,32        85,65        92,80        96,95      101,90       98,60       91,93
Oost-04         82,77       90,79        96,84       102,88      108,99      105,41       98,61       88,55       78,14        86,22        92,58        98,07      103,32       99,77       93,01
Oost-05         82,77       90,79        96,84       102,88      108,99      105,41       98,61       88,55       78,14        86,22        92,58        98,07      103,32       99,77       93,01
Oost-06         80,58       90,03        95,30       102,66      109,42      105,59       98,71       87,64       75,90        85,21        90,56        97,84      103,60       99,75       92,88

Oost-07         80,58       90,03        95,30       102,66      109,42      105,59       98,71       87,64       75,90        85,21        90,56        97,84      103,60       99,75       92,88




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                             7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                          Bijlage 3b
Invoergegevens - wegen
Model:    Leuriks 0ost
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam        LE (N) 8k   LE (P4) 63   LE (P4) 125   LE (P4) 250   LE (P4) 500   LE (P4) 1k   LE (P4) 2k   LE (P4) 4k   LE (P4) 8k
Eur-01          81,49           --            --            --            --           --           --           --           --
Gro-01          78,46           --            --            --            --           --           --           --           --
Gro-02          78,46           --            --            --            --           --           --           --           --
Gro-03          78,69           --            --            --            --           --           --           --           --
Gro-04          78,69           --            --            --            --           --           --           --           --

Kep-01          62,09          --            --            --            --           --           --           --           --
Kep-02          58,09          --            --            --            --           --           --           --           --
Leur-01         62,45          --            --            --            --           --           --           --           --
Leur-02         61,20          --            --            --            --           --           --           --           --
Leur-03         56,43          --            --            --            --           --           --           --           --

Leur-04         55,18          --            --            --            --           --           --           --           --
Leur-05         55,18          --            --            --            --           --           --           --           --
Leur-06         56,43          --            --            --            --           --           --           --           --
Moeras-01       70,98          --            --            --            --           --           --           --           --
Oost-01         80,25          --            --            --            --           --           --           --           --

Oost-02         80,25          --            --            --            --           --           --           --           --
Oost-03         83,58          --            --            --            --           --           --           --           --
Oost-04         83,51          --            --            --            --           --           --           --           --
Oost-05         83,51          --            --            --            --           --           --           --           --
Oost-06         82,04          --            --            --            --           --           --           --           --

Oost-07         82,04          --            --            --            --           --           --           --           --




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                7-8-2020 13:14:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                        Bijlage 3c
Invoergegevens- rekenpunten

                                                                                                                                                                                                            Wegen
                                                                                                                                                                                                            Toetspunten
                                                                                                                                                                                                            Gebouwen
                                                                                                                                                                                                            Kruisingen
                                                                                                                                                                                                            Minirotondes
                                                                                                                                                                                                            Hoogtelijnen




                                                                                                                                                                                                                0m                                             80 m

                                   01                                                                                                                                                                                      schaal = 1 : 2000
                                        01-1                          07
                                                             07-1                                          13
                              1
                                 02                                                                                                      19
                         ca. 536m²
                                                                                                                  13-1              19-1                                     25
                                                                08
                                                                    7
                                                               ca. 521m²                                13
                                                                                                       14                                                                                             31
                                        02-1               08-1
                                                                                                    ca. 521m²                             19                                             25-1    31-2
                                                                                                                                           20
                                                                                                                                      ca. 521m²                             25
                                                                                                                                                                                                            31-1
                                                                                                                                                                               26
                             2
                                03
                        ca. 536m²                                   8                                           14-1                 20-1
                                                                                                                                                                        ca. 521m²                     31
                                                                                                                                                                                                   ca.32
                                                                 08                               14                                                                                                  536m²
                                                                                                   15
                                                               ca. 521m²
                                                                                              ca. 521m²                                       20                                         26-1    32-2 32-1
                                                                                                                                                 21
                                                                                                                                          ca. 521m²                           26
                                                                                                                                                                                   27
                            3
                               04
                       ca. 536m²                                                                                                                                          ca. 521m²                     32
                                                                                                                                                                                                      33
                                                                9
                                                            09                               15                                                                                                     ca. 536m²
                                                                                             16
                                                           ca. 521m²
                                                                                         ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                                33-1
                                                                                                                                                   21
                           4                                                                                                                       22
                                                                                                                                               ca. 521m²                         27
                              05
                      ca. 536m²                                                                                                                                                     28
                                                                                                                                                                             ca. 521m²                 33                                          74
                                                                                                                                                                                                     34
                                                            10
471000                                                        11
                                                        ca. 521m²                           16                                                                                                     ca. 536m²
                                                                                        ca. 521m²17                                            22
                                                                                                                                               23                               28                             34-1                                       74-1
                                                                                                                                                                               29
                                                                                                                                           ca. 521m²
                              06                                                                                                                                            ca. 521m²                 34                       74
                                                                                                                                                                                                    35
                     ca. 536m²                                  11
                                                                 12                                                                                                                               ca. 536m²                  ca. 2918 m²
                                                            ca. 521m²                          17
                                                                                                   18
                                                                                           ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                              35-1
                                                                                                                                           23
                                                                                                                                        24                                 29
                                                                                                                                                                          30
                                                                                                                                       ca. 521m²
                                                                                                                                                                       ca. 521m²                     35
                    ca. 703m²                                    12
                                                                                                 18                                                                                              ca. 536m²
                                                             ca. 521m²
                                                                                             ca. 521m²                                 24                                                          36
                                                                                                                                   ca. 521m²                         30                                                                             73
                                                                                                                                                                 ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                            36-1                72
                                                                                                                                                                                                    36
                                                                                                                                                                                                ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                                                              73-1
                                                                                                                                                                                                                               72
                                                                                                                                                                                                                           ca. 584m²
                                                                                                                                                                                                                                           72-1       73
                                                                                                                                                                                                                                                  ca. 688m²




                                                                                           41
                                                                                                                    46
                                                                                       ca. 749m²
                                                                                                                ca. 751m²



                                                         37
                                                     ca. 800m²
                                                                                            42
                                                                                       ca. 618m²                          47
                                                                                                                      ca. 650m²

                                                    38
                                                ca. 673m²
                                                                                           43
                                                                                       ca. 546m²                            48
                                                                                                                        ca. 616m²
                                                   39
                                               ca. 686m²
                                                                                         44
                                                                                     ca. 599m²                             49
                                                                                                                       ca. 683m²



470800
                                             40
                                         ca. 747m²                                 45
                                                                                                                                                                  51
                                                                                                                                                              ca. 744m²   51
                                                                               ca. 658m²                               50
                                                                                                                   ca. 722m²

                                                                                                                                                               52      52
                                                                                                                                                           ca. 776m²




                                                                       58
                                                                   ca. 810m²                                        62
                                                                                                                ca. 676m²


                   ca. 665m²
                                                                     59
                                                                 ca 898m²                                       63
                                                                                                            ca. 617m²
                                                                                                                                                           67
                                                                                                                                                       ca. 696m²            67
                   ca. 702m²
                                                                 60                                                                                                68
                                                             ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                              64
                                                                                                                                                       ca. 668m²
                                                                                                          ca. 563m²

                  ca. 708m²                                                                                                                                        69
                                                                                                                                                         69
                                                                                                                                                      ca 645m²
                                                                                                              65
                                                                                                          ca. 824m²                                                70
                                                   61                                                                                                     70
                                               ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                      ca. 672m²



                                                                                                              66                                                          71
                                                                                                          ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                           ca. 766m²




                                                                 260800                                                                                                                                                                      261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                     Bijlage 3c
Invoergegevens - rekenpunten
Model:     Leuriks 0ost
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.   Maaiveld   Hdef.      Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C   Hoogte D   Hoogte E   Hoogte F   Gevel
01-1                  49,76   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
02-1                  49,43   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
07-1                  49,20   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
08-1                  48,76   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
13-1                  48,40   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

14-1                 48,01    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
19-1                 48,39    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
20-1                 47,95    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
25-1                 47,81    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
26-1                 47,56    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

31-1                 47,54    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
31-2                 47,67    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
32-1                 47,28    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
32-2                 47,41    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
33-1                 47,02    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

34-1                 46,83    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
35-1                 46,63    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
36-1                 46,35    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
72-1                 46,17    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
73-1                 45,99    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

74-1                 46,41    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
01                   49,94    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
02                   49,68    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
03                   49,52    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
04                   49,33    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

05                   49,13    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
06                   48,94    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
07                   49,21    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
08                   48,58    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
08                   48,82    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

09                   48,51    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
11                   48,23    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
12                   48,08    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
13                   48,71    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
14                   48,33    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

15                   47,91    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
16                   47,72    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
17                   47,73    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
18                   47,74    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
19                   48,49    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

20                   48,06    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
21                   47,57    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
22                   47,34    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
23                   46,55    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
24                   47,07    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

25                   48,14    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
26                   47,55    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
27                   47,49    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
28                   47,23    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
29                   46,95    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

30                   46,69    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
31                   47,71    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
32                   47,47    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
33                   47,21    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
34                   46,95    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

35                   46,81    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
36                   46,51    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
51                   47,31    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
52                   47,43    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
67                   47,40    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee

68                   47,54    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
69                   47,59    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
70                   47,57    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
71                   47,49    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
72                   46,22    Relatief      2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                           7-8-2020 13:15:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                     Bijlage 3c
Invoergegevens - rekenpunten
Model:     Leuriks 0ost
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.   Maaiveld   Hdef.      Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C   Hoogte D   Hoogte E   Hoogte F   Gevel
73                    46,16   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee
74                    46,63   Relatief       2,00       5,00       8,00         --         --         --     Nee




Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                           7-8-2020 13:15:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>Bijlage 4

Rekenresultaten wegverkeer
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                     Bijlage 4a
Rekenresultaten Euregioweg
                                                                                                                                                                                                                    periode:                      Lden
                                                                                                                                                                                                                    groep:                        Euregioweg
                                                                                                                                                                                                                                                  Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                          0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                                                          48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                          53 - 58 dB
471200                                                                                                                                                                                                                                    58 - 63 dB
                                                                                                                                                                                                                                          63 - 99 dB




                                                                                                                                                                                                                          0m                                             100 m


                                                                                                                                                                                                                                             schaal = 1 : 2500




                                              1
                                         ca. 536m²                                   7
                                                                                ca. 521m²                          13
                                                                                                               ca. 521m²                               19
                                                                                                                                                   ca. 521m²                           25
                                             2
                                                                                                                                                                                   ca. 521m²                31
                                        ca. 536m²                              8
                                                                          ca. 521m²                         14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                        ca. 521m²                                        20
                                            3                                                                                                        ca. 521m²                           26
                                       ca. 536m²                                                                                                                                     ca. 521m²             32
                                                                           9
                                                                      ca. 521m²                         15                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                    ca. 521m²
                                                                                                                                                              21
                                           4                                                                                                              ca. 521m²                        27
                                      ca. 536m²                                                                                                                                        ca. 521m²          33
                                                                        10
                                                                    ca. 521m²                          16                                                                                             ca. 536m²
471000                                                                                             ca. 521m²
                                                                                                                                                          22
                                          5                                                                                                           ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                      ca. 521m²                         74
                                     ca. 536m²                             11                                                                                                                            34
                                                                                                                                                                                                     ca. 536m²        ca. 2918 m²
                                                                       ca. 521m²                         17
                                                                                                     ca. 521m²                                        23
                                                                                                                                                  ca. 521m²                           29
                                         6                                                                                                                                        ca. 521m²             35
                                    ca. 703m²                               12
                                                                                                            18                                                                                      ca. 536m²
                                                                        ca. 521m²
                                                                                                        ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                              ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                            ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                       36
                                                                                                                                                                                                   ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                        72                73
                                                                                                                                                                                                                    ca. 584m²         ca. 688m²




                                                                                                      41
                                                                                                                               46
                                                                                                  ca. 749m²
                                                                                                                           ca. 751m²



                                                                     37
                                                                 ca. 800m²
                                                                                                       42
                                                                                                                                     47
                                                                                                  ca. 618m²
                                                                                                                                 ca. 650m²

                                                                38
                                                            ca. 673m²
                                                                                                      43
                                                                                                  ca. 546m²                            48
                                                                                                                                   ca. 616m²
                                                              39
                                                          ca. 686m²
                                                                                                    44
                                                                                                ca. 599m²                             49
                                                                                                                                  ca. 683m²

                                                         40                                                                                                                  51
                                                     ca. 747m²                                  45                                                                       ca. 744m²
                                                                                                                                  50
470800                                                                                      ca. 658m²
                                                                                                                              ca. 722m²

                                                                                                                                                                          52
                                                                                                                                                                      ca. 776m²




                                                                                 58
                                                                             ca. 810m²                                         62
                                                                                                                           ca. 676m²
                                    53
                                ca. 665m²
                                                                              59
                                                                          ca 898m²                                         63                                         67
                                                                                                                       ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                    54
                                ca. 702m²
                                                                            60
                                                                        ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                                         64
                                                                                                                                                                  ca. 668m²
                                                                                                                     ca. 563m²
                                  55
                              ca. 708m²
                                                                                                                                                                     69
                                                                                                                                                                 ca 645m²
                                 56                                                                                     65
                             ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                              61                                                                                                     70
                                                          ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                 ca. 672m²

                            57
                        ca. 766m²                                                                                        66
                                                                                                                     ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                      ca. 766m²




                                                                260800                                                                                                                                                              261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                                                                                                        Rekenresultaten Gronausestraat
                                                                                                                                                                                                                                                                                                         Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost
                                                                                                                                                                                                                    periode:             Lden
                                                                                                                                                                                                                    groep:               Gronausestraat
                                                                                                                                                                                                                                         Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                      0 - 49 dB
                                                                                                                                                                                                                                      49 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                      53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                                                      58 - 63 dB
                                                                                                                                                                                                                                      63 - 99 dB




471100
                                                                                                                                                                                                                       0m                                        60 m


                                                                                                                                                                                                                                       schaal = 1 : 1500




                                  01: 54/55/56
                              1
                                                                07: 54/56/56
                         ca. 536m²    01-1: 53/55/55          7                          13: 54/56/56
                                                       07-1:  53/55/55
                                                         ca. 521m²                   13                     19: 54/56/56
                                 02: 52/54/54                                    ca. 521m²
                                                                                           13-1: 53/55/55   19                              25: 54/56/56
                             2                            08: 52/54/54                                19-1:  53/55/55
                                                                                                        ca. 521m²                        25
                                                                                                                                                                             31: 55/56/56
                                    02-1: 51/53/53                                   14: 52/54/54                                    ca. 521m²       25-1: 53/55/55
                        ca. 536m²
                                                 08-1: 851/53/54                 14                           20: 52/54/54                                            31-2:
                                                                                                                                                                             31
                                                                                                                                                                              53/55/55
                                                                                                                                                                         ca. 536m² 31-1: 53/55/55
                               03: 50/52/52
                                                   ca. 521m²
                                                                             ca. 521m²   14-1: 51/53/5420-1:2051/53/54                       26: 52/54/54
                           3                         08: 50/52/53                                              ca. 521m²                    26                         32: 52/54/54
                                                                                    15: 50/52/53                                        ca. 521m²  26-1: 51/53/54
                       ca. 536m²                        9                                                                                                       32-2: 32
                                                                                                                                                                        51/53/53
                                                                                                                                                                  ca. 536m² 32-1: 51/53/53
                                                   ca. 521m²                 15                                       21: 50/52/53
                                04: 49/50/51                             ca. 521m²                                                            27: 50/52/53
                                                     09: 49/50/51
                                                                                                                        21
                                                                                                                    ca. 521m²                27                      33: 50/52/52
                           4
                      ca. 536m²                       10
                                                                             16: 49/50/51                                                ca. 521m²                         33
                                                  ca. 521m²                 16                                           22: 49/51/51                                  ca. 536m²    33-1: 49/51/52
471000                      05: 48/49/50                                ca. 521m²                                                                28: 49/50/51                                                                  74: 49/51/52
                          5                            11: 48/49/50
                                                                                                                    22
                                                                                                                ca. 521m²                    28                           34: 49/50/51
                                                                               17: 48/49/50                                              ca. 521m²                         34
                                                                                                                                                                                                        74
                     ca. 536m²                          11
                                                                              17                                     23: 47/49/50                                     ca. 536m²    34-1: 48/49/50     ca. 2918 m²                  74-1: 48/50/51
                                                    ca. 521m²
                           06: 47/48/48                                   ca. 521m²                                                          29: 48/49/50
                                                         12: 47/48/49
                                                                                                                23
                                                                                                            ca. 521m²                   29                               35: 47/49/49
                         6                                                          18: 47/48/49                                    ca. 521m²                             35
                    ca. 703m²                             12
                                                                                                              24: 47/48/49                                            ca. 536m²   35-1: 47/48/49
                                                      ca. 521m²                 18
                                                                            ca. 521m²                       24
                                                                                                                                        30: 47/48/49
                                                                                                        ca. 521m²                   30
                                                                                                                                ca. 521m²                               36: 46/47/48
                                                                                                                                                                      36                                                       73: 46/47/48
                                                                                                                                                                  ca. 536m²       36-1: 46/47/47         72: 46/47/48
                                                                                                                                                                                                        72                    73      73-1: 46/47/48
                                                                                                                                                                                                    ca. 584m²             ca. 688m²
                                                                                                                                                                                                                    72-1: 45/46/47




                                                                                                                                                                                                                                                                                                         Bijlage 4b
470900



                260700                                                             260800                                                             260900                                                            261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks Oost                                                                                                                                                                                                                           Bijlage 4b
Rekenresultaten Gronausestraat
                                                                                                                                                                                                                              periode:                   Lden
                                                                                                                                                                                                                              groep:                     Gronausestraat
                                                                                                                                                                                                                                                         Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                                 0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                                                                 48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                                 53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                                                                 58 - 63 dB
                                                                                                                                                                                                                                                 63 - 99 dB
471200




                                                                                                                                                                                                                                 0m                                             100 m


                                                                                                                                                                                                                                                     schaal = 1 : 2500




                                                        1
                                                   ca. 536m²                                   7
                                                                                          ca. 521m²                          13
                                                                                                                         ca. 521m²                               19
                                                                                                                                                             ca. 521m²                           25
                                                       2
                                                                                                                                                                                             ca. 521m²                31
                                                  ca. 536m²                              8
                                                                                    ca. 521m²                         14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                                  ca. 521m²                                        20
                                                      3                                                                                                        ca. 521m²                           26
                                                 ca. 536m²                                                                                                                                     ca. 521m²             32
                                                                                     9
                                                                                ca. 521m²                         15                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                              ca. 521m²
                                                                                                                                                                        21
                                                     4                                                                                                              ca. 521m²                        27
                                                ca. 536m²                                                                                                                                        ca. 521m²          33
                                                                                  10
                                                                              ca. 521m²                          16                                                                                             ca. 536m²
471000                                                                                                       ca. 521m²
                                                                                                                                                                    22
                                                    5                                                                                                           ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                                ca. 521m²                                    74
                                               ca. 536m²                             11                                                                                                                            34
                                                                                                                                                                                                               ca. 536m²                   ca. 2918 m²
                                                                                 ca. 521m²                         17
                                                                                                               ca. 521m²                                        23
                                                                                                                                                            ca. 521m²                           29
                                                   6                                                                                                                                        ca. 521m²             35
                                              ca. 703m²                               12
                                                                                                                      18                                                                                      ca. 536m²
                                                                                  ca. 521m²
                                                                                                                  ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                                        ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                                      ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                                 36
                                                                                                                                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                                             72                  73
                                                                                                                                                                                                                                         ca. 584m²           ca. 688m²




                                                                                                                41
                                                                                                                                         46
                                                                                                            ca. 749m²
                                                                                                                                     ca. 751m²



                                                                               37
                                                                           ca. 800m²
                                                                                                                 42
                                                                                                                                               47
                                                                                                            ca. 618m²
                                                                                                                                           ca. 650m²

                                                                          38
                                                                      ca. 673m²
                                                                                                                43
                                                                                                            ca. 546m²                            48
                                                                                                                                             ca. 616m²
                                                                        39
                                                                    ca. 686m²
                                                                                                              44
                                                                                                          ca. 599m²                             49
                                                                                                                                            ca. 683m²

                                                                   40                                                                                                                  51
                                                               ca. 747m²                                  45                                                                       ca. 744m²
                                                                                                                                            50
470800                                                                                                ca. 658m²
                                                                                                                                        ca. 722m²

                                                                                                                                                                                    52
                                                                                                                                                                                ca. 776m²




                                                                                           58
                                                                                       ca. 810m²                                         62
                                                                                                                                     ca. 676m²
                                              53
                                          ca. 665m²
                                                                                        59
                                                                                    ca 898m²                                         63                                         67
                                                                                                                                 ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                              54
                                          ca. 702m²
                                                                                      60
                                                                                  ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                                                   64
                                                                                                                                                                            ca. 668m²
                                                                                                                               ca. 563m²
                                            55
                                        ca. 708m²
                                                                                                                                                                               69
                                                                                                                                                                           ca 645m²
                                           56                                                                                     65
                                       ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                                        61                                                                                                     70
                                                                    ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                           ca. 672m²

                                      57
                                  ca. 766m²                                                                                        66
                                                                                                                               ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                                ca. 766m²




                                                                           260800                                                                                                                                                                         261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                      Bijlage 4c
Rekenresultaten Keppelerdijk
                                                                                                                                                                                                                            periode:               Lden
                                                                                                                                                                                                                            groep:                 Keppelerdijk
                                                                                                                                                                                                                                                   Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                          0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                                                          48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                          53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                                                          58 - 63 dB
471200
                                                                                                                                                                                                                                          63 - 99 dB




                                                                                                                                                                                                                                 0m                                       100 m


                                                                                                                                                                                                                                            schaal = 1 : 2500




                                                           1
                                                      ca. 536m²                                   7
                                                                                             ca. 521m²                          13
                                                                                                                            ca. 521m²                               19
                                                                                                                                                                ca. 521m²                           25
                                                          2
                                                                                                                                                                                                ca. 521m²                31
                                                     ca. 536m²                              8
                                                                                       ca. 521m²                         14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                                     ca. 521m²                                        20
                                                         3                                                                                                        ca. 521m²                           26
                                                    ca. 536m²                                                                                                                                     ca. 521m²             32
                                                                                        9
                                                                                   ca. 521m²                         15                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                                 ca. 521m²
                                                                                                                                                                           21
                                                        4                                                                                                              ca. 521m²                        27
                                                   ca. 536m²                                                                                                                                        ca. 521m²          33
                                                                                     10
                                                                                 ca. 521m²                          16                                                                                             ca. 536m²
471000                                                                                                          ca. 521m²
                                                                                                                                                                       22
                                                       5                                                                                                           ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                                   ca. 521m²                               74
                                                  ca. 536m²                             11                                                                                                                            34
                                                                                                                                                                                                                  ca. 536m²              ca. 2918 m²
                                                                                    ca. 521m²                         17
                                                                                                                  ca. 521m²                                        23
                                                                                                                                                               ca. 521m²                           29
                                                      6                                                                                                                                        ca. 521m²             35
                                                 ca. 703m²                               12
                                                                                                                         18                                                                                      ca. 536m²
                                                                                     ca. 521m²
                                                                                                                     ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                                           ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                                         ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                                    36
                                                                                                                                                                                                                ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                                           72                 73
                                                                                                                                                                                                                                       ca. 584m²          ca. 688m²




                                                                                                                   41
                                                                                                                                            46
                                                                                                               ca. 749m²
                                                                                                                                        ca. 751m²



                                                                                  37
                                                                              ca. 800m²
                                                                                                                    42
                                                                                                                                                  47
                                                                                                               ca. 618m²
                                                                                                                                              ca. 650m²

                                                                             38
                                                                         ca. 673m²
                                                                                                                   43
                                                                                                               ca. 546m²                            48
                                                                                                                                                ca. 616m²
                                                                           39
                                                                       ca. 686m²
                                                                                                                 44
                                                                                                             ca. 599m²                             49
                                                                                                                                               ca. 683m²

                                                                      40                                                                                                                  51
                                                                  ca. 747m²                                  45                                                                       ca. 744m²
                                                                                                                                               50
470800                                                                                                   ca. 658m²
                                                                                                                                           ca. 722m²

                                                                                                                                                                                       52
                                                                                                                                                                                   ca. 776m²




                                                                                              58
                                                                                          ca. 810m²                                         62
                                                                                                                                        ca. 676m²
                                                 53
                                             ca. 665m²
                                                                                           59
                                                                                       ca 898m²                                         63                                         67
                                                                                                                                    ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                                 54
                                             ca. 702m²
                                                                                         60
                                                                                     ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                                                      64
                                                                                                                                                                               ca. 668m²
                                                                                                                                  ca. 563m²
                                               55
                                           ca. 708m²
                                                                                                                                                                                  69
                                                                                                                                                                              ca 645m²
                                              56                                                                                     65
                                          ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                                           61                                                                                                     70
                                                                       ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                              ca. 672m²

                                         57
                                     ca. 766m²                                                                                        66
                                                                                                                                  ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                                   ca. 766m²




                                                                               260800                                                                                                                                                                  261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                     Bijlage 4d
Rekenresultaten Moerasspirealaan
                                                                                                                                                                                                                          periode:                 Lden
                                                                                                                                                                                                                          groep:                   Moerasspirealaan
                                                                                                                                                                                                                                                   Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                                0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                                                                48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                                53 - 58 dB
471200                                                                                                                                                                                                                                          58 - 63 dB
                                                                                                                                                                                                                                                63 - 99 dB




                                                                                                                                                                                                                             0m                                           100 m


                                                                                                                                                                                                                                                 schaal = 1 : 2500




                                                    1
                                               ca. 536m²                                   7
                                                                                      ca. 521m²                          13
                                                                                                                     ca. 521m²                               19
                                                                                                                                                         ca. 521m²                           25
                                                   2
                                                                                                                                                                                         ca. 521m²                31
                                              ca. 536m²                              8
                                                                                ca. 521m²                         14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                              ca. 521m²                                        20
                                                  3                                                                                                        ca. 521m²                           26
                                             ca. 536m²                                                                                                                                     ca. 521m²             32
                                                                                 9
                                                                            ca. 521m²                         15                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                          ca. 521m²
                                                                                                                                                                    21
                                                 4                                                                                                              ca. 521m²                        27
                                            ca. 536m²                                                                                                                                        ca. 521m²          33
                                                                              10
                                                                          ca. 521m²                          16                                                                                             ca. 536m²
471000                                                                                                   ca. 521m²
                                                                                                                                                                22
                                                5                                                                                                           ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                            ca. 521m²                               74
                                           ca. 536m²                             11                                                                                                                            34
                                                                                                                                                                                                           ca. 536m²              ca. 2918 m²
                                                                             ca. 521m²                         17
                                                                                                           ca. 521m²                                        23
                                                                                                                                                        ca. 521m²                           29
                                               6                                                                                                                                        ca. 521m²             35
                                          ca. 703m²                               12
                                                                                                                  18                                                                                      ca. 536m²
                                                                              ca. 521m²
                                                                                                              ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                                    ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                                  ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                             36
                                                                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                                    72                73
                                                                                                                                                                                                                                ca. 584m²         ca. 688m²




                                                                                                            41
                                                                                                                                     46
                                                                                                        ca. 749m²
                                                                                                                                 ca. 751m²



                                                                           37
                                                                       ca. 800m²
                                                                                                             42
                                                                                                                                           47
                                                                                                        ca. 618m²
                                                                                                                                       ca. 650m²

                                                                      38
                                                                  ca. 673m²
                                                                                                            43
                                                                                                        ca. 546m²                            48
                                                                                                                                         ca. 616m²
                                                                    39
                                                                ca. 686m²
                                                                                                          44
                                                                                                      ca. 599m²                             49
                                                                                                                                        ca. 683m²

                                                               40                                                                                                                  51
                                                           ca. 747m²                                  45                                                                       ca. 744m²
                                                                                                                                        50
470800                                                                                            ca. 658m²
                                                                                                                                    ca. 722m²

                                                                                                                                                                                52
                                                                                                                                                                            ca. 776m²




                                                                                       58
                                                                                   ca. 810m²                                         62
                                                                                                                                 ca. 676m²
                                          53
                                      ca. 665m²
                                                                                    59
                                                                                ca 898m²                                         63                                         67
                                                                                                                             ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                          54
                                      ca. 702m²
                                                                                  60
                                                                              ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                                               64
                                                                                                                                                                        ca. 668m²
                                                                                                                           ca. 563m²
                                        55
                                    ca. 708m²
                                                                                                                                                                           69
                                                                                                                                                                       ca 645m²
                                       56                                                                                     65
                                   ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                                    61                                                                                                     70
                                                                ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                       ca. 672m²

                                  57
                              ca. 766m²                                                                                        66
                                                                                                                           ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                            ca. 766m²




                                                                        260800                                                                                                                                                                  261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                          Bijlage 4e
Rekenresultaten Oostweg
                                                                                                                                    periode:           Lden
                                                                                                                                    groep:             Oostweg
                                                                                                                                                       Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                    0 - 48 dB
                                                                                                                                                    48 - 53 dB
                                                                                                                                                    53 - 58 dB
                                                                                                                                                    58 - 63 dB
                                                                                                                                                    63 - 99 dB




471100                                                                                                                                 0m                                      50 m


                                                                                                                                                     schaal = 1 : 1250




           19: 41/42/42
                                          25: 43/43/44
                                      25
                                                                                   31: 45/46/47
                                  ca. 521m²          25-1: 43/44/44            31
             20: 41/42/42                                               31-2:
                                                                           ca.44/45/46
                                                                              536m² 31-1: 45/47/48
                                           26: 43/44/44
                                        26                                     32: 45/46/47
                                    ca. 521m²         26-1: 44/44/45
                                                                        32-2: 32
                                                                              45/46/47
               21: 42/42/43                                               ca. 536m² 32-1:    46/48/48
                                             27: 43/44/44
                                             27                               33: 46/47/48
                                         ca. 521m²                            33
                 22: 42/43/43                                             ca. 536m²   33-1: 47/48/48
471000                                         28: 44/45/45                                                                          74: 53/54/55
                                         28
                                                                             34: 46/47/48
                                     ca. 521m²                                                                74
                                                                             34
             23: 42/43/43                                                ca. 536m²    34-1: 47/48/48        ca. 2918 m²                        74-1: 55/56/56
                                           29: 44/45/45
                                     29                                     35: 46/47/48
                                 ca. 521m²                                  35
         24: 42/43/43                                                   ca. 536m²    35-1: 47/48/49
                                     30: 44/45/45
                                 30
                             ca. 521m²                                     36: 47/48/48
                                                                           36                                                         73: 54/55/56
                                                                       ca. 536m²    36-1: 47/48/49              72: 50/51/52
                                                                                                              72                       73       73-1: 56/57/57
                                                                                                          ca. 584m²                ca. 688m²
                                                                                                                             72-1: 52/53/54




470900




                                                  260900                                                                          261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                                                                                                                     Bijlage 4e
Rekenresultaten Oosteweg
                                                                                                                                                                                                                    periode:                      Lden
                                                                                                                                                                                                                    groep:                        Oostweg
                                                                                                                                                                                                                                                  Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                           0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                                                           48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                           53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                                                           58 - 63 dB
471200
                                                                                                                                                                                                                                           63 - 99 dB




                                                                                                                                                                                                                          0m                                             100 m


                                                                                                                                                                                                                                             schaal = 1 : 2500




                                              1
                                         ca. 536m²                                   7
                                                                                ca. 521m²                          13
                                                                                                               ca. 521m²                               19
                                                                                                                                                   ca. 521m²                           25
                                             2
                                                                                                                                                                                   ca. 521m²                31
                                        ca. 536m²                              8
                                                                          ca. 521m²                         14                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                        ca. 521m²                                        20
                                            3                                                                                                        ca. 521m²                           26
                                       ca. 536m²                                                                                                                                     ca. 521m²             32
                                                                           9
                                                                      ca. 521m²                         15                                                                                             ca. 536m²
                                                                                                    ca. 521m²
                                                                                                                                                              21
                                           4                                                                                                              ca. 521m²                        27
                                      ca. 536m²                                                                                                                                        ca. 521m²          33
                                                                        10
                                                                    ca. 521m²                          16                                                                                             ca. 536m²
471000                                                                                             ca. 521m²
                                                                                                                                                          22
                                          5                                                                                                           ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                      ca. 521m²                         74
                                     ca. 536m²                             11                                                                                                                            34
                                                                                                                                                                                                     ca. 536m²        ca. 2918 m²
                                                                       ca. 521m²                         17
                                                                                                     ca. 521m²                                        23
                                                                                                                                                  ca. 521m²                           29
                                         6                                                                                                                                        ca. 521m²             35
                                    ca. 703m²                               12
                                                                                                            18                                                                                      ca. 536m²
                                                                        ca. 521m²
                                                                                                        ca. 521m²                                 24
                                                                                                                                              ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                            ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                       36
                                                                                                                                                                                                   ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                        72                73
                                                                                                                                                                                                                    ca. 584m²         ca. 688m²




                                                                                                      41
                                                                                                                               46
                                                                                                  ca. 749m²
                                                                                                                           ca. 751m²



                                                                     37
                                                                 ca. 800m²
                                                                                                       42
                                                                                                                                     47
                                                                                                  ca. 618m²
                                                                                                                                 ca. 650m²

                                                                38
                                                            ca. 673m²
                                                                                                      43
                                                                                                  ca. 546m²                            48
                                                                                                                                   ca. 616m²
                                                              39
                                                          ca. 686m²
                                                                                                    44
                                                                                                ca. 599m²                             49
                                                                                                                                  ca. 683m²

                                                         40                                                                                                                  51
                                                     ca. 747m²                                  45                                                                       ca. 744m²
                                                                                                                                  50
470800                                                                                      ca. 658m²
                                                                                                                              ca. 722m²

                                                                                                                                                                          52
                                                                                                                                                                      ca. 776m²




                                                                                 58
                                                                             ca. 810m²                                         62
                                                                                                                           ca. 676m²
                                    53
                                ca. 665m²
                                                                              59
                                                                          ca 898m²                                         63                                         67
                                                                                                                       ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                    54
                                ca. 702m²
                                                                            60
                                                                        ca.987m²                                                                                      68
                                                                                                                         64
                                                                                                                                                                  ca. 668m²
                                                                                                                     ca. 563m²
                                  55
                              ca. 708m²
                                                                                                                                                                     69
                                                                                                                                                                 ca 645m²
                                 56                                                                                     65
                             ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                              61                                                                                                     70
                                                          ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                 ca. 672m²

                            57
                        ca. 766m²                                                                                        66
                                                                                                                     ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                      ca. 766m²




                                                                260800                                                                                                                                                              261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek BestemmingsplanLeuriks 0ost                                                                                                                                                                             Bijlage 4f
Rekenresultaten Wegen Leuriks Oost
                                                                                                                                                                                         periode:        Lden
                                                                                                                                                                                         groep:          Wegen Leuriks Oost
                                                                                                                                                                                                         Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                      0 - 48 dB
                                                                                                                                                                                                      48 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                      53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                      58 - 63 dB
                                              1
                                         ca. 536m²                                   7                                                                                                                63 - 99 dB
                                                                                ca. 521m²                         13
                                                                                                              ca. 521m²                               19
                                             2                                                                                                    ca. 521m²                           25
                                                                                                                                                                                  ca. 521m²                         31
                                        ca. 536m²                              8
                                                                          ca. 521m²                         14                                                                                                  ca. 536m²
                                                                                                        ca. 521m²                                       20
                                            3                                                                                                       ca. 521m²                           26
                                       ca. 536m²                                                                                                                                    ca. 521m² 0   m               32             70 m
                                                                           9
                                                                      ca. 521m²                         15                                                                                                    ca. 536m²
                                                                                                    ca. 521m²
                                                                                                                                                             21
                                           4                                                                                                             ca. 521m²                        27           schaal = 1 : 1750
                                      ca. 536m²                         10                                                                                                            ca. 521m²                  33
                                                                    ca. 521m²                          16                                                                                                    ca. 536m²
471000                                                                                             ca. 521m²
                                                                                                                                                         22
                                          5                                                                                                          ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                                     ca. 521m²                                              74
                                     ca. 536m²                             11                                                                                                                                    34
                                                                                                                                                                                                            ca. 536m²                     ca. 2918
                                                                       ca. 521m²                         17
                                                                                                     ca. 521m²                                       23
                                                                                                                                                 ca. 521m²                           29
                                         6                                                                                                                                       ca. 521m²                      35
                                    ca. 703m²                                12
                                                                                                            18                                                                                              ca. 536m²
                                                                         ca. 521m²
                                                                                                        ca. 521m²                                24
                                                                                                                                             ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                                           ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                              36
                                                                                                                                                                                                          ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                                                            72
                                                                                                                                                                                                                                        ca. 584m²




                                                                                                      41
                                                                                                                              46
                                                                                                  ca. 749m²
                                                                                                                          ca. 751m²



                                                                     37
                                                                 ca. 800m²
                                                                                                       42
                                                                                                  ca. 618m²                         47
                                                                                                                                ca. 650m²

                                                                38
                                                            ca. 673m²
                                                                                                      43
                                                                                                  ca. 546m²                           48
                                                                                                                                  ca. 616m²
                                                              39
                                                          ca. 686m²
                                                                                                    44
                                                                                                ca. 599m²                            49
                                                                                                                                 ca. 683m²

                                                         40                                                                                                                 51
                                                     ca. 747m²                                  45                                                                      ca. 744m²
                                                                                                                                 50
470800                                                                                      ca. 658m²
                                                                                                                             ca. 722m²

                                                                                                                                                                         52
                                                                                                                                                                     ca. 776m²




                                                                                   58
                                                                               ca. 810m²                                      62
                                                                                                                          ca. 676m²
                                    53
                                ca. 665m²
                                                                                 59
                                                                             ca 898m²                                     63                                         67
                                                                                                                      ca. 617m²                                  ca. 696m²

                                   54
                               ca. 702m²
                                                                            60
                                                                        ca.987m²                                                                                     68
                                                                                                                        64
                                                                                                                                                                 ca. 668m²
                                                                                                                    ca. 563m²
                                  55
                              ca. 708m²
                                                                                                                                                                    69
                                                                                                                                                                ca 645m²
                                 56                                                                                     65
                             ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                                              61                                                                                                    70
                                                          ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                ca. 672m²

                            57
                        ca. 766m²                                                                                       66
                                                                                                                    ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                                     ca. 766m²




                                                                                    260800
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>Bijlage 5

Invoergegevens rekenmodel – maatregelen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                                                                         Invoergegevens - maatregelen
                                                                                                                                                                                                                                                                        Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost
                                                                                                                                                                                                 Wegen
                                                                                                                                                                                                 Gebouwen
                                                                                                                                                                                                 Schermen




                                                                                                                                                                                                     0m                           60 m
471100

                                                                                                                                                                                                              schaal = 1 : 1500




                           01

                                          1                                           02
                                     ca. 536m²                                7
                                                                         ca. 521m²                   13                                          03
                                                                                                 ca. 521m²                        19
                                         2                                                                                    ca. 521m²                    25
                                                                                                                                                       ca. 521m²
                                    ca. 536m²                          8                                                                                                        31




                                                                                                                                                                                        04
                                                                  ca. 521m²                     14                                                                          ca. 536m²
                                                                                            ca. 521m²                               20
                                        3                                                                                       ca. 521m²                    26
                                   ca. 536m²                                                                                                             ca. 521m²             32
                                                                   9
                                                              ca. 521m²                    15                                                                              ca. 536m²
                                                                                       ca. 521m²
                                                                                                                                         21
                                       4                                                                                             ca. 521m²                 27
                                  ca. 536m²                      10                                                                                        ca. 521m²          33
                                                             ca. 521m²                    16                                                                              ca. 536m²
471000                                                                                ca. 521m²
                                                                                                                                     22
                                      5                                                                                          ca. 521m²                    28
                                                                                                                                                          ca. 521m²                              74
                                 ca. 536m²                         11                                                                                                        34
                                                                                                                                                                         ca. 536m²             ca. 2918 m²
                                                               ca. 521m²                   17
                                                                                       ca. 521m²                                 23
                                                                                                                             ca. 521m²                    29
                                     6                                                                                                                ca. 521m²             35
                                ca. 703m²                            12
                                                                                               18                                                                       ca. 536m²
                                                                 ca. 521m²
                                                                                           ca. 521m²                         24
                                                                                                                         ca. 521m²                   30
                                                                                                                                                 ca. 521m²
                                                                                                                                                                           36
                                                                                                                                                                       ca. 536m²




                                                                                                                                                                                                                          05
                                                                                                                                                                                                 72               73
                                                                                                                                                                                             ca. 584m²        ca. 688m²




470900




                                                                                                                                                                                                                                                                        Bijlage 5a
                                                                                         41
                                                                                                                 46
                                                                                     ca. 749m²
                                                                                                             ca. 751m²


                           260700                                                            260800                                                           260900                                         261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost met schermen - verlengd scherm Spoelder] , Geomilieu V2020.2 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks oost                                                                                                                                            Bijlage 5b
Invoergegevens - maatregelen
Model:     Leuriks 0ost met schermen - verlengd scherm Spoelder
           Geluidsmodel Enschede - Enschede
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Schermen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Omschr.                          ISO_H   ISO M.   Hdef.          Cp   Zwevend   Refl.L 63   Refl.L 125   Refl.L 250   Refl.L 500   Refl.L 1k   Refl.L 2k   Refl.L 4k   Refl.L 8k   Refl.R 63
01       Geluidsscherm   Gronausestraat    3,00       --   Relatief   0   dB       Nee        0,20         0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
02       Geluidsscherm   Gronausestraat    3,00       --   Relatief   0   dB       Nee        0,20         0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
03       Geluidsscherm   Gronausestraat    3,00       --   Relatief   0   dB       Nee        0,20         0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
04       Geluidsscherm   Gronausestraat    3,00       --   Relatief   0   dB       Nee        0,20         0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
05       Geluidsscherm   Oostweg           3,00       --   Relatief   0   dB       Nee        0,20         0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20        0,20




Geomilieu V2020.2 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                                                                                                               4-2-2021 17:05:52
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks oost                                                       Bijlage 5b
Invoergegevens - maatregelen
Model:     Leuriks 0ost met schermen - verlengd scherm Spoelder
           Geluidsmodel Enschede - Enschede
Groep:     (hoofdgroep)
           Lijst van Schermen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012

Naam     Refl.R 125   Refl.R 250   Refl.R 500   Refl.R 1k   Refl.R 2k   Refl.R 4k   Refl.R 8k
01             0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
02             0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
03             0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
04             0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20
05             0,20         0,20         0,20        0,20        0,20        0,20        0,20




Geomilieu V2020.2 Licentiehouder: Gemeente Enschede                                             4-2-2021 17:05:52
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre>Bijlage 6

Rekenresultaten wegverkeer – maatregelen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                                                                                                      Rekenresultaten Gronausestraat - maatregelen - contouren 2 m+mv
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        Leuriks 0ost met schermen
                                                                                                                                                                                                                   periode:            Lden
                                                                                                                                                                                                                   groep:              Gronausestraat
                                                                                                                                                                                                                                       Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                                                                                                   0 - 49 dB
                                                                                                                                                                                                                                   49 - 53 dB
                                                                                                                                                                                                                                   53 - 58 dB
                                                                                                                                                                                                                                   58 - 63 dB
                                                                                                                                                                                                                                   63 - 99 dB




471100                                                                                                                                                                                                                    0m                                   60 m


                                                                                                                                                                                                                                    schaal = 1 : 1500




                                            01: 41/55/56
                                        1
                                                                          07: 42/56/56
                                   ca. 536m²    01-1: 45/55/55          7                          13: 42/56/56
                                                                 07-1:  47/55/55
                                                                   ca. 521m²                   13                     19: 42/56/56
                                           02: 44/53/54                                    ca. 521m² 13-1: 47/55/55   19                              25: 42/56/56
                                       2                             08: 45/53/54                               19-1:  48/55/55
                                                                                                                  ca. 521m²                        25                                  31: 43/56/56
                                              02-1: 45/51/5308-1: 845/52/54                    14: 46/53/54                                    ca. 521m²       25-1: 46/55/55          31
                                  ca. 536m²
                                                                                           14                           20: 46/53/54                                            31-2:   48/55/55
                                                                                                                                                                                   ca. 536m² 31-1: 45/55/55
                                         03: 44/50/52
                                                              ca. 521m²
                                                                                       ca. 521m²   14-1: 46/52/5320-1:2046/52/54                       26: 45/53/54
                                     3                          08: 45/51/53                                             ca. 521m²                    26                          32: 46/53/54
                                 ca. 536m²                        9
                                                                                              15: 45/50/52                                        ca. 521m²  26-1: 47/52/5332-2:3247/52/53
                                                             ca. 521m²                 15                                       21: 45/50/53                                 ca. 536m² 32-1: 45/51/53
                                          04: 43/49/51                             ca. 521m²                                                            27: 46/51/53
                                                               09: 43/49/51
                                                                                                                                  21
                                                                                                                              ca. 521m²                27                       33: 45/50/52
                                     4
                                ca. 536m²                       10
                                                                                       16: 43/49/50                                                ca. 521m²                         33
                                                            ca. 521m²                 16                                           22: 45/49/51                                  ca. 536m²    33-1: 44/50/51
471000                                05: 43/48/49                                ca. 521m²                                                                28: 45/49/51                                                              74: 49/51/52
                                    5                            11: 43/47/49
                                                                                                                              22
                                                                                                                          ca. 521m²                    28                           34: 44/49/51
                                                                                         17: 43/48/49                                              ca. 521m²                        34
                                                                                                                                                                                                                  74
                               ca. 536m²                          11
                                                                                        17                                     23: 42/47/49                                     ca. 536m²    34-1: 44/48/50     ca. 2918 m²                 74-1: 48/50/51
                                                              ca. 521m²
                                     06: 43/46/48                                   ca. 521m²                                                          29: 44/47/49
                                                                   12: 42/46/48
                                                                                                                          23
                                                                                                                      ca. 521m²                   29                               35: 44/48/49
                                   6                                                          18: 43/46/48                                    ca. 521m²                             35
                              ca. 703m²                             12
                                                                                                                        24: 43/46/48                                            ca. 536m²   35-1: 44/47/48
                                                                ca. 521m²                 18
                                                                                      ca. 521m²                       24
                                                                                                                                                  30: 43/46/48
                                                                                                                  ca. 521m²                   30
                                                                                                                                          ca. 521m²                               36: 44/46/47
                                                                                                                                                                                36                                                     73: 45/47/48
                                                                                                                                                                            ca. 536m²       36-1: 44/46/47          72: 45/46/47
                                                                                                                                                                                                                  72                    73      73-1: 44/47/47
                                                                                                                                                                                                              ca. 584m²             ca. 688m²
                                                                                                                                                                                                                               72-1: 45/46/47




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        Bijlage 6a
470900

                          260700                                                            260800                                                              260900                                                            261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost met schermen] , Geomilieu V2020.0 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 223 ======================================================================

<pre>Akoestisch onderzoek Bestemmingsplan Leuriks 0ost                                                                                                                         Bijlage 6b
Rekenresultaten Oostweg - maatregelen - contouren 2m+mv
                                                                                                                                    periode:           Lden
                                                                                                                                    groep:             Oostweg
                                                                                                                                                       Inclusief groepsreducties

                                                                                                                                                   0 - 49 dB
                                                                                                                                                   49 - 53 dB
                                                                                                                                                   53 - 58 dB
                                                                                                                                                   58 - 63 dB
                                                                                                                                                   63 - 99 dB




                                                                                                                                       0m                                      50 m

471100
                                                                                                                                                    schaal = 1 : 1250




                              25: 41/42/43
                           25
                                                                       31: 41/45/46
                       ca. 521m²         25-1: 41/43/44            31
                                                            31-2:
                                                               ca.41/44/46
                                                                  536m² 31-1: 39/46/47
                               26: 41/42/43
                             26                                    32: 41/45/47
                         ca. 521m²        26-1: 42/43/44
                                                            32-2: 32
                                                                  42/45/46
                                                              ca. 536m² 32-1:    40/46/48
                                 27: 41/43/44
                                 27                               33: 42/46/47
                             ca. 521m²                            33
                                                              ca. 536m²   33-1: 42/47/48
471000                             28: 42/43/44                                                                          74: 49/53/55
                              28
                                                                 34: 42/46/47
                          ca. 521m²                                                                74
                                                                 34
                                                             ca. 536m²    34-1: 44/47/48         ca. 2918 m²                    74-1: 48/55/56
                               29: 42/44/44
                         29                                     35: 44/46/47
                     ca. 521m²                                  35
                                                            ca. 536m²    35-1: 45/47/48
                          30: 43/44/44

                 ca. 521m²                                     36: 45/46/48
                                                               36                                                          73: 45/54/56
                                                           ca. 536m²    36-1: 45/47/48               72: 45/50/52
                                                                                                  72                       73      73-1: 45/57/57
                                                                                              ca. 584m²                ca. 688m²
                                                                                                               72-1: 44/52/54




470900




                                       260900                                                                          261000
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [Geluidsmodel Enschede - Leuriks 0ost met schermen - verlengd scherm Spoelder] , Geomilieu V2020.2 Licentiehouder: Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 223 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 224 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan




Leuriks Oost te Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 224 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 225 ======================================================================

<pre> Waterstructuurplan
 Leuriks Oost te Enschede




         Waterstructuurplan



         Leuriks Oost te Enschede




Opdrachtgever                                                  Auteur
Gemeente Enschede, Openbare Ruimte                             De heer R.H Rekveldt
Mevrouw C. Daemen
Postbus 173                                                    Paraaf:
7500 AE Enschede

Adviesbureau
Geofoxx
Eektestraat 10-12                                              Controle / vrijgave
Postbus 221                                                    De heer D.M. Smulders
7570 AE Oldenzaal
0541 - 58 55 44                                                Paraaf:

Status
Versie 3
Datum
oktober ’20
Projectnummer
20200136/RREK
Documentkenmerk
20200136_c1RAP




 Geofoxx is een handelsnaam van Geofox-Lexmond bv, statutair gevestigd te Oldenzaal en ingeschreven in het handelsregister
 onder nr. 06056452. Op alle opdrachten zijn de algemene voorwaarden van Geofox-Lexmond bv van toepassing. Deze
 voorwaarden zijn te vinden op geofoxx.nl.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 225 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 226 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Inhoudsopgave
1         Inleiding                                             3

2         Locatiegegevens en onderzoeksopzet                    4
          2.1    Algemeen                                       4
          2.2    Gewenste herinrichting                         5
          2.3    Onderzoeksopzet                                6

3         Bureauonderzoek                                    8
          3.1   Beleid                                       8
          3.2   Maaiveldhoogte                              11
          3.3   Geologie                                    12
          3.4   Bodemopbouw                                 12
          3.5   Grondwater                                  13
          3.6   Oppervlaktewater                            17
          3.7   Riolering                                   18

4         Hemelwaterstructuur                               19
          4.1  Bergingseis en uitgangspunten                20
          4.2  Infiltratiemogelijkheden                     21
          4.3  Ontwerp hemelwatersysteem                    21
          4.4  Beekdalen                                    23
          4.5  Bepaling bouw- en straatpeilen               25
          4.6  Extreme situaties                            25

5         Civieltechnisch ontwerp                           27
          5.1     DWA riool                                 27
          5.2     Overige civieltechnische inpassing        29

6         Conclusie en advies                               31




Bijlage 1: Overzicht projectgebied

Bijlage 2: bouwpeilen en ophoging

Bijlage 3: Waterstructuur

Bijlage 4: Overig




projectnummer               datum
20200136/RREK               Oktober 2020               2 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 226 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 227 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




1         Inleiding

In opdracht van Gemeente Enschede, Cluster Openbare Ruimte, heeft Geofoxx een
waterstuctuurplan opgesteld voor de planlocatie Leuriks Oost te Enschede. Onderhavige
rapportage betreft versie 3, opgesteld naar aanleiding van eerder uitgebrachte versies in mei
– juli 2020.

Aanleiding voor de onderzoeken is de voorgenomen wijziging van het bestemmingsplan. Men
is voornemens woningen te realiseren op de locatie. De locatie kenmerkt zich door zijn
ligging op de flanken van de stuwwal en de bosrijke omgeving direct ten oosten van
Enschede. Onderstaand is de structuur van het plangebied weergegeven.




Figuur 1: Waterstructuur Ontwikkelingsplan Leuriks Oost 2019, Gemeente Enschede.

In het kader van de wettelijk verplichte watertoets voorafgaand aan een
bestemmingswijziging, dient inzichtelijk gemaakt te worden welke effecten de
planontwikkeling heeft op de waterhuishouding. Hiertoe is in voorgaande fases de
geohydrologische situatie ter plaatse in beeld gebracht. Inmiddels is het ontwerp aangepast
en dient zowel het ondergrondse- als bovengrondse ontwerp voor de afvoer- en opslag van
hemelwater geüpdatet te worden. Dit wordt verwerkt in het waterstructuurplan, met als doel
het risico op (grond)wateroverlast in de toekomst te beperken.

De doelstelling van dit project is het ontwerpen van een duurzaam en robuust watersysteem
voor het plangebied. De aspecten die hierin beschreven worden zijn oppervlaktewater,
grondwater, afvalwater, hemelwater en afwatering. De strategieën ‘vasthouden-bergen-
afvoeren’ (waterbeleid 21e eeuw) en ‘schoonhouden-scheiden-zuiveren’ vormen hierbij de
basis.



projectnummer               datum
20200136/RREK               Oktober 2020                                                3 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 227 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 228 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




2         Locatiegegevens en onderzoeksopzet

2.1       Algemeen

De planlocatie is gelegen tussen Enschede en Glanerbrug. De locatie wordt begrensd door de
Gronausestraat in het noorden, de Oostweg in het oosten en de Keppelerdijk in het zuiden
(afbeelding 2.1). Ten westen is de woonwijk “De Leuriks” gelegen, welke deel uit maakt van
de bebouwde kom van Enschede. In de toekomst zal hier eveneens een bergingsvoorziening
worden aangelegd welke water afvoert door onderhavig plangebied. Ten oosten ligt de
woonwijk Eekmaat West, behorend tot Glanerbrug. Het totale oppervlakte van de locatie
bedraagt circa 12 hectare. De locatie is momenteel grotendeels in gebruik als weiland of
braakliggend. In de directe nabijheid zijn diverse woningen en bospercelen gelegen.




                                             De Leuriks
                                                                 Eekmaat West




Afbeelding 2.1: ligging onderzoekslocatie (rode contour)




Afbeelding 2.2: ligging onderzoekslocatie vanuit de zuidoost zijde (rode contour)

De locatie staat kadastraal bekend als gemeente Lonneker, sectie F, nummers 4080, 4837,
6102 en sectie AA, nummers 2439, 25 en 629. In bijlage 1 zijn de geografische ligging van
de onderzochte locatie en een situatietekening opgenomen. In bijlage 6 zijn de foto’s van de
locatie opgenomen. De algemene locatiegegevens zijn opgenomen in tabel 2.1.


Tabel 2.1: Algemene gegevens onderzoekslocatie
Algemene gegevens onderzoekslocatie
Locatie omschrijving:                      Braakliggend terrein / grasland / Bos
Oppervlakte onderzoekslocatie:             11.300 ha
Bebouwing:                                 Geen, diverse woningen in de nabijheid
Verharding:                                Geen
Kadastrale aanduiding:                     Gemeente Lonneker, Sectie F, Nummers 4080, 4837, 6102
                                           Gemeente Lonneker, Sectie AA, nummers 2439, 25 en 629




projectnummer                 datum
20200136/RREK                 Oktober 2020                                                         4 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 228 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 229 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




2.2       Gewenste herinrichting

Op de locatie is in de huidige kavelindeling (maart 2020) voorzien in realisatie van 75 kavels.
Naar verwachting zal het grootste deel van de kavels bebouwd worden met vrijstaande
woningen. Het straten- en groenplan is overwegend georiënteerd in de noord-zuid richting.
Zowel tussen de woningen als langs de wegen is relatief veel ruimte voorzien voor groen. De
waterstructuur valt op door de twee “beekdalen”, welke voorzien zijn in de oost-west
richting.

Op basis van het inrichtingsplan is het gebied opgedeeld in deelgebieden. Voor een weergave
van het inrichtingsplan wordt verwezen naar figuur 2.3.




                                                                           Deelgebied   A       36 kavels
                                                                           Deelgebied   B       3 kavels
                                                                           Deelgebied   C       17 kavels
                                                                           Deelgebied   D       14 kavels
                                                                           Deelgebied   E       5 kavels


Afbeelding 2.3: Deelgebieden)

Op basis van het huidige kavelplan is berekend in hoeverre het verhard oppervlak in de
toekomst zal toenemen. In de onderstaande tabel is deze toename gespecificeerd. Hierbij
wordt aangenomen dat hemelwater van kleinschalige verharding in de (achter)tuin naast de
verharding in de bodem infiltreert. In de onderstaande tabel staat per deelgebied weergeven
in hoeverre deze wordt verhard.




projectnummer                   datum
20200136/RREK                   Oktober 2020                                                5 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 229 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 230 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Tabel 2.3 Oppervlaktes en kavelindeling (m2)
Deelgebied           Aantal kavels       Globale             Oppervlak          Oppervlak verharding
                                         oppervlakte         bebouwd1
A                    36                  17.580              6.480              --
B                       3                 4.755                540              --
C                    17                  10.682              3.060              --
D                    14                   9.819              2.520              --
E                       5                 3.226                900              --
Wegenstructuur       --                   8.225                 --              8.225
Totaal               75                  54.287              13.500             8.225
Totaal onverhard                                91.275
Totaal verhard (toename)                        21.725
1)
   : Uitgaande van 180 m2 per woning inclusief opritten;



2.3          Onderzoeksopzet

De werkzaamheden starten met een eerste inventarisatie van de wensen en eisen van de
gemeente en het waterschap ten aanzien van het watersysteem. De wensen en eisen
worden vertaald naar randvoorwaarden en uitgangspunten.


Bij ruimtelijke plannen moet het proces van de watertoets doorlopen worden, waarbij het gaat om het
vroegtijdig meedenken, informeren, adviseren en beoordelen van de waterhuishoudkundige aspecten.
Waterhuishoudkundige consequenties mogen bijvoorbeeld niet op de omgeving worden afgewenteld en de
ontwikkeling mag geen negatieve effecten hebben op de waterhuishouding. Een eerste stap hierin is het
doorlopen van de digitale watertoets. Deze (digitale) watertoets maakt onderdeel uit van onderhavige
aanbieding en heeft als doel te toetsen of in het plan voldoende rekening wordt gehouden met ruimtelijk
relevante wateraspecten en of de standaard waterparagraaf gebruikt mag worden. Het resultaat van de
watertoets is ‘geen waterschapsbelang’, ‘korte procedure’ of ‘normale procedure’.

Gezien de omvang van het plan wordt op voorhand aangenomen dat sprake is van de normale procedure en
dat een waterhuishoudingsplan dient te worden opgesteld. De resultaten van de reeds uitgevoerde
geohydrologische onderzoeken (planontwikkeling 2011) vormen de basis van dit plan. Op basis hiervan en het
nieuwe planontwerp wordt bepaald hoe in de toekomstige situatie zal worden omgegaan met waterstromen.




Op basis hiervan wordt een concept van het de beoogde waterstructuur gemaakt. Voor het
opstellen van dit concept-ontwerp worden de volgende stappen doorlopen:
   bestuderen stedenbouwkundig ontwerp en beeldkwaliteitsplan;
   vaststellen verhard oppervlak en woningaantallen;
   vaststellen en verifiëren van huidige maaiveldhoogtes middels het AHN;
   inventariseren lozingspunten afvalwater en hemelwater;
   bepalen van globale straat- en woningpeilen (bandbreedtes en randvoorwaarden);
   bepalen van globale dimensionering ondergrondse grond- en ontwateringssysteem1;
   keuze- en bepalen randvoorwaarden voor het infiltratie- en bergingssysteem;
   inschetsen toekomstig watersysteem.

De op te leveren producten bestaan uit een schetsmatig ontwerp van het watersysteem, op
basis van de vastgestelde uitgangspunten en randvoorwaarden met een samenvatting van
eventuele berekeningen. De uitwerking van het watersysteem geeft informatie over de
“minimale ontwerpeisen” (diameters, te bergen hoeveelheden in m3) en geeft voldoende
ruimte om in de toekomst aangepast te worden op de bovengrondse inrichting.



1
 De belangrijkste randvoorwaarden voor de ondergrondse infra (hemelwaterriool, vuilwaterriool en drainage)
zullen worden uitgewerkt en beschreven.



projectnummer                  datum
20200136/RREK                  Oktober 2020                                                            6 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 230 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 231 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




In onderhavige rapportage worden de uitgangspunten voor het ontwerp beschreven, inclusief
een samenvatting van de uitgevoerde ontwerpberekeningen. Het waterstructuurplan biedt
voldoende informatie om in een volgende fase verder uit te werken naar een schetsontwerp
(SO) voor de watergerelateerde aspecten binnen het plangebied.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                            7 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 231 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 232 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




3         Bureauonderzoek

3.1      Beleid

In de navolgende paragraaf is het huidige beleid ten aanzien van stedelijk waterbeheer
beknopt toegelicht. Het stedelijk waterbeleid wordt ingevuld door de gemeente Enschede en
het waterschap Vechtstromen.


3.1.1     Waterschap

Het waterschap heeft een aantal normen en uitgangspunten opgenomen in het document
‘duurzaam en veilig water in de stad’ alsmede ‘Waterbeheerplan 2015-2021, Waterschap
Vechtstromen’. Het algemene uitgangspunt van het waterschap Vechtstromen is dat het
omliggende watersysteem niet extra belast wordt door de ontwikkelingen op de locatie. Er
mag géén afwenteling op de omgeving (en in de tijd) plaatsvinden. Daartoe hanteert het
waterschap de volgende twee tritsen voor waterkwantiteit en waterkwaliteit:

Vasthouden – bergen – afvoeren
De trits ‘vasthouden – bergen – afvoeren’ houdt in dat in eerste instantie getracht dient te
worden het (gebiedseigen) water zo lang mogelijk – daar waar het valt – vast te houden
(infiltratie in de bodem). Indien dit niet mogelijk is dient het afstromend regenwater lokaal te
worden geborgen in vijvers en watergangen. Pas in laatste instantie - wanneer noch
vasthouden, noch bergen afdoende is - kan overwogen worden het water zo traag mogelijk
af te voeren naar de omgeving.

Schoon houden – scheiden – schoonmaken
De trits ‘schoon houden – scheiden – schoonmaken’ omvat ten eerste het niet toelaten dat
de waterkwaliteit verslechtert (schoon houden), vervolgens het scheiden van schone en vuile
waterstromen en als laatste het zuiveren (schoonmaken) van verontreinigd water. De
hydrologische ordeningsfuncties voor deze trits zijn:
     Cascadering, waarbij vuile gebiedsfuncties benedenstrooms van schone worden
         gelegd;
     Buffering, waarbij tussen schone en vuile gebiedsfuncties een bufferzone wordt
         aangelegd;
     Differentiatie per stroomgebied, waarbij elk (deel)stroomgebied een richtinggevende
         functie krijgt.

Onder deze bovengenoemde trits heeft het waterschap Vechtstromen een aantal specifieke
uitgangspunten met betrekking tot het stedelijk waterbeheer:
     Om een bui T=10+10% te kunnen bergen dienen de bergings- en
        infiltratievoorziening samen een inhoud van 40 mm te hebben. Aangezien deze buien
        in een zeer kort tijdsbestek vallen is het niet reëel de retentievoorziening dynamisch
        door te rekenen. (let op: De 40 mm berging in de retentievoorziening is uiteraard
        onderdeel van de totaal benodigde berging van 74 mm). De hoeveelheden die via
        infiltratievoorzieningen geïnfiltreerd worden of in een HWA-stelsel geborgen worden
        kunnen van de 40mm afgetrokken worden.
     Ondergrondse infiltratievoorzieningen moeten worden voorzien van een
        inspectiemogelijkheid en worden voorzien van blad- en zandvangers;
     Het hemelwater wordt bij voorkeur zichtbaar afgevoerd naar de berging- en/of
        infiltratievoorziening;




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                    8 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 232 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 233 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




        In het kader van duurzaam bouwen en vanwege de beoogde grond- en oppervlakte-
         waterkwaliteit mogen geen uitlogende bouwmaterialen (zoals zink, koper, lood en
         PAK-houdende materialen) worden toegepast. Er zijn voldoende milieuvriendelijke
         alternatieven die vergelijkbaar zijn wat betreft uitstraling, gebruiksgemak, levensduur
         en onderhoud. Indien de uitlogende materialen toch worden toegepast, dienen ze
         jaarlijks gecoat te worden om diffuse verontreinigingen te voorkomen;
        Het waterschap is er voorstander van om zo min mogelijk schoon regenwater af te
         voeren naar de rioolwaterzuiveringsinstallatie. Nieuw aan te leggen gebieden dienen
         gescheiden gerioleerd te worden;
        (Actualisatie van) rioleringsberekeningen dienen conform de C2100-module (van de
         Leidraad Riolering) te worden uitgevoerd (inclusief de bepaling van verhard
         oppervlakte);
        Om afwenteling op de omgeving (o.a. piekafvoeren) te voorkomen mag de maximale
         afvoer vanuit het (nieuwe) stedelijk gebied niet toenemen ten opzichte van de
         oorspronkelijk in het onbebouwde gebied optredende agrarische afvoeren (hierna ook
         wel “maatgevende landelijke afvoer” genoemd) dient een maatgevende landelijke
         afvoernorm van 2,4 liter per seconde per hectare te worden gehanteerd;
        Het waterschap hanteert als toelaatbare stroomsnelheden in watergangen en duikers
         0,5 m/s respectievelijk 1,0 m/s. Ervan uitgaande dat deze optredende maxima van
         kortdurende aard zijn. Hierbij dient wel opgemerkt te worden dat aan de
         uitstroomzijde van de duiker bodem- en eventueel ook
         oeverbeschermingsvoorzieningen getroffen moeten worden om uitspoeling te
         voorkomen;
        Het waterschap is geen voorstander van het creëren van nieuwe onderbemalingen
         t.b.v. het realiseren van voldoende ontwateringsdiepte bij nieuwbouwprojecten. Om
         voldoende ontwateringsdiepte te bereiken, en toch aan te sluiten bij bestaande
         grond- en oppervlaktewaterpeilen kan overwogen worden het terrein integraal op te
         hogen, dan wel om over te gaan op selectief ophogen in combinatie met
         kruipruimteloos bouwen. Voor een overzicht van de gangbare ontwateringnormen
         wordt verwezen naar het gemeentelijk beleid, paragaaf 3.1.3.


3.1.2     Gemeentelijk beleid

De gemeente Enschede heeft een aantal normen en uitgangspunten opgenomen t.b.v.
infiltratievoorzieningen en de omgang met hemelwater (toetsingskaders openbare ruimte
TOR, Gemeente Enschede):

Hemelwaterafvoer
    Hemelwater afkomstig van bebouwing en overig verhard oppervlak op een
      bouwperceel dient te worden geborgen (bijv. groendak en/of wadi) en worden
      geïnfiltreerd in de bodem en/of vertraagd te worden afgevoerd naar het openbare
      afwateringssysteem. Daarbij geldt voor binnenstedelijke herontwikkelingen een
      bergingseis van minimaal 20 millimeter gerelateerd aan het verhard oppervlak. Indien
      verhard oppervlak wordt toegevoegd geldt hiervoor een bergingseis van 40 mm.
    Hemelwater gescheiden van afvalwater aanbieden.
    Veiligheid: i.v.m. wateroverlast dient het systeem doorgerekend te worden. We
      willen inzichtelijk hebben of en wanneer water op straat, wateroverlast en
      waterschade ontstaat. Om het risico op water in de zorgeenheden te beperken het
      vloerpeil van de bebouwing minimaal 0,20 m boven het dichtstbijzijnde wegpeil
      (kruin weg) aanleggen.
    Bij berging middels wadi’s: T=50 (40 mm in 75 min).
    Voor het bergen van water zijn diverse oplossingen mogelijk: wadi’s, greppels,
      verlaagde groenzones, molgoten, vijvers, infiltratiekratten, bergingsbakken en
      (infiltratietransport)leidingen.
    Alvorens regenwater naar oppervlaktewater wordt afgevoerd moeten eventuele



projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                   9 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 233 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 234 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




         verontreinigingen voortijdig afgevangen worden. Dit betekent:
              -   Materialisering en bouwen volgens richtlijnen “Duurzaam bouwen”;
              -   Water van verontreinigde oppervlakken bij voorkeur zuiveren voordat het
                  wordt afgevoerd naar het oppervlaktewater. Dit kan doormiddel van wadi’s
                  en bermen.
        Bij voorkeur bovengrondse afvoer van regenwater, om reden:
              -   Inzicht in werking van het systeem en mogelijke tekortkomingen;
              -   Een lagere beheernorm. Geen kosten voor een hemelwaterriool;
              -   Een grotere betrokkenheid van burgers;
              -   Een betere toegankelijkheid bij calamiteiten

Droogweerafvoer
    Afvoer van afvalwater uitsluitend via het riool (DWA).
    Afvoer bij voorkeur onder vrij verval.
    Afvalwater aanbieden aan de perceelsgrens.
    De riolering op bestaande nabijgelegen riolering aansluiten, middels een aanvraag.
    De afvoer van afvalwater vanuit het gebied dient geen problemen in het bestaande
      rioolstelsel te veroorzaken.

Grondwater
Het grondwatersysteem binnen het stedelijk gebied van Enschede is over het algemeen licht
tot sterk verontreinigd. De kwaliteit van de vaste bodem brengt eveneens vaak beperkingen
met zich mee.

De planontwikkeling mag geen negatieve beïnvloeding van de grondwaterstanden tot gevolg
hebben. Uitgangspunt bij ontwikkelingen is geen toename van de afvoer van grondwater en
geen grondwater afvoeren naar de riolering.


3.1.3    Gewenste ontwateringsdiepte

In figuur 3.1 zijn de definities van ontwateringsdiepte en drooglegging weergegeven.




Figuur 3.1: Definities ontwateringsdiepte en drooglegging

De ontwateringsdiepte is het verschil tussen maaiveldhoogte2 en grondwaterstand. Het
uitgangspunt voor het stedelijk gebied is dat voldoende ontwateringsdiepte wordt
gerealiseerd voor de gewenste functie. In tabel 3.1 zijn de ontwateringsdiepten weergegeven
(de beoogde ontwateringsdiepte is geen vaste te garanderen grondwaterstand omdat de
grondwaterstand een sterk dynamisch karakter heeft).



2
 De maaiveldhoogte zelf heeft vrijwel geen directe invloed op de grondwaterstand (afhankelijk van een
bepaalde drooglegging werkt de maaiveldhoogte, via het oppervlaktewaterpeil, wel door in de
grondwaterstand). De maaiveldhoogte is wel van belang voor de ontwateringsdiepte.



projectnummer                 datum
20200136/RREK                 Oktober 2020                                                          10 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 234 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 235 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Tabel: 3.1: Gewenste ontwateringsdiepte per gebruiksfunctie
Gebruiksfunctie                                      Gewenste ontwateringsdiepte (m)

Woningen/gebouwen met kruipruimte                    0,7    m   t.o.v.   vloerpeil
Woningen/gebouwen zonder kruipruimte                 0,5    m   t.o.v.   vloerpeil
Wegen                                                0,7    m   t.o.v.   maaiveld
Openbaar groen                                       0,5    m   t.o.v.   maaiveld

De ontwateringsdiepte is ten opzichte van de GHG genomen. De bouwpeilen dienen
tenminste 0,2 m hoger dan de straatpeilen te liggen.


3.2      Maaiveldhoogte

Het plangebied ligt op de oostelijke flank van de stuwwal van Enschede. Door Geofoxx is de
hoogte van het terrein opgevraagd bij AHN. Van deze data zijn isolijnen in m NAP opgesteld
en is een hoogtekaart van het plangebied gemaakt, weergegeven in figuur 3.2. De kaarten
zijn eveneens opgenomen in de bijlagen.


                                                                                     Deelgebied   A    36 kavels
                                                                                     Deelgebied   B    3 kavels
                                                                                     Deelgebied   C    17 kavels
                                                                                     Deelgebied   D    14 kavels
                                                                                     Deelgebied   E    5 kavels




Figuur 3.2: Verloop maaiveldhoogten regionaal (bron:AHN3)

In de onderstaande tabel is per deelgebied de gemiddelde maaiveldhoogte weergegeven.

Tabel 3.2 Huidige maaiveldhoogtes per deelgebied
Deelgebied                    Gemiddelde maaiveldhoogte (m NAP)
                              (Minimale en maximale hoogte)
Deelgebied   A                48,00        (46,50 – 49,50)
Deelgebied   B                46,35        (46,00 – 46,75)
Deelgebied   C                49,25        (47,75 – 49,75)
Deelgebied   D                48,50        (47,75 – 49,00)
Deelgebied   E                50,25        (50,00 – 50,25)




projectnummer                datum
20200136/RREK                Oktober 2020                                                         11 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 235 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 236 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Het uiterste zuidwestelijke gedeelte (deelgebied E) is waarschijnlijk opgehoogd en ligt ten
opzichte van de aanliggende percelen circa 1,0 m hoger. Het uiterste noorden is eveneens
opgehoogd en is momenteel in gebruik als bouwdepot.


3.3       Geologie

Het projectgebied ligt op de flank van het stuwwallencomplex, dat in het oosten van
Enschede is gelegen.

Een stuwwal ontstaat doordat gletsjertongen vanuit de rand van een landijsijskap een gebied
binnendringen. Daarbij schuren ze een diep glaciaal bekken uit. De sedimenten uit het bekken
worden opgestuwd tot een hoge stuwwal. De sedimenten worden daarbij niet alleen
verplaatst, maar ook sterk vervormd. Dichtbij de ijstong vormen zich in de stuwwal
dekbladachtige overschuivingen of dakpansgewijs gestapelde schubben. Verder van het
ijsfront vandaan is de druk minder groot en worden plooien gevormd die geleidelijk afnemen
in grootte.

In de vlakte voor het landijsfront worden waaiers van smeltwaterzanden afgezet door
smeltwaterstromen die zich steeds weer verleggen. Ook tijdens de stuwing kunnen zich
smeltwaterstromen vormen. Het water stroomt over de gestuwde afzettingen heen naar het
laagland buiten de stuwwal. De stuwwal wordt hierbij deels geërodeerd. Het grovere
materiaal uit de smeltwaterstromen wordt grotendeels aan de voet van de stuwwal als een
waaier afgezet, maar het kan ook al op de stuwwalflank achterblijven.

Tevens zijn vanuit het noordwesten met name de vlaktes en westflanken van hellingen
bedekt met een laag stuifzand (formatie van Boxtel), aan de oostzijde van de stuwwal zijn
deze afzettingen meestal geringer van dikte.


3.4      Bodemopbouw

Regionale bodemopbouw
In figuur 3.3 is de geohydrologische opbouw weergegeven (gebaseerd op het
geohydrologische model van de DINO-Loket, REGIS II.I). De opbouw ter plaatse van het
plangebied kenmerkt zich door het voorkomen van glaciale afzettingen. De formatie van
Drenthe is tot circa 10 m-mv aanwezig en bestaat uit een afwisseling van klei- en kleiige
zandlagen (keileem). Eveneens kunnen lokaal sterk grindige lagen of stenen voorkomen.

Naar verwachting is aan maaiveld sprake van een relatief dunne zandlaag, bestaande uit de
formatie van Boxtel.




                                    Formatie van Drenthe,
                                    Laagpakket van Gieten




Figuur 3.3: Geohydrologische dwarsdoorsnede west – oost




projectnummer               datum
20200136/RREK               Oktober 2020                                               12 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 236 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 237 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Lokale bodemopbouw
In 2009 is door Wietsema en Partners een bodemkundig onderzoek (VN-45887B, 28 april
’20) uitgevoerd op de planlocatie. In het onderzoek wordt de bodem als volgt beschreven:

Onder een zandtoplaag wordt hoofdzakelijk een leem- en kleipakket aangetroffen welke
lokaal doorkruist wordt door zandlenzen. De doorlatendheid van het leempakket is slecht
(ordegrootte van 0,01 à 0,05 m/d). Gezien de slechte doorlatendheid van de diepe
ondergrond is er nauwelijks sprake van infiltratie naar de diepe ondergrond.
Hemelwater wordt via de ondergrond tijdelijk gebufferd wat resulteert in hoge
grondwaterstanden. Het grondwater zal hoofdzakelijk uit het gebied afgevoerd worden door
verdamping en een afvoer via het oppervlaktewaterstelsel en in zeer beperkte mate via
infiltratie uit het gebied afgevoerd worden.

Recent is door Geofoxx een verkennend bodemonderzoek (20200247_a1RAP, april 2020)
uitgevoerd waarbij zowel de boven- als ondergrond in kaart is gebracht. Hiertuit is gebleken
dat de bodem tot 0,5 m-mv bestaat uit zand, matig humeus en siltig. De diepere ondergrond
bestaat uit een opvolging van siltige zandlagen en zandige klei. De dieptes en samenstelling
van de ondergrond varieert sterk, echter wordt op basis van de resultaten verwacht dat de
doorlatendheid van de bodem naarmate de diepte toeneemt, steeds minder wordt.

Op basis van de beschikbare informatie kan de lokale bodemopbouw als volgt worden
geschematiseerd:



                      0,0 - 0,4 m -mv     Zand, matig humeus en siltig            0,1 / 1,0 m/dag
onverzadigde zone
                      0,4 – 0,6 m -mv.    Zand, matig siltig                      0,1 / 1,0 m/dag

                                                                                  0,01 / 0,5 m/dag
                      0,6 - 2,0 m -mv.    Zand, sterk sitlig / klei zwak zandig
verzadigde zone
                             >2,0 m-mv    Klei, zwak zandig / grindig             <0,1 m/dag
Figuur 3.4: Schematische bodemopbouw



3.5       Grondwater

Door middel van www.grondwatertools.nl is een isohypsenkaart voor de omgeving van het
plangebied gemaakt. Hieruit blijkt een stroming van het grondwater in het eerste
watervoerende pakket in oostelijke richting (zie figuur 3.4). Ter plaatse van het plangebied is
een gradiënt aanwezig van ongeveer 1%. Dit is geheel in overeenstemming met de ligging
ten opzichte van de stuwwal en het maaiveldverloop.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                         13 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 237 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 238 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Figuur 3.5: Isohypsenkaart grondwatertools.nl

De grondwaterstanden in het 1e watervoerend pakket zullen qua stijghoogte afwijken op de
lokale grondwaterstand in de deklaag, echter geeft figuur 3.5 wel een goed beeld van de
gradiënt en stromingsrichting.


3.5.1    Grondwaterstand in de omgeving TNO

Voor inzicht in de representatieve hoogste grondwaterstand (GHG), de gemiddelde
grondwaterstand (GG) en de representatieve laagste grondwaterstand (GLG) is ook gebruik
gemaakt van grondwaterstandmeetreeksen zoals bijgehouden door TNO.

In de directe omgeving van het plangebied zijn vijf monitoringspeilbuizen van TNO
beschikbaar, met relevante en actuele meetdata. De situering van deze peilbuizen ten
opzichte van het plangebied is weergegeven in figuur 3.6.




Figuur 3.6: Situering TNO-peilbuizen ten opzichte van plangebied




projectnummer                 datum
20200136/RREK                 Oktober 2020                                             14 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 238 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 239 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Van de relevante peilbuizen (directe omgeving van het plangebied, filterstelling in het
freatische grondwater, recente meetreeks) zijn de heersende grondwaterstanden berekend.
Door de ligging op de stuwwal is er een verschil van ongeveer 10 m in maaiveldhoogten
aanwezig tussen de peilbuizen. Een overzicht van de grondwaterkarakteristieken is
weergegeven in tabel 3.3.


Tabel 3.3: Grondwaterstandsgegevens (m+NAP)
Peilbuis        Afstand tot         Maaiveld-    Meetperiode        Filterstelling    GHG           GG             GLG
                locatie             hoogte
                (meter)             (m+NAP)                         (m+NAP)           (m+NAP)       (m+NAP)        (m+NAP)
B35A0081             445               46,6        1980-1999        46,2 – 45,2         46,2          45,9           45,5
B35A0174             887               55,8        1973-2019        54,1 – 52,7         55,3          55,0           54,7
B35A0172             802               43,3        1977-1998        42,5 – 41,5         42,6          42,3           42,1
B35A0171             218               48,3        1977-1999        46,6 - 45,5         47,3          46,9           46,4
B35A0151             851               43,3        1960-1982        41,8 – 41,3         42,8          42,7           42,6


Vervolg tabel 3.3: Grondwaterstandsgegevens (m-mv)
Peilbuis          Afstand tot       Maaiveld-    Meetperiode        Filterstelling     GHG          GG              GLG
                  locatie           hoogte
                  (meter)           (m+NAP)                         (m-mv)             (m-mv)       (m-mv)          (m-mv)
    B35A0081          445              46,6        1980-1999        46,2 – 45,2           0,4          0,7             1,0
    B35A0174          887              55,8        1973-2019        54,1 – 52,7           0,5          0,8             1,1
    B35A0172          802              43,3        1977-1998        42,5 – 41,5           0,7          1,0             1,3
    B35A0171          218              48,3        1977-1999        46,6 - 45,5           1,0          1,4             1,9
    B35A0151          851              43,3        1960-1982        41,8 – 41,3           0,5          0,6             0,7

In tabel 3.4 is per peilbuis de representatieve fluctuatie (het verschil tussen GHG en GLG)
weergegeven.


Tabel 3.4: Grondwaterfluctuatie TNO-peilbuizen
Peilbuis          Afstand tot            Maaiveldhoogte        Meetperiode           Representatieve fluctuatie3
                  locatie (meter)        (m+NAP)                                     (meter)
 B35A0081                445                    46,6             1980-1999           0,7
 B35A0174                887                    55,8             1973-2019           0,7
 B35A0172                802                    43,3             1977-1998           0,5
 B35A0171                218                    48,3             1977-1999           0,9
 B35A0151                851                    43,3             1960-1982           0,2
Gemiddeld                                                                            0,6



3.5.2      Grondwatermeetnet Twente

Zes Twentse gemeenten, waaronder Enschede, beschikken over een grondwatermeetnet dat
door één partij wordt beheerd. Van iedere peilbuis wordt tweemaal per maand de
grondwaterstand opgenomen, de data wordt verwerkt en online gepresenteerd. In figuur 3.7
zijn de voor het plangebied relevante peilbuizen weergegeven.




3
    Representatieve fluctuatie grondwaterstand berekend door het verschil tussen de GHG en GLG te berekenen



projectnummer                   datum
20200136/RREK                   Oktober 2020                                                              15 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 239 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 240 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




                                                                    905A

                129A

                                                                            227A




                                                                               3.1A


     1105

                                                                              303A

Figuur 3.7: Situering peilbuizen grondwatermeetnet Twente

In onderstaande tabel zijn de door het meetnet zelf gegenereerde GHG en GLG weergegeven.


Tabel 3.5: Grondwaterfluctuatie peilbuizen Grondwatermeetnet Twente (m+NAP / m-mv)
Peilbuis        Maaiveldhoogte       Meetperiode            GLG                       GHG
                (m+NAP)                                     NAP      m-mv             NAP     m-mv
129A            55,95                2003   -   2016        54,70      1,25           55,26    0,70
905A            50,06                2005   -   2018        49,5       0,50           49,7     0,30
227A            47,10                2004   -   2017        44,8       2,30           45,6     1,50
3.1A            45,20                2013   -   2018        44,5       0,70           44,8     0,40
303A            46,10                2002   -   2020        44,4       1,70           45,6     0,50
910A            55,85                2003   -   2020        53,85      2,00           55,0     0,85



3.5.3      Eerder uitgevoerde monitoringen

In 2009 is door Wietsema en Partners een bodemkundig onderzoek (VN-45887B, 28 april
’20) uitgevoerd op de planlocatie. Hierbij zijn een aantal peilbuizen geplaatst binnen het
plangebied en is middels metingen een inschatting gemaakt van de GHG.

De GHG is destijds inschat op gemiddeld 0,3 m-mv.




projectnummer                datum
20200136/RREK                Oktober 2020                                                            16 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 240 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 241 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




3.5.4    Resumé

Op basis van de representatieve fluctuatie van de grondwaterstand in de peilbuizen van TNO
het grondwatermeetnet Twente, de maaiveldhoogte van het plangebied en het recent
uitgevoerde onderzoeken kunnen voor het plangebied de volgende grondwater-
karakteristieken worden afgeleid:


Tabel 3.6: Uitgangspunt grondwaterstanden
GHG                                       GG                        GLG
m-mv                                      m-mv                      m-mv
0,4                                       0,7                       1,0



3.6       Oppervlaktewater

Oostelijk van het plangebied is een watergang gelegen welke in onderhoud- en beheer bij
waterschap Vechtstromen is. De watergang kent een bodembreedte van circa 0,5 meter en
aan beide zijden een talud van 1:1 (leggerkaart waterschap Vechtstromen). Ter plaatse van
het plangebied is de bovenstroomse bodemhoogte 43,98 m NAP, de benedenstroomse
bodemhoogte is 43,90 m NAP.




Figuur 3.8: Ligging watergangen nabij onderzoekslocatie

Vanuit het plangebied wordt middels duikers en sloten het overtollig water afvoert via deze
watergang. Deze duikers hebben een b.o.b. hoogte van 44,60 tot 44,26 m NAP.

In bijlage 4 zijn foto’s openomen van sloten, watergangen en greppels op het plangebied.




projectnummer                datum
20200136/RREK                Oktober 2020                                             17 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 241 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 242 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




3.7    Riolering

De gemeente is verantwoordelijk voor de inzameling en afvoer van afvalwater en daarmee de
aanleg, het onderhoud en het beheer van het hoofdrioolstelsel. Door middel van een
vrijvervalriool in de aan te leggen ontsluitingswegen wordt het (afval)water afgevoerd.

De maaiveldhoogtes lopen af in oost- zuid oostelijke richting. In lijn met dit maaiveldverloop
zal ook een DWA-stelsen ontworpen moeten worden. In voorgaande plannen is de afvoer
van het DWA-riool zuidoostelijk gericht, waar aangesloten kan worden op de bestaande
DWA putten in de Keppelerdijk (ter hoogte van de rotonde met de Oostweg). De
instoomhoogte heeft een minimale hoogte (laagte punt b.o.b.) van 43,4 m NAP of hoger in
de Kepperdijk zelf.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                 18 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 242 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 243 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




4         Hemelwaterstructuur
De waterstructuur bestaat uit hoofdzakelijk uit twee oost-west beekdalen welke het gebied
doorsnijden. Op straatniveau wordt water, bij voorkeur bovenstrooms richting deze
beekdalen geleid. Dit gebeurt hoofdzakelijk middels greppels en sloten. Aan de zuid- en
oostzijde van het plangebied zijn bestaande sloten en watergangen aanwezig welke nu en in
de toekomstige situatie het overtollig water afvoeren.




Figuur 4.1: Waterstructuur

Het stedenbouwkundig plan is opgedeeld in 5 clusters, te weten deelgebied A t/m E. Deze
deelgebieden zijn tot stand gekomen op basis van ligging, maaiveldhoogtes en kavelindeling.
Bij het ontwerp van het hemelwatersysteem is aangesloten bij de clusterwijze.

Omdat langs de wegen in het plangebied is voorzien in de aanleg van sloten, kan regenwater
oppervlakkig afstromen naar deze lager gelegen gebieden. Hierdoor kan de aanleg van
(mol)goten en kolken hoofdzakelijk achterwege blijven. Ter plaatse van de achtertuinen is
voorzien in een “groenzone”, welke zowel dient af afscheiding tussen de achtertuinen als
greppel voor de afvoer overtollig (hemel)water.

Rechtstreekse afvoer van het afstromende hemelwater naar het oppervlaktewater geeft een
risico op vervuiling en geeft hogere piekafvoeren. Daarom is er voor gekozen om sloten aan
te leggen langs de toegangswegen. Hier wordt het hemelwater per deelgebied geclusterd
waarna het gecontroleerd afstroomt in de richting van de beekdalen.




projectnummer                datum
20200136/RREK                Oktober 2020                                            19 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 243 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 244 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




In het ontwerp zijn bergings-/infiltratievoorzieningen opgenomen. De gehele planontwikkeling
dient een bergingscapaciteit met een inhoud van circa 40 mm (‘waterschapsbui’) te hebben.
Bij overbelasting (meer dan 40 mm neerslag) vindt inundatie plaats van de beekdalen.

Navolgend zal per aspect een nadere uitwerking volgen.


4.1         Bergingseis en uitgangspunten

Op basis van het stedenbouwkundig ontwerp is een inschatting gemaakt van het verharde
oppervlak (zie bijlage 2). De oppervlakken zijn toegekend aan de verschillende
stelselonderdelen. Bij de berekeningen is er van uitgegaan dat al het verharde oppervlak
zonder vertraging en verlies afwatert op de hemelwaterstelsels. Dit is een veilige aanname.

De geïnventariseerde oppervlakken en vrijkomende hoeveelheden zijn weergegeven in tabel
4.1.


Tabel 4.1: Bergingseis
                                                                                   Benodigde
                     Erf- en bebouwd       Openbare inrichting   Totaal verhard
   Deelgebied                                                                      capaciteit
                         oppervlak             (straten)
                                                                                    (40 mm)
                            (m2)                 (m2)                 (m2)
                                                                                      (m3)
        A                  6.480                 4.000              10.480           419,2
        B                    540                   200                 740             29,6
        C                  3.060                 1.400               4.460           178,4
        D                  2.520                 2.000               4.520           180,8
        E                    900                   625               1.525             61
      Totaal               13.500                8.225              21.725            870



Totaal zal binnen het plangebied 870 m3 geborgen moeten kunnen worden. Daarnaast dienen
de volgende uitgangspunten gehanteerd:
1. Het hemelwatersysteem bestaat uit een stelsel van sloten, greppels en verlagingen in het
    maaiveld. Waar noodzakelijk wordt dit aangevuld met ondergrondse leidingen en
    bergings/infiltratievoorzieningen;
2. Afvoercapaciteit eventuele ondergrondse stelsels voldoende om bui “08” (module
    C2100 van de Leidraad Riolering) te kunnen verwerken zonder dat het berekende
    waterpeil boven het straatpeil uit komt;
3. Maximale putafstand 60 meter;
4. Bij sprongen in hoogte, diameterveranderingen of bij richtingsveranderingen van leidingen
    een inspectieput toepassen;
5. Bij ondergrondse leidingen streven naar lage stroomsnelheden zodat de schuifspanning
    laag blijft (<1,0 N/m2). Hierdoor blijft het bezonken vuil in de leidingen en wordt het
    niet naar oppervlaktewater gevoerd;
6. Minimale dekking op de buis van 1 meter;
7. Leidingdiameters ten minste Ø300 mm.




projectnummer               datum
20200136/RREK               Oktober 2020                                              20 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 244 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 245 ======================================================================

<pre>            Waterstructuurplan
            Leuriks Oost te Enschede




            4.2       Infiltratiemogelijkheden

            Op basis van de doorlatendheid van de bodem en de dikte van de onverzadigde zone is voor
            de locatie een afweging gemaakt of deze geschikt is voor het infiltreren van hemelwater in
            de bodem. Deze afwegingen zijn hieronder vermeld.

            De GHG op de locatie varieert rond 0,4 m-mv. Op basis hiervan kan worden geconcludeerd
            dat – in de huidige situatie - de grondwaterstand voor een groot deel van de locatie periodiek
            te hoog is en daarmee een belemmering vormt voor infiltratievoorzieningen.

            De berekende doorlatendheden in het veld tonen relatief “lage” doorlatendheden aan, echter
            wel zodanig dat het toepassen van wadi’s als bergings-/infiltratievoorziening tot de
            mogelijkheden behoort.

            In overleg met de gemeente Enschede is besloten om niet uit te gaan van eenduidige
            infiltratiestructuur, maar met name bergings- en afvoermogelijkheden te creëren.


            4.3       Ontwerp hemelwatersysteem

            Het hemelwatersysteem bestaat uit een aaneenschakeling van goten, greppels, sloten en de
            beekdalen. Aangezien de exacte inrichting van het plangebied nog niet bepaald is, zal op
            schetsniveau het hemelwatersysteem worden uitgewerkt. Dit zorgt eveneens voor voldoende
            vrijheid in de latere ontwerpstadia die doorgelopen dienen te worden. De voorkeur wordt
            gegeven aan een robuust watersysteem.


            4.3.1     Greppels en sloten

            In het gehele plangebied zijn greppels voorzien om oppervlakkig water te bergen danwel af te
            voeren naar de beekdalen.

            Rondom de achtertuinen is voorzien in een natuurlijke greppelstructuur. Vanaf de
            achtertuinen kan water vrij afstromen richting deze greppels. Daarnaast zal deze dienen als
            afscheiding tussen de tuinen. In de onderstaande figuur is een doorsnede van de greppels
            weergegeven, zoals voorzien aan in de achtertuinen.


Erfgrens   Kavel met woonhuis en achtertuin                                 Greppel met          Achtertuin lager gelegen woning
                                                                            erfgrens




                                                                            1,5 m        1,5 m

           Grondwaterstanden en eventuele zandbaan                                  2m

            Figuur 4.2: Doorsnede achtertuinen en greppels (illustratief)

            Bij het bovenstaande principe ontstaat eveneens relatief veel ruimte om hoogteverschillen
            tussen de achtertuinen op te vangen. Dit kan door de taluds aan de hogere zijde steiler of
            langer te maken dan aan de lagere zijde. De erfafscheiding ligt temidden van de greppel.




            projectnummer                 datum
            20200136/RREK                 Oktober 2020                                                            21 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 245 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 246 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Aan de achterzijde van de woning is eveneens voorzien in de aanleg van een “zandbaan”. Bij
een woning welke voorzien wordt van een kruipruimte is dit zeker aan te bevelen, aangezien
de drooglegging beperkt is. Hier zal water infiltreren en middels een dichte buis (125 mm)
afgevoerd worden naar de voorzijde van de woning. De greppels tussen de naastliggende
woning kan eveneens op deze dichte buis worden aangesloten om afvoer naar de sloot
mogelijk te maken. Op deze manier ontstaat een robuust netwerk van waterstromen tussen
de afzonderlijke kavels.

Inrichting:
De greppels hebben een natuurlijke uitstraling en zullen naar wens van de bewoners worden
ingericht. Deze zal ruimte bieden aan struikgewas/bosschage, kleine bomen en gras. Door
het fijnmazige netwerk zijn bewoners zelf verantwoordelijk voor een bewuste inrichting van
“hun eigen” greppels – en daarmee ook hun waterhuishouding. Bewoners hebben daarbij zelf
wel de vrijheid een andere invulling te geven aan de drainerende en waterbergende functie
van de greppel. Enkel bij voldoende afvoer- en bergingsmogelijkheden werkt het systeem
naar behoren en zullen voldoende mogelijkheden zijn overtollig hemelwater af te voeren.

Afhankelijk van de inrichting en bouwpeilen van de woningen zullen de greppels een diepte
hebben van 0,4 tot 0,7 m diep met een flauw talud. In de praktijk zal het talud aan de
tuinzijde afgestemd kunnen worden op het tuinontwerp.

De sloten aan de voorzijde van de woning worden gerealiseerd met een talud van 1:1 en een
diepte van 0,9 m ten opzichte van het straatpeil. De dichte buizen, welke in verbinding staan
met de greppels aan de achterzijde van de woning, zullen in de sloot uitstromen op circa 0,1
m boven de slootbodem.

In de onderstaande figuur is het bovenaanzicht van de waterstructuur als doorsnede van de
kavels nr 55-61 ingeschetst. Deze is tevens weergegeven in bijlage 1.




Figuur 4.3: doorsnede waterstructuur (illustratief)




projectnummer                  datum
20200136/RREK                  Oktober 2020                                           22 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 246 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 247 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Capaciteit:
Verspreid over het plangebied is langs de toegangswegen ruimte voorzien in groen, al dan
niet in combinatie met sloten. Deze sloten en de greppels zullen slechts in beperkte mate
water “bergen” (waterhoogte circa 10 tot max 25 cm), aangezien door de hoge
grondwaterstanden infiltratie slechts in beperkte mate zal optreden. Derhalve is besloten om
vooral rondom de beekdalen ruimte te creëren voor water. In de onderstaande tabel is de
berging per deelgebied in de beschikbare sloten én /of greppels weergegeven.

Hierbij is uitgegaan van de volgende eenheden:
         Berging greppel per m1        0,2 m3
         Berging sloot per m1          0,3 m3


Tabel 4.3: Capaciteit sloten en greppels
                           Benodigde             Beschikbare     Verschil
   Deelgebied
                           capaciteit             capaciteit
                             (m3)                   (m3)           (m3)
          A                   420                   340            -80
          B                    29                    19            -10
          C                   178                   225            +47
          D                   180                   210            +30
          E                    61                    89            +11
        Totaal                868                   866             -2

Op basis van tabel 4.3 kan geconcludeerd worden dat ter plaatse van deelgebied A en B de
benodigde bering van 40 mm niet in het deelgebied zelf kan plaatsvinden. Opgemerkt dient
te worden dat bij een stijging van 0,3 m waterspiegel in de beekdalen circa 250 m3
waterberging ontstaat. Op basis hiervan wordt geconcludeerd dat “overall” voldoende ruimte
beschikbaar is binnen het plangebied voor waterberging.


4.4        Beekdalen

De beken voeren het water af naar lager gelegen delen, maar vormen ook belangrijke
verbindingen voor mens, plant en dier. Samenhang en dynamiek zijn belangrijk voor het
functioneren van het watersysteem. De kleine wateren in het gebied dragen sterk bij aan de
landschappelijke rijkdom en de recreatieve aantrekkingskracht. In dit gebied wordt ingezet op
een ontwikkeling naar een compleet en meer natuurlijk watersysteem. Het gebied kent in zijn
ontwerp twee beekdalen. Navolgend zijn de beekdalen beschreven.

Dwarsprofiel
Voor het dwarsprofiel worden de volgende ontwerpuitgangspunten gehanteerd:
    Hoofdfunctie is waterafvoer;
    Bodemhoogte 2 m-mv, en een totale breedte (insteek tot insteek) van 12 m;
    Bodembreedte van 0,5 m;
    Taluds 1:1, vanaf 0,3 m boven de bodem het talud verflauwd naar 1:3 tot 1:4;
    Minimale waterdiepte circa 0,20 m;
    Om ecologische redenen (zuurstofminnende beekfauna) moet er altijd een minimale
       stroomsnelheid zijn van 0,2 m/s. De maximale snelheden zijn 1 m/s vanwege
       civieltechnische overwegingen.




projectnummer                datum
20200136/RREK                Oktober 2020                                             23 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 247 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 248 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Figuur 4.4: Profielschets doorsnede beekdal

Bij bovenstaande profiel kan per strekkende meter 0,7 m3 water geborgen worden indien het
water wordt opgestuwd tot een hoogte van 1 m> waterbodem.

Stroomsnelheden
Voor de stabiliteit van de bodem en taluds worden eisen gesteld aan de stroomsnelheid. In
tabel 4.4 zijn de maximale stroomsnelheden weergegeven.


Tabel 4.4: Kerngetallen beekdal
    Waterhoogte                          Maximale stroomsnelheid      Debiet
    (natte oppervlak)                     (m/s)                       (m3/sec)
    0,2 m (0,12 m2)                      0,33                         0,039
    0,3 m (0,20 m2)                      0,44                         0,086
    0,4 m (0,20 m2)                      0,61                         0,168



4.4.1        Noordelijke beekdal

Het meest noordelijke beekdal sluit aan op bestaande sloten op aanliggende percelen.
Middels een duiker onder de aanliggende houtwal / landweg kan het beekdal aan de
westzijde met een bodemhoogte van 46,8 m NAP opgepakt worden. Aan de oostzijde is het
laagste punt (instroom naar de duiker naar aanliggende watergang) gelegen op 44,81 m
NAP. Hiermee is een bodemverhang mogelijk gemiddeld 5 ‰. Opgemerkt dient te worden
dat het uiteindelijke verhang en daarmee de bodemhoogte mede bepaald wordt op basis van
de kruisende infra (ondergrondse kabels en leidingen, zie paragraaf 5.1.3).

Een totale oppervlakte van 3,3 ha woonwijk zal in de toekomst afwateren op de beek. Dit
betekent een capaciteit van (maatgevende landelijke afvoer) van 8 liter /sec danwel 28
m3/uur. Doorgaans zou een knijpconstructie met een diameter van 0,2 m een dergelijke
hoeveelheid water moeten kunnen afvoeren4.

Momenteel zijn er plannen om een beringsvoorziening aan te leggen ten westen van Leuriks
Oost, welke een afvoerfunctie heeft op het noordelijk beekdal. De afvoerfunctie van de
westelijk gelegen bergingsvoorziening dient ten allen tijde beschikbaar te zijn. Beide plannen
plannen dienen derhalve op elkaar te worden afgestemd.


4.4.2        Zuidelijk beekdal

Het beekdal start aan de westzijde en dient middels een duiker aangesloten te worden op de
sloot en greppel welke aanwezig is op aanliggend perceel. Geadviseerd wordt, in lijn met de
sloot langs de Keppelerdijk-, een bodemhoogte van 49,06 te hanteren. Deze hoogte is
relatief “hoog”, echter wordt het hierdoor makkelijker hoger gelegen gebieden (deelgebied E,
gelegen op 50,25 m NAP) aan te laten sluiten op het beekdal.

Waar het beekdal oostelijk van deelgebied E gelegen is, wordt aanbevolen de bodemhoogte
relatief snel te verlagen naar 48 m NAP. Dit mede om de drainerende werking van de beek

4
    Op basis van de formule van Chézy



projectnummer                    datum
20200136/RREK                    Oktober 2020                                           24 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 248 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 249 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




mogelijk te maken en een goede verdere aansluiting mogelijk te maken op omliggende
greppels en sloten in de overige woonwijk (deelgebied C en D). Uiterst oostelijk kan de
waterloop vrij afstromen op de naastliggende watergang met minimale hoogte (laagste punt)
op 44,30 m NAP.

Een totale oppervlakte van 3,7 ha woonwijk zal in de toekomst afwateren op de beek. Dit
betekent een capaciteit van (maatgevende landelijke afvoer) van 9 liter /sec. danwel 32
m3/uur.


4.4.3     Sloot Keppelerdijk

Er zullen lokaal enkele sloten worden aangesloten op de bestaande sloot langs de
Keppelerdijk. Momenteel heeft de sloot een zekere waterafvoerende functie buiten ze
zomerperiode en ten tijde van neerslag. De sloot zal in de toekomstige situatie
opgewaardeerd moeten worden om de toename van afvoerend (hemel)water en onderhoud
mogelijk te maken. Vooralsnog blijft de functie van de sloot ongewijzigd.


4.5       Bepaling bouw- en straatpeilen

Op basis van de maaiveldhoogtes, gemeten grondwaterstanden en wensen van de
opdrachtgever is een voorstel gedaan voor de te hanteren bouwpeilen (vloerpeil) voor de
nieuw te bouwen woningen.

Deze zijn weergeven in bijlage 2. Door de ligging van de locatie op de flanken van de
stuwwal zijn grote hoogteverschillen aanwezig (tot 0,5 m per bouwpeil aanliggende kavel).
Opgemerkt dient te worden dat door de greppels aan weerszijden en achterzijde van de
woningen en ruime opzet van het plan, hoogteverschillen relatief goed op te vangen zijn.

De verschillen tussen het bepaalde bouwpeil en huidig maaiveld zijn gemiddeld 0,3 tot 0,7
m. Opgemerkt dient te worden dat inrichting (achtertuinen, straatpeilen greppel etc.)
minstens 0,2 m lager dan de bouwpeilen zullen liggen. De peilen ter plaatse van deelgebied B
worden relatief veel opgehoogd om aansluiting op het DWA mogelijk te maken onder vrij
verval.

Daarnaast is om de integrale ophoging van het gehele plangebied te beperken, is besloten
een aantal kavels beperkt op te hogen (0,3 tot 0,4 m). Op deze manier wordt voldaan aan de
lokale ontwateringseis, maar wordt niet onnodig veel opgehoogd. Aanbevolen wordt in
overweging te nemen de woningen waar de bouwpeilen slechts minimaal zijn opgehoogd,
niet te voorzien van een kruipruimte om (grond-)wateroverlast te voorkomen.


4.6       Extreme situaties

Wanneer de intensiteit van de regenval de ontwerpintensiteit overschrijdt, of de totale
neerslaghoeveelheid groter is dan de te bergen inhoud van de bergingsvoorzieningen
(bergingseis 40 mm), dan raakt het hemelwatersysteem overbelast.

Bij extreme regenintensiteit treedt het water buiten de afvoergoten en / of greppels. De
wegen, of een deel daarvan, gaan dan ook als goot functioneren. De ontwerphoogtes in het
plan zijn zo gekozen dat het laagste punt van de straat altijd ter plaatse van de beekdalen of
Keppelerdijk ligt. Gezien de aanwezigheid van relatief veel hoogteverschil is
“hemelwateroverlast in de woningen” bij extreme situaties niet aannemelijk.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                   25 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 249 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 250 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bij de inrichting van de beekdalen zal rekening gehouden moeten met de mogelijke afvoer en
opslag van extreme hoeveelheden (hemel)water. De brede opzet, ruimtelijke ligging en lager
gelegen beekdalen zorgen voor voldoende mogelijkheden dit te realiseren.

Hierbij dient te worden opgemerkt dat de afvoer van (hemel) water van de toekomstige
bergingsvoorzieningen ten westen ook via de beekdalen plaatsvindt. Aanbevolen wordt met
waterschap Vechtstromen in overleg te gaan welke functie eisen aangaande berging/- en
afvoer de toekomstige beekdalen krijgen.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                             26 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 250 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 251 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




5         Civieltechnisch ontwerp

5.1       DWA riool

Voor het gehele gebied is een afvalwaterstelsel ontworpen. Hierbij is gestreefd naar minimale
afstroomlengtes. In verband met de hoogteligging van het gebied ten opzichte van de
omringende bestaande riolering en de benodigde kruising onder de nieuwe beekdalen door,
zullen dit de meest kritische punten zijn van waaruit het systeem gedimensioneerd moet
worden. In bijlage 4 is een memo toegevoerd waarin Nieuwe Weme Infra vanuit
civieltechnisch oogpunt de planontwikkeling heeft beschouwd.


5.1.1     Ontwerpuitgangspunten

Voor het ontwerp van het DWA-afvoerstelsel zijn de volgende specifieke uitgangspunten
gehanteerd:
1. Het afvalwatersysteem bestaat uit een gesloten stelsel van leidingen en putten.
2. Aansluiting op bestaande gemengde riolering, bij voorkeur onder vrij verval.
3. Leidingdiameters ten minste Ø300 mm.
4. Bodemverhang de eerste 100 meter 1:200.
5. Maximale strenglengte van 60 meter.
6. Minimale dekking op de buis van 1 meter.
7. Bij sprongen in hoogte, diameterveranderingen of bij richtingsveranderingen een
    inspectieput toepassen.
8. Ligging leidingen, putten en andere stelselonderdelen in de openbare ruimte, bereikbaar
    voor onderhoud.
9. Maximale buisvulling onder normale afstromingscondities van 75%.
10. Minimale dekking op de leiding bij kruising beek 1,0 meter (beschermingsconstructie
    tussen beekbodem en DWA-leiding toepassen).


5.1.2     Afvalwaterhoeveelheden

Op basis van het stedenbouwkundig plan zijn de afvalwaterhoeveelheden ingeschat.

Binnen het plangebied worden 75 woningen gerealiseerd. Uitgaande van een gemiddelde van
3 inwoners per woning komt het totaal aantal inwoners binnen de plangrenzen op 225.
Conform het beleid van het waterschap Vechtstromen wordt de afvalwaterproductie per
inwoner op 135 l/dag gesteld, met een maximale afvoer van 13,5 l/inw/uur. De totale
hoeveelheid huishoudelijk afvalwater komt daarmee op 30,4 m3/dag, met een maximum van
3,1 m3/uur. Binnen het plangebied worden geen bedrijfsmatige activiteiten verwacht waarbij
afvalwater vrij komt.

De totale afvalwaterproductie die binnen de plangrenzen wordt verwacht bedraagt 3,1
m3/uur. Door de gemeente Enschede dient getoetst te worden of het omliggend rioolstelsel
een dergelijke toename kan verwerken. Op basis van de berekende afvalwaterproductie
wordt vooralsnog verwacht dat deze toename niet tot problemen leid in het omliggend
(DWA) stelsel.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                               27 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 251 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 252 ======================================================================

<pre>           Waterstructuurplan
           Leuriks Oost te Enschede




           5.1.3     Ontwerp DWA

           Voor de vuilwaterriolering zitten er twee mogelijk knelpunt in het plan. Deze bevindt zich
           t.h.v. de noordelijk gelegen beek aangezien dit het laagste gebied van het plan is. De locatie
           is weergegeven in onderstaande figuur. Daarnaast zijn de laag gelegen kavels ter plaatse van
           deelgebied B een aandachtspunt.
                                                                                           Maximale hoogte
                                                                                           riool (b.o.b.):
                                                                                           46,2 m NAP




Minimale
waterbodemhoogte:
46,8 m NAP                        Maximale hoogte
                                  riool (kop buis):
                                  45,5 m NAP




           Afbeelding 5.1: Kruising beekdal (rood) en aansluiting kavels (blauw) met DWA-stelsel (oranje)

           Kruising beekdal (rood):
           Zonder de mogelijkheid om dit waterpeil in het beekdal te mogen stuwen, zou het betekenen
           dat het vuilwater riool deze beek moet kruizen op een diepte van 45,50+NAP (dan heeft het
           riool een dek van 1 m, slootbodem is gelegen op 46,8 m NAP.).

           Volgens de eisen uit detail 45 van de gemeente Enschede zou een Ø300 mm riolering een
           afschot van 1:300 moeten hebben, een Ø400 mm 1:400, enz. Bij een aansluiting van het
           riool ter plaatse van de Keppelerdijk 75 / 87 is er de volgende mogelijkheid:
                 Een rioolstelsel van Ø400 mm toepassen zou betekenen dat men uitkomt op een
                     hoogte van ca. 45,45+NAP ter plaatse van de beek;
                 Een rioolstelsel van Ø300 mm toepassen zou betekenen dat men uitkomt op een
                     hoogte van ca. 45,70+NAP ter plaatse van de beek.

           Hierbij wordt de formele meter dekking gehaald indien met een buis van Ø300 mm de beek
           wordt gekruist, maar het overige rioolstelsel wordt uitgevoerd met een buis van Ø400 mm.

           Eventueel kan voor dit knelpunt een gewogen afweging gemaakt kunnen worden tussen, een
           diepere aansluiting ter plaatse van de Oogstweg met mogelijk een kleinere diameter riool,
           een riool met een diameter van minstens Ø400 mm, of een beschermingsvoorziening tussen
           de slootbodem en het riool waardoor de dekking kan worden beperkt tot < 1m.

           Opgemerkt dient te worden dat bovenstaande optie enkel mogelijk is als de slootbodem in
           het beekdal tot aan de kruising vlak ligt (46,8 m NAP).

           Aansluiting huisaansluitingen (blauw):
           Vanaf de kruising met de beek (Ø400, 45,45+NAP) dienen o.a. de woningen in deelgebied
           B aangesloten te worden. De woningen liggen relatief laag ter plaatse van een broekbos. Om
           voldoende mogelijkheden te houden bij het aansluiten van de woningen op het DWA wordt
           aangehouden dat er minstens 1 m verschil tussen het bouwpeil en de b.o.b. hoogte van het
           DWA aanwezig dient te zijn.




           projectnummer                 datum
           20200136/RREK                 Oktober 2020                                                        28 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 252 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 253 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Indien over een lengte van 120 m een leiding van Ø400 wordt doorgelegd, waarna deze over
gaat in een leiding van Ø300 mm (minimale afschot 1:200, betreft uitlegger), komt het DWA
riool op 46,15 m NAP te liggen. Dit betekend dat het bouwpeil van 47,20 voldoende is om
een huisaansluiting mogelijk te maken.

Opgemerkt dient te worden dat bovenstaande optie enkel mogelijk is als de nominale
diameter van de buis Ø400 mm is.

Voor het overige plangebied worden geen problemen voorzien aangaande dekking / afschot
van het DWA stelsel, aangezien het maaiveld tezamen met het DWA stelsel oploopt.


5.1.4     Conclusie

Voor dit plan is er een aansluitmogelijkheid van het vuilwater aan de Keppelerdijk. Hier ligt
een vrij-verval riool. Ideale uitwerking voor dit plan zou zijn om de rioolaansluiting tussen de
bestaande woningen van de Keppelerdijk 75 en Keppelerdijk 87 te realiseren.

Wanneer deze aansluiting hier vanwege de minimale gronddekking op de rioolbuis niet
gerealiseerd kan worden, is de mogelijkheid om het op het lager gelegen riool t.h.v. de
rotonde aan de Oogstweg aan te sluiten. Hierdoor ontstaat meer vrijheid in hoe het plan
civieltechnisch uitgewerkt kan worden.

Vooralsnog kan bij een nominale diameter van Ø400 mm voldaan worden aan de
standaardeisen welke volgens de gemeente Enschede gesteld worden aan een DWA-riool.
Opgemerkt dient te worden dat een riool Ø300 mm wenselijker is gezien de beperkte
afvalwaterproductie.

Hiervoor dient een afweging te worden gemaakt tussen het maken van een aansluiting ter
plaatse van de Oogstweg, een beperkte dekking tussen de beekdalbodem en het riool (<
1m) en de bouwpeilen ter plaatse van deelgebied 2.


5.2       Overige civieltechnische inpassing

Verhardingen langs wegen:
Gemeente Enschede zal een parkeernorm hanteren waardoor er openbare parkeerplaatsen
aangelegd dienen te worden. Gezien het groene karakter van deze wijk zal dit middels een
open verharding goed in het straatbeeld passen en niet bijdragen aan een toename van het
verhard oppervlak. Echter vanuit beheersoogpunt zal er voorkeur zijn voor een
elementenverharding.

Ophoging:
Door de ophoging van het maaiveld wordt de grondwaterstand (beperkt) beïnvloed. Door de
van nature hoge grondwaterstanden en beperkte dikte van de zandige deklaag wordt
verwacht dat de bodem slechts beperkt als buffer werkt voor het vallende regenwater. Door
de ophoging zal de capaciteit van de tijdelijke buffer toenemen en de grondwaterstand in
theorie enigszins hoger worden (capillaire opstijging) indien geen aanvullende maatregelen
getroffen worden ten aanzien van de afvoer van het water.

In de tuinen moet grond worden verwerkt die geschikt is om vegetatie te laten groeien en
voldoende doorlatend is om regenwater voldoende snel te laten wegzakken. Als gevolg van
de bouwwerkzaamheden kan het voorkomen dat verslemping van de bodem optreedt met
wateroverlast (plasvorming) in de nieuwe situatie. Geadviseerd wordt na uitvoering van de
bouwwerkzaamheden de grond door te spitten voorafgaand aan de overdracht en het
maaiveldniveau te laten aflopen richting de greppels (zie paragraaf 4.3).



projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                                   29 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 253 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 254 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bebouwing:
Gezien de natuurlijke hoge grondwaterstanden wordt aanbevolen ten allen tijde in
overweging te nemen kruipruimteloos te bouwen. Het is nog niet bekend of onder de
woningen een kruipruimte wordt toegepast. Als er wel een kruipruimte aanwezig is, dan
moet de bovenste 20 cm van deze bodem bestaan uit goed doorlatend (schoon aangebracht)
zand.

Zandfracties :
De bodem van de sloten en greppels moet een zodanige samenstelling hebben dat hierop
vegetatie kan groeien en het water voldoende snel kan wegzakken. De samenstelling van de
greppel/slootbodem moet daarom voldoen aan:
     Doorlatendheid bodem         > 0,5 m/dag;
     Humusgehalte                 3-5% ;
     Lutumgehalte                 <1% ;
     M50-getal                    200-300 µm.


Algemene inrichting
Openbare verlichting zal aangelegd moeten worden om aan de veiligheidseisen te voldoen.
Aandachtspunt hierin is dat het huidige ontwerp veel bomen laat zien, deze kunnen invloed
hebben op bijvoorbeeld de hoeveelheid te plaatsen lichtmasten.
Aan te raden is ook om dit plan op voorhand te laten toetsen door de afdeling beheer van de
gemeente Enschede.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                              30 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 254 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 255 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




6         Conclusie en advies

In opdracht van Gemeente Enschede, Cluster Openbare Ruimte heeft Geofoxx een
waterstuctuurplan opgesteld voor de planlocatie Leuriks Oost te Enschede.

Aanleiding voor de onderzoeken is de voorgenomen wijziging van het bestemmingsplan. Men
is voornemens woningen te realiseren op de locatie. De locatie kenmerkt zich door zijn
ligging op de flanken van de stuwwal en de bosrijke omgeving direct ten oosten van
Enschede.




Figuur 6: Planontwikkeling Leuriks Oost

In het kader van de wettelijk verplichte watertoets voorafgaand aan een
bestemmingswijziging, dient inzichtelijk gemaakt te worden welke effecten de
planontwikkeling heeft op de waterhuishouding. Hiertoe is in voorgaande fases de
geohydrologische situatie ter plaatse in beeld gebracht. Inmiddels is het ontwerp aangepast
en dient zowel het ondergrondse- als bovengrondse ontwerp voor de afvoer- en opslag van
hemelwater geüpdatet te worden. Dit wordt verwerkt in het waterstructuurplan, met als doel
(grond)wateroverlast in de toekomst te voorkomen. De doelstelling van dit project is het
ontwerpen van een duurzaam en robuust watersysteem voor het plangebied.

Door de ontwikkelingen neemt het verhard oppervlak toe met circa 2,1 ha. De gemeente
hanteert in overeenstemming met het waterschap bij een ‘nieuw uitleggebied woningbouw’
een bergingseis van 40 mm en een ontwateringsdiepte van 0,7 m ten opzichte van het
bouwpeil.

Binnen het plangebied zal het hemelwater en vuilwater (droogweerafvoer) gescheiden
worden afgevoerd. Vanuit het plangebied wordt hemelwater via sloten en greppels in
beperkte mate geïnfiltreerd en geborgen. Daarnaast voorziet de planontwikkeling in de aanleg
van twee beekdalen waardoor voldoende ruimte aanwezig is voor groen en waterberging.
Hiermee voorziet de ontwikkeling niet in een extra belasting van de waterkwaliteit.




projectnummer                 datum
20200136/RREK                 Oktober 2020                                           31 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 255 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 256 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Teneinde droge voeten te houden is bij het stedenbouwkundig ontwerp uitgegaan van de
bestaande grondwaterpeilen. Omdat het plangebied van nature niet voldoet aan de
ontwateringseisen, wordt het plangebied opgehoogd. Eveneens dienen maatregelen
genomen te worden versleping van de (onder)grond bij de bouwwerkzaamheden tegen te
gaan.

Op basis van deze waterstructuurvisie kan er geconcludeerd worden dat de huidige plannen
die er liggen civieltechnisch een nadere uitwerking behoeven, echter kan geconcludeerd
worden dat de civieltechnische haalbaarheid van dit plan groot is.

Advies
Aan de hand van het huidig planontwerp worden de volgende aanbevelingen gedaan;
-     De totale hoeveelheid huishoudelijk afvalwater wordt ingeschat op 30,4 m3/dag. Door
      de gemeente Enschede dient getoetst te worden of het omliggend riool tracé een
      dergelijke toename kan verwerken;
-     Vlakke ligging van het westelijk deel van de waterbodem in het noordelijk beekdal
      voldoende dekking (1,0 m) te houden bij de kruising van het DWA riool;
-     Nagaan of het DWA riool mogelijk aangesloten kan worden op het bestaande stelsel
      ter plaatse van de rotonde Oogstplein / Keppelerdijk (b.o.b. 44,3 m), wat meer
      “ontwerpvrijheid” bied voor het verdere rioolontwerp; zo niet:
            Nominale diameter van de buis van Ø400 mm om afschot te beperken;
            Kruising noordelijke beekdal op 45,45 m NAP met een buis van Ø300 mm zodat
             voldoende dek (1 m) wordt gecreëerd en de beekdal bodem niet opgetrokken
             hoeft te worden;
            Minimale afschotten om aansluiting vanuit de woningen in deelgebied B
             mogelijk te maken op het DWA riool (verschil bouwpeil / b.o.b. > 1m).
-     Beperkte waterhoogtes ter plaatse van de greppels en sloten aangezien de infiltratie-
      capaciteit van de bodem gering tot slecht is en sprake is van hoge
      grondwaterstanden;
-     Beekdalen voorzien van laagtes en/of een knijpconstructie om water vast te kunnen
      houden en te bergen. Opgemerkt dient te worden dat eveneens rekening gehouden
      dient te worden met piekafvoeren en eventuele afvoeren vanaf bovenstrooms gebied.
      Hiervoor is afstemming met het waterschap noodzakelijk;
-     Overwegend kruipruimteloos bouwen. Dit geld met name ter plaatse van de delen
      welke beperkt opgehoogd worden (tot 0,4 m t.o.v. huidig maaiveld);
-     Overleg met de afdeling beheer over de mogelijkheden met betrekking tot inrichting en
      onderhoudswerkzaamheden welke plaats gaan vinden ter plaatse van de infiltratie- en
      bergingsvoorzieningen;
-     Zorgvuldig omgaan met hoogteligging en verloop van het plangebied, zodat
      wateroverlast wordt voorkomen en hemelwaterafvoer in de toekomst mogelijk is;
-     De greppels tussen de achtertuinen komen in beheer van de betreffende eigenaren
      (bewoners). Derhalve is bewustwording aangaande waterhuishouding op het terrein
      belangrijk om overlast in wijk en overige aanwonenden te voorkomen.

In de bijlagen zijn schetsen opgenomen om meer houvast te geven bij het de verdere
uitwerking van het plan.




projectnummer              datum
20200136/RREK              Oktober 2020                                              32 / 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 256 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 257 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 1: Situatietekeningen




projectnummer              datum
20200136/RREK              oktober 2020   Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 257 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 258 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 258 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 259 ======================================================================

<pre>                           1
                      ca. 536m²                                   7
                                                             ca. 521m²                         13
                                                                                           ca. 521m²                               19
                          2                                                                                                    ca. 521m²                           25
                                                                                                                                                               ca. 521m²                      31
                     ca. 536m²                              8
                                                       ca. 521m²                         14                                                                                               ca. 536m²
                                                                                     ca. 521m²                                       20
                         3                                                                                                       ca. 521m²                           26
                    ca. 536m²                                                                                                                                    ca. 521m²                   32
                                                        9
                                                   ca. 521m²                         15                                                                                                  ca. 536m²
                                                                                 ca. 521m²
                                                                                                                                          21
                        4                                                                                                             ca. 521m²                        27
                   ca. 536m²                         10                                                                                                            ca. 521m²                33
                                                 ca. 521m²                          16                                                                                                  ca. 536m²
                                                                                ca. 521m²
                                                                                                                                      22
                       5                                                                                                          ca. 521m²                           28
                                                                                                                                                                  ca. 521m²                               74
                  ca. 536m²                             11                                                                                                                                 34
                                                                                                                                                                                       ca. 536m²        ca. 2918 m²
                                                    ca. 521m²                         17
                                                                                  ca. 521m²                                       23
                                                                                                                              ca. 521m²                           29
                      6                                                                                                                                       ca. 521m²                   35
                 ca. 703m²                               12
                                                                                         18                                                                                           ca. 536m²
                                                     ca. 521m²
                                                                                     ca. 521m²                                24
                                                                                                                          ca. 521m²                         30
                                                                                                                                                        ca. 521m²
                                                                                                                                                                                         36
                                                                                                                                                                                     ca. 536m²
                                                                                                                                                                                                          72              73
                                                                                                                                                                                                      ca. 584m²       ca. 688m²




                                                                                   41
                                                                                                           46
                                                                               ca. 749m²
                                                                                                       ca. 751m²



                                                  37
                                              ca. 800m²
                                                                                    42
                                                                                ca. 618m²                        47
                                                                                                             ca. 650m²

                                             38
                                         ca. 673m²
                                                                                   43
                                                                               ca. 546m²                           48
                                                                                                               ca. 616m²
                                           39
                                       ca. 686m²
                                                                                 44
                                                                             ca. 599m²                            49
                                                                                                              ca. 683m²

                                      40                                                                                                                 51
                                  ca. 747m²                                  45                                                                      ca. 744m²
                                                                         ca. 658m²                            50
                                                                                                          ca. 722m²

                                                                                                                                                      52
                                                                                                                                                  ca. 776m²




                                                                58
                                                            ca. 810m²                                      62
                                                                                                       ca. 676m²
                 53
             ca. 665m²
                                                             59
                                                          ca 898m²                                     63                                         67
                                                                                                   ca. 617m²                                  ca. 696m²

                54
            ca. 702m²
                                                        60
                                                     ca.987m²                                                                                    68
                                                                                                     64
                                                                                                                                             ca. 668m²
                                                                                                 ca. 563m²
               55
           ca. 708m²
                                                                                                                                                 69
                                                                                                                                             ca 645m²
              56                                                                                     65
          ca. 713m²                                                                              ca. 824m²
                                           61                                                                                                    70
                                       ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                             ca. 672m²

         57
     ca. 766m²                                                                                       66
                                                                                                 ca. 930m²                                            71
                                                                                                                                                  ca. 766m²




                                                 LEGENDA
Leuriks Oost                                                                     Bos
                                                                                 toegankelijk door paden                                                         Bouwvlak


                                                                                 Groen                                                                           Kavelgrens




                                                                                                                                                                                                          N
                                                                                 Beekzone                                                                        Geluidswand


                                                                                 Centrale waterberging                                             33            Kavelnummer


                                                                                 Kavel                                                        ca. 536m²          Kavel oppervlakte


                                                                                 Wegen                                                                           Openbare sloot
</pre>

====================================================================== Einde pagina 259 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 260 ======================================================================

<pre>                                                                Legenda
                                          Onderzoekslocatie
                                      Isohypsen
                                          45
                                          45.5
                                          46
                                          46.5
                                          47
                                          47.5
                                          48
                                          48.5
                                          49
                                          49.5
                                          50
                                          50.5
                                          51




                                                                                            QGISL:\GL_proj_lokaal\2020\0xxx\01xx\013x\0136\TEK\20200136-isohypsen.qgs - Geprint door AYSC
                                      Omschrijving:                              Bijlage:
                                      Situa etekening                            1.2
                                      huidig en toekoms g
                                      Project:
                                      Leuriks Oost
                                      te Enschede
                                      Opdrachtgever:
                                      Gemeente Enschede
                                      Cluster Openbare Ruimte
                                      Projectnummer:
                                      20200136
                                      Tekenaar:       Schaal:     Formaat:   Datum:
                                      AYSC            1:2 000     A3         12-3-2020

0   20   40   60   80   100   120 m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 260 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 261 ======================================================================

<pre>                                                                Legenda
                                          Onderzoekslocatie
                                      Isohypsen
                                          46.5
                                          46.75
                                          47
                                          47.25
                                          47.5
                                          47.75
                                          48
                                          48.25
                                          48.5
                                          48.75
                                          49
                                          49.25
                                          49.5
                                          49.75
                                          50
                                          50.25
                                          50.5
                                          50.75
                                          51




                                                                                            QGISL:\GL_proj_lokaal\2020\0xxx\01xx\013x\0136\TEK\20200136-isohypsen.qgs - Geprint door AYSC
                                      Omschrijving:                              Bijlage:
                                      Situa etekening                            1.2
                                      huidig en toekoms g
                                      Project:
                                      Leuriks Oost
                                      te Enschede
                                      Opdrachtgever:
                                      Gemeente Enschede
                                      Cluster Openbare Ruimte
                                      Projectnummer:
                                      20200136
                                      Tekenaar:       Schaal:     Formaat:   Datum:
                                      AYSC            1:2 000     A3         12-3-2020

0   20   40   60   80   100   120 m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 261 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 262 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 2: bouwpeilen en ophoging




projectnummer              datum
20200136/RREK              oktober 2020   Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 262 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 263 ======================================================================

<pre>                       0         20        40     60    80        100    120 m


                           Omschrijving:                                  Bijlage:
Legenda                    Waterhuishouding                               --
                           Project:
                           Leuriks Oost te Enschede




                                                                                     F:\GL_Proj\2020\0xxx\01xx\013x\0136\TEK\20200136-isohypsen.qgs
bouwhoogtes in m NAP
                           Opdrachtgever:
                           Gemeente Enschede
                           Projectnummer:
                       20200136
                           Tekenaar:        Schaal:    Formaat:         Datum:
                           RREK             1:2.000    A3               29-10-2020
</pre>

====================================================================== Einde pagina 263 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 264 ======================================================================

<pre>                                     0         20        40     60    80        100    120 m


                                         Omschrijving:                                  Bijlage:
     Legenda                             Waterhuishouding                               --
                                         Project:
                                         Leuriks Oost te Enschede




                                                                                                   F:\GL_Proj\2020\0xxx\01xx\013x\0136\TEK\20200136-isohypsen.qgs
bouwhoogtes (mate van ophoging (m)
                                         Opdrachtgever:
    0.0 - 0.2                            Gemeente Enschede
    0.2 - 0.5
                                         Projectnummer:
    0.5 - 0.7                        20200136
    0.7 - 1.0                            Tekenaar:        Schaal:    Formaat:         Datum:
    >1                                   RREK             1:2.000    A3               29-10-2020
</pre>

====================================================================== Einde pagina 264 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 265 ======================================================================

<pre>                    0         20        40     60    80        100    120 m


                        Omschrijving:                                  Bijlage:
Legenda                 Waterhuishouding                               --
                        Project:
                        Leuriks Oost te Enschede




                                                                                  F:\GL_Proj\2020\0xxx\01xx\013x\0136\TEK\20200136-isohypsen.qgs
sloten
greppels                Opdrachtgever:
                        Gemeente Enschede
Dichte buis 125mm
                        Projectnummer:
                    20200136
                        Tekenaar:        Schaal:    Formaat:         Datum:
                        RREK             1:2.000    A3               29-10-2020
</pre>

====================================================================== Einde pagina 265 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 266 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 3: Waterstructuur




projectnummer              datum
20200136/RREK              oktober 2020   Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 266 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 267 ======================================================================

<pre>Bouwkavel 55:                                                             Bouwkavel 61:
                                                                                                                                                Bouwkavel 65:
Bouwpeil: 50,2 m NAP                                                      Bouwpeil: 49,9 m NAP                                                                                                                     Bouwkavel 70:
                                                                                                                                                Bouwpeil: 49,2 m NAP
Maaiveld: 50,0 m NAP                                                      Maaiveld: 49,7 m NAP                                                                                                                     Bouwpeil: 48,7 m NAP
                                                                                                                                                Maaiveld: 49,0 m NAP
Afvoer Ø125 b.o.b.: 48,9/49,0 m NAP                                       Zandbaan: maaiveld - 48,8 m NAP                                                                                                          Maaiveld: 48,5 m NAP
                                                                                                               Groenzone:                       Zandbaan: maaiveld - 48,1 m NAP
Greppel op kavel: 48,1 m NAP          Openbare ruimte:                    Afvoer Ø125 mm b.o.b.: 48,90 m NAP                                                                                                       Zandbaan: maaiveld – 47,6 m NAP
                                                                                                               Maaiveld: 49,2 m NAP             Afvoer Ø125 mm b.o.b.: 47,8/ 48,3 m NAP
                                      Straatpeil: 49,7 m NAP              Greppel op kavel: 49,0 m NAP                                                                                                             Greppel op kavel: 47,8m NAP
                                                                                                               Onderzijde greppel: 48,5 m NAP   Greppel op kavel: 48,4 m NAP              Openbare ruimte:
                                      Slootbodem: 48,8 m NAP
                                                                                                                                                                                          Straatpeil: 48,5 m NAP
                                                                                                                                                                                          Slootbodem: 47,6 m NAP




                                                               GHG 0,7 m-mv




                                            Afvoerrichting oppervlakkig

                                            Afvoer Ø125 mm, verbinding zandbaan naar sloot

                                            Verwachtte GHG 0,7 m-mv

                                            Zandbaan, haaks over de kavel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 267 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 268 ======================================================================

<pre>Waterstructuurplan
Leuriks Oost te Enschede




Bijlage 4: Overig




projectnummer              datum
20200136/RREK              oktober 2020   Bijlagen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 268 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 269 ======================================================================

<pre>MEMO

Onderwerp:      Leuriks Oost te Enschede

Aan:            Rob Rekveldt

Van:            Roy Nieuwe Weme

Datum:          15-05-2020




Inleiding
Ten behoeve van de ontwikkeling van plan Leuriks Oost te Enschede heeft Geofoxx cvieltechnisch
bureau “Nieuwe Weme Infra” benaderd om vanuit civieltechnisch oogpunt de voorgestelde
waterhuishoudkundige structuur door te lichten. En evt. te voorzien van tips/aandachtspunten.

Op basis van Bijlage 1.2 d.d. 24-04-2020 van het waterstructuurplan van Geofoxx en een nadere
toelichting zijn hieronder de aandachtspunten gebaseerd.

Waterhuishouding:
Er is gekozen voor een klimaat adaptieve invulling van het plan. Dit wil zeggen dat er veel ruimte voor
water en groen is. Tussen elke woningrij zit een groene strook die benut kan worden om hemelwater
af te voeren dat in de achtertuin neerslaat.

Hemelwater:
Hemelwater zal zoveel als mogelijk is, bovengronds worden afgevoerd naar de 2 beken die door het
plan lopen. Gezien het hoogteverschil in het plan, en de voorgenomen ophoging zal dit realistisch zijn.
Rekening dient er gehouden te worden met het lengteafschot in de manier van afvoeren.
Voor een gestrate molgoot geldt dat er een afschot gehanteerd dient te worden van 5mm/m1, en met
een straat in omgekeerd dakprofriel van 1cm/m1 lengteafschot.
Hiermee is gelijk het noodzakelijke belang van de juiste bouwpeilen bepalen aangehaald. Deze zullen
om een mooi beeld te krijgen ook verschillende niveaus moeten krijgen.

Vuilwater:
Voor dit plan is er een aansluitmogelijkheid van het vuilwater aan de Keppelerdijk. Hier ligt een vrij-
verval riool. Echter deze heeft veel afschot waardoor de locatie van de aansluiting wordt bepaald hoe
het plan civieltechnisch wordt uitgewerkt.
Ideale uitwerking voor dit plan zou zijn om de rioolaansluiting tussen de bestaande woningen van de
Keppelerdijk 75 en Keppelerdijk 87 te realiseren. Wanneer deze aansluiting hier vanwege de minimale
gronddekking op de rioolbuis niet gerealiseerd kan worden, is de mogelijkheid om het op het lager
gelegen riool t.h.v. de rotonde aan te sluiten. Het hoogteverschil in het bestaande riool bedraagt hier
ca. 1.30 mtr.
Voor de vuilwaterriolering zit er nog een mogelijk knelpunt in de plan. Deze bevindt zich t.h.v. de
noordelijk gelegen beek. Gezien het feit dat deze beek het laagste gebied van het plan is.
Volgens de bijlage 1.2 zou deze een ingangshoogte binnen het plan hebben van 46.80+NAP.
Zonder de mogelijkheid om dit peil te mogen stuwen zou het betekenen dat het vuilwater riool deze
beek moet kruisen op een diepte van 45.50+NAP. (dan heeft het riool een dek van 1 mtr)
Volgens de eisen uit detail 45 van de gemeente Enschede zou een Ø300 mm riolering een afschot
van 1:300 moeten hebben, een Ø400 mm 1:400, enz.
Een riool Ø300 mm toepassen zou betekenen dat het riool de beek kruist op ca. 45.70+NAP.
Een riool Ø400 mm toepassen zou betekenen dat het riool de beek kruist op ca. 45.45+NAP.
Er zal voor dit knelpunt een gewogen afweging gemaakt moeten worden tussen, een diepere
aansluiten met een kleinere diameter riool, of de meest ideale aansluiting met een grotere diameter
riool.




1/2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 269 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 270 ======================================================================

<pre>MEMO

Grondwaterstand:
Voor de aanleg van openbare wegen geldt de ontwateringseis van 70 cm onder de kruin van de
rijbaan. Wanneer sprake is dat deze eis niet gehaald wordt, is er middels cunetdrainage de
mogelijkheid om aan deze eis te kunnen voldoen.

Overige civieltechnische inpassingen:
Gemeente Enschede zal een parkeernorm hanteren waardoor er openbare parkeerplaatsen
aangelegd dienen te worden. Gezien het groene karakter van deze wijk zal dit middels een open
verharding goed in het straatbeeld passen. Echter vanuit beheersoogpunt zal er voorkeur zijn voor
een elementenverharding.
Openbare verlichting zal aangelegd moeten worden om aan de veiligheidseisen te voldoen.
Aandachtspunt hierin is dat het huidige ontwerp veel bomen laat zien, deze kunnen invloed hebben op
de hoeveelheid te plaatsen lichtmasten.
Aan te raden is ook om dit plan op voorhand te laten toetsen door de afdeling beheer van de
gemeente Enschede. Dit met name voor de moeilijk bereikbare groene stroken tussen de kavels.


Conclusie:
Op basis van deze waterstructuurvisie kan er geconcludeerd worden dat de huidige plannen die er
liggen civieltechnisch een nadere uitwerking behoeven.
De civieltechnische haalbaarheid van dit plan i.c.m. de waterstructuurvisie is groot. Maar verdient wel
een verdere civieltechnische uitwerking.



R. Nieuwe Weme
15 mei 2020




2/2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 270 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 271 ======================================================================

<pre>Wonen tussen de bomen
    STEDENBOUWKUNDIG PLAN LEURIKS OOST
</pre>

====================================================================== Einde pagina 271 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 272 ======================================================================

<pre>LOCATIE




                     Leuriks-Oost



          Enschede                      Eschmarke

                     Buitengebied




                           Een oase van rust en groen aan de
                             rand van het buitengebied, goed
                           bereikbaar via de Gronausestraat,
                          Oostweg en N35, met grote potentie
                              voor groen en vrijstaand wonen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 272 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 273 ======================================================================

<pre>PLANGEBIED                                                             Sleutelkamp
                                                                                                         Dolphia
                                                 Gronausestr
                                                             aat



                                                                                                         Eekmaat-We
                                                                                                                   st

                                                    Grasland
      ofdstructuur




                     Landgoederen




                                                                                     Ooststraat > N
                                            Waardevolle e
                                                          ikenbossen
  Ecologische ho




                                                                                                    35
                                    Houtwallen          Keppelerdijk
</pre>

====================================================================== Einde pagina 273 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 274 ======================================================================

<pre>MAXIMAAL KLIMAATBESTENDIGE STRUCTUUR
</pre>

====================================================================== Einde pagina 274 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 275 ======================================================================

<pre>WATERSTRUCTUUR MET RUIMTELIJKE KWALITEIT
</pre>

====================================================================== Einde pagina 275 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 276 ======================================================================

<pre>LANDSCHAPPELIJKE WAARDEN BENUTTEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 276 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 277 ======================================================================

<pre>VERSTERKING GROENE DOORADERING
</pre>

====================================================================== Einde pagina 277 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 278 ======================================================================

<pre>TOEGANKELIJK BOS
</pre>

====================================================================== Einde pagina 278 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 279 ======================================================================

<pre>GROENE, COMPACTE EN DIVERSE WOONCLUSTERS
</pre>

====================================================================== Einde pagina 279 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 280 ======================================================================

<pre>ELKE STRAAT VERBINDT MET HET BOS OF DE BEEK
</pre>

====================================================================== Einde pagina 280 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 281 ======================================================================

<pre>TWENTSE COULISSE LANDSCHAP
</pre>

====================================================================== Einde pagina 281 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 282 ======================================================================

<pre>GRADATIE VAN KLEINE NAAR GROTE KAVELS
</pre>

====================================================================== Einde pagina 282 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 283 ======================================================================

<pre>PLAN LEURIKS-OOST

                                         1
                                    ca. 480m²                                   7
                                    ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                           ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                        2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                             ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                                   ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                             ca. 521m²            ca. 480m²
                                   ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                                     ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                                   ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                       3
                                  ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                      9
                                  ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                 ca. 480m²
                                                                 ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                        21
                                                                                               ca. 521m²                                                                             27
                                      4                                                                                                             ca. 480m²
                                 ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                                 ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                               ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                    22
                                                                                              ca. 521m²                                                                             28
                                     5                                                                                                          ca. 480m²
                                ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                                ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                                  ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                                ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                                75
                                 6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                       12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                            ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                   ca. 480m²                           18
                            ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                   ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                                   ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                        ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                      ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                 36
                                                                                                                                                                                             ca. 480m²
                                                                                                                                                                                             ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                              ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                                 41
                                                                                                                         46
                                                                                             ca. 672m²
                                                                                                                     ca. 674m²
                                                                                             ca. 749m²
                                                                                                                     ca. 751m²


                                                                37
                                                            ca. 676m²
                                                            ca. 800m²                             42
                                                                                                                               47
                                                                                              ca. 565m²
                                                                                                                           ca. 597m²
                                                                                              ca. 618m²
                                                                                                                           ca. 650m²
                                                           38
                                                       ca. 617m²
                                                       ca. 673m²                                 43
                                                                                             ca. 505m²                           48
                                                                                             ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                         39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                                     ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                               44                                                                      ca. 765m²
                                                     ca. 686m²                                                                  49
                                                                                           ca. 556m²
                                                                                           ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                            ca. 683m²
                                                    40                                                                                                                52
                                                ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                                ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                       ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                        ca. 722m²
                                                                                                                                                                    53
                                                                                                                                                                ca. 707m²
                                                                                                                                                                ca. 776m²




                                                                            59
                                                                        ca. 766m²                                        63
                                                                        ca. 810m²                                    ca. 632m²
                                54                                                                                   ca. 676m²
                            ca. 589m²
                                                                         60
                            ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                                     ca 845m²                                        64
                                                                     ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                                 ca. 617m²                                  ca. 696m²
                               55
                           ca. 643m²
                                                                       61
                           ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                                   ca.943m²                                        65
                                                                   ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                               ca. 519m²
                              56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                               ca. 563m²
                          ca. 652m²
                          ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                           ca 590m²
                             57                                                                                    66                                      ca 645m²
                         ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                         ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                               71
                                                     ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                           ca. 612m²
                                                                                                                                                           ca. 672m²
                        58
                    ca. 691m²                                                                                      67
                    ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                               ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                                ca. 766m²
</pre>

====================================================================== Einde pagina 283 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 284 ======================================================================

<pre>WATERSTRUCTUUR

                                      1
                                 ca. 480m²                                   7
                                 ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                        ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                     2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                                ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                          ca. 521m²            ca. 480m²
                                ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                                  ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                                ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                    3
                               ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                   9
                               ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                              ca. 480m²
                                                              ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                     21
                                                                                            ca. 521m²                                                                             27
                                   4                                                                                                             ca. 480m²
                              ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                              ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                            ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                 22
                                                                                           ca. 521m²                                                                             28
                                  5                                                                                                          ca. 480m²
                             ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                             ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                               ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                             ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                             75
                              6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                    12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                         ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                ca. 480m²                           18
                         ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                                ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                     ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                   ca. 521m²
                                                                                                                                                                                              36
                                                                                                                                                                                          ca. 480m²
                                                                                                                                                                                          ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                           ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                              41
                                                                                                                      46
                                                                                          ca. 672m²
                                                                                                                  ca. 674m²
                                                                                          ca. 749m²
                                                                                                                  ca. 751m²


                                                             37
                                                         ca. 676m²
                                                         ca. 800m²                             42
                                                                                                                            47
                                                                                           ca. 565m²
                                                                                                                        ca. 597m²
                                                                                           ca. 618m²
                                                                                                                        ca. 650m²
                                                        38
                                                    ca. 617m²
                                                    ca. 673m²                                 43
                                                                                          ca. 505m²                           48
                                                                                          ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                      39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                                  ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                            44                                                                      ca. 765m²
                                                  ca. 686m²                                                                  49
                                                                                        ca. 556m²
                                                                                        ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                         ca. 683m²
                                                 40                                                                                                                52
                                             ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                             ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                    ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                     ca. 722m²
                                                                                                                                                                 53
                                                                                                                                                             ca. 707m²
                                                                                                                                                             ca. 776m²




                                                                         59
                                                                     ca. 766m²                                        63
                                                                     ca. 810m²                                    ca. 632m²
                             54                                                                                   ca. 676m²
                         ca. 589m²
                                                                      60
                         ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                                  ca 845m²                                        64
                                                                  ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                              ca. 617m²                                  ca. 696m²
                            55
                        ca. 643m²
                                                                    61
                        ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                                ca.943m²                                        65
                                                                ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                            ca. 519m²
                           56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                            ca. 563m²
                       ca. 652m²
                       ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                        ca 590m²
                          57                                                                                    66                                      ca 645m²
                      ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                      ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                            71
                                                  ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                        ca. 612m²
                                                                                                                                                        ca. 672m²
                     58
                 ca. 691m²                                                                                      67
                 ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                            ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                             ca. 766m²
</pre>

====================================================================== Einde pagina 284 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 285 ======================================================================

<pre>WATERSTUCTUUR KAVEL
</pre>

====================================================================== Einde pagina 285 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 286 ======================================================================

<pre>GROENSTRUCTUUR

                                      1
                                 ca. 480m²                                   7
                                 ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                        ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                     2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                                ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                          ca. 521m²            ca. 480m²
                                ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                                  ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                                ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                    3
                               ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                   9
                               ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                              ca. 480m²
                                                              ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                     21
                                                                                            ca. 521m²                                                                             27
                                   4                                                                                                             ca. 480m²
                              ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                              ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                            ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                 22
                                                                                           ca. 521m²                                                                             28
                                  5                                                                                                          ca. 480m²
                             ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                             ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                               ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                             ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                             75
                              6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                    12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                         ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                ca. 480m²                           18
                         ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                                ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                     ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                   ca. 521m²
                                                                                                                                                                                              36
                                                                                                                                                                                          ca. 480m²
                                                                                                                                                                                          ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                           ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                              41
                                                                                                                      46
                                                                                          ca. 672m²
                                                                                                                  ca. 674m²
                                                                                          ca. 749m²
                                                                                                                  ca. 751m²


                                                             37
                                                         ca. 676m²
                                                         ca. 800m²                             42
                                                                                                                            47
                                                                                           ca. 565m²
                                                                                                                        ca. 597m²
                                                                                           ca. 618m²
                                                                                                                        ca. 650m²
                                                        38
                                                    ca. 617m²
                                                    ca. 673m²                                 43
                                                                                          ca. 505m²                           48
                                                                                          ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                      39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                                  ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                            44                                                                      ca. 765m²
                                                  ca. 686m²                                                                  49
                                                                                        ca. 556m²
                                                                                        ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                         ca. 683m²
                                                 40                                                                                                                52
                                             ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                             ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                    ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                     ca. 722m²
                                                                                                                                                                 53
                                                                                                                                                             ca. 707m²
                                                                                                                                                             ca. 776m²




                                                                         59
                                                                     ca. 766m²                                        63
                                                                     ca. 810m²                                    ca. 632m²
                             54                                                                                   ca. 676m²
                         ca. 589m²
                                                                      60
                         ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                                  ca 845m²                                        64
                                                                  ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                              ca. 617m²                                  ca. 696m²
                            55
                        ca. 643m²
                                                                    61
                        ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                                ca.943m²                                        65
                                                                ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                            ca. 519m²
                           56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                            ca. 563m²
                       ca. 652m²
                       ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                        ca 590m²
                          57                                                                                    66                                      ca 645m²
                      ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                      ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                            71
                                                  ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                        ca. 612m²
                                                                                                                                                        ca. 672m²
                     58
                 ca. 691m²                                                                                      67
                 ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                            ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                             ca. 766m²
</pre>

====================================================================== Einde pagina 286 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 287 ======================================================================

<pre> Operbare ruimte
Gemeente Enschede
                        KAVEL GROEN




           Woongebied




     Houtwal
 deel van de kavel




    Houtwal
Gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 287 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 288 ======================================================================

<pre>LANGZAAMVERKEER

                                   1
                              ca. 480m²                                   7
                              ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                     ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                  2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                       ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                             ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                       ca. 521m²            ca. 480m²
                             ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                               ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                             ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                 3
                            ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                9
                            ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                           ca. 480m²
                                                           ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                  21
                                                                                         ca. 521m²                                                                             27
                                4                                                                                                             ca. 480m²
                           ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                           ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                         ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                              22
                                                                                        ca. 521m²                                                                             28
                               5                                                                                                          ca. 480m²
                          ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                          ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                            ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                          ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                          75
                           6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                 12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                      ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                             ca. 480m²                           18
                      ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                             ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                             ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                  ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                ca. 521m²
                                                                                                                                                                                           36
                                                                                                                                                                                       ca. 480m²
                                                                                                                                                                                       ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                        ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                           41
                                                                                                                   46
                                                                                       ca. 672m²
                                                                                                               ca. 674m²
                                                                                       ca. 749m²
                                                                                                               ca. 751m²


                                                          37
                                                      ca. 676m²
                                                      ca. 800m²                             42
                                                                                                                         47
                                                                                        ca. 565m²
                                                                                                                     ca. 597m²
                                                                                        ca. 618m²
                                                                                                                     ca. 650m²
                                                     38
                                                 ca. 617m²
                                                 ca. 673m²                                 43
                                                                                       ca. 505m²                           48
                                                                                       ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                   39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                               ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                         44                                                                      ca. 765m²
                                               ca. 686m²                                                                  49
                                                                                     ca. 556m²
                                                                                     ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                      ca. 683m²
                                              40                                                                                                                52
                                          ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                          ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                 ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                  ca. 722m²
                                                                                                                                                              53
                                                                                                                                                          ca. 707m²
                                                                                                                                                          ca. 776m²




                                                                      59
                                                                  ca. 766m²                                        63
                                                                  ca. 810m²                                    ca. 632m²
                          54                                                                                   ca. 676m²
                      ca. 589m²
                                                                   60
                      ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                               ca 845m²                                        64
                                                               ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                           ca. 617m²                                  ca. 696m²
                         55
                     ca. 643m²
                                                                 61
                     ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                             ca.943m²                                        65
                                                             ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                         ca. 519m²
                        56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                         ca. 563m²
                    ca. 652m²
                    ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                     ca 590m²
                       57                                                                                    66                                      ca 645m²
                   ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                   ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                         71
                                               ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                     ca. 612m²
                                                                                                                                                     ca. 672m²
                  58
              ca. 691m²                                                                                      67
              ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                         ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                          ca. 766m²
</pre>

====================================================================== Einde pagina 288 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 289 ======================================================================

<pre>WEGENSTRUCTUUR

                                      1
                                 ca. 480m²                                   7
                                 ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                        ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                     2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                                ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                          ca. 521m²            ca. 480m²
                                ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                                  ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                                ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                    3
                               ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                   9
                               ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                              ca. 480m²
                                                              ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                     21
                                                                                            ca. 521m²                                                                             27
                                   4                                                                                                             ca. 480m²
                              ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                              ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                            ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                 22
                                                                                           ca. 521m²                                                                             28
                                  5                                                                                                          ca. 480m²
                             ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                             ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                               ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                             ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                             75
                              6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                    12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                         ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                ca. 480m²                           18
                         ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                                ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                     ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                   ca. 521m²
                                                                                                                                                                                              36
                                                                                                                                                                                          ca. 480m²
                                                                                                                                                                                          ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                           ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                              41
                                                                                                                      46
                                                                                          ca. 672m²
                                                                                                                  ca. 674m²
                                                                                          ca. 749m²
                                                                                                                  ca. 751m²


                                                             37
                                                         ca. 676m²
                                                         ca. 800m²                             42
                                                                                                                            47
                                                                                           ca. 565m²
                                                                                                                        ca. 597m²
                                                                                           ca. 618m²
                                                                                                                        ca. 650m²
                                                        38
                                                    ca. 617m²
                                                    ca. 673m²                                 43
                                                                                          ca. 505m²                           48
                                                                                          ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                      39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                                  ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                            44                                                                      ca. 765m²
                                                  ca. 686m²                                                                  49
                                                                                        ca. 556m²
                                                                                        ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                         ca. 683m²
                                                 40                                                                                                                52
                                             ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                             ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                    ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                     ca. 722m²
                                                                                                                                                                 53
                                                                                                                                                             ca. 707m²
                                                                                                                                                             ca. 776m²




                                                                         59
                                                                     ca. 766m²                                        63
                                                                     ca. 810m²                                    ca. 632m²
                             54                                                                                   ca. 676m²
                         ca. 589m²
                                                                      60
                         ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                                  ca 845m²                                        64
                                                                  ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                              ca. 617m²                                  ca. 696m²
                            55
                        ca. 643m²
                                                                    61
                        ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                                ca.943m²                                        65
                                                                ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                            ca. 519m²
                           56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                            ca. 563m²
                       ca. 652m²
                       ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                        ca 590m²
                          57                                                                                    66                                      ca 645m²
                      ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                      ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                            71
                                                  ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                        ca. 612m²
                                                                                                                                                        ca. 672m²
                     58
                 ca. 691m²                                                                                      67
                 ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                            ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                             ca. 766m²
</pre>

====================================================================== Einde pagina 289 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 290 ======================================================================

<pre>   REFERENTIES
BEEKDALEN EN WADI
</pre>

====================================================================== Einde pagina 290 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 291 ======================================================================

<pre>REFERENTIES
  SLOTEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 291 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 292 ======================================================================

<pre>REFERENTIES
MIDDENZONE
</pre>

====================================================================== Einde pagina 292 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 293 ======================================================================

<pre>WOONCLUSTERS

                                                  1
                                             ca. 480m²                                   7
                                             ca. 536m²                              ca. 480m²                         13
                                                                                    ca. 521m²                     ca. 480m²                               19
                                                 2                                                                ca. 521m²                           ca. 480m²                           25
                                                                                                                                                      ca. 521m²                       ca. 480m²                31
                                            ca. 480m²                              8
                                                                                                                                                                                      ca. 521m²            ca. 480m²
                                            ca. 536m²                         ca. 480m²                         14
                                                                              ca. 521m²                     ca. 480m²                                       20                                             ca. 536m²
                                                                                                            ca. 521m²                                   ca. 480m²                           26
                                                3
                                           ca. 480m²                                                                                                    ca. 521m²                       ca. 480m²             32
                                                                               9
                                           ca. 536m²                                                        15                                                                          ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                          ca. 480m²
                                                                          ca. 521m²                     ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                                 21
                                                                                                        ca. 521m²                                                                             27
                                               4                                                                                                             ca. 480m²
                                          ca. 480m²                         10                                                                               ca. 521m²                    ca. 480m²          33
                                          ca. 536m²                     ca. 480m²                          16                                                                             ca. 521m²      ca. 480m²
                                                                        ca. 521m²                      ca. 480m²                                                                                         ca. 536m²
                                                                                                                                                             22
                                                                                                       ca. 521m²                                                                             28
                                              5                                                                                                          ca. 480m²
                                         ca. 480m²                             11                                                                        ca. 521m²                       ca. 480m²          34
                                         ca. 536m²                         ca. 480m²                         17                                                                          ca. 521m²      ca. 480m²
                                                                           ca. 521m²                     ca. 480m²                                       23                                             ca. 536m²
                                                                                                         ca. 521m²                                   ca. 480m²                           29
                                                                                                                                                                                                                         75
                                          6                                                                                                          ca. 521m²                       ca. 480m²             35
                                                                                12                                                                                                                                     ca. 2918 m²
                                     ca. 630m²                                                                                                                                       ca. 521m²         ca. 480m²
                                                                            ca. 480m²                           18
                                     ca. 703m²                                                                                                                                                         ca. 536m²
                                                                            ca. 521m²                       ca. 480m²                                24
                                                                                                            ca. 521m²                            ca. 480m²                         30
                                                                                                                                                 ca. 521m²                     ca. 480m²
                                                                                                                                                                               ca. 521m²
                                                                                                                                                                                                          36
                                                                                                                                                                                                      ca. 480m²
                                                                                                                                                                                                      ca. 536m²            73            74
                                                                                                                                                                                                                       ca. 584m²     ca. 688m²




                                                                                                          41
                                                                                                                                  46
                                                                                                      ca. 672m²
                                                                                                                              ca. 674m²
                                                                                                      ca. 749m²
                                                                                                                              ca. 751m²


                                                                         37
                                                                     ca. 676m²
                                                                     ca. 800m²                             42
                                                                                                                                        47
                                                                                                       ca. 565m²
                                                                                                                                    ca. 597m²
                                                                                                       ca. 618m²
                                                                                                                                    ca. 650m²
                                                                    38
                                                                ca. 617m²
                                                                ca. 673m²                                 43
                                                                                                      ca. 505m²                           48
                                                                                                      ca. 546m²                       ca. 575m²
                                                                  39                                                                  ca. 616m²                                     51
                                                              ca. 622m²                                                                                                         ca. 669m²
                                                                                                        44                                                                      ca. 765m²
                                                              ca. 686m²                                                                  49
                                                                                                    ca. 556m²
                                                                                                    ca. 599m²                        ca. 640m²
                                                                                                                                     ca. 683m²
                                                             40                                                                                                                52
                                                         ca. 652m²                                  45                                                                     ca. 671m²
                                                         ca. 747m²                              ca. 612m²                            50                                    ca. 744m²
                                                                                                ca. 658m²                        ca. 677m²
                                                                                                                                 ca. 722m²
                                                                                                                                                                             53
                                                                                                                                                                         ca. 707m²
                                                                                                                                                                         ca. 776m²




                                                                                     59
                                                                                 ca. 766m²                                        63
                                                                                 ca. 810m²                                    ca. 632m²
                                         54                                                                                   ca. 676m²
                                     ca. 589m²
                                                                                  60
                                     ca. 665m²                                                                                                                           68
                                                                              ca 845m²                                        64
                                                                              ca 898m²                                    ca. 573m²                                  ca. 678m²
                                                                                                                          ca. 617m²                                  ca. 696m²
                                        55
                                    ca. 643m²
                                                                                61
                                    ca. 702m²                                                                                                                           69
                                                                            ca.943m²                                        65
                                                                            ca.987m²                                                                                ca. 610m²
                                                                                                                        ca. 519m²
                                       56                                                                                                                           ca. 668m²
                                                                                                                        ca. 563m²
                                   ca. 652m²
                                   ca. 708m²                                                                                                                           70
                                                                                                                                                                    ca 590m²
                                      57                                                                                    66                                      ca 645m²
                                  ca. 654m²                                                                             ca. 762m²
                                  ca. 713m²                       62                                                    ca. 824m²
                                                                                                                                                                        71
                                                              ca. 960m²               ca. 1784 m²
                                                                                                                                                                    ca. 612m²
                                                                                                                                                                    ca. 672m²
                                 58
                             ca. 691m²                                                                                      67
                             ca. 766m²                                                                                  ca. 869m²                                            72
                                                                                                                        ca. 930m²                                        ca. 691m²
                                                                                                                                                                         ca. 766m²




    Compacte en intieme woonclusters van 8 - 12 kavels rondom korte straten van circa 100m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 293 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 294 ======================================================================

<pre>  WOONCLUSTERS NOORD
    Bouwaanduiding A

Kavelafmetingen      min. 16 x 32m
Kaveloppervlakte     min. 521 m2
Bebouwingspercent.   25%
Goothoogte           Max. 6m
Nokhoogte kap        Max. 10m
Nokhoogte platdak    Max. 9m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 294 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 295 ======================================================================

<pre>    WOONCLUSTERS MIDDEN
      Bouwaanduiding B

Kaveloppervlakte         min. 546 m2
					max. 800 m2
Bebouwingspercent.       25%
Goothoogte               Max. 6m
Nokhoogte kap            Max. 10m
Plat dak niet toegestaan
</pre>

====================================================================== Einde pagina 295 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 296 ======================================================================

<pre>    WOONCLUSTERS ZUID
     Bouwaanduiding C

Kaveloppervlakte   min. 563 m2
					max. 960 m2
Bebouwingspercent. 25%
Goothoogte         Max. 4.5m
Nokhoogte kap      Max. 9m
Nokhoogte platdak  Max. 4.5m
</pre>

====================================================================== Einde pagina 296 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 297 ======================================================================

<pre>WOONCLUSTERS NOORD
</pre>

====================================================================== Einde pagina 297 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 298 ======================================================================

<pre>WOONCLUSTERS MIDDEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 298 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 299 ======================================================================

<pre>WOONCLUSTERS ZUID
</pre>

====================================================================== Einde pagina 299 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 300 ======================================================================

<pre>     PLANNING
     Ondervoorbehoud van mogelijke uitloop




Activiteiten                                                    Vaste datum                                                                                                               Tijdsbestek
                                                                                          mei                    juni                   juli                   augustus            september        oktober                      november                december                   januari                  februari




                                                                                          medio




                                                                                                                 medio




                                                                                                                                        medio




                                                                                                                                                                 medio




                                                                                                                                                                                        medio




                                                                                                                                                                                                               medio




                                                                                                                                                                                                                                      medio




                                                                                                                                                                                                                                                             medio




                                                                                                                                                                                                                                                                                     medio




                                                                                                                                                                                                                                                                                                               medio
                                                                                  begin




                                                                                                         begin




                                                                                                                                begin




                                                                                                                                                       begin




                                                                                                                                                                                begin




                                                                                                                                                                                                       begin




                                                                                                                                                                                                                              begin




                                                                                                                                                                                                                                                     begin




                                                                                                                                                                                                                                                                            begin




                                                                                                                                                                                                                                                                                                     begin
                                                                                                  eind




                                                                                                                         eind




                                                                                                                                                eind




                                                                                                                                                                         eind




                                                                                                                                                                                                eind




                                                                                                                                                                                                                       eind




                                                                                                                                                                                                                                              eind




                                                                                                                                                                                                                                                                     eind




                                                                                                                                                                                                                                                                                              eind




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        eind
Informatieavond directe omwonenden                                 nov-19

Vooraankondiging huis-aan-huis                                     11-mrt
Meivakantie
Voorbereidingen ontwerp-bestemmingsplan + beeldkwaliteitsplan
+ exploitatieplan + hogere grenswaardeprocedure
Tweede informatiemoment directe omwonenden                           9-jul
Zomerreces                                                      4 juli - 16 aug
Afronding ontwerp-bestemmingsplan + beeldkwaliteitsplan
+ exploitatieplan + hogere grenswaardeprocedure
Herfstvakantie                                                  10 okt -18 okt
College van B&W                                                    18-nov

Raadsleden (commissie) via email informeren na college
Publicatie ontwerp-bestemmingsplan + BKP + exploitatieplan
+ hogere grenswaarde procedure
Informatieavond tbv ter visie legging
Kerstvakantie                                                   19 dec - 3 jan
Reactienota zienswijzen opstellen + stukken college opstellen

Portefeuilleoverleg wethouder

College van B&W                                                  16-2-2021

Behandeling stadsdeelcommissie Oost                              begin 2021

Raadsvergadering                                                 begin 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 300 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 301 ======================================================================

<pre>ENSCHEDE   Juli 2020
</pre>

====================================================================== Einde pagina 301 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 302 ======================================================================

<pre>geofoxx.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 302 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 303 ======================================================================

<pre>Projectberekening

Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen
stikstofgevoelige Natura 2000-gebieden, op rekenpunten
die overlappen met habitattypen en/of leefgebieden die
aangewezen zijn in het kader van de Wet
natuurbescherming, gekoppeld aan een aangewezen soort,
of nog onbekend maar mogelijk wel relevant, en waar
tevens sprake is van een overbelaste of bijna overbelaste
situatie voor stikstof.




   Overzicht
   Samenvatting situaties
   Resultaten
   Detailgegevens per emissiebron

Deze PDF is een digitaal bestand dat weer in te lezen is in
AERIUS. Meer toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
documentatie is te raadplegen via:
www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers
</pre>

====================================================================== Einde pagina 303 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 304 ======================================================================

<pre>                                                                                                   Projectberekening




                   Contactgegevens
                   Rechtspersoon                           Gemeente Enschede
                   Inrichtingslocatie                      Postbus 20,
                                                           7500AA Enschede
                   Activiteit
                   Omschrijving                            Leuriks Oost
                   Toelichting                             Bouw 25 woningen Herberekening Aerius 2022
                   Berekening
                   AERIUS kenmerk                          RgY484LYRQYX
                   Datum berekening                        16 maart 2023, 08:50
                   Rekenconfiguratie                       Wnb-rekengrid
                   Totale emissie                          Rekenjaar              Emissie NH₃      Emissie NOₓ
                   Situatie 1 - Beoogd                     2020                   0,3 kg/j         86,6 kg/j
                   Resultaten                              Hoogste bijdrage       Hexagon          Gebied
                   Situatie 1 - Beoogd                     -
                   Gekarteerd oppervlak met toename (ha)   -
                   Gekarteerd oppervlak met afname (ha)    -
                   Grootste toename van depositie          -
                   Grootste afname van depositie           -




RgY484LYRQYX (16 maart 2023)                                                                                      2/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 304 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 305 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening



                   Situatie 1 (Beoogd), rekenjaar 2020

                   Emissiebronnen                                                            Emissie NH₃   Emissie NOₓ
                    2 Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfstoffenwinning | Bron 1;            -    75,0 kg/j
                         bouw 25 woningen
                    Verkeersnetwerk                                                           0,3 kg/j    11,6 kg/j




RgY484LYRQYX (16 maart 2023)                                                                                             3/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 305 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 306 ======================================================================

<pre>                                                                                             Projectberekening



                   Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden.




                                   500 m

                        Habitatrichtlijn                              Grootste afname van depositie
                        Vogelrichtlijn
                                                                      Grootste toename van depositie
                        Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                        Niet bepaald                                  Hoogste totale depositie
                   De bronnen op de kaart horen bij de Beoogde situatie.


RgY484LYRQYX (16 maart 2023)                                                                                4/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 306 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 307 ======================================================================

<pre>                                                                                                      Projectberekening



                   Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Situatie 1" (Beoogd) incl.
                   saldering e/o referentie
                                Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste
                                gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    afname (mol
                                               N/ha/jr)                       N/ha/jr)                      N/ha/jr)
                   Totaal                  -             -              -               -              -              -




RgY484LYRQYX (16 maart 2023)                                                                                              5/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 307 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 308 ======================================================================

<pre>                                                                                                              Projectberekening



                   Situatie 1, Rekenjaar 2020
                     1    Wegverkeer | Weg
                   Naam                 Bron 2                                                          Links Rechts NOₓ 11,6 kg/j
                   Locatie              X:260857,24 Y:470771,25                      Type scherm        - -          NO₂ 2,2 kg/j
                   Lengte               580,27 m                                     Hoogte             - -          NH₃ 0,3 kg/j
                   Wegtype              Binnen bebouwde kom (doorstromend)           Afstand tot de weg - -
                   Rijrichting          Beide richtingen
                   Tunnelfactor         1
                   Type hoogteligging   Normaal
                   Weghoogte            0m
                   Verkeer                                Max. snelheid                        Aantal voertuigen           In file
                   Licht verkeer                          Voorgeschreven factoren              20 p/etmaal                 0,0 %
                   Middelzwaar vrachtverkeer              Voorgeschreven factoren              10 p/etmaal                 0,0 %
                   Zwaar vrachtverkeer                    Voorgeschreven factoren              5 p/etmaal                  0,0 %
                   Busverkeer                             Voorgeschreven factoren              0 p/etmaal                  0,0 %
                     2    Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfstoffenwinning
                   Naam                 Bron 1; bouw 25 Uittreedhoogte    4,0 m              NOₓ                         75,0 kg/j
                                        woningen        Warmteinhoud      0,000 MW
                   Locatie              X:260776,7      Spreiding         4m
                                        Y:470863,26
                   Oppervlakte          6,67 ha
                   Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                   Temporele variatie Standaard Profiel
                                        Industrie
                   Disclaimer
                   Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                   kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                   aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                   Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                   is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                   verleend, zijn voorbehouden.
                   Rekenbasis
                   Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                   AERIUS versie                     2022_20230221_e1cb893112
                   Database versie                   2022_e1cb893112
                   Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                   https://www.aerius.nl/




RgY484LYRQYX (16 maart 2023)                                                                                                         6/6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 308 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 309 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 309 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 310 ======================================================================

<pre>Colofon

Dit is een uitgave van:
Afdeling Bestemmen
Cluster Omgeving & Recht
Gemeente Enschede




© December 2023, gemeente Enschede
</pre>

====================================================================== Einde pagina 310 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 311 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 311 =================================================================

<br><br>